

ကြီးမားသောအကျိုးကိုရနိုင်
အကြောင်းတစ်ခုခုကြောင့် ငယ်စဉ်က ကုသိုလ်ကောင်းမှုပြုရန် မေ့လျော့နေခဲ့သော်လည်း နောင်ကြီးပြင်းလာသောအခါ သူတော်ကောင်းပညာရှိတို့၏ အဆုံးအမကိုရ၍ မမေ့မလျော့ဘဲ ကောင်းမှုကုသိုလ်ပြုခြင်းဖြင့် ကြီးမားသော မဂ်ဖိုလ်အကျိုးကို ရနိုင်၏။
ထိုသို့ ပြုနိုင်ခြင်းကို မြတ်စွာဘုရားသည် ချီးမွမ်းတော်မူ၏။
လောကဝင်(ဓမ္မပဒ-၁၇၂)

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ၏ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ် (၅)ရပ်

- ၁။ ပြည်သူတို့၏ လူမှုစီးပွားဘဝလုံခြုံရေးအတွက် ပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်းလုံး တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး အပြည့်အဝရရှိစေရန် အလေးထားလုပ်ဆောင်မည်။
- ၂။ တိုင်းပြည်သာယာဝပြောရေးနှင့် စားရေရိက္ခာဖူလုံရေးအတွက် ပြည်သူ့လူထုဗဟိုပြု ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများကို လူမှုစီးပွားဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် ဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၃။ စစ်မှန်စည်းကမ်းပြည့်ဝသည့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ်ခိုင်မာစေရေးနှင့် ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကို အခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုတည်ဆောက်ရေး လုပ်ငန်းစဉ်များကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၄။ တစ်နိုင်ငံလုံး ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိရေးအတွက် တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ်(NCA)ပါ သဘောတူညီချက်များအတိုင်း ဖြစ်နိုင်သမျှ အလေးထားလုပ်ဆောင်သွားမည်။
- ၅။ အရေးပေါ်ကာလဆိုင်ရာပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ပြီးစီးပါက ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ (၂၀၀၈)နှင့်အညီ လွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲအား ပြန်လည်ကျင်းပ၍ အနိုင်ရသည့်ပါတီအား ဒီမိုကရေစီစနစ်များနှင့်အညီ နိုင်ငံတော်တာဝန်အား လွှဲအပ်နိုင်ရေး ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်။

တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတ မစ္စတာ ရှီကျင့်ဖျင်၏ ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ လုံခြုံရေးအစီအမံ(Global Security Initiative-GSI)အပေါ် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ရပ်တည်ချက်

၂၀၂၂ ခုနှစ်တွင် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတ မစ္စတာ ရှီကျင့်ဖျင် က ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ လုံခြုံရေးအစီအမံ(Global Security Initiative-GSI)ကို အဆိုပြုခဲ့ပြီးနောက် တရုတ်နိုင်ငံခြားရေး ဝန်ကြီးဌာနသည် မကြာသေးမီက ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ လုံခြုံရေးအစီအမံ(GSI) သဘောတရားစာတမ်း (Concept Paper) ထုတ်ပြန်ခဲ့မှုကို နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနက ကောင်းစွာမှတ်သားမိသည်။ ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ လုံခြုံရေးအစီအမံ(GSI)ကို အကောင်အထည်ဖော်ခဲ့သည့် တစ်နှစ်တာကာလအတွင်း တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံအနေဖြင့် ကမ္ဘာလုံးခြုံငုံရေးနှင့် ပတ်သက်၍ ပိုမိုတိုးတက်ကောင်းမွန်အောင် ဆောင်ရွက်နိုင်မှုများအတွက် မြန်မာနိုင်ငံက ချီးကျူးဂုဏ်ပြုသည်။
စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့ □



၂၀၂၂-၂၀၂၃ ပညာသင်နှစ် ဒဿမတန်း(Grade-10) လူရည်ချွန် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ တောင်ကြီးလူရည်ချွန်အပန်းဖြေစခန်းသို့ ရောက်ရှိလာရာ ဒေသခံတိုင်းရင်းသားပြည်သူများ၊ ဆရာ ဆရာမများနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက လှိုက်လှိုက်လှဲလှဲ ကြိုဆိုကြစဉ်။

၂၀၂၂-၂၀၂၃ ပညာသင်နှစ် ဒဿမတန်း(Grade-10) လူရည်ချွန် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ တောင်ကြီးလူရည်ချွန်အပန်းဖြေစခန်းသို့ ရောက်ရှိ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇

ထူးချွန်ထက်မြက်သည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို စံနမူနာထားကာ ကျောင်းသားလူငယ်များကို ပြုစုပျိုးထောင်ပေးရန်ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် လူရည်ချွန်စီမံကိန်းကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ၂၀၂၂-၂၀၂၃ ပညာသင်နှစ်တွင် အဋ္ဌမတန်းလူရည်ချွန် ၁၆၀၊ ဒဿမတန်းလူရည်ချွန် ၁၆၀၊ ကောသလဒဿမတန်းလူရည်ချွန် ၁၅၈ ဦး စုစုပေါင်း ၄၇၈ ဦးကို မွေးထုတ်နိုင်ခဲ့သည်။
စာမျက်နှာ ၄ ကော်လံ ၁ သို့ ☼

ယနေ့ ဖတ်စရာ

နိုင်ငံတော်၏ ဂုဏ်ဒြပ်နှင့် အမျိုးသားရေးတာဝန်အား ဦးထိပ်ပန်ဆင် ပြိုင်ပွဲဝင်ကြမည့် အားကစားမောင်မယ်များအားလုံး ကြိုးပမ်းစွမ်းဆောင် အောင်မြင်ကြပါစေ

ဆောင်းပါး စာမျက်နှာ » ၆

သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များအတွက် ကြိုတင်တွက်ဆပြီး အမြဲတမ်း အဆင်သင့် ဖြစ်နေအောင် ပြင်ဆင်ထားကြရန်လိုအပ်

စာမျက်နှာ » ၈

မူပိုင်ခွင့်နှင့် အမျိုးသမီးများ ဆန်းသစ်တီထွင် တို့မြှင့်တင်

ဆောင်းပါး စာမျက်နှာ » ၁၀



မိမိအသုံးပြုလျက်ရှိသော ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာ အချက်အလက်များလုံခြုံမှုရှိရန် တစ်ခါသုံးလျှို့ဝှက်နံပါတ် [OTP] နှင့် [PIN] ကို မညီသူနှင့်မျှ မဝေမျှပါနဲ့။

ကြေးမုံ

လူစွမ်းအားအရင်းအမြစ်များပျိုးထောင် အနာဂတ်နိုင်ငံတော်တည်ဆောက်

နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံ အခွန်ရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲပြီး အောင်မြင်စေရန်အတွက် နိုင်ငံ့ စီးပွား ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးသည် အရေးကြီးသကဲ့သို့ နိုင်ငံသူ နိုင်ငံသားများ၏ စိတ်ဓာတ်နှင့် ကိုယ်ကျင့်တရားကောင်းမွန်ရေးသည်လည်း အရေးကြီးသည်။ နိုင်ငံတော် ထာဝရအခွန်ရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲရေးအတွက် နိုင်ငံသားများ၏ မြင့်မားသည့် အသိဉာဏ်ပညာစွမ်းပကားနှင့် တည်ဆောက်ကြရမည်ဖြစ်သကဲ့သို့ နိုင်ငံနှင့် လူမျိုးကို ချစ်မြတ်နိုးသည့်စိတ်၊ ကိုယ်ကျင့်တရားကို တန်ဖိုးထားသည့်စိတ်၊ ကြိုးစားအားထုတ်မှုနှင့် တီထွင်ဖန်တီးလိုစိတ်များရှိရန် အထူးလိုအပ်သည်။

ယင်းတို့ကို ပညာရေးမှ အခြေခံအုတ်မြစ်များ ချထားပေးသည်။ ဘက်စုံထူးချွန်သောလူငယ်လူရွယ်များ ဖြစ်လာရေးအပြင် ကျွမ်းကျင်တတ်မြောက်သည့်ပညာများနှင့် ပြည့်စုံသည့် လူသားအရင်းအမြစ်များကို ပျိုးထောင်ဖန်တီးပေးလျက်ရှိသည်။ နိုင်ငံတော်အနေဖြင့် နိုင်ငံ၏အနာဂတ်ကို ဦးဆောင်နိုင်သည့် ခေါင်းဆောင်ကောင်းများဖြစ်လာစေရန် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ လူငယ်လူရွယ်များကို စဉ်ဆက်မပြတ် ပြုစုပျိုးထောင်ပေးလျက်ရှိသည်။ အများနှင့်စုပေါင်းနေထိုင်တတ်စေရန်၊ အများအကျိုးကို ဆောင်ရွက်နိုင်စေရန်၊ ကာယ၊ ဉာဏ၊ စာရိတ္တနှင့်ပြည့်စုံသည့် အနာဂတ်မျိုးဆက်သစ်များဖြစ်လာရေး ပြုစုပျိုးထောင်ပေးနိုင်ရန်အတွက် လူရည်ချွန်စီမံကိန်းများအပြင် လူငယ်ကဏ္ဍအစီအစဉ်များစွာကိုလည်း အားပေးဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

၂၀၂၂-၂၀၂၃ ပညာသင်နှစ် လူရည်ချွန်မောင်မယ်များ ဩဝါဒခံယူပွဲတွင် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်က “ ပညာထူးချွန်ပြီး ထက်မြက်သည့် ဉာဏ်ရည်ဉာဏ်သွေးနှင့် အသိပညာ အတတ်ပညာများ တတ်မြောက်သည့်အပြင် ကျန်းမာသန်စွမ်းခြင်း၊ ကြိုးစားအားထုတ်ခြင်း၊ စာရိတ္တကောင်းမွန်ခြင်း၊ ကိုယ်ကျင့်တရားကောင်းမွန်ခြင်း၊ ယဉ်ကျေးလိမ္မာခြင်း၊ မျိုးချစ်စိတ်ဓာတ်ရှိခြင်းစသည့် ကောင်းမြတ်သောအရည်အသွေးများပြည့်စုံသည့် လူစွမ်းအားအရင်းအမြစ်များ ရရှိပိုင်ဆိုင်ကြစေရန် လေ့ကျင့်ပျိုးထောင်ပေးခြင်းသည် အနာဂတ်နိုင်ငံတော်ကို အုတ်မြစ်ချတည်ဆောက်ခြင်းပင်ဖြစ်ကြောင်း” ပြောကြားခဲ့သည်။

ယခုပညာသင်နှစ်တွင် လူရည်ချွန်စုစုပေါင်း ၄၈၇ ဦးကို ရွေးချယ်မွေးထုတ်နိုင်ခဲ့ပြီး ပုဂံ၊ တောင်ကြီး၊ ငွေဆောင်စသည့် လူရည်ချွန်စခန်းအသီးသီးသို့ လေ့လာရေးခရီးစဉ်အဖြစ် စေလွှတ်နိုင်အောင် စီမံဆောင်ရွက်နေသည်ကို တွေ့ရသည်။ လူရည်ချွန်စီမံကိန်းကို ၁၉၆၄ ခုနှစ်တွင် စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး လာမည့်နှစ်တွင် နှစ်၆၀ ပြည့်တော်မူမည်ဖြစ်သည်။ မွေးထုတ်ပေးခဲ့သော လူရည်ချွန်မောင်မယ်များသည် နိုင်ငံအကျိုးကို ကျရာကဏ္ဍမှ ကျေပွန်စွာထမ်းရွက်ခဲ့ကြသည်။ လူငယ်လူရွယ်များသည် အနာဂတ်တွင် နိုင်ငံတော်၏တာဝန်များကို ပခုံးပြောင်းထမ်းဆောင်ကြရမည့် သားကောင်းရတနာများဖြစ်သည်။ စိတ်ထားမြင့်မြတ်ပြီး အဘက်ဘက်တွင် ပြည့်စုံသည့် သားကောင်းရတနာများဖြစ်လာစေရန် ပျိုးထောင်ပေးရေးသည် နိုင်ငံတော်က မဖြစ်မနေဆောင်ရွက်ပေးရမည့် လုပ်ငန်းစဉ်ဖြစ်သည်။

မျက်မှောက်ကာလတွင် နိုင်ငံအတွက် အားထားရမည့် လူချွန်လူကောင်းများ၊ လူရည်မွန်များ ပြုစုပျိုးထောင်မွေးထုတ်ပေးရေးသည် အလွန်အရေးကြီးသည့် ကဏ္ဍဖြစ်သည်။ ကိုယ်နှုတ်နုလုံးသုံးပါး ယဉ်ကျေးလိမ္မာပြီး လူမှုရေးအသိစိတ်ဓာတ်များရှိစေရန်၊ လူ့အဖွဲ့အစည်းအသီးသီးတွင် အဆင်ပြေလိုက်လျောညီထွေနေထိုင်တတ်စေရန်၊ ပူးပေါင်းညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်တတ်မှု၊ ဦးဆောင်တတ်သူများ ဖြစ်လာစေရန်နှင့် နောက်လိုက်ကောင်းများ ဖြစ်လာစေရန်လိုအပ်သည်။ အခွင့်အရေးများနှင့်လျော်ညီစွာ ထမ်းဆောင်ရမည့်တာဝန်ဝတ္တရားများကို သိရှိနားလည်ပြီး လိုက်နာကျင့်သုံးတတ်စေရန်၊ လူလိမ္မာနှင့် လူမိုက်ကို ခွဲခြားသိရှိကာ ပေါင်းသင်းဆက်ဆံတတ်စေရန်၊ ပညာရှိသူတော်ကောင်းများ၏သဘောသဘာဝကိုနားလည်ပြီး အဆိုပါပုဂ္ဂိုလ်များကဲ့သို့ နေထိုင်ပြုမူကျင့်သုံးတတ်စေရန်၊ စိတ်ထားမြင့်မြတ်သည့် လူရည်ချွန်လူရည်မွန်များဖြစ်လာစေရန် စဉ်ဆက်မပြတ်ပျိုးထောင်ကြရမည်ဖြစ်သည်။

အဆိုပါ အရည်အသွေးကောင်းများကို ပိုင်ဆိုင်ထားသည့် ကျောင်းသားကျောင်းသူ လူငယ်လူရွယ်များသည် လူ့အသိုင်းအဝိုင်းအတွင်း အချင်းချင်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု၊ ရိုင်းပင်းကူညီမှု၊ စာနာထောက်ထားမှု၊ ရင်းနှီးဖော်ရွေမှု၊ ယဉ်ကျေးသိမ်မွေ့မှု၊ အပြန်အလှန်လေးစားမှုတို့ဖြင့် နေထိုင်ပြောဆိုဆက်ဆံကြပြီး စဉ်းစားဆင်ခြင်မှု အသိဉာဏ်ပညာများဖြင့် ဆက်လက်ကြိုးစားအားထုတ်သွားမည်ဆိုပါက မိမိတို့ဘဝအတွက် အောင်မြင်မှုအသီးသီးကို ရရှိပိုင်ဆိုင်ပြီး အေးချမ်းသာယာဝပြောသည့် နိုင်ငံတော်ကို တည်ဆောက်ပိုင်ဆိုင်နိုင်မည်ဖြစ်သည်။

သို့ဖြစ်ရာ အသိပညာ အတတ်ပညာပြည့်စုံသူများ ဖြစ်လာစေရန်နှင့် လူရည်ချွန် လူရည်မွန်များဖြစ်လာစေရန် နိုင်ငံတော်က ပြုစုပျိုးထောင် အားပေးမြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ပေးနေချိန်တွင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ လူငယ်လူရွယ်အပေါင်းတို့က နိုးကြားတက်ကြွစွာဖြင့် ပါဝင်ဆောင်ရွက်နိုင်အောင် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာနက ကချင်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းများသို့ ဆွမ်းဆန်တော်၊ ဆီ၊ ဆား၊ ပဲများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်း

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇
နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန နယ်စပ်ဒေသနှင့် တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ကချင်ပြည်နယ် ဖွံ့ဖြိုးမှုကြီးကြပ်ရေးရုံး မြစ်ကြီးနားမှ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးဇော်လှိုင်ဝင်း နှင့် ဝန်ထမ်းများသည် ယမန်နေ့ နံနက်ပိုင်းက မြစ်ကြီးနားမြို့ ခေမာသီရိရုပ်ကွက် ခေမာသီဝံပရိယတ္တိစာသင်တိုက်မှ ကျောင်းထိုင်ဆရာတော် ဣန္ဒောဘာသထံသို့ ဆွမ်းဆန်တော်၊ ဆီ၊ ဆား၊ ကုလားပဲများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းသည်။



ကချင်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း၊ သီလရှင်ကျောင်းများနှင့် အခြားဘာသာရေးကျောင်းများသို့လည်း ဆွမ်း၊ ကွမ်း၊ ခက်ခဲမှုမရှိစေရေး ဆွမ်းဆန်တော်၊ ဆီ၊ ဆား၊ ကုလားပဲများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

ကျိုက်ထိုမြို့နယ်၌ စီမံကိန်းသုံးသပ်ဆွေးနွေးပွဲဆောင်ရွက်

ကျိုက်ထို ဧပြီ ၂၇
ကျိုက်ထိုမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနက ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် မြစ်မီးရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်းနှင့် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး လုပ်ငန်းစီမံကိန်းများ၏ သုံးသပ်ဆွေးနွေးပွဲအခမ်းအနားကို ယမန်နေ့တွင် မြို့နယ်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာနရုံးအစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။

အခမ်းအနားတွင် ကျိုက်ထိုခရိုင် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ခရိုင်ဦးစီးမှူးက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး မြို့နယ်မွေး/ကုဦးစီးဌာန၊ မြို့နယ်ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန၊ မြို့နယ်ဦးစီးမှူးတို့က အမှာစကားပြောကြား ခဲ့သည်။ ထို့နောက် ကျိုက်ထိုမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူးက စီမံကိန်းသုံးသပ်ဆွေးနွေးရမည့် အဓိကအကြောင်းရာများကို ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး တက်ရောက်လာသည့် စီမံကိန်းကျေးရွာများ၏ ကော်မတီဝင်များက စီမံကိန်းနှင့် ပတ်သက်သည့် သုံးသပ်ချက်၊ အကြံပြုချက်များကို ပိုင်းဝန်းဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

လက်ပံတန်းမြို့နယ်၌ ကလေးငယ်များအား ကာကွယ်ဆေးများ ထိုးနှံတိုက်ကျွေး

လက်ပံတန်း ဧပြီ ၂၇
လက်ပံတန်းမြို့နယ် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှ မြို့နယ်ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူး ဒေါက်တာတင်ဇော်ဝင်း ဦးဆောင်၍ ကျန်းမာရေးဆရာမများက မိခင်နှင့်ကလေးကျန်းမာရေးဌာနတွင် World Immunization Week လှုပ်ရှားမှုအစီအစဉ်အနေဖြင့် အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် ကာကွယ်ဆေး အပြည့်အဝ မထိုးနှံရသေးသော အသက် နှစ်လမှ သုံးနှစ်အရွယ် ကလေးငယ်များကို ရှာဖွေဖိတ်ခေါ်၍ ကာကွယ်ဆေးများ ထိုးနှံ/တိုက်ကျွေးခြင်း လုပ်ငန်းများကို ဧပြီ ၂၄ ရက်မှ ၃၀ ရက်အထိ နေ့စဉ်ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းဈေးကွက် (၂၇ - ၄ - ၂၀၂၃)

ကုမ္ပဏီအမည်	အဖွင့်ဈေး (ကျပ်)	အပိတ်ဈေး (ကျပ်)	ရှယ်ယာစောင်ရေ	ရှယ်ယာတန်ဖိုး (ကျပ်)	FPB	၁,၄၅၀	၁,၄၅၀	၃၈၅	၅၅၈,၂၅၀
TMH					၂,၅၀၀	၂,၅၀၀	၃၀	၇၅,၀၀၀	
FMI	၈,၀၀၀	၇,၉၀၀	၉၉	၇၉၀,၃၀၀	၂,၆၀၀	၂,၆၀၀	၄၆	၁၁၉,၆၀၀	
MTSH	၃,၀၀၀	၃,၁၀၀	၅,၁၅၅	၁၅,၇၀၄,၅၀၀	၄,၉၀၀	၄,၉၀၀	၁၁	၅၃,၉၀၀	
MCB	၇,၆၀၀	၇,၆၀၀	၀	၀					

ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းမှ ရယူသည်။

နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇

နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း	မြန်မာငွေကျပ်	(ဆ) ဩစတြေးလျ	တစ်ဒေါ်လာ = ၁၃၈၈.၄
(က) အမေရိကန်	တစ်ဒေါ်လာ = ၂၁၀၀.၀	(ဇ) စင်ကာပူ	တစ်ဒေါ်လာ = ၁၅၇၁.၇
(ခ) ဥရောပ	တစ်ယူရို = ၂၃၁၈.၀	(ဈ) ဂျပန်	တစ်ရာယန်း = ၁၅၇၀.၅
(ဂ) တရုတ်	တစ်ယွမ် = ၃၀၃.၃၂	(ည) တောင်ကိုရီးယား	တစ်ရာပမ် = ၁၅၆.၆၀
(ဃ) ထိုင်း	တစ်ဘတ် = ၆၁.၅၄၇		
(င) မလေးရှား	တစ်ရင်းဂစ် = ၄၇၀.၅၄		
(စ) အိန္ဒိယ	တစ်ရူပီး = ၂၅.၆၆၀		

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဗဟိုဘဏ်ဝက်ဘ်ဆိုက်မှ ရယူသည်။

□ ရှေ့ဖုံးမှ

ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ လုံခြုံရေးအစီအမံ(GSI)သည် (၁) အားလုံးအတွက် ပြည့်စုံကျယ်ပြန့်ပြီး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုရှိသော ရေရှည်တည်တံ့သည့် လုံခြုံရေးဆိုင်ရာ မျှော်မှန်းခြင်း၊ (၂) နိုင်ငံအားလုံး၏ အချုပ်အခြာအာဏာနှင့် နယ်မြေတည်တံ့ခိုင်မြဲမှုကို လေးစားခြင်း၊ (၃) ကုလသမဂ္ဂ ပဋိညာဉ်စာတမ်းပါ ရည်ရွယ်ချက်နှင့် အခြေခံမူများကို လိုက်နာခြင်း၊ (၄) နိုင်ငံအားလုံး၏ ကျိုးကြောင်းဆီလျော်မှုရှိသော လုံခြုံရေးဆိုင်ရာ စိုးရိမ်ပူပန်မှုများကို အလေးအနက်ထားခြင်း၊ (၅) နိုင်ငံများအကြား မတူကွဲပြားမှုများနှင့် အငြင်းပွားမှုများကို ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းမှုများမှတစ်ဆင့် ငြိမ်းချမ်းစွာဖြေရှင်းခြင်းနှင့် (၆) သမားရိုးကျနှင့် သမားရိုးကျ မဟုတ်သော နယ်ပယ်နှစ်ရပ်လုံးတွင် လုံခြုံရေးထိန်းသိမ်းခြင်းဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များကို ခိုင်မာစွာဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားရန်စသည့် ကတိကဝတ် (၆)ရပ်ပေါ်တွင် အခြေခံသည်ကို တွေ့ရှိရသည်။

ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ လုံခြုံရေးအစီအမံ(GSI)သည် ကမ္ဘာ့ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် လုံခြုံရေးကို ထိန်းသိမ်းရန်အတွက် ချမှတ်ထားသည့် အမြော်အမြင်ကြီးမားသည့် အစီအမံတစ်ရပ်ဖြစ်ပြီး၊ ယင်းအစီအမံပါ ကတိကဝတ်များသည် မြန်မာနိုင်ငံ၏ နိုင်ငံခြားရေးမူဝါဒတွင် အစဉ်တစိုက် လိုက်နာကျင့်သုံးခဲ့သော အချုပ်အခြာအာဏာနှင့် နယ်မြေတည်တံ့ခိုင်မြဲမှုကို လေးစားလိုက်နာရေးနှင့် ပြည်တွင်းရေးကိစ္စရပ်များတွင် ဝင်ရောက်မစွက်ဖက်ရေးတို့ အပါအဝင်ဖြစ်သည့် ငြိမ်းချမ်းစွာအတူ ယှဉ်တွဲ နေထိုင်ရေးမူကြီး (၅)ရပ်နှင့် လိုက်လျောညီထွေရှိသဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် အဆိုပါ ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ လုံခြုံရေးအစီအမံ (GSI)ကို ထောက်ခံကြိုဆိုသည်။

မျက်မှောက်ကာလတွင် အလွန်ကြီးမားသည့် အပြောင်းအလဲများနှင့် တွေ့ကြုံရင်ဆိုင်နေရချိန်၌ ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများအနေဖြင့် တရားမျှတမှုရှိပြီး သာတူညီမျှရှိသည့် နိုင်ငံတကာ အခင်းအကျင်းဖြစ်စေ ရေးအတွက် ပူးပေါင်းကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်သွားကြရမည်ဖြစ်သည်။

မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ကုလသမဂ္ဂပဋိညာဉ်စာတမ်းပါ ရည်ရွယ်ချက်နှင့် အခြေခံမူများကို လေးစားလိုက်နာလျက် ပိုမိုအေးချမ်းလုံခြုံပြီး သာယာဝပြောသည့်ကမ္ဘာနှင့် လူသားအားလုံးအတွက် အေးအတူပူအမျှအသိုက်အဝန်း ဖော်ဆောင်နိုင်ရေးတို့အပြင် မြန်မာနိုင်ငံနှင့် တရုတ်နိုင်ငံတို့အကြား အစဉ်အလာရှိသည့် ရှိရင်းစွဲ ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှုများ ပိုမိုခိုင်မာစေရန်၊ နှစ်ဦးနှစ်ဖက် အကျိုးရှိပြီး သာတူညီမျှရှိသည့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ ပိုမိုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန်နှင့် နှစ်နိုင်ငံ ပြည်သူများ၏ လူမှုစီးပွားဘဝ အေးချမ်းသာယာဝပြောစေရန်တို့အတွက် ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ လုံခြုံရေး အစီအမံ (GSI)ကို တရုတ်ပြည်သူ့ သမ္မတနိုင်ငံအပါအဝင် အခြားကမ္ဘာ့နိုင်ငံများနှင့် ပူးပေါင်းဖော်ဆောင် သွားရန် ဆန္ဒရှိကြောင်း ဖော်ပြအပ်သည်။

နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန နေပြည်တော်။
ရက်စွဲ၊ ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ ၂၈ ရက်

ပြည်ထောင်စုတိုင်းရင်းသားလူမျိုးများဖွံ့ဖြိုးရေးတက္ကသိုလ် ပညာရေးဘွဲ့ ၅ နှစ်သင်တန်း အမှတ်စဉ် (၅) သင်တန်းဆင်းပွဲနှင့် အလုပ်ခန့်အပ်လွှာပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနားကျင်းပ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇
ပညာရေးဘွဲ့ ၅ နှစ်သင်တန်း အမှတ်စဉ် (၅) သင်တန်းဆင်းပွဲနှင့် အလုပ်ခန့်အပ်လွှာပေးအပ်ပွဲ အခမ်းအနားကို ယမန်နေ့ နံနက်ပိုင်းက စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး စစ်ကိုင်းမြို့နယ်ရှိ ပြည်ထောင်စုတိုင်းရင်းသားလူမျိုးများဖွံ့ဖြိုးရေးတက္ကသိုလ် (စစ်ကိုင်း) ဘွဲ့နှင့် သဘင်ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ထွန်းထွန်းနောင် ပြည်ထောင်စုတိုင်းရင်းသားလူမျိုးများဖွံ့ဖြိုးရေးတက္ကသိုလ် ပညာရေးဘွဲ့ ၅ နှစ်သင်တန်း အမှတ်စဉ် (၅) သင်တန်းဆင်းကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား သင်တန်းဆင်းအမှာစကားပြောကြားစဉ်။

တက်ရောက် အခမ်းအနားသို့ နယ်စပ်ရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ထွန်းထွန်းနောင်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြတ်ကျော်၊ နယ်စပ်ရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဗိုလ်ချုပ်ကြီးသန်း၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရ အဖွဲ့ဝင်လုံခြုံရေးနှင့် နယ်စပ်ရေးရာ ဝန်ကြီး၊ နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီး ဌာန အမြဲတမ်းအတွင်းဝန်၊ ဖိတ်ကြားထားသော ဧည့်သည်တော် များ၊ ပြည်ထောင်စု တိုင်းရင်းသား လူမျိုးများ ဖွံ့ဖြိုးရေးတက္ကသိုလ် ပါမောက္ခချုပ်၊ ဒုတိယပါမောက္ခ ချုပ်များ၊ ပါမောက္ခ၊ ဌာနကြီးမှူး များ၊ တွဲဖက်ပါမောက္ခများ၊ ဆရာ ဆရာမများ၊ သင်တန်းဆင်း ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၂၀၅ ဦး နှင့် ၎င်းတို့၏ မိသားစုဝင်များ တက်ရောက်ကြသည်။

ဦးစွာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး က နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန အနေဖြင့် နယ်စပ်ဒေသများ ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးနှင့် လူ့စွမ်းအား အရင်းအမြစ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး တို့အတွက် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက် ပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ နယ်စပ် ဒေသရှိ တိုင်းရင်းသားလူငယ် များကို အဆင့်မြင့်ပညာများ သင်ကြားလေ့ကျင့်ပေးပြီး လူ့စွမ်း အားအရင်းအမြစ်များ ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးနှင့် လူမှုစီးပွားဘဝ

ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး လုပ်ငန်းများ တွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ကြမည့် ပညာရေး ဝန်ထမ်းကောင်း များ မွေးထုတ်ပေးနိုင်ရန်အတွက် ပြည်ထောင်စု တိုင်းရင်းသား လူမျိုးများဖွံ့ဖြိုးရေးတက္ကသိုလ် (စစ်ကိုင်း)ကို တည်ထောင်ဖွင့် လှစ်သင်ကြားလေ့ကျင့်ပေးလျက် ရှိကြောင်း၊ ဖွံ့ဖြိုးရေးတက္ကသိုလ်ကို ဖွံ့ဖြိုးရေးသိပ္ပံအဖြစ် စတင်ဖွင့်လှစ် ခဲ့သည့်အချိန်မှ ယနေ့အထိ မဟာ ပညာရေးဘွဲ့ ၁၃၁ ဦး၊ မဟာဒဿန ဘွဲ့ ၃၅ ဦး၊ ပညာရေးဘွဲ့ ၄၃၈ ဦး၊ ဆရာအတတ်ပညာဒီပလိုမာ ၉၃၂ ဦး၊ အလယ်တန်း ဆရာ အတတ်သင် ၉၅၆ ဦး၊ မူလတန်း ဆရာ အတတ်သင် ၇၁၆၂ ဦး၊ အထူးမူလတန်း ဆရာအတတ် သင် ၄၆၁ ဦး စုစုပေါင်း ဘွဲ့ရပညာ တတ် တိုင်းရင်းသား လူငယ် ၁၄၀၅၈ ဦးတို့ကို တက္ကသိုလ်က မွေးထုတ်ပေးနိုင်ခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ ပညာရည် မြင့်မားသည့် လူသား အရင်းအမြစ်ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်မှုသာ နိုင်ငံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကို များစွာ အထောက်အကူ ဖြစ်စေမည်ဖြစ် သည့်အတွက် မိမိတို့ လေ့ကျင့် သင်ကြားပေးရမည့် ကျောင်းသား

လူငယ်များကိုလည်း ပညာရည် မြင့်မားပြီး နိုင်ငံတော်ကို ကိုယ် စွမ်းညွှန်စွမ်းရည်ရှိသမျှ အလုပ် အကျွေးပြုကြမည့်သူများ ဖြစ် အောင် အလေးထားပြုစုပျိုးထောင် ပေးကြရန်ဖြစ်ကြောင်း၊ တပည့် များကို လေ့ကျင့်ပျိုးထောင် ပေးနိုင်ရန်အတွက် စဉ်ဆက် မပြတ်လေ့လာသင်ယူ ပညာရှာမှီး နေရန်၊ အမြဲကြိုးစားအားထုတ် နေရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ တပည့် များ၏ အကျိုးကို အစဉ်ရှေးရှုပြီး ကောင်းမွန်ရာကို လမ်းညွှန် သွန်သင်ပြသပေးနိုင်သည့် ဆရာ ကောင်းများကသာ အနာဂတ် ကာလများ၌ နိုင်ငံတော်ဝန်များကို ပံ့ပိုးပြောင်း ထမ်းဆောင်ကြမည့် အရည်အသွေး အရည်အချင်း ပြည့်ဝသည့် လူသားအရင်းအမြစ် များကို မွေးထုတ်ပေးနိုင်မည် ဖြစ်ကြောင်း။

တိုက်တွန်းမှာကြား သင်တန်းဆင်း မောင်မယ်တို့ အနေဖြင့် ဆရာ ဆရာမများအဖြစ် နိုင်ငံတော်ဝန်ကို ထမ်းဆောင်ကြ တော့မည်ဖြစ်သဖြင့် နယ်စပ်ဒေသ ရှိ တိုင်းရင်းသားများ၏ လူမှုစီးပွား ဘဝ တိုးတက်မြင့်မားအောင်

ဆောင်ရွက်ပေးကြမည့် ခေါင်း ဆောင်ငယ်များအဖြစ် လည်း ကောင်း၊ စိတ်ဓာတ်ကောင်းသော၊ စည်းကမ်းကောင်းသော၊ စည်း မျဉ်းစည်းကမ်းနှင့် ကျင့်ဝတ် လိုက်နာသော နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်း ကောင်းများအဖြစ်လည်းကောင်း ပေးအပ်သော တာဝန်ကို ကျေပွန် စွာ ထမ်းဆောင်ကြရန်မှာကြားလို ကြောင်း၊ အထူးအလေးထား မှာကြားလိုသည်မှာ ဒို့တာဝန် အရေး ၃ ပါးကို ဦးထိပ်ထားပြီး တိုင်းရင်းသား အားလုံး၏ စိတ် ထဲတွင် ပြည်ထောင်စုစိတ်ဓာတ် အစဉ်ထာဝရကိန်းအောင် ရှင်သန် နေစေရေး စည်းရုံးဆောင်ရွက် ပေးကြရန်၊ မိမိတို့၏ တပည့် ကျောင်းသားလူငယ်များကိုလည်း နိုင်ငံတော်က အားထားရသည့် လူ့စွမ်းအား အရင်းအမြစ်များ ဖြစ်လာအောင် ပြုစုပျိုးထောင် ပေးကြရန်၊ တိုင်းရင်းသားများ၏ လူမှုစီးပွားဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် အောင် အစွမ်းကုန်ကြိုးစား ဆောင်ရွက်ကြရန်၊ ပါတီနိုင်ငံရေး ကင်းစင်ပြီး နိုင်ငံတော်ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးအတွက် အဓိကကျ သော ပညာရေးကဏ္ဍ တိုးတက်

မြင့်မားရန်အတွက် ကျရာကဏ္ဍမှ တာဝန်ကျေပွန်အောင် ထမ်းဆောင် ကြရန် တိုက်တွန်းမှာကြားသည်။ ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးက စံပြထူးချွန်ဆု၊ စာပေ ဘာသာ ထူးချွန်ဆု (သိပ္ပံဘွဲ့)၊ စာပေဘာသာ ထူးချွန်ဆု (ဝိဇ္ဇာ ဘွဲ့) ဆုရ ကျောင်းသား ကျောင်းသူ များကိုလည်းကောင်း၊ စစ်ကိုင်း တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြတ်ကျော်က စာပေဘာသာ ထူးချွန်ဆု (ဝိပ္ပံဘွဲ့)၊ ဆရာအတတ် ပညာဘာသာ ထူးချွန်ဆု ဆုရ ကျောင်းသားများကို လည်း ကောင်း၊ နယ်စပ်ရေးရာ ဝန်ကြီး ဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဗိုလ်ချုပ် ကြီးသန်းက တိုင်းရင်းသားဘာသာ၊ စာပေနှင့် ယဉ်ကျေးမှု ထူးချွန်ဆု၊ ကျောင်းသားတို့ကို လည်းကောင်း ဆုများ ချီးမြှင့်ပေးအပ်ခဲ့ပြီး အမြဲ တမ်းအတွင်းဝန် ဦးသိန်းဌေးဦးက သင်တန်းဆင်း ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၂၀၅ ဦးတို့ကို အလုပ် ခန့်အပ်လွှာများ ပေးအပ်သည်။

အခမ်းအနားအပြီးတွင် ပြည် ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် တိုင်းဒေသ ကြီး ဝန်ကြီးချုပ်တို့သည်

ဘွဲ့နှင့် သဘင် ဧည့်ခန်းမဆောင်၌ ထူးချွန် ဆုရ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို တွေ့ဆုံ၍ ဂုဏ်ပြုအားပေး စကားပြောကြား ပြီး သင်တန်းဆင်းကျောင်းသား ကျောင်းသူများနှင့်အတူ စုပေါင်း မှတ်တမ်းတင် ဓာတ်ပုံရိုက်ကာ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများနှင့် မိဘများကို ခင်မင်ရင်းနှီးစွာ နှုတ်ဆက်ကြသည်။

မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးသည် တက္ကသိုလ်အစည်း အဝေးခန်းမ၌ ပါမောက္ခချုပ်၊ ဒုတိယ ပါမောက္ခချုပ်များ၊ ပါမောက္ခ/ဌာနမှူးများနှင့် တွေ့ဆုံ ရာ ပါမောက္ခချုပ်က သင်တန်း ကျောင်းဆိုင်ရာ အချက်အလက် များ၊ အုပ်ချုပ်ရေးနှင့် လေ့ကျင့် သင်ကြားရေးဆိုင်ရာ အခြေအနေ များ၊ စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များကို ရှင်းလင်းတင်ပြ သည်။

ကြည့်ရှုစစ်ဆေး ထိုနေ့ကပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး က လိုအပ်သည်များ မှာကြား ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးပြီး ဝန်ထမ်းများနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို ထောက်ပံ့ငွေ များကိုလည်းကောင်း၊ စစ်ကိုင်း အတွင်း ၂၀၂၂-၂၀၂၃ ဘဏ္ဍာရေး နှစ် ခွင့်ပြုငွေဖြင့် တည်ဆောက် ရေးလုပ်ငန်းများ ပြီးစီးမှုအခြေ အနေအထားကွင်းအဆင့်မြင့် တင်ခြင်းလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်မည့် အခြေအနေ၊ အသားစား ကြက်ခြံ၊ ဥစားကြက်ခြံ၊ ငါးမွေးမြူရေးကန် များနှင့် စိုက်ပျိုးရေးဆောင်ရွက် ထားရှိမှု များကို လှည့်လည် ကြည့်ရှုစစ်ဆေးကာ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ရမည့်လုပ်ငန်းများကို မှာကြားသည်။

ညနေပိုင်းတွင် ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးသည် သင်တန်းဆင်း ကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို ဘွဲ့နှင့်သဘင်ခန်းမ၌ ဂုဏ်ပြု ညစာ စားပွဲဖြင့် တည်ခင်းဧည့်ခံ ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

မိုးတိမ်တောင်ပြစ်ပေါ်မှု နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇
နေပြည်တော်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ တနင်္သာရီ တိုင်းဒေသကြီး၊ ကယားပြည်နယ်၊ ကရင်ပြည်နယ် နှင့် မွန်ပြည်နယ်တို့တွင် မိုးတိမ်တောင်များ ဖြစ်ထွန်းမှု အားကောင်းနေပြီး၊ အဆိုပါ မိုးတိမ် တောင်များ ရွေ့လျားရာနေရာတစ်လျှောက်တွင် မိုးရွာသွန်းခြင်းနှင့်အတူ လေပြင်းတိုက်ခတ်ခြင်း၊ မိုးထစ်ချွန်းခြင်း၊ မိုးကြိုးပစ်ခြင်း၊ လျှပ်စီးလက်ခြင်း နှင့် မိုးသီးကြွေခြင်း စသည့် မိုးလေဝသဖြစ်စဉ်များ ဖြစ်ပေါ်နိုင်ပါသဖြင့် ကြိုတင်သတိပြုနိုင်ပါရန် အကြံပြုအပ်ပါသည်။
မိုး/ဇလ

အလုပ်သမားနေ့ကို ကြိုဆိုဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် အမှတ်(၂)တပ်မတော်ဆေးရုံကြီး (ခုတင်-၁၀၀၀) နေပြည်တော်၌ အလုပ်သမားဝန်ကြီးဌာနရှိ ဝန်ထမ်းများ စုပေါင်းသွေးလှူဒါန်း



နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇

၂၀၂၃ ခုနှစ် မေ ၁ ရက်တွင် ကျရောက်သည့် အလုပ်သမားနေ့ကို ကြိုဆိုဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် အမှတ်(၂) တပ်မတော်ဆေးရုံကြီး (ခုတင်-၁၀၀၀)၌ အလုပ်သမားဝန်ကြီးဌာနမှ ဝန်ထမ်းများ စုပေါင်းသွေးလှူဒါန်းသည့် အခမ်းအနား ကျင်းပရာ အလုပ်သမားဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဒေါက်တာပွင့်ဆန်းနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်အားပေးကြသည်။

အလုပ်သမားဝန်ကြီးဌာနသည် နိုင်ငံတော်၏ မူဝါဒများနှင့်အညီ အလုပ်ရှင်၊ အလုပ်သမားများ၏ အကျိုးကို ဘက်ပေါင်းစုံမှ ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိ သည့်အပြင် လူမှုကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေး လုပ်ငန်း များကို တစ်ဖက်တစ်လမ်းမှ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ

ယမန်နေ့က ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး (ခုတင်-၁၀၀၀)၊ နေပြည်တော်၌ ဝန်ထမ်းဦးရေ ၆၀ က စုပေါင်း သွေးလှူဒါန်းခဲ့ပြီး ယနေ့တွင် ဝန်ထမ်းဦးရေ ၄၀ က ထပ်မံလှူဒါန်းခဲ့သည့်အတွက် အလုပ်သမားဝန်ကြီး ဌာနအနေဖြင့် စုစုပေါင်းဝန်ထမ်းဦးရေ ၁၀၀ စုပေါင်း သွေးလှူဒါန်းခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။

ဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် ၂၀၂၃ ခုနှစ် မေ ၁ ရက်တွင် ကျရောက်မည့် အလုပ်သမားနေ့ကို ကြိုဆိုဂုဏ်ပြု သောအားဖြင့် ဆောင်းပါးပြိုင်ပွဲ၊ ကဗျာပြိုင်ပွဲ၊ ပန်းချီ ပြိုင်ပွဲ၊ စာစီစာကုံးပြိုင်ပွဲများနှင့် စုပေါင်းသွေးလှူဒါန်း ပွဲများကျင်းပခြင်း၊ နိုင်ငံတော်၏ မူဝါဒများနှင့်အညီ အလုပ်ရှင်၊ အလုပ်သမားများ၏အကျိုးကိုဘက်ပေါင်းစုံ မှဆောင်ရွက်ပေးနေမှုများနှင့်ပတ်သက်၍ အလုပ် သမားနေ့ဆိုင်ရာ စကားပိုင်း(Talk Show) အစီအစဉ် ရိုက်ကူးခြင်း၊ အစိုးရ၊ အလုပ်ရှင်၊ အလုပ်သမား သုံးပွင့်ဆိုင် ဆွေးနွေးပွဲများ ကျင်းပခြင်းနှင့် အလုပ် အကိုင်အခွင့်အလမ်းပြပွဲ (Job Fair) ကျင်းပခြင်းများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

လွိုင်ကော်မြို့၌ ကယားပြည်နယ် ရန်ပုံငွေစီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီအစည်းအဝေးနှင့် စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး ကျင်းပ

လွိုင်ကော် ဧပြီ ၂၇

ကယားပြည်နယ် နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင်ရေးရန်ပုံ ငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်မည့်လုပ်ငန်းများ အကောင် အထည်ဖော်ရေးနှင့်ပတ်သက်၍ ပြည်နယ်ရန်ပုံငွေ စီမံခန့်ခွဲမှု ကော်မတီအစည်းအဝေး (၃/၂၀၂၃)နှင့် စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်း အစည်းအဝေးကို ယနေ့မနက်လွဲပိုင်းက ကယားပြည် နယ် အစိုးရအဖွဲ့ရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပ ရာ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးဇော်မျိုးတင်၊ ပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့ဝင်များ၊ ပြည်နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာ များနှင့် ခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့များ တက်ရောက် ကြသည်။

ပြောကြား

ဦးစွာ ကယားပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ် ဦးဇော်မျိုးတင်က ပြည်နယ်အတွင်း ဒေသနှင့် ကိုက်ညီသည့် စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေးကို အခြေခံသော ကုန်ထုတ်လုပ်ငန်းများအတွက် နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင် ရေးရန်ပုံငွေများကို မူဝါဒများ၊ လမ်းညွှန်ချက်များ



နှင့်အညီ ချေးငွေအဆိုပြုချက်များအပေါ် စိစစ်၍ တောင်သူများအား ဆက်လက်ထုတ်ချေးနိုင်ရေး၊ ပန်းတိုင် အထွက်နှုန်းထား ရရှိစေရေးနှင့် တောင်သူ များ၏ အကျိုးစီးပွားအတွက် စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေး

လုပ်ငန်းများ၏ အဓိကလိုအပ်ချက်များကို စဉ်ဆက် မပြတ် ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ရေး၊ စက်မှုလယ်ယာ စနစ်ကို အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နိုင်ရေး၊ တောင်သူများအား ပညာပေးလုပ်ငန်းများ

ဆောင်ရွက်နိုင်မှုနှင့် လုပ်ငန်းအောင်မြင်မှုအခြေအနေ များကို လေ့လာဆန်းစစ်၍ ပေါင်းစပ်ဆောင်ရွက် နိုင်ရေး၊ ပြည်နယ် နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင်ရေးလက်စွဲ စာစောင်အား ဒေသအခြေအနေနှင့် ကိုက်ညီသည့် အချက်များအပေါ် အခြေခံ၍ ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက် ရေးဆွဲရမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။

ရှင်းလင်းဆွေးနွေး

ထို့နောက် ဌာနဆိုင်ရာအသီးသီးက ကဏ္ဍများ အလိုက် ဆောင်ရွက်နေသည့် လုပ်ငန်းများ၊ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့် လုပ်ငန်းအစီအမံများကို Power Point ဖြင့် ရှင်းလင်းဆွေးနွေးတင်ပြကြပြီး ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ဝင်များက ဖြည့်စွက်ဆွေးနွေး ခဲ့ကြသည်။

ယင်းနောက် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က ဆွေးနွေး တင်ပြမှုများအပေါ် ဆောင်ရွက်ပေးမည့် အခြေအနေ များ၊ ပေါင်းစပ်ဆောင်ရွက်ရမည့် လုပ်ငန်းများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ မှာကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ပြည်နယ်(ပြန်/ဆက်)

၂၀၂၂-၂၀၂၃ ပညာသင်နှစ်မှ

အဆိုပါလူရည်ချွန်မောင်မယ်များသည် ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် နေပြည်တော်စုရပ်စခန်းမှ သက်ဆိုင်ရာ လူရည်ချွန်အပန်းဖြေစခန်းမှူး များ၊ ကြီးကြပ်ဆရာ ဆရာမများလိုက်ပါလျက် ပုဂံ၊ တောင်ကြီး၊ ငွေဆောင်လူရည်ချွန်စခန်းများသို့ လေ့လာရေးခရီးစဉ် စတင်ထွက်ခွာ ကြသည်။

ကလေးမြို့သို့ ရောက်ရှိ

၂၀၂၂-၂၀၂၃ ပညာသင်နှစ် ဒေသတန်း(Grade-10) လူရည်ချွန် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများသည် တောင်ကြီး လူရည်ချွန်အပန်းဖြေ စခန်းမှူး ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးမြင့်လွင် ဦးဆောင်၍ စတင် ထွက်ခွာကြပြီး နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ကလေးမြို့သို့ရောက်ရှိကာ မြို့နယ် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌနှင့်အဖွဲ့ဝင်များ၊ ပညာရေးဌာနမှ တာဝန်ရှိ သူများနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၊ ဒေသခံတိုင်းရင်းသား ပြည်သူ များက လမ်းဘေးဝဲယာတစ်လျှောက် အလင်ငယ်များ ဝှေ့ယမ်းနှုတ်ဆက် ၍လည်းကောင်း၊ ဘင်ခရာ၊ ပန်းဖွားအကများနှင့် ရှမ်းအိုးစည် ဗိုမောင်း တီးမှုတ်၍လည်းကောင်း ကြိုဆိုကြသည်။ ထို့နောက် လူရည်ချွန် မောင်မယ်များသည် ကလေးမြို့ အမှတ်(၁) အခြေခံပညာအထက်တန်း ကျောင်းသို့ ရောက်ရှိပြီး နေ့လယ်စာ သုံးဆောင်ကြသည်။

ယင်းနောက်တောင်ကြီးလူရည်ချွန်အပန်းဖြေစခန်းသို့ ဆက်လက် ထွက်ခွာကြပြီး ပြည်ထောင်စုလမ်းမဘေးရှိ အောင်ပန်းဗျူးပွိုင့်တွင် ခေတ္တရပ်နား၍ အမှတ်တရ စုပေါင်းဓာတ်ပုံရိုက်ကြသည်။

ထို့နောက် ဆက်လက်ထွက်ခွာပြီး မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် လူရည်ချွန် စခန်းဖွင့်လှစ်ထားသည့် တောင်ကြီးမြို့ အမှတ်(၁) အခြေခံပညာအထက် တန်းကျောင်းသို့ ရောက်ရှိကြရာ ဆရာ ဆရာမ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူ များက လှိုက်လှိုက်လှဲလှဲ ကြိုဆိုခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးမြင့်စိုး ရန်ကုန်မြို့ မြန်မာ့လက်မှုအနုပညာစင်တာအား ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇

သမဝါယမနှင့် ကျေးလက်ဖွံ့ဖြိုး ရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးမြင့်စိုးသည် ယနေ့မနက်လွဲပိုင်း က ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် များနှင့်အတူ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသ ကြီး မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်ရှိ အသေးစားစက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်း ဦးစီးဌာန၏ မြန်မာ့လက်မှု အနုပညာစင်တာကို ကြည့်ရှု စစ်ဆေးသည်။

ထိုသို့ စစ်ဆေးရာတွင် မြန်မာ့ လက်မှုအနုပညာစင်တာတာဝန်ခံ နှင့် တာဝန်ရှိသူများက လက်မှု စင်တာအတွင်း ခင်းကျင်းပြသထား မှု လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေမှုတို့ကို ရှင်းလင်းတင်ပြရာ ဒုတိယဝန်ကြီး က လိုအပ်သည်များ ညှိနှိုင်း ပေါင်းစပ် ဆောင်ရွက်ပေးပြီး စင်တာအတွင်း ခင်းကျင်းပြသ ထားသည့် တူရိယာပစ္စည်းများ၊ ရက်ကန်းထည်များ၊ ယွန်းထည် များ၊ မြန်မာ့လက်မှု ပန်းပုလက်ရာ များ၊ ကျွန်းနက်ပန်းပုလက်ရာများ၊



ကျောက်စိမ်းပန်းပုနှင့် ကျောက် မျက်ရတနာများ၊ သစ်တောနှင့် တွင်းထွက်ပစ္စည်းများ၊ အမှတ်တရ ပစ္စည်း အရောင်းပြခန်းများကို ကြည့်ရှုအားပေးသည်။

ဆက်လက်၍ ဒုတိယဝန်ကြီး သည် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အသေးစားစက်မှုလက်မှု လုပ်ငန်း ဦးစီးဌာန တိုင်းရုံးတွင် တိုင်း/ ခရိုင်အဆင့် ဝန်ထမ်းများနှင့်

တွေ့ဆုံပြီး ဝန်ကြီးဌာန၏ ရည်ရွယ်ချက်၊ ရည်မှန်းချက်၊ မူဝါဒများအောင်မြင်ရေး၊ အသေး စား၊ အငယ်စား၊ အလတ်စား စီးပွားရေး(MSME) လုပ်ငန်းများ အောင်မြင်ရေးတို့အတွက် ဦးစီး ဌာနအချင်းချင်း အချိတ်အဆက် မိမိ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ကြရန်၊ ဝန်ထမ်းများအနေဖြင့် ပါတီနိုင်ငံ ရေးကင်းရှင်းရန်နှင့် မိမိဘဝ

တိုးတက်ရေးကြိုးပမ်းဆောင်ရွက် ကြရန် မှာကြားသည်။ ဆက်လက်ပြီးဒုတိယညွှန်ကြား ရေးမှူးချုပ်များက ဦးစီးဌာန အလိုက် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေ မှုများကို ရှင်းလင်းဆွေးနွေးကြပြီး ဝန်ထမ်းများ၏ လုပ်ငန်းလိုအပ် ချက်များ တင်ပြမှုအပေါ် ညှိနှိုင်း ပေါင်းစပ် ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

ကမ္ဘာ့ကာကွယ်ဆေး ထိုးနှံ/တိုက်ကျွေးရေး ရက်သတ္တပတ် (၂၀၂၃)ခုနှစ် အခမ်းအနား ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇

ကမ္ဘာ့ကာကွယ်ဆေး ထိုးနှံ/တိုက်ကျွေးရေး ရက်သတ္တပတ် (World Immunization Week) အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားသို့ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာသက်ခိုင်ဝင်း၊ ဒုတိယဝန်ကြီး၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များနှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ နေပြည်တော်ခရိုင်(၁၀၀၀) ဆေးရုံ အုပ်ကြီး၊ ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန တပ်မတော်ဆေး ဝန်ထမ်းညွှန်ကြားရေးမှူးရုံးမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ ကျန်းမာရေးနှင့်ရောဂါ နှိမ်နင်းရေးတပ် တပ်မှူး၊ မြန်မာနိုင်ငံမိခင်နှင့် ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံအမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့၊ မြန်မာနိုင်ငံ ကြက်ခြေနီအသင်းတို့မှ ဥက္ကဋ္ဌ၊ အတွင်းရေးမှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူးများ၊ ညွှန်ကြား ရေးမှူးများ၊ တိုးချဲ့ကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်းများ တာဝန်ယူဆောင်ရွက်နေသော တာဝန်ခံဆရာဝန် များနှင့် အခြေခံကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများ၊ ကမ္ဘာ့ ကျန်းမာရေးအဖွဲ့(WHO)နှင့် ကုလသမဂ္ဂကလေးများ ရန်ပုံငွေအဖွဲ့(UNICEF)တို့မှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

အားသွန်ခွန်စိုက်ဆောင်ရွက်

အခမ်းအနားတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ယခုနှစ်ဆောင်ပုဒ်ဖြစ်သည့် “The Big Catch-Up” “အမိလိုက် ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံခြင်းကို အရှိန်အဟုန် မြှင့်တင်ရန်” ဖြစ်သည့်အတွက် ကိုဗစ်-၁၉ ကာလ အတွင်း ကာကွယ်ဆေးများ လုံးဝမထိုးနှံခဲ့ရသော ကလေးများနှင့် အသက်အရွယ်အလိုက် လိုအပ်သော ကာကွယ်ဆေးအကြိမ်ပြည့်မရရှိခဲ့သော ကလေးများ အားလုံးကိုအသက်အရွယ်အလိုက် အမိလိုက်ကာကွယ် ဆေးထိုးနှံခြင်းကို အားသွန်ခွန်စိုက် ဆောင်ရွက် ကြရန်လိုအပ်ကြောင်း၊ ကမ္ဘာတစ်ဝန်းလုံးတွင် ဝက်သက်ကာကွယ်ဆေး တစ်မျိုးတည်းအနေဖြင့် ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ်နှင့် ၂၀၁၈ ခုနှစ်အတွင်း သေဆုံးမှု



ပေါင်း ၂၃ သန်းခန့်ကို ဟန့်တားကာကွယ်ပေးနိုင် ခဲ့ကြောင်း၊ ကလေးငယ်များ၏ အသက်အန္တရာယ်ကို ခြိမ်းခြောက်လျက်ရှိသော ရောဂါပေါင်း ၂၀ ကျော်ကို ပုံမှန်ကာကွယ်ဆေးများ ထိုးနှံ/ တိုက်ကျွေးပေး ခြင်းဖြင့် ကာကွယ်ဟန့်တားနိုင်ခဲ့ကြောင်း။

ပုံမှန်ကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက် ခြင်းဖြင့် ကမ္ဘာ့ပြည်သူ့သန်းပေါင်း ၂၄ သန်းခန့်ကို ဆင်းရဲစွဲတော့မှုမှ ကာကွယ်ပေးနိုင်ခဲ့ကြောင်း၊ ဝင်ငွေ အလယ်အလတ်နှင့် ဝင်ငွေနည်းပါးသော ကမ္ဘာ့နိုင်ငံ များတွင်ဝက်သက်ကာကွယ်ဆေးအတွက်အမေရိကန် တစ်ဒေါ်လာရင်းနှီးမြှုပ်နှံလျှင် ကျန်းမာရေးကုန်ကျ စရိတ်သက်သာမှု(Return of Investment)အဖြစ် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၇၆ ဒသမ ၅ ခန့် ပြန်လည်ရရှိ သည်ကိုသိရှိကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံတွင် ကာကွယ် ဆေးထိုးလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် မိခင် နှင့် မွေးကင်းစကလေး မေးခိုင်ရောဂါကင်းဝေး ကြောင်းကို ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ်တွင် လည်းကောင်း၊ ပိုလီယို ရောဂါကင်းဝေးကြောင်းကို ၂၀၁၄ ခုနှစ်

တွင်လည်းကောင်း ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့ကြီးက အသိအမှတ်ပြုပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ ရရှိထားပြီးသည့် အောင်မြင်မှုများကို ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းနိုင်ရေး ပုံမှန်ကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်းခြုံမှုကို မြှင့်မားစွာ ရရှိစေရန် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီး ဌာနအနေဖြင့် ယခုနှစ် ကမ္ဘာ့ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံ/ တိုက်ကျွေးရေး ရက်သတ္တပတ်အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် ဧပြီ ၂၄ ရက်မှ ၃၀ ရက်အတွင်း နေပြည်တော်ကောင်စီ နယ်မြေနှင့် တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များနှင့် မြို့နယ်များတွင် ပုံမှန်ကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်း များနှင့် အမိလိုက်ကာ ကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်းများကို အရှိန်အဟုန်မြှင့် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း။

၂၀၂၃ ခုနှစ်တွင် တစ်နိုင်လုံး အမိလိုက်ကာကွယ် ဆေးထိုးနှံခြင်း လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုအနေဖြင့် အသက် ငါးနှစ်အောက်ကလေးများကို သတ်မှတ် ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံ/တိုက်ကျွေးရန် စီစဉ်လျက် ရှိကြောင်း၊ ကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်းအပါအဝင်

ပဏာမကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများ ကိုလည်း ယခုထက်ပိုမိုတိုးတက်စေရေး တာဝန်ရှိသူ အဆင့်ဆင့်က ဒေသဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများနှင့် ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ ပြည်သူ့လူထုတစ်ရပ်လုံးအနေဖြင့် ကာကွယ်ဆေး များကိုသတ်မှတ်ချက်အတိုင်း အသက်အရွယ်အလိုက် အကြိမ်ပြည့် ထိုးနှံ/တိုက်ကျွေးထားခြင်းအားဖြင့် ကာကွယ်ဆေးဖြင့် ကာကွယ်ရသောရောဂါများကို ကာကွယ်နိုင်ကြောင်း သိရှိ၍ အဆိုပါရောဂါများ ကပ်အသွင် ဖြစ်ပွားမှုမရှိစေရေးအတွက် ကျန်းမာရေး ဝန်ထမ်းများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ကြရန်လိုအပ် ကြောင်း ပြောကြားသည်။

ဆုများချီးမြှင့်

ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် ဒုတိယ ဝန်ကြီးတို့က တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များ အနက် ပုံမှန်ကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်းများတွင် စွမ်းဆောင်ရည်မြင့်မားစွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့သည့် တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ် သုံးခုနှင့် ပုံမှန်ကာကွယ် ဆေးထိုးလုပ်ငန်းများကို အထူးကြိုးပမ်းဆောင်ရွက် ခဲ့သည့် တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ် သုံးခုကို လည်းကောင်း၊ ပုံမှန်ကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်းများ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်မှု စွမ်းဆောင်ရည်ကောင်းမွန် သော တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ် သုံးခုကိုလည်းကောင်း ဆုများချီးမြှင့်ရာ သက်ဆိုင်ရာတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူးများက လက်ခံရယူကြသည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့်အဖွဲ့သည် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန တိုးချဲ့ကာကွယ်ဆေး ထိုးလုပ်ငန်းမှ တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်များရှိမြို့နယ် များတွင် ကိုယ်ဝန်ဆောင်မိခင်နှင့် ကလေးငယ်များ အား ကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ပေးနေမှု မှတ်တမ်းပြခန်းငယ်ကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုကြပြီး နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေအတွင်းရှိ ကာကွယ် ဆေးထိုးနှံရန် ကျန်ရှိခဲ့သော သုံးနှစ်အောက် ကလေးငယ်များအား ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများက လိုအပ်သောကာကွယ်ဆေးများ ထိုးနှံ/ တိုက်ကျွေး ပေးမှုကို ကြည့်ရှု၍ ကလေးငယ်များကို အမှတ်တရ လက်ဆောင်ပစ္စည်းများ ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။

သတင်းစဉ်

ကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင်များ ဆည်းဆာရိပ်ဂီလာနဘိုးဘွားရိပ်သာအား ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇

မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသားလူ့အခွင့်အရေးကော်မရှင် အဖွဲ့ဝင် ဒေါက်တာသန်းမြင့်နှင့် ဦးတင်အောင်တို့ ဦးဆောင်သောအဖွဲ့သည် ကော်မရှင်ဥပဒေပုဒ်မ ၄၃၊ ၄၄ တို့အရ ယနေ့တွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်ရှိ ဆည်းဆာရိပ် ဂီလာနဘိုးဘွားရိပ်သာကို သွားရောက်ကြည့်ရှု စစ်ဆေးသည်။

ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

ဆည်းဆာရိပ်ဂီလာနဘိုးဘွားရိပ်သာ၌ လက်ခံ စောင့်ရှောက်ပေးလျက်ရှိသော ဘိုးဘွားများ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်ပေးနေမှု၊ အစားအစာနှင့် အာဟာရဖြည့်ဆည်းကျွေးမွေးမှု၊ သန့်ရှင်းသော သောက်သုံးရေရရှိအောင် ဆောင်ရွက်ပေးနေမှု၊

လွတ်လပ်စွာ ယုံကြည်ကိုးကွယ်နိုင်မှု၊ ဘိုးဘွား အိပ်ဆောင်များနှင့် အဆောက်အအုံများတွင် သက်ကြီး ရွယ်အိုများ သက်သောင့်သက်သာနေထိုင်နိုင်မှု ရှိ၊ မရှိ၊ မသန်စွမ်းဘိုးဘွားများအား ပြန်လည်သန့်စွမ်း နိုင်ရေး လေ့ကျင့်ဆောင်ရွက်ပေးနေမှုနှင့် အနားယူ အပန်းဖြေရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးထားမှုနှင့် အခြေခံ လူ့အခွင့်အရေးများရရှိခြင်း ရှိ၊ မရှိတို့ကို ကြည့်ရှု စစ်ဆေးသည်။

ယင်းနောက် လက်ခံစောင့်ရှောက်ထားသော အဘိုးအဘွားများအား နွေးထွေးပျူငှာစွာ လိုက်လံ တွေ့ဆုံခဲ့ပြီး ကျန်းမာရေးအခြေအနေများကို ကြည့်ရှု မေးမြန်းကာ အားပေးစကားများ ပြောကြားဂါရဝပြု ကြသည်။

ကော်မရှင်အဖွဲ့၏ ဆည်းဆာရိပ်ဂီလာနဘိုးဘွား



ရိပ်သာကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးရေးခရီးစဉ်အတွင်း စစ်ဆေး ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ရေးအတွက် သက်ဆိုင်ရာသို့ တွေ့ရှိချက်နှင့် အကြံပြုချက်များကို လိုအပ်သလို ပေးပို့သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်



အုတ်ဖိုမြို့၌ ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်

အုတ်ဖို ဧပြီ ၂၇

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး အုတ်ဖိုမြို့ မိခင်နှင့်ကလေး ကျန်းမာရေးဌာန နှင့် အိုးသည်ကုန်းတိုက်နယ်ကျန်းမာရေးဌာနတို့တွင် ကမ္ဘာ့ကာကွယ်ဆေး ထိုးနှံ/တိုက်ကျွေးရေး ရက်သတ္တပတ်အဖြစ် ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီက နှစ်လမှ သုံးနှစ် အရွယ်ကလေးငယ်များအား ကာကွယ်ဆေးမရရှိသေး သော ကာကွယ်ဆေးအမျိုးအစားအလိုက်ကာကွယ်ဆေးတိုက်ကျွေးခြင်း၊ ဆေးထိုးခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။

အဆိုပါ ကာကွယ်ဆေးတိုက်ခြင်း၊ ဆေးထိုးခြင်းလုပ်ငန်းများတွင် ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများက ကလေးများအား ဘီစီဂျီကာကွယ်ဆေး၊

ပြင်းထန်ဝမ်းပျက်ဝမ်းလျှော(ရီတာ)၊ ပိုလီယိုသောက်ဆေး၊ ပြင်းထန် အဆုတ်ရောင်(ပီစီဗီ)၊ ဆုံဆုံ- ကြက်ညှာ-မေးခိုင်-အသည်းရောင်(ဘီ)- ဦးနှောက်အမြှေးရောင်(ငါးမျိုးစပ်ကာကွယ်ဆေး)၊ ပိုလီယိုထိုးဆေး၊ ဂျပန်ဦးနှောက်ရောင်၊ ဝက်သက်လျှိုက်သိုးကာကွယ်ဆေး တိုက်ကျွေးခြင်း၊ ဆေးထိုးခြင်းလုပ်ငန်းများကို ကျန်းမာရေးဌာနမှ ထုတ်ပြန်ထားသည့် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ရေးလမ်းညွှန်ချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက် ပေးခဲ့သည်။ ၎င်းကာကွယ်ဆေးတိုက်ကျွေးခြင်း၊ ဆေးထိုးခြင်းလုပ်ငန်းကို ဧပြီ ၂၄ ရက်မှ ၃၀ ရက်အထိ ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အောင်သူ(ပြန်/ဆက်)

နိုင်ငံတော်၏ဂုဏ်ဒြပ်နှင့် အမျိုးသားရေးတာဝန်အား ဦးထိပ်ပန်ဆင် ပြိုင်ပွဲဝင်ကြမည့် အားကစားမောင်မယ်များအားလုံး ကြိုးပမ်းစွမ်းဆောင် အောင်မြင်ကြပါစေ

ပြိုင်ပွဲဝင်ရန် အသင့်ဖြစ်နေကြပြီ

ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ၌ ၂၀၂၃ ခုနှစ် မေလ ၅ ရက်နေ့မှ ၁၇ ရက်နေ့အထိ ကျင်းပတော့မည့် (၃၂) ကြိမ်မြောက် အရှေ့တောင်အာရှအားကစား ပြိုင်ပွဲဝင် အားကစားသမားမောင်မယ်များအားလုံး ပြိုင်ပွဲ ရက်နီးကပ်လာသည်နှင့်အမျှ ပြိုင်ပွဲဝင်ရန် အတွက် ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ အသင့်၊ စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ အသင့်၊ အားကစားနည်းပညာပိုင်းဆိုင်ရာ အသင့်၊ စိတ်ဓာတ် ပိုင်းဆိုင်ရာ အသင့်၊ အစစအရာရာ အသင့်ဖြစ်နေ ကြပြီဖြစ်သည်။ ပြိုင်ပွဲကျင်းပရန် လည်း ရက်ပိုင်းသာ လိုပေတော့သည်။

ကြိုတင်ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်မှု အခြေအနေများ

ပြိုင်ပွဲဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ရေးအတွက် ၂၀၂၂ ခုနှစ် ဇူလိုင်လ ၁ ရက်မှစတင်၍ အားကစားသမား အားလုံး နေပြည်တော်အားကစားလေ့ကျင့်ရေး စခန်းနှင့် ရန်ကုန်မြို့ရှိ သက်ဆိုင်ရာ အားကစား အဖွဲ့ချုပ်အသီးသီးတွင် ၁၀ လခန့် ကြိုတင်ပြင်ဆင် စခန်းသွင်းလေ့ကျင့်ခဲ့ကြပြီး ဖြစ်သည်။ ပြိုင်ပွဲတွင် အောင်မြင်မှုရရှိစေရေးအတွက်လည်း ဘော်လီ ဘော၊ ဂူဂျူး၊ ပြေးခုန်ပစ်၊ လက်ဝှေ့အားကစားအဖွဲ့ များမှ အားကစားသမား စုစုပေါင်း ၁၀၁ ဦးကို တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံသို့ သုံးလကြာ စေလွှတ် ၍ ပူးတွဲလေ့ကျင့်မှုများ ဆောင်ရွက်စေခဲ့သည်။

ထို့ပြင် နိုင်ငံတကာက အဆင့်မီနည်းပြများ ငှားရမ်းလေ့ကျင့်မှုအနေဖြင့်လည်း တိုက်ကွမ်ဒို အားကစားနည်းအတွက် ကိုရီးယားနိုင်ငံသား နည်းပြတစ်ဦး၊ ဂျူဒိုအားကစားနည်းအတွက် ဂျပန် နိုင်ငံသား နည်းပြတစ်ဦး၊ အားနစ်အားကစားနည်း အတွက် ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံသား နည်းပြတစ်ဦး၊ KUN Bokator အားကစားနည်းအတွက် ကမ္ဘောဒီးယား နိုင်ငံသား နည်းပြတစ်ဦးတို့ကို ငှားရမ်းလေ့ကျင့် စေခဲ့သည်။ စခန်းသွင်းလေ့ကျင့်နေစဉ် ကာလ အတွင်း နိုင်ငံတကာပြိုင်ပွဲ အတွေ့အကြုံရရှိစေရေး အတွက်လည်း ဘီလီယံနှင့် စနူကာအားကစား သမားများကို မလေးရှားနိုင်ငံ၊ စင်ကာပူနိုင်ငံနှင့် ဒိုဟာနိုင်ငံတို့သို့ ပြိုင်ပွဲသုံးကြိမ်၊ ပီတန်း၊ လေ့လျော်၊ ပြေးခုန်ပစ်၊ တိုက်ကွမ်ဒိုအားကစားသမားများကို ထိုင်းနိုင်ငံသို့ ပြိုင်ပွဲတစ်ကြိမ်စီ၊ တင်းနစ် အားကစားသမားများကို သီရိလင်္ကာနိုင်ငံသို့ ပြိုင်ပွဲတစ်ကြိမ် စေလွှတ်ယှဉ်ပြိုင်စေခဲ့သည်။

တာဝန်ရှိသူများက မပြတ်ကြည့်ရှုစစ်ဆေး အားပေးဆောင်ရွက်

ပြိုင်ပွဲအတွက် ကြိုတင်ပြင်ဆင် လေ့ကျင့်နေစဉ် ကာလအတွင်း အားကစားနှင့် လူငယ်ရေးရာ ဝန်ကြီးဌာနက အားကစားနည်းအလိုက် လေ့ကျင့်မှု ကြပ်မတ်စစ်ဆေးရေးအဖွဲ့များ ဖွဲ့စည်းဆောင်ရွက် ခဲ့ကြပြီး ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ ဒုတိယဝန်ကြီး၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်နှင့် ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ချုပ်များအပါအဝင် မြန်မာနိုင်ငံအားကစားအဖွဲ့ ချုပ်များမှ အဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌများ၊ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌများ၊



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမင်းသိန်းဇံထံ အောင်နိုင်ရေးအလံ အပ်နှင်းစဉ်။

အတွင်းရေးမှူးများနှင့် တာဝန်ရှိသူများကိုယ်တိုင် မကြာခဏ သွားရောက်တွေ့ဆုံ အားပေးစကား ပြောကြားခြင်း၊ လိုအပ်ချက်မှန်သမျှ ဖြည့်ဆည်း ဆောင်ရွက်ပေးခြင်း၊ စိတ်ဓာတ်ခွန်အား မြှင့်တင် ပေးခြင်းများ ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြသည်။ ပြိုင်ပွဲဝင် အားကစားသမားများအားလုံး အနေဖြင့်လည်း ပြိုင်ပွဲဝင်ရန် အသင့်ဖြစ်နေကြပြီဖြစ်သည်။ တစ်နည်းအားဖြင့် နိုင်ငံ့ဂုဏ်ဆောင်နိုင်ရေး စိတ်အားထက်သန်လျက်ရှိနေကြပြီဖြစ်သည်။

သွားရောက်ကြမည့်အင်အား ယခုအခါ ပြိုင်ပွဲသို့ အားကစားနည်း ၁၉ နည်း ဖြင့် ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်နိုင်ရေးအတွက် အားကစား နည်းအလိုက် အုပ်ချုပ်/နည်းပြ/ အားကစားသမား ၄၄၅ ဦး၊ အုပ်ချုပ်မှုအဖွဲ့ ၅၆ ဦး စုစုပေါင်း ၅၀၁ ဦးဖြင့် သွားရောက်ယှဉ်ပြိုင်ရန် စီစဉ်ထားရှိပြီးလည်း ဖြစ်သည်။
အောင်နိုင်ရေးအလံ အပ်နှင်းခြင်း ဧပြီလ ၂၅ ရက်နေ့တွင် ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိအားကစားရုံ

(B)၌ ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့သည့် အောင်နိုင်ရေးအလံ အပ်နှင်းပွဲအခမ်းအနားသို့ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေး ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ် မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်ကိုယ်တိုင် တက်ရောက် အမှာစကားပြောကြားပြီး အောင်နိုင်ရေးအလံကို နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲက အားကစားနှင့် လူငယ် ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမင်းသိန်းဇံထံ ပေးအပ်ခဲ့သည်။

နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲ၏ လမ်းညွှန်ချက်များ နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲက “(၃၂) ကြိမ်မြောက် အရှေ့တောင်အာရှ အားကစားပြိုင်ပွဲကို ဝင်ရောက် ယှဉ်ပြိုင်မည့် မြန်မာအားကစားအဖွဲ့ကို ယခု အပ်နှင်းလိုက်မည့် ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာ နိုင်ငံတော်၏ အလံတော်သည် အားကစားအဖွဲ့ အတွက် ဂုဏ်ဒြပ်ရော အမျိုးသားရေး တာဝန်ကိုပါ နိုင်ငံတော်၏ ကိုယ်စားပြုနေသည်ဆိုသည့် ခံယူ ချက်ဖြင့် ပြိုင်ပွဲတိုင်းတွင် နိုင်ငံတော်၏ အောင်လံ

ကိုဋ္ဌေး(ကနောင်)

တလူလူ လွင့်ယုံနေစေရေး ရေကုန်ရေခန်း အစွမ်းကုန်ကြိုးပမ်း ယှဉ်ပြိုင်သွားကြရန်” တိုက်တွန်းပြောကြားခဲ့သည်။

တစ်ဆက်တည်းမှာပင် နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲ က “နိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံးရှိ မိဘပြည်သူများအားလုံး ကလည်း အားကစားမောင်မယ်များ၏ ဇွဲ၊ စိတ်ဓာတ်အပြည့်ဖြင့် ‘ပွဲမဝင်ခင်အပြင်ကကျင်းပ’ ဆိုသည့်အတိုင်း ပြင်းပြင်းထန်ထန် လေ့ကျင့် ပြင်ဆင်နေမှုများကို တွေ့မြင်သိရှိကြပြီးဖြစ် ကြောင်း၊ ‘လေ့ကျင့်မှု ကျွမ်းကျင်၊ ကျွမ်းကျင်မှ ယုံကြည်၊ ယုံကြည်မှ ရဲရင့်၊ ရဲရင့်မှ အောင်ပွဲခံ’ ဆိုသည့်အတိုင်း လေ့ကျင့်သားပြည့်ဝပြီး ယုံကြည်မှု ခိုင်မာစွာဖြင့် အောင်စိတ်တံခွန်များ တလူလူလွင့်ယုံ နေကြပြီဟုလည်း ယုံကြည်ထားပါကြောင်း၊ ယခု ပြိုင်ပွဲကြီးသည် အားကစားမောင်မယ်များအဖို့ နိုင်ငံတော်အတွက် အားကစားလူချွန် လူကောင်း များဖြစ်ကြောင်း ပြသနိုင်မည့် အခွင့်အလမ်းကောင်း ကြီးတစ်ရပ်လည်း ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ယခု (၃၂) ကြိမ် မြောက် အရှေ့တောင်အာရှ အားကစားပြိုင်ပွဲကြီး တွင် မြန်မာအားကစားအဖွဲ့အနေဖြင့် ယခင် ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့သည့် အကြိမ်များကထက် ဆုတံဆိပ်များ ပိုမိုရရှိအောင် စွမ်းဆောင်ပေးနိုင် ကြမည်ဆိုပါက မြန်မာအားကစားအဖွဲ့၏ အောင်မြင်မှုသမိုင်းအား ပိုမိုပြောင်းလဲမှတ်တမ်း တင်နိုင်ကြမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

အရှေ့တောင်အာရှ အားကစားပြိုင်ပွဲသည် အာဆီယံတွင် အမြင့်ဆုံးဆုံးသော အိုလံပစ်ပြိုင်ပွဲ တစ်ခုဖြစ်ပြီး ယခုပြိုင်ပွဲမှာပင် ကျေနပ်မနေဘဲ အာရှအိုလံပစ်နှင့် ကမ္ဘာ့အိုလံပစ်ပြိုင်ပွဲများအထိ ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်နိုင်သည်အထိ မျှော်မှန်းကြိုးစား သွားကြစေလိုကြောင်း၊ အားကစားဆိုသည်မှာ နိုင်ငံ တစ်နိုင်ငံ၊ လူမျိုးတစ်မျိုး၏ ကျန်းမာကြံ့ခိုင်မှု၊ ဇွဲ၊ လုံ့လ၊ ဝီရိယကြီးမားမှုနှင့် စည်းလုံးညီညွတ်မှုကို ဖော်ထုတ်ပြသနိုင်ပြီး အားကစားပြိုင်ပွဲများသည် တရားမျှတမှုရှိသည့် စွမ်းရည်ယှဉ်ပြိုင်မှုမျိုးဖြစ် ကြောင်း၊ အားကစားအောင်မြင်မှုဖြင့် နိုင်ငံတော်၏ ဂုဏ်သိက္ခာမြှင့်တင်နိုင်ရေးအတွက် ယခုကဲ့သို့ နိုင်ငံတကာ အားကစားပြိုင်ပွဲတစ်ရပ်ကို နိုင်ငံ ကိုယ်စားပြု သွားရောက်ယှဉ်ပြိုင်ရခြင်းသည် ထူးခြားသည့်ဂုဏ်ဒြပ်နှင့် အခွင့်အလမ်းဖြစ်သည်ကို အုပ်ချုပ်သူ၊ နည်းပြများနှင့် အားကစားသမားများ အားလုံး သတိရကြစေလိုကြောင်း။

ထို့ပြင် အိမ်ခြံမြေမာနိုင်ငံတော်နှင့် မြန်မာလူမျိုး၏ ဂုဏ်သိက္ခာနှင့် ပတ်သက်ဆက်နွယ်နေသည့် အတွက် ပြိုင်ပွဲတိုင်းအနိုင်ရရှိရေးသည် အမျိုးသား ရေးတာဝန်တစ်ရပ်အဖြစ် မြန်မာအားကစား အဖွဲ့ဝင်အားလုံး၏ ပခုံးထက်တွင်ရှိနေသည်ကို သတိပြု နှလုံးသွင်းထားကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ပြိုင်ပွဲတိုင်းတွင် နိုင်ငံကြီးသားစိတ်ဓာတ်နှင့် တရားမျှတသန့်ရှင်းစွာ ယှဉ်ပြိုင်ပြီး အရှေ့တောင် အာရှဒေသ ညီနောင်နိုင်ငံများအကြား ရှိရင်းစွဲ ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှုကို ပိုမိုမြှင့်တင်ပေးနိုင်သည့် အားကစားချစ်ကြည်ရေး သံတမန်ကောင်းတာဝန် များကို ကျေပွန်ခွဲကြရန်” မှာကြားခဲ့သည်။

နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲ၏ လေးနက်သည့် မှာကြားချက်များအပေါ် မြန်မာအားကစားအဖွဲ့များ အနေဖြင့် အလေးထား လိုက်နာဆောင်ရွက်သွား ကြရမည်ဖြစ်သည်။ စာမျက်နှာ ၇ သို့ ★

- ❖ ယခုအခါ ပြိုင်ပွဲသို့ အားကစားနည်း ၁၉ နည်းဖြင့် ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်နိုင်ရေးအတွက် အားကစားနည်းအလိုက် အုပ်ချုပ် / နည်းပြ / အားကစားသမား ၄၄၅ ဦး၊ အုပ်ချုပ်မှုအဖွဲ့ ၅၆ ဦး စုစုပေါင်း ၅၀၁ ဦးဖြင့် သွားရောက်ယှဉ်ပြိုင်ရန် စီစဉ်ထားရှိပြီးလည်း ဖြစ်
- ❖ နိုင်ငံတကာ အားကစားပြိုင်ပွဲများတွင် အိမ်ခြံမြေမာနိုင်ငံတော်၏အလံတော်အားလွှင့်ထူပြီး ပြိုင်ဘက်နိုင်ငံများက ဦးညွှတ် အလေးပြုကြရသည့်မြင်ကွင်းမျိုးကို နိုင်ငံသားတိုင်းက လိုလားကြသည်ဖြစ်ရာ ပြိုင်ပွဲဝင်အားကစားသမားများအားလုံးက နိုင်ငံသားပြည်သူတစ်ရပ်လုံး၏ လိုအင်ဆန္ဒကို ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်မည်ဟုလည်း ယုံကြည်မျှော်လင့်မိ

မာရဝိဇယဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး တည်ဆောက်ပူဇော်နေမှုများအား ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး တောင်ငူမြို့မှ ပင့်ဖိတ်ထားသည့် ဆရာတော်ကြီးများ လာရောက်လေ့လာဖူးမြော်ကြည်ညို

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇

ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော် ဒက္ခိဏသီရိမြို့နယ် ဗုဒ္ဓဥယျာဉ်တော်အတွင်း မာရဝိဇယဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး တည်ဆောက်ပူဇော်နေမှုအခြေအနေများကို ကြာနီကန်စာသင်တိုက် နိုင်ငံတော်ဩဝါဒါစရိယ ဘဒ္ဒန္တသုရိယ ဦးဆောင်သော ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး တောင်ငူမြို့မှပင့်ဖိတ်ထားသည့် စာသင်တိုက် ၄၈ ခုမှ ဆရာတော်၊ သံဃာတော် စုစုပေါင်း အပါး ၆၀ တို့က ယနေ့ညနေပိုင်းတွင် လာရောက်လေ့လာ ဖူးမြော်ကြည်ညိုကြသည်။

ရှင်းလင်းလျှောက်ထား

ဦးစွာ ဆရာတော်၊ သံဃာတော်ကြီးများအား ရှင်းလင်းဆောင်၌ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး(ကြည်း)မှ စစ်ထောက်ချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ကျော်စွာလင်းက မာရဝိဇယဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီးကို တည်ထား ကိုးကွယ်ရသည့် ရည်ရွယ်ချက်၊ ရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး တည်ထား ကိုးကွယ်နိုင်ရေး စကျင်ကျောက်တော်ကြီးအား အဆင့်ဆင့်တူးဖော် ခဲ့မှုနှင့် ရေလမ်းကြောင်း၊ ကုန်းလမ်းကြောင်းတို့မှ အဆင့်ဆင့် ပင့်ဆောင်ခဲ့မှု၊ ဆင်းတုတော်အပိုင်း(၁/၂/၃/၄)တို့အား ထုဆစ် ပုံဖော်ခဲ့မှုနှင့် ပလ္လင်တော်အထက်သို့ပင့်ဆောင်နိုင်ရန် သံမဏိမျှော်စင် ဝန်ချိစက်တည်ဆောက်ကာ ပင့်ဆောင်ခြင်းနှင့် ပင့်ဆောင်နေရာချထား ခြင်း လုပ်ငန်းအဆင့်ဆင့်ဆောင်ရွက်ခဲ့မှု၊ ဗုဒ္ဓဥယျာဉ်တော်ကြီး စိမ်းလန်း စိုပြည်သာယာလှပစေရေးအတွက် သစ်ပင်၊ ပန်းမန်များ စိုက်ပျိုးဆောင်ရွက် နေမှု၊ သာသနိကအဆောက်အအုံများ ထည့်သွင်းတည်ဆောက်လျက် ရှိမှုနှင့် အဆင့်ဆင့်တိုးတက်လာမှု အခြေအနေများကို ရှင်းလင်း လျှောက်ထားသည်။

ထို့နောက် ပင့်ဖိတ်ထားသော ဆရာတော်၊ သံဃာတော်ကြီးများသည်



မာရဝိဇယဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီးနှင့် ပလ္လင်တော်တည်ဆောက်ပြီးစီး မှု၊ ဗုဒ္ဓဥယျာဉ်တော်ကြီးအတွင်းရှိ သာသနိကအဆောက်အအုံများ တည်ဆောက်ပြီးစီးမှုနှင့် ဆက်လက်တည်ဆောက်နေမှုအခြေအနေ များကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုကြသည်။

တာဝန်ရှိသူများသည် ဆရာတော်၊ သံဃာတော်ကြီးများအား လှူဖွယ် ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြပြီး ဆရာတော်၊ သံဃာတော်ကြီးများ ရွတ်ပွားချီးမြှင့်တော်မူသည့် ပရိတ်တရားတော်များကို နာယူခဲ့ကြ ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

သတင်းစဉ်

မော်လမြိုင်မြို့၌ ကဆုန်ညောင်ရေသွန်းပွဲတော် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာကျင်းပနိုင်ရေး ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး ကျင်းပ

မော်လမြိုင် ဧပြီ ၂၇

မော်လမြိုင်မြို့၌ ကဆုန်ညောင်ရေသွန်း ပွဲတော်ကို အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို ပြည်နယ်အစိုးရ အဖွဲ့ အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ယနေ့ မွန်းလွဲပိုင်းက ကျင်းပသည်။ ရှေးဦးစွာ မွန်ပြည်နယ် လူမှုရေးရာဝန်ကြီး ဦးမြတ်သွင်က ကဆုန်လပြည့်(ဗုဒ္ဓနေ့)ဖြစ်သည့်

နေ့ထူးနေ့မြတ်တွင် မဟာမြတ်မုနိဘုရားကြီး၏ မျက်နှာတော်အား ရေသပ္ပာယ်ခြင်း၊ အမွှေးနံ့သာ များဆက်ကပ်ခြင်း၊ မျက်နှာတော်ကို ရောင်တော် ဖွင့်ခြင်း၊ ဆွမ်းဆန်စိမ်းလောင်းလှူခြင်းနှင့် မြန်မာ့ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှု အစဉ်အလာမပျက် နှစ်စဉ်ကျင်းပမြဲ ဖြစ်သည့် ကဆုန်ညောင်ရေသွန်းပွဲတော်တို့ကို စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် ကော်မတီဝင်များအားလုံးက ဝိုင်းဝန်းကူညီ

ဆောင်ရွက်ပေးကြရန် ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ပြည်နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန် ရှိသူများ၊ ကော်မတီဝင်များက ကဆုန်ညောင်ရေသွန်း ပွဲတော်ကို မဟာမြတ်မုနိဘုရားကြီးရင်ပြင်ရှိ မဟာဗောဓိညောင်ပင်တွင် ညောင်ရေသွန်းလောင်း ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ ဆွမ်းဆန်စိမ်းလောင်းလှူနိုင်ရေး အတွက် မော်လမြိုင်မြို့ပေါ်ရှိ ဘုန်းကြီးကျောင်း သုံးကျောင်းနှင့် သီလရှင်ကျောင်း သုံးကျောင်းတို့မှ

သံဃာတော်၊ သီလရှင် စုစုပေါင်း ၃၁၅ ပါးတို့အား ပင့်ဖိတ်၍ မဟာမြတ်မုနိဘုရားကြီးဝင်းအတွင်း၌ မွန်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၊ အရှေ့တောင်တိုင်းစစ်ဌာန ချုပ်၊ ပြည်နယ်/ခရိုင်/မြို့နယ် အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာများ၊ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များနှင့် ရပ်ကွက်နေပြည်သူ များ စုပေါင်း၍ ဆွမ်းဆန်စိမ်းလောင်းလှူသွားမည် ဖြစ်ကြောင်းတို့ကို ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်း ဆွေးနွေးခဲ့ ကြကြောင်း သိရသည်။ ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)

★ စာမျက်နှာ ၆ မှ နိုင်ငံ့ဂုဏ်ဆောင် အားကစားသမားဟောင်းကြီး များအရေး အလေးထားဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိ လက်ရှိနိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေး ကောင်စီ အစိုးရလက်ထက်တွင် နိုင်ငံအနေဖြင့် နိုင်ငံတကာ နှင့် ရင်ပေါင်တန်းနိုင်စေရေးအတွက် နယ်ပယ်စုံ၊ ကဏ္ဍစုံမှ အားထုတ်ကြိုးပမ်းလျက်ရှိရာတွင် အားကစားကဏ္ဍကိုလည်း တစ်ခန်းတစ်ကဏ္ဍ ထည့်သွင်းပြီး နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် စေရေး စီမံဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။ ထို့ပြင် ခေတ်အဆက်ဆက် အားကစားပြိုင်ပွဲ များတွင် အောင်မြင်မှုရရှိခဲ့သူများနှင့် အရှေ့တောင် အာရှ အားကစားပြိုင်ပွဲများတွင် အောင်မြင်မှု ဆုတံဆိပ်များရယူပေးနိုင်ခဲ့သည့် နိုင်ငံ့ဂုဏ်ဆောင် အားကစားသမားများကိုလည်း အသက် ၆၀ ပြည့် မြောက်သည့် အချိန်မှစ၍ (နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ၏ ပင်စင်လစာကဲ့သို့) သက်ရှိထင်ရှားရှိနေသမျှ ကာလ ပတ်လုံး လစဉ်ချီးမြှင့်ထောက်ပံ့ပေးမှုများ ချီးမြှင့်ပေး လျက်ရှိသည်။ နိုင်ငံတော်က လစဉ်ချီးမြှင့် ထောက်ပံ့ ပေး အပ်မှုအခြေအနေကို ဖော်ပြရလျှင် အာရှ အားကစားပြိုင်ပွဲများတွင် ရွှေတံဆိပ်တစ်ခု ရယူ ပေးနိုင်ပါက လစဉ်ချီးမြှင့်ငွေကျပ် ၂၀၀၀၀၀၊ ငွေတံဆိပ်တစ်ခု ရယူပေးနိုင်ပါက လစဉ်ချီးမြှင့် ငွေကျပ် ၁၅၀၀၀၀၊ ကြေးတံဆိပ်တစ်ခု ရယူ ပေးနိုင်ပါက လစဉ်ချီးမြှင့်ငွေကျပ် ၁၀၀၀၀၀

ချီးမြှင့်ပေးအပ်လျက်ရှိပြီး အရှေ့တောင်အာရှ အားကစားပြိုင်ပွဲများတွင် ရွှေတံဆိပ် ၁၀ ခု အထက် ရရှိခဲ့သူဖြစ်ပါက လစဉ်ချီးမြှင့်ငွေကျပ် ၁၅၀၀၀၀၊ ရွှေတံဆိပ် ၁၀ ခု အထက် ရရှိခဲ့သူဖြစ်ပါက လစဉ်ချီးမြှင့်ငွေကျပ် ၁၀၀၀၀၀၊ ရွှေတံဆိပ် တစ်ခုမှ လေးခုအထိ ရရှိခဲ့သူဖြစ်ပါက လစဉ် ချီးမြှင့်ငွေကျပ် ၇၀၀၀၀၊ ငွေတံဆိပ်တစ်ခု ရရှိခဲ့သူ ဖြစ်ပါက လစဉ်ချီးမြှင့်ငွေကျပ် ၅၀၀၀၀၊ ကြေးတံဆိပ်တစ်ခုရရှိခဲ့သူဖြစ်ပါက လစဉ်ချီးမြှင့် ငွေကျပ် ၃၀၀၀၀ အား ပေးအပ်ချီးမြှင့်လျက်ရှိသည်။ ယနေ့အထိ နိုင်ငံ့ဂုဏ်ဆောင် အားကစားသမား ဟောင်းကြီး ၂၃၀ အား လစဉ် ၁၅၅၁၀၀၀၀ (ကျပ်တစ်ရာငါးဆယ် ငါးသိန်းတစ်သောင်း တိတိ) ကို ပုံမှန်ထောက်ပံ့ပေးအပ်လျက်ရှိသည်။ ၂၀၂၃ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလ ၄ ရက်နေ့တွင် ကျရောက်သည့် (၇၅)နှစ်မြောက် စိန်ရတုလွတ်လပ် ရေးနေ့ အခမ်းအနားတွင်လည်း နိုင်ငံ့ဂုဏ်ဆောင် အားကစားသမားများအနက်မှ ဝဏ္ဏကျော်ထင်ဘွဲ့ ၂၁ ဦး၊ လူမှုထူးချွန် ပထမအဆင့် ၃၆ ဦး၊ လူမှုထူးချွန် ဒုတိယအဆင့် ၃၉ ဦး၊ လူမှုထူးချွန် တတိယအဆင့် ၆၉ ဦးအား ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့သည်။ ပြီးခဲ့သည့် ၂၀၂၂ ခုနှစ် (၇၇) နှစ်မြောက် တပ်မတော်နေ့အခမ်းအနား တွင်လည်း အာရှအားကစားပြိုင်ပွဲ၌ ဆုတံဆိပ်ရရှိခဲ့ သည့် နိုင်ငံ့ဂုဏ်ဆောင် အားကစားသမား ၁၂ ဦးနှင့် အရှေ့တောင်အာရှ အားကစားပြိုင်ပွဲများတွင်

ရွှေတံဆိပ်ငါးခုအထက် ရရှိခဲ့သူ အားကစား သမားများအနက်မှ ၂၄ ဦးကို “လူမှုထူးချွန် ပထမ အဆင့်” ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။ အလားတူ အခွင့်အရေး ရရှိကြမည် နိုင်ငံ့ဂုဏ်ကို အားကစားဖြင့် မြှင့်တင်ပေးခဲ့ ကြသည့် နိုင်ငံ့ဂုဏ်ဆောင် အားကစားသမား ဟောင်းကြီးများကို နိုင်ငံတော်က အားပေးချီးမြှင့် ထောက်ပံ့မှုများ ပြုလုပ်ပေးလျက်ရှိသည့်နည်းတူ ယခုပြိုင်ပွဲတွင် နိုင်ငံတော်အတွက် ဆုတံဆိပ်များ ရယူပေးကြမည့် အားကစားသမားမောင်မယ်များ အနေဖြင့်လည်း အလားတူအခွင့်အရေးများ ရရှိ လာကြမည်ဖြစ်သည်။ အောင်မြင်မှုရယူပေးမည့် အားကစားမောင်မယ် များအား ထိုက်တန်စွာ ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်မည် နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲက အောင်နိုင်ရေးအလံ အပ်နှင်းပွဲအခမ်းအနားတွင် (၃၂) ကြိမ်မြောက် အရှေ့တောင်အာရှ အားကစားပြိုင်ပွဲ၌ နိုင်ငံ ကိုယ်စားပြု သွားရောက်ယှဉ်ပြိုင်ကြမည့် အားကစားမောင်မယ်များအနက် အောင်မြင်မှုရရှိခဲ့ သူများအား နိုင်ငံတော်အနေဖြင့် ထိုက်ထိုက်တန်တန် ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ထည့်သွင်း ပြောကြားသွားခဲ့သည်။ သို့ဖြစ်၍ ပြိုင်ပွဲဝင်အားကစား သမားမောင်မယ်များအနေဖြင့် နိုင်ငံတော်၏ အောင်လံတလူလူ လွင့်ပျံစေရေးတာဝန်ကို

အစွမ်းကုန်ကြိုးပမ်းကြရန်သာ လိုအပ်ပါတော့ကြောင်း ရေးသားတိုက်တွန်း အားပေးလိုက်ရပါသည်။ အမျိုးသားရေးတာဝန်အား ကျေပွန်စွာ ထမ်းဆောင်ခဲ့ကြရန် နိုင်ငံတကာ အားကစားပြိုင်ပွဲများတွင် အမိ မြန်မာနိုင်ငံတော်၏ အလံတော်အား လွှင့်ထူပြီး ပြိုင်ဘက်နိုင်ငံများက ဦးညွှတ်အလေးပြုကြရသည့် မြင်ကွင်းမျိုးကို နိုင်ငံသားတိုင်းက လိုလားကြ သည်ဖြစ်ရာ ပြိုင်ပွဲဝင်အားကစားသမားများ အားလုံးက နိုင်ငံသားပြည်သူတစ်ရပ်လုံး၏ လိုအင် ဆန္ဒကို ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်မည်ဟုလည်း ယုံကြည် မျှော်လင့်မိပါသည်။ သို့ဖြစ်၍ မြန်မာ့အားကစား အဖွဲ့ဝင်များအားလုံး “နိုင်ငံနှင့် လူမျိုးဂုဏ်ကို မြှင့်တင်နိုင်ရေးဟူသည့် အမျိုးသားရေး သန္နိဋ္ဌာန်”၊ “တိုးတိုက်တိုက် ကျား ကိုက်ကိုက် စိတ်ဓာတ်”၊ “လှေခွက်ချည်းကျန် အလံမလှဲသည့် စိတ်ဓာတ်” တို့ဖြင့် ကြိုးစားယှဉ်ပြိုင် သွားကြရမည်ဖြစ်သည်။ အနှစ်ချုပ်ဆိုရသော် ပြိုင်ပွဲဝင်အားကစား သမားမောင်မယ်များအားလုံး အနိုင်မခံ အရှုံး မပေးသည့် ကြံ့ခိုင်သည့် စိတ်ဓာတ်၊ မလျော့သော ဇွဲ၊ လုံ့လတို့ဖြင့် ရင်ဆိုင်ယှဉ်ပြိုင်ပြီး ဆုတံဆိပ်များ ရရှိအောင် စွမ်းဆောင်ကာ နိုင်ငံတော်၏ ဂုဏ်ဒြပ်နှင့် အမျိုးသားရေးတာဝန်ကို ကျေပွန်စွာ ထမ်းဆောင် ခဲ့ကြရန် တိုက်တွန်းအပ်ပါကြောင်း...။ ။

သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များအတွက် ကြိုတင်တွက်ဆပြီး အမြဲတမ်းအဆင်သင့်ဖြစ်နေအောင် ပြင်ဆင်ထားကြရန်လိုအပ်

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇

သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များသည် အချိန်မရွေး၊ နေရာမရွေး၊ လူမျိုးမရွေး ရင်ဆိုင်ကြုံတွေ့ရနိုင်သည့် အတွက် ကြိုတင်တွက်ဆပြီး အမြဲတမ်းအဆင်သင့် ဖြစ်နေရန် ပြင်ဆင်ထားကြရန်လိုအပ်ကြောင်း ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးလှမိုးက ပြောကြားသည်။

ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် သမဝါယမနှင့်ကျေးလက် ဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန၌ ကျင်းပပြုလုပ်သည့် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းလုပ်ငန်းများ ပြန်လည်ထူထောင်ရေး လုပ်ငန်းကော်မတီ၏ ဒုတိယအကြိမ် လုပ်ငန်းညှိနှိုင်း အစည်းအဝေးတွင် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းလုပ်ငန်း များ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ သမဝါယမနှင့်ကျေးလက်ဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဦးလှမိုးက ယင်းကဲ့သို့ ပြောကြား ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

မျက်ခြည်မပြတ်လေ့လာ

ထို့ပြင် ကမ္ဘာတစ်ဝန်း ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှုနှင့် အတူ ဖြစ်ပေါ်လာနေသည့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ် များ၏ သဘာဝဘေးများကို မျက်ခြည်မပြတ် လေ့လာနေရန်လည်းလိုအပ်ကြောင်း၊ ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှု ထိခိုက်ဆုံးရှုံးနိုင်ခြေ အညွှန်းကိန်း ၂၀၂၁ အရ ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှုကြောင့် ထိခိုက်ဆုံးရှုံး နိုင်ခြေ အမြင့်ဆုံးနိုင်ငံများထဲတွင် မြန်မာနိုင်ငံ လည်းပါဝင်ကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် မိမိနိုင်ငံအတွင်းတွင် ရာသီကာလအလိုက်၊ ဒေသအလိုက်ဖြစ်ပေါ်လာနိုင် သည့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များကို ခန့်မှန်းပြီး မိမိ တို့တွင် ရှိပြီးဖြစ်သော၊ ရရှိနိုင်သော စွမ်းအားအရင်း အမြစ်များကို အသုံးပြု၍ ရင်ဆိုင်တုံ့ပြန်နိုင်မည့် အကောင်းဆုံးအစီအမံများကို ကြိုတင်ရေးဆွဲ ဆောင်ရွက်ထားရန် လိုအပ်ကြောင်းကိုလည်း ထည့်သွင်းပြောကြားခဲ့သည်။

ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက မိမိတို့ ကော်မတီအနေဖြင့် သဘာဝဘေးဒဏ်သင့်ပြည်သူ



များ၏ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းလုပ်ငန်းများ ပြန်လည် ထူထောင်ပေးနိုင်ရန်နှင့် စိတ်ဓာတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ အားပေးမြှင့်တင်မှုများ ပြုလုပ်ပေးရန်တာဝန်ရှိသကဲ့သို့ ယင်းလုပ်ငန်းများ ထိရောက်အောင်မြင်စွာ အကောင် အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက် ကြိုတင် ပြင်ဆင်ခြင်း၊ အရေးပေါ်တုံ့ပြန်ခြင်း၊ ပြန်လည် ထူထောင်ခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ ကြိုတင်ပြင်ဆင်ခြင်းအနေဖြင့် သဘာဝဘေးကြောင့် စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် အခြား အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းလုပ်ငန်းများ ထိခိုက် ပျက်စီးပါက ဆောလျင်စွာပြန်လည်ထူထောင်ရေး အတွက် မိုးဦးကျကာလတွင် ဖြစ်နိုင်သည့် သဘာဝ ဘေးအန္တရာယ်များကို မျှော်မှန်းပြီး ကြိုတင်ပြင်ဆင် စီမံထားခြင်းတို့ကို ဒေသအလိုက် စီမံဆောင်ရွက် ထားရန်လိုအပ်ကြောင်း၊ ဘေးအန္တရာယ်ကြောင့် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းလုပ်ငန်းများ ထိခိုက်ပျက်စီးမှု လျော့နည်းစေရေးအတွက် ဘေးမဖြစ်ပွားမီ၊ ဘေး ဖြစ်ပွားစဉ်နှင့် ဘေးဖြစ်ပွားပြီးနောက် ဆောင်ရွက်ရ မည့်လုပ်ငန်းများကို ဒေသအလိုက် အမိန့်၊ ညွှန်ကြား ချက်များ ထုတ်ပြန်ထားရန်နှင့် ရေကြီးနစ်မြုပ်မှု

ဖြစ်လေ့ရှိသည့် ဒေသများတွင် ကျရောက်လာနိုင်သည့် ရောဂါပိုးမွှားအန္တရာယ် ကာကွယ်နှိမ်နင်းရေး၊ အချိန်မီ ပြန်လည်စိုက်ပျိုးနိုင်ရေးအတွက် မျိုးစေ့များ စုဆောင်း ထားရှိရေး၊ ခေတ်မီစိုက်ပျိုးနည်းစနစ်ဖြင့် ပျိုးထောင်ခြင်းလုပ်ငန်းများ စီမံထားရှိရေး၊ ဘေးသင့် ကာလတွင် တိရစ္ဆာန်ရောဂါဖြစ်ပွားမှု ကြိုတင် ကာကွယ်ရေးနှင့် ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံရေးလုပ်ငန်း များလည်း ကြိုတင်ပြင်ဆင်ထားရန် လိုအပ်ကြောင်း။

တိုက်တွန်းမှာကြား

လုပ်ငန်းများ လျင်လျင်မြန်မြန်ဆောင်ရွက်နိုင် ရန်အတွက် Task Force များ ဖွဲ့စည်းထားရန် လိုအပ် ကြောင်း၊ စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးလုပ်ကိုင်သူများ အဓိကလိုအပ်လျက်ရှိသည့် မျိုးစေ့၊ မြေဩဇာ စသော သွင်းအားစုများ၊ ထွန်ယက်စိုက်ပျိုးရန်စက်ယန္တရားများ၊ ငွေကြေးအရင်းအနှီးများ ထောက်ပံ့ပေးခြင်း၊ ဈေးကွက် ချိတ်ဆက်ရေးကိစ္စရပ်များ ဆောင်ရွက်ပေးခြင်း၊ ဖွံ့ဖြိုး ရေးဆိုင်ရာ အခြေခံအဆောက်အအုံများနှင့် အဖွဲ့ အစည်းဆိုင်ရာ စွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ရေးအောင် ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းစသည့် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း ဖွံ့ဖြိုးရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များကို အထူးအလေးထား

ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပေးကြရန် တိုက်တွန်းမှာကြား သည်။

ထို့နောက် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းလုပ်ငန်းများ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ ဒုတိယ ဥက္ကဋ္ဌ စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီး ဌာန အမြဲတမ်းအတွင်းဝန်က ကော်မတီ၏ လုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်နေမှုနှင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့် အစီ အစဉ်များကိုလည်းကောင်း၊ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း လုပ်ငန်းများ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်း ကော်မတီအတွင်းရေးမှူး ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်က အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း ပြန်လည်ထူထောင်ရေး လုပ်ငန်းကော်မတီ ပထမအကြိမ် လုပ်ငန်းကော်မတီ အစည်းအဝေး ဆုံးဖြတ်ချက်များအပေါ် ဆောင်ရွက် ပြီးစီးမှု၊ ၂၀၂၂-၂၀၂၃ ဘဏ္ဍာနှစ်အတွင်း ကော်မတီဝင် ဌာနများမှ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း ပြန်လည် ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခဲ့မှု အခြေအနေ၊ နွေရာသီရေရှားပါးဒေသများအတွက် ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့မှုနှင့် ရှေ့ဆက်ဆောင်ရွက်မည့် အခြေအနေများနှင့် လတ်တလောဖြစ်ပွားခဲ့သည့် လေဆင်နှာမောင်းတိုက်ခတ်ခံခဲ့ရသည့် ကျေးရွာ နှစ်ရွာသို့ ထောက်ပံ့ဆောင်ရွက်ခဲ့မှုအခြေအနေများ ကို လည်းကောင်း၊ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့် အစီအမံများကိုလည်းကောင်း၊ တက်ရောက်လာ သည့် ကော်မတီဝင်ဌာနများက သက်ဆိုင်ရာ အခန်း ကဏ္ဍများအလိုက် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းလုပ်ငန်း များ၊ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများနှင့် ပတ်သက်၍ ကြိုတင်ပြင်ဆင်ထားရှိမှုအခြေအနေနှင့် သဘာဝဘေးသင့်ဒေသများအား ပြန်လည်ထူထောင် ရေး ဆောင်ရွက်မည့်အစီအမံများတွင် ရှင်းလင်းတင်ပြ ကြရာ ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက လိုအပ်သည်များ ပေါင်းစပ်ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေး ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော်၌ ဧပြီ ၂၁ ရက်တွင် လေဘေးဖြစ်ပွားမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်မှုနှင့် မိုးကြိုကာလတွင် ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်ခြေရှိသည့် ရာသီဥတုအခြေအနေများကို သုံးသပ်ပြင်ဆင်ခြင်းအစည်းအဝေး ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇

ပြည်ထောင်စု နယ်မြေ နေပြည်တော်၌ ဧပြီ ၂၁ ရက်တွင် လေဘေးဖြစ်ပွားမှုနှင့် စပ်လျဉ်း၍ တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်မှု ပြန်လည် သုံးသပ်ခြင်းနှင့် မိုးကြိုကာလ တွင် ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်ခြေရှိသည့် ရာသီဥတု အခြေအနေများကို သုံးသပ်ပြင်ဆင်ခြင်း အစည်း အဝေးကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းက လူမှု ဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီး ဌာန အရေးပေါ်အခြေအနေ စီမံ ခန့်ခွဲမှုဗဟိုဌာန အစည်းအဝေး ခန်းမ၌ကျင်းပရာ လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာ ချထားရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာ သက်သက်ခိုင်၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးစိုးကြည်၊ အမြဲတမ်းအတွင်းဝန် နှင့် ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ၊ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက် ဆွေးနွေးကြသည်။

အစည်းအဝေးတွင် ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးက နေပြည်တော်၊ မကွေး တိုင်းဒေသကြီးနှင့် မန္တလေးတိုင်း ဒေသကြီးတို့၌ ဧပြီ ၂၁ ရက်နှင့် ၂၂ ရက်တို့တွင် လေဆင်နှာမောင်း တိုက်ခတ်ခြင်းနှင့် လေပြင်း တိုက်ခတ်ခြင်းတို့ကြောင့် ပြည်သူ



များ၏ အသက်အိုးအိမ်စည်းစိမ် များ ထိခိုက်ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုများ ဖြစ်ပေါ်ခဲ့ကြောင်း၊ မိမိတို့ဝန်ကြီး ဌာနနှင့် အခြားဝန်ကြီးဌာနများ က ဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာစီမံ ခန့်ခွဲမှုလုပ်ငန်းကော်မတီအနေဖြင့် လည်းကောင်း၊ သက်ဆိုင်ရာ တိုင်း ဒေသကြီး/ပြည်နယ် သဘာဝဘေး အန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုအဖွဲ့ များကလည်းကောင်း သက်ဆိုင်ရာ ကဏ္ဍအလိုက် အသီးသီး တုံ့ပြန်မှု များဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ပြီး ပြန်လည် ထူထောင်ရေးနှင့် ပြန်လည် တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများကို နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲ၏လမ်းညွှန် ချက်များနှင့်အညီ စုစည်းညီညာ ဆောင်ရွက်နေကြောင်း၊ အရေးပေါ် ဘေးဖြစ်ပွားမှုများတွင် ထိရောက်

ကောင်းမွန်သော တုံ့ပြန်မှုများ ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ရန် အတွက် တာဝန်ရှိသူအားလုံး၏ ပူးပေါင်း ပါဝင်ဆောင်ရွက်မှု ကောင်းရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ လတ်တလော နေပြည်တော်၌ ဖြစ်ပွားခဲ့သည့် သဘာဝဘေးအတွက် တုံ့ပြန်မှု များ ဆောင်ရွက်ရာတွင် မိမိတို့ ဝန်ကြီးဌာနသည် လတ်တလော သက်သာ ချောင်ချိစေရေး နှင့် လုပ်ငန်းကဏ္ဍအလိုက် ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ရေးတို့အား ဟန်ချက်ညီညီ ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ ကြောင်း။

တွေ့ကြုံရသည့် အခက်အခဲ၊ ရင်ဆိုင်ဖြေရှင်းမှုတို့ အပေါ် သင်ခန်းစာများ ဖော်ထုတ်ပြီး အခြား တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ် များ၌ သဘာဝဘေးကြုံတွေ့ချိန် တွင် ကိုးကားဆောင်ရွက်နိုင်ရေး လိုအပ်သည့်လုပ်ငန်းစဉ်၊ ပုံစံများ ပြုစု၍ ဖြန့်ဝေသွားရန်ဖြစ်ကြောင်း၊ အရေးပေါ်ကာလတွင် ဘေးသင့် သူများ၏ အခြေခံလိုအပ်ချက် များကို ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ရန် အတွက် လျှပ်တပြက် ဆန်းစစ်နိုင် မည့်ပုံစံများ ပြုစုဖြန့်ဝေထား ကြရန်လိုအပ်ကြောင်း၊ သဘာဝ ဘေး အရေးပေါ်တုံ့ပြန်မှုတွင် လျင်မြန်ထိရောက်စွာ ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် အရပ်ဘက် လူမှုအဖွဲ့အစည်းများ၊ စေတနာ့ ဝန်ထမ်းများကို အသိအမှတ်ပြု ဂုဏ်ယူသကဲ့သို့ နောင်တွင်လည်း ထိထိရောက်ရောက် ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်နိုင်ရေး ပြင်ဆင်ထား

Mr. Ramanathan Balakrishnan ဦးဆောင်သောအဖွဲ့ကို အဆိုပါ ဝန်ကြီးရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ ၌ တွေ့ဆုံသည်။

တွေ့ဆုံစဉ် Mr. Ramanathan က ဝန်ကြီးဌာနများနှင့် ပူးပေါင်း၍ ဆောင်ရွက်မည့် လုပ်ငန်းများ၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များ တွင် ဆောင်ရွက်လိုသော အမျိုးသမီး၊ သက်ကြီးရွယ်အိုနှင့် မသန်စွမ်းများကို အကူအညီ အထောက်အပံ့ပေးရေးကိစ္စရပ် များကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးကလည်း ဝန်ကြီးဌာနက တပ်မတော် နည်းပညာဌာန၏ အကူအညီဖြင့် လူမှုရေးဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှု အချက်အလက်စနစ် (Social Management Information System- SMIS) Software ရေးဆွဲခဲ့မှု၊ အစိုးရမဟုတ်သော နိုင်ငံတကာ အဖွဲ့အစည်းများ အနေဖြင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာန တွင် မှတ်ပုံတင်နိုင်ရန် သက်ဆိုင်ရာ ဝန်ကြီးဌာနများ၏ ထောက်ခံချက် ပေးရန်လိုအပ်သဖြင့် ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်မည့် နားလည်မှု စာချွန်လွှာကို ဦးစွာလက်မှတ်ရေး ထိုးရန် ဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် နိုင်ငံတကာ အသိုင်းအဝိုင်းနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန် ဆန္ဒရှိမှု တို့ကို ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ အမြင် ချင်းဖလှယ် ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ သတင်းစဉ်

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမျိုးသန့် မြန်မာ - ကိုရီးယား ချစ်ကြည်ရေး (ဒလ) မြစ်ကူးတံတား တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများ ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇

ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမျိုးသန့်သည် ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များနှင့်အတူ ယနေ့တွင် ရန်ကုန်မြို့တွင်းနှင့် ဒလမြို့တို့ကို ဆက်သွယ်သည့် မြန်မာ - ကိုရီးယား ချစ်ကြည်ရေး (ဒလ) မြစ်ကူးတံတားတည်ဆောက်ရေး စီမံကိန်းလုပ်ငန်းများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

ရှင်းလင်းတင်ပြ

ဦးစွာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့်အဖွဲ့သည် ရန်ကုန်ဘက်ခြမ်းရှိ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွင် ရှင်းလင်းဆောင်ရွက်ရာ တာဝန်ရှိသူများနှင့် တံတားတည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်း အနီးကပ်တာဝန်ယူဆောင်ရွက်သည့် စီမံကိန်းကြီးကြပ်ရေး အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်တံတားဦးစီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးကျော်ကောင်းချိုတို့က တံတားစီမံကိန်း လျာထားချက်နှင့် ဆောင်ရွက်ပြီးစီးမှု၊ ရန်ကုန်ဘက်ခြမ်းဘုန်းကြီးလမ်းတစ်လျှောက် ချဉ်းကပ်တံတားလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ပြီးစီးမှု၊ ဆင်ခြေလျှောက်တံတားနှစ်စင်း ဆောင်ရွက်ထားရှိမှု၊ တံတားတည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများ အပိုင်းလိုက်ဆောင်ရွက်ထားရှိမှု၊ လုပ်ငန်းပြီးစီးမှုနှင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့် လုပ်ငန်းအစီအစဉ်များကို ရှင်းလင်းတင်ပြရာ တံတားဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးခင်မောင်ဆွေက



ပြည့်စွက် ဆွေးနွေးတင်ပြသည်။

တင်ပြချက်များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက စီမံကိန်းလုပ်ငန်းများကို လျာထားသည့် သတ်မှတ်ကာလအလိုက် အချိန်မီပြီးစီးနိုင်ရေးအတွက် ကြီးကြပ်ဆောင်ရွက်ရန်၊ တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများ အရည်အသွေးပြည့်မီရေး၊ စီမံကိန်းတွင် တည်ဆောက်ရေးပစ္စည်းများ မှန်ကန်စွာအသုံးပြုရေး၊ လုပ်ငန်းခွင်လုပ်သားများ ကျွမ်းကျင်မှုရှိစေရေး၊ အန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးကို ဌာနမှတာဝန်ရှိသူများ၊

စီမံကိန်းဆိုင်ရာအကြံပေးအဖွဲ့များ၊ စီမံကိန်းကန်ထရိုက်တာများ ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်း၍ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းများ အောင်မြင်စွာပြီးစီးရေး ဦးစားပေးလုပ်ငန်းအလိုက်ဆောင်ရွက်ရန် မှာကြားပြီး လုပ်ငန်းအဖွဲ့များကို ဂုဏ်ပြု သစ်သီးခြင်းများ ပေးအပ်သည်။ ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့်အဖွဲ့သည် ရေလယ်တိုင်လုပ်ငန်းများဖြစ်သည့် ရန်ကုန်ဘက်ခြမ်း PY 2 ဘိုးပိုင်လုပ်ငန်းများ၊ ပိုင်တိုင်ထိပ်အုပ် (Pile Cap) လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ပြီးစီးမှု၊ ဒလ

ဘက်ခြမ်း PY 1 ဘိုးပိုင်နှင့် ပိုင်တိုင်ထိပ်အုပ် (Pile Cap) လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပြီးစီးမှုနှင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်နေသည့်လုပ်ငန်းများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေစဉ်အတွင်း ရေကြောင်းသွားလာသည့် သင်္ဘောများ အန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးအတွက် သတိပေးအချက်ပြများ၊ အမှတ်အသားများ ဆောင်ရွက်ထားရန် မှာကြားသည်။

ယခုတည်ဆောက်နေသည့် မြန်မာ - ကိုရီးယား ချစ်ကြည်ရေး (ဒလ) တံတားကို အဆင့်မြင့်နည်းပညာဖြင့် ဆောက်လုပ်ခြင်းဖြစ်သည့်အတွက် မြန်မာအင်ဂျင်နီယာများ အနေဖြင့်လည်း သံမဏိကြိုးဆိုင်တံတားဆိုင်ရာ ပုံစံထုတ်လုပ်ခြင်းနှင့် ခေတ်မီနည်းပညာများ၊ နည်းစနစ်များနှင့် အတွေ့အကြုံများကို ရရှိနိုင်မည်ဖြစ်ပြီး ကျွမ်းကျင်အင်ဂျင်နီယာများနှင့် လုပ်သားများလည်း ပေါ်ထွက်လာမည် ဖြစ်သည်။

တံတားတည်ဆောက်ရေးစီမံကိန်းလုပ်ငန်းများကို ၂၀၁၉ ခုနှစ် မေလမှ စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ယခုအခါတံတားတစ်စင်းလုံး လုပ်ငန်းပြီးစီးမှု ၅၆ ရာခိုင်နှုန်း ရှိပြီး ၂၀၂၄ ခုနှစ်တွင် လုပ်ငန်းများပြီးစီးရေး လျာထားဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

စစ်ကိုင်းပညာရေးတက္ကသိုလ်နှင့် စစ်ကိုင်းပညာရေးဒီဂရီကောလိပ် ပညာရေးဘွဲ့ စာပေးစာယူသင်တန်းများဖွင့်ပွဲ ကျင်းပ

မုံရွာ ဧပြီ ၂၇

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး စစ်ကိုင်းပညာရေးတက္ကသိုလ်ပညာရေးဘွဲ့ စာပေးစာယူ ပထမနှစ်အပတ်စဉ်-၂၃၊ ဒုတိယနှစ် အပတ်စဉ်-၂၂ သင်တန်းဖွင့်ပွဲနှင့် သင်တန်းသား သင်တန်းသူများအား ကြိုဆိုတွေ့ဆုံပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့မွန်လွဲပိုင်းတွင် စစ်ကိုင်းမြို့ စစ်ကိုင်းပညာရေးတက္ကသိုလ် ဘက်စုံသုံးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

တိုက်တွန်းပြောကြား

ဦးစွာ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြတ်ကျော်က မိမိတို့တိုင်းဒေသကြီးတွင် ပညာရေးနှင့်ပတ်သက်ပြီး အားနည်းမှုများမရှိအောင် ပညာရေးကဏ္ဍကို အလေးအနက်ထားဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ ပညာတတ်များပေါများစေရေးအတွက် ပညာရေးမြှင့်တင်မှုကို အလေးထားဆောင်ရွက်နေခြင်းကြောင့် တက္ကသိုလ်၊ ကောလိပ်နှင့် အခြေခံပညာကျောင်းများအားလုံးကို ယခုကဲ့သို့စဉ်ဆက်မပြတ် ဖွင့်လှစ်နိုင်ရေး ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ သင်တန်းသား သင်တန်းသူများအနေဖြင့်

လည်း မိမိတို့တတ်ထားသည့် အသိ၊ အတတ်ပညာများကို လက်ဆင့်ကမ်း ပြန်လည်သင်ကြားပို့ချရာတွင်လည်း မခြင်းမချန်ပြန်လည်သင်ကြားပို့ချပေးကြရန် တိုက်တွန်းပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်က သင်တန်းသား သင်တန်းသူများအတွက် ငွေကျပ်သိန်း ၁၀၀ ကို သင်တန်းသား သင်တန်းသူများထံ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ပြီး စစ်ကိုင်းပညာရေးတက္ကသိုလ် ပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာမြတ်မြတ်သော်က ကြိုဆိုနှုတ်ခွန်းဆက်စကား ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက သင်တန်းသား သင်တန်းသူများနှင့် စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင် ဓာတ်ပုံရိုက်ကာ သင်တန်းသား သင်တန်းသူများအား ရင်းရင်းနှီးနှီး လိုက်လံနှုတ်ဆက်အားပေးခဲ့သည်။

ဆက်လက်ပြီး တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများသည် စစ်ကိုင်းပညာရေးဒီဂရီကောလိပ် ဘက်စုံသုံးခန်းမ၌ ကျင်းပသော ပညာရေးဘွဲ့ စာပေးစာယူ (၃/၂၀၂၃) ပထမနှစ်နှင့်



(၁/၂၀၂၂) ဒုတိယနှစ် သင်တန်းဖွင့်ပွဲနှင့် သင်တန်းသား သင်တန်းသူများအား ကြိုဆိုတွေ့ဆုံပွဲ အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ရာ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်က ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်အမှာစကားပြောကြားသည်။ ယင်းနောက် တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်က သင်တန်းသား သင်တန်းသူ ၅၇၄ ဦးအတွက် ငွေကျပ် ၂၅ သိန်းကို သင်တန်းသား သင်တန်းသူများထံ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ပြီး စစ်ကိုင်းပညာရေးဒီဂရီ

ကောလိပ် ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီးဒေါ်မေမြတ်ခိုင်က ကြိုဆိုနှုတ်ခွန်းဆက်စကား ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက သင်တန်းသား သင်တန်းသူများနှင့် စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်ကူးကာ သင်တန်းသား သင်တန်းသူများအား ရင်းရင်းနှီးနှီးလိုက်လံနှုတ်ဆက်အားပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

တိုင်းဒေသကြီး(ပြန်/ဆက်)

ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးဝင်းဖေ ရန်ကုန် - မန္တလေးပြည်ထောင်စုလမ်းပေါ်ရှိ ဘောဂသီရိကားကြီးဝင်းရှေ့လမ်းဆုံနှင့် ဆင်သေချောင်းတံတား (ကျောက်ချက်) လေးလမ်းသွားတိုးချဲ့ခြင်းလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်နေမှု ကြည့်ရှုစစ်ဆေး



နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇ ဆောက်လုပ်ရေး ဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးဝင်းဖေသည် တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ ယနေ့ရန်ကုန်-မန္တလေးပြည်ထောင်စုလမ်းပေါ်ရှိ ဆင်သေချောင်းတံတား (ကျောက်ချက်) လေးလမ်းသွား တိုးချဲ့ခြင်းလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်နေမှုကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။ ကြည့်ရှုစစ်ဆေးစဉ် လမ်းဦးစီး

များကို စနစ်တကျ ဆောင်ရွက်ရန် မှာကြားသည်။

မှာကြား

ဆက်လက်၍ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးဇော်ဝင်းမြင့်က ယခင် နှစ်လမ်းသွားမှ လေးလမ်းသွားအဖြစ် တိုးချဲ့ဆောက်လုပ်မည့် အခြေအနေနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းတင်ပြရာ ဒုတိယဝန်ကြီးက လုပ်ငန်းခွင်အန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးနှင့် စံချိန်စံညွှန်းပြည့်မီရေး အထူးဂရုပြု ဆောင်ရွက်ရန် မှာကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

မူပိုင်ခွင့်နှင့် အမျိုးသမီးများ၊ ဆန်းသစ်တီထွင် တို့မြှင့်တင်

◇◇◇◇◇◇◇◇◇◇◇◇◇◇◇◇ ပြည့်ထူး (မင်းဘူး) ◇◇◇◇◇◇◇◇◇◇◇◇◇◇◇◇

ကမ္ဘာတစ်ဝန်းရှိ တီထွင်ဖန်တီးဆန်းသစ်သူများသည် ၎င်းတို့၏ အကြံဉာဏ်၊ စိတ်ကူးစိတ်သန်းများကို ဥပဒေပုဒ်မပိုင်ဆိုင်မှု (Intellectual Property) ကို အသုံးပြု၍ ၎င်းတို့၏ ပိုင်ဆိုင်မှုအဖြစ် ပြောင်းလဲလျက်ရှိသည်။ ယင်းပိုင်ဆိုင်မှုများသည် ကမ္ဘာပေါ်ရှိ လူသားများ၏ဘဝများ တိုးတက်မြှင့်တင်ပေးလာစေမည့် လူမှုစီးပွားအကျိုးကျေးဇူးများကို ဆောင်ကြဉ်းပေးလျက်ရှိသည်။ ပြောင်းလဲလာသည့် ခေတ်ကာလများအလိုက် တီထွင်ဆန်းသစ်မှုများသည် လူသားတို့အတွက် တိုးတက်မှုများ၏ အဓိကမောင်းနှင်အား ဖြစ်လာခဲ့သည်။ မူလရိုင်းစွဲအရာများကို မွမ်းမံဆန်းသစ်၍ဖြစ်စေ၊ အသစ်အသစ်သောအရာများကို တီထွင်၍ဖြစ်စေ လူသားများ၏ တိုးတက်မှုဆင့်ကဲဖြစ်စဉ်များအတွက် အဓိကအင်ဂျင်များအဖြစ် ထောက်ပံ့ပေးလျက်ရှိသည်ကို တွေ့ရှိရပေမည်။

မူပိုင်ခွင့်
ဥပဒေပုဒ်မပိုင်ဆိုင်မှု တစ်နည်းအားဖြင့် မူပိုင်ခွင့်သည် တီထွင်မှုများ၊ စာပေနှင့် အနုပညာ လက်ရာများ၊ သင်္ကေတများ၊ အမည်များနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးတွင် အသုံးပြုသည့်ရုပ်ပုံများ ကဲ့သို့သော စိတ်၏ဖန်တီးမှုများ ပိုင်ဆိုင်ခြင်းကို ဆိုလိုခြင်းဖြစ်သည်။ မူပိုင်ခွင့်သည် ဆန်းသစ် တီထွင်မှုနှင့် တီထွင်ဖန်တီးမှု၏ အခြေခံအုတ်မြစ် ဖြစ်သည်။ ၎င်းကို မှတ်ပုံတင်မူပိုင်များ (patents)၊ မူပိုင်ခွင့်များ (copyrights)၊ ကုန်သွယ်မှုအမှတ်တံဆိပ်များ (trademarks) နှင့် ကုန်သွယ်မှုအမှတ်တံဆိပ်များ (trade secrets) ကဲ့သို့သော ဥပဒေအမျိုးမျိုးဖြင့် ကာကွယ်ပေးထားသည်။ ထို့ပြင် ဥပဒေပုဒ်မပိုင်ဆိုင်မှု (Intellectual Property Right-IPR) သည် ဖန်တီးသူများကို သီးသန့်အခွင့်အရေးများ ပေးခြင်းဖြင့် ဆန်းသစ်တီထွင်မှုနှင့် တီထွင်ဖန်တီးမှု များကို အားပေးကာ ၎င်းတို့ကိုယ်တိုင် ၎င်းတို့၏ လက်ရာများမှ အကျိုးခံစားနိုင်စေရန်နှင့် အခြား သူတို့အား ခွင့်ပြုချက်မရှိဘဲ ကူးယူသုံးစွဲခြင်း သို့မဟုတ် ကူးယူခြင်းမှ တားဆီးပေးသည်။

ရှေးခေတ်ကာလများကတည်းကပင် လူသား များ၏ စိတ်ကူးစိတ်သန်းစွမ်းအင်များဖြင့် ကမ္ဘာကြီး ကို ပြောင်းလဲခဲ့ရာတွင် အမျိုးသားများသာမက အမျိုးသမီးများပါ ပါဝင်ခဲ့ကြသည်။ ပထမစက်မှု တော်လှန်ရေးခေတ်မှစ၍ ယခု စတုတ္ထစက်မှု တော်လှန်ရေးခေတ်အထိပင် ကျား/မအားလုံး ပါဝင် သော တီထွင်ဆန်းသစ်မှုများဖြင့် ကမ္ဘာကြီးကို ဆင့်ကဲတိုးတက်စေခဲ့သည်။ ခေတ်အဆက်ဆက် တွင် မူပိုင်ခွင့်ဆိုင်ရာနယ်ပယ်သည် အရေးကြီးသော လည်း သမိုင်းကြောင်းအရ အမျိုးသားများ၏ပါဝင်မှု များကသာ များပြားလျက်ရှိပြီး အမျိုးသမီးများ ကိုယ်စားပြုမှုမှာ နည်းပါးသည်ကို တွေ့ရှိရသည်။ ယနေ့ကမ္ဘာ့လူဦးရေ၏ ထက်ဝက်ကျော်သည် စွမ်းဆောင်ရည် ပြည့်ဝကြသည့် အမျိုးသမီးများ ဖြစ်ကြပြီး မိသားစုအနာဂတ်ဘဝများ လှပအောင် ဖန်တီးပေးနိုင်စွမ်းရှိကြသော ဖန်တီးရှင်များ ဖြစ်ကြ သည်။ ရှေးခေတ်ကာလကတည်းကပင် အမျိုးသမီး တီထွင်ဆန်းသစ်ကြသူများ၊ ဒီဇိုင်းဆွဲသူများနှင့် အနုပညာရှင်များ၊ အသံပညာရှင်များ၏ လုပ်ဆောင် ချက်များသည် ကမ္ဘာတစ်ဝန်း လူမှုစီးပွားဘဝကို အထောက်အကူ ရရှိစေခဲ့သည်မှာ ငြင်းဆိုဖွယ်ရာ မရှိပေ။ သို့ရာတွင် ခေတ်အဆက်ဆက် ကျား/မ တန်းတူညီမျှမှု အားနည်းခဲ့သည့်အလျောက် အမျိုး သမီးများ၏ တီထွင်ဖန်တီးဆန်းသစ်မှုများသည် ဥပဒေပုဒ်မပိုင်ခွင့်ကိစ္စရပ်များတွင် အားနည်းလျက် ရှိသည်ကို တွေ့ရှိရသည်။

အမျိုးသမီးများသည် ဂီတ၊ ရုပ်ရှင်နှင့် ဖက်ရှင် အပါအဝင် တီထွင်ဖန်တီးမှုလုပ်ငန်းများတွင် ရှေး ယခင်ကတည်းကပင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်နေခဲ့သည်မှာ ကြာမြင့်ပြီဖြစ်သော်လည်း အဆိုပါ ကဏ္ဍများတွင် ၎င်းတို့၏ အားထုတ်မှုများကို မကြာခဏ လျစ်လျူရှု ထားခဲ့ကြသည်။ ထို့ကြောင့် အမျိုးသမီးများသည် အမျိုးသားများထက် မှတ်ပုံတင်မူပိုင်များ၊ ကုန်အမှတ် တံဆိပ်နှင့် မူပိုင်ခွင့်များ အနည်းငယ်သာရရှိခဲ့ပြီး

မူပိုင်ခွင့်အခွင့်အရေးများတွင် ကျား/မ ကွာဟမှုကို ဖြစ်ပေါ်စေခဲ့သည်။ ကမ္ဘာ့ဥပဒေပုဒ်မပိုင်ဆိုင်မှု အဖွဲ့အစည်း (World Intellectual Property Organization -WIPO) ၏ အစီရင်ခံစာအရ ၂၀၁၉ ခုနှစ် တွင် နိုင်ငံတကာမူပိုင်ခွင့် လျှောက်ထားမှု ၂၉ ရာခိုင်နှုန်းတွင် အမျိုးသမီးတီထွင်သူ တစ်ဦးသာ ပါဝင်ကြောင်း တွေ့ရှိရသည်။ သို့ရာတွင် မကြာသေးမီ နှစ်များအတွင်း ဥပဒေပုဒ်မပိုင်ဆိုင်မှု အမျိုးသမီး များ၏ပါဝင်မှုကို မြှင့်တင်ရန်နှင့် ဤနယ်ပယ်တွင် ကျား/မရေးရာကွာဟမှုကို ဖြေရှင်းရန်လိုအပ်ကြောင်း ပိုမိုအသိအမှတ်ပြုလာခဲ့ကြသည်။

တွင် ကိုယ်ပိုင်မူပိုင်ခွင့်များဖြင့် ဦးဆောင်ပါဝင်မှု ပမာဏများ တိုးပွားလာလျက်ရှိသည်။ ယနေ့ စတုတ္ထစက်မှုတော်လှန်ရေးခေတ်တွင် အမျိုးသမီးများအနေဖြင့် ဥပဒေပုဒ်မပိုင်ဆိုင် နယ်ပယ်အတွက် ထင်သာမြင်သာရှိသည့် ကြိုးပမ်း အားထုတ်မှုမှာ နည်းပညာသစ်များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် လာစေရေး ဆောင်ရွက်ခြင်းပင်ဖြစ်သည်။ အမျိုးသမီး များသည် မျိုးဗီဇကုထုံးများနှင့် ခုခံအားကုထုံးများ ကဲ့သို့သော ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ ကုသမှုအသစ်များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးတွင် ပါဝင်လာကြသကဲ့သို့ ဆိုလာပြားများနှင့် ဘက်ထရီများကဲ့သို့သော

များနှင့် စိတ်ကူးစိတ်သန်းများကို ကာကွယ်နိုင်ရန် ကြိုးစားလာနေကြသည်ကို တွေ့ရှိရသည်။ သို့ရာတွင် အမျိုးသမီးများသည် မူပိုင်ခွင့်နှင့် စပ်လျဉ်း၍ သိသာထင်ရှားသော စိန်ခေါ်မှုများနှင့် ရင်ဆိုင်နေရဆဲဖြစ်သည်။ ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ စိန်ခေါ်မှု များ အထူးသဖြင့် လက်ရှိကြုံတွေ့နေရသည့် ရာသီ ဥတုပြောင်းလဲမှု၊ ကျန်းမာရေး အကျပ်အတည်းများ နှင့် နည်းပညာတိုးတက်မှုများကဲ့သို့သော ကဏ္ဍများ၌ ဥပဒေပုဒ်မပိုင်ခွင့်တွင် အမျိုးသမီးများ၏ ပါဝင်မှု အခန်းကဏ္ဍသည် အထူးအရေးကြီးလှသည်။ ဤ စိန်ခေါ်မှုများကို ရင်ဆိုင်ဖြေရှင်းရာတွင် တီထွင် ဖန်တီးမှုဆိုင်ရာ ဖြေရှင်းနည်းများနှင့် ဆန်းသစ် တီထွင်မှုများ လိုအပ်လျက်ရှိပြီး အမျိုးသမီးများအနေ ဖြင့် ပါဝင်ဆောင်ရွက်နိုင်သည့် အခြေအနေများပင် ဖြစ်သည်။

တန်ဖိုးရှိသော ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုတစ်ရပ်
မျက်မှောက်ခေတ် ၂၁ ရာစုသည် ပညာခေတ်ဖြစ် သည်နှင့်အညီ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာရပ်များ အံ့မခန်း တိုးတက်လာလျက်ရှိသည်။ နိုင်ငံတော်ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးဆောင်ရွက်ရာတွင် အမျိုးသမီး စွမ်းအားစုကြီး၏ ပါဝင်ဆောင်ရွက်မှုကို ရယူနိုင်ရေး လိုအပ်သလို အမျိုးသမီးထုတစ်ရပ်လုံး၏ ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးကိုလည်း အလေးထားဆောင်ရွက်ပေး ရန်လိုအပ်သည်။ အမျိုးသမီးများဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရေးအတွက် ပြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးခြင်းသည် တန်ဖိုးရှိသော ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုတစ်ရပ်ဖြစ်သည်။ အလားတူ အမျိုးသမီးထုအချင်းချင်း၊ နည်းပညာများ ကို အကျိုးရှိစွာအသုံးပြု၍ သတင်းအချက်အလက် ဖြန့်ဖြူးမှု၊ အသိပညာပေးမှု၊ နီးနှောဖလှယ်မှုများ သည် အနာဂတ်အတွက် အင်အားများပင်ဖြစ်သည်။ အထူးသဖြင့် အမျိုးသမီးများကို နည်းပညာ အသုံးချတတ်အောင် ငယ်စဉ်ကတည်းကပင် မြေတောင်မြောက် သင်ကြားပေးသင့်သည်။ အမျိုးသမီးများအတွက် အကျိုးရှိစေမည့် တီထွင် ဆန်းသစ်မှုတစ်ရပ် ထိရောက်အောင်မြင်စေရန်မှာ အခြင်းအရာအမျိုးမျိုးပေါင်းဆုံစီရန် လိုအပ်သည်ဟု ဆိုရပေမည်။ တီထွင်ဆန်းသစ်မှုသည် စိတ်ကူး စိတ်သန်း အကြံဉာဏ်ကောင်းရှိဖြင့် မအောင်မြင် နိုင်ပေ။ ယင်းတီထွင်ဆန်းသစ်မှုကို လက်ခံကျင့်သုံး နိုင်စေရန်အတွက် နိုင်ငံရေး၊ စီးပွားရေးနှင့် လူမှုရေး အခြေအနေများ လိုက်လျောညီထွေဖြစ်နေရန် လိုအပ်သည်။

မြန်မာနိုင်ငံရှိ အမျိုးသမီးများသည် အခြားနိုင်ငံများရှိ အမျိုးသမီးများနည်းတူ နည်းပညာကဏ္ဍအပါအဝင် စီးပွားရေးကဏ္ဍအသီးသီးတွင် ပိုမိုပါဝင်လာကာ ဆန်းသစ် တီထွင်မှုများဖန်တီး၍ နိုင်ငံ၏စီးပွားရေးတိုးတက်မှုအတွက် အထောက်အကူပြု လျက်ရှိသည်။ သို့ရာတွင် မြန်မာနိုင်ငံ၌လည်း မူပိုင်ခွင့်နယ်ပယ်တွင် အမျိုးသမီးများ ပိုမိုပါဝင်လာမှုကို မြှင့်တင်ရာ၌ မူပိုင်ခွင့်ဆိုင်ရာအခွင့်အရေးများကို သိရှိနားလည်မှု အားနည်းခြင်း၊ ဥပဒေဆိုင်ရာအရင်းအမြစ်များကို ရင်းနှီးကျွမ်းဝင်မှုမရှိခြင်းနှင့် မူပိုင်ခွင့် အကာအကွယ်ရရှိရန် စာရင်းသွင်းလျှောက်ထားရာတွင် ကုန်ကျစရိတ်များအတွက် ငွေကြေးမလုံလောက်ခြင်း စသည့်ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းရန် လိုအပ်လျက်ရှိသော စိန်ခေါ်မှု များစွာ ကျန်ရှိနေ

မူပိုင်ခွင့်များမှတစ်ဆင့် အရှိန်မြှင့်တင်ပေးရန်လိုအပ်
သို့ဖြစ်ရာ အမျိုးသမီးများ၏ တီထွင်ဖန်တီးမှု များ တိုးပွားလာစေရန်နှင့် ၎င်းတို့၏ ကြိုးစား အားထုတ်ပုံစံများသည် ဆန်းသစ်တီထွင်မှုနှင့် တီထွင်ဖန်တီးမှုစွမ်းကို အရှိန်မြှင့်တင်ပေးရန် လိုအပ် သည်။ ထို့ကြောင့် ကမ္ဘာ့မူပိုင်ခွင့်အဖွဲ့ စတင်အသက် ဝင်လာသော ဧပြီလ ၂၆ ရက်နေ့ကို အသိအမှတ်ပြု သည့်အနေဖြင့် ကမ္ဘာ့မူပိုင်ခွင့်နေ့အဖြစ် သတ်မှတ် ကာ WIPO အနေဖြင့် တီထွင်ဆန်းသစ်မှုတွင် ကျား/မ တန်းတူညီမျှမှုကို မြှင့်တင်ရန်နှင့် အမျိုးသမီး များ၏ ကြိုးစားအားထုတ်မှုများကို အသိအမှတ်ပြု တန်ဖိုးထားကြောင်း သေချာစေရန် ရည်ရွယ်သည့် ကျား/မရေးရာနှင့် ဆန်းသစ်တီထွင်မှုပဏာမ အစီအစဉ် (Gender and Innovation initiative) ကို စတင်ခဲ့သည်။

အဆိုပါအစီအစဉ်အရ အမျိုးသမီးများ၏တီထွင် ဖန်တီးမှုလက်ရာများ ပိုမိုနေရာရရှိလာစေရေးနှင့် မူပိုင်ခွင့် မှတ်ပုံတင်ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးတို့အတွက် အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲများ၊ လေ့ကျင့်ရေးအစီအစဉ်များ နှင့် လမ်းညွှန်မှုအစီအစဉ်များကဲ့သို့သော အစီအစဉ် များနှင့် လှုပ်ရှားမှုများကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ ထို့ကြောင့် အခြေအနေများမှာ တဖြည်းဖြည်း ပြောင်းလဲလာလျက်ရှိပြီး အမျိုးသမီးများအနေဖြင့် ပညာရပ်နှင့် စက်မှုလက်မှုဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းနယ်ပယ်

ပြန်လည်ပြည့်ဖြိုးမြဲစွမ်းအင်များတွင် အသုံးပြုရန် ပစ္စည်းများနှင့် နည်းပညာအသစ်များ တီထွင်ဖန်တီး ရာတွင် ပါဝင်လျက်ရှိသည်ကို တွေ့ရှိရသည်။ ထို့ပြင် အမျိုးသမီးများသည် ဇီဝနည်းပညာ၊ နာနို နည်းပညာနှင့် ဉာဏ်ရည်တူအပါအဝင် ကျယ်ပြန့် သောနယ်ပယ်များစွာတွင် သုတေသနနှင့် ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးကဏ္ဍ၌ ပါဝင်လာကြသည်ကို တွေ့ရှိ ရသည်။

နာနိုနည်းပညာနယ်ပယ်တွင် မူပိုင်ခွင့်များစွာ ချီးမြှင့်ခံရ
ဥပမာတစ်ခုအနေဖြင့် နာနိုနည်းပညာနယ်ပယ် တွင် ၎င်း၏လုပ်ငန်းအတွက် မူပိုင်ခွင့်များစွာ ချီးမြှင့် ခံရသော အီဂျစ်သိပ္ပံပညာရှင် ဒေါက်တာဟယ်လာ အယ်လ်ဆက်ဒ်ကို ညွှန်းဆိုရမည် ဖြစ်သည်။ ဒေါက်တာ အယ်လ်ဆက်ဒ်သည် ဆေးဝါးပို့ဆောင်မှု စနစ်များနှင့် တစ်သျှူး အင်ဂျင်နီယာများကဲ့သို့သော ဇီဝဆေးပညာဆိုင်ရာ အသုံးချမှုများ၌ အသုံးပြုရန် အတွက် ပစ္စည်းအသစ်များ တီထွင်ရာတွင် အဓိက ပါဝင်ဆောင်ရွက်နေသူ ဖြစ်သည်။ နည်းပညာအသစ် များ ဖန်တီးခြင်းအပြင် အမျိုးသမီးများသည် အဆိုပါ နည်းပညာများကို စီးပွားဖြစ်ထုတ်လုပ်ရာတွင်လည်း ပါဝင်လာကြသည်ကို တွေ့ရှိရသည်။ ထို့ပြင် အမျိုးသမီးများသည် ၎င်းတို့၏ ကိုယ်ပိုင် ထွန်းသစ် စ လုပ်ငန်း (startup) များကို တည်ထောင်၍ စွန့်ဦး တီထွင်သူများ (Entrepreneurs) ဖြစ်လာကာ မူပိုင်ခွင့် အခွင့်အရေးများဖြင့် ၎င်းတို့၏ တီထွင်ဆန်းသစ်မှု

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော်၌ မကြာသေးမီနှစ်များကပင် မူပိုင်ခွင့်ဆိုင်ရာ အကာအကွယ်ပေးနိုင်ရေးအတွက် ဥပဒေထုတ်ပြန် ခြင်းများအပါအဝင် သိသာထင်ရှားသော အပြောင်း အလဲများကို ဖြစ်ပေါ်ခဲ့သည်။ မြန်မာနိုင်ငံရှိ အမျိုးသမီးများသည် အခြားနိုင်ငံများရှိ အမျိုးသမီး များနည်းတူ နည်းပညာကဏ္ဍအပါအဝင် စီးပွားရေး ကဏ္ဍအသီးသီးတွင် ပိုမိုပါဝင်လာကာ ဆန်းသစ် တီထွင်မှုများဖန်တီး၍ နိုင်ငံ၏စီးပွားရေးတိုးတက်မှု အတွက် အထောက်အကူပြုလျက်ရှိသည်။ သို့ရာ တွင် မြန်မာနိုင်ငံ၌လည်း မူပိုင်ခွင့်နယ်ပယ်တွင် အမျိုးသမီးများ

စာမျက်နှာ ၁၁ သို့ *

✱ စာမျက်နှာ ၁၀ မှ ပိုမိုပါဝင်လာမှုကို မြှင့်တင်ရာ၌ မူပိုင်ခွင့်ဆိုင်ရာ အခွင့်အရေးများကို သိရှိနားလည်မှု အားနည်းခြင်း၊ ဥပဒေဆိုင်ရာအရင်းအမြစ်များကို ရင်းနှီးကျွမ်းဝင်မှု မရှိခြင်းနှင့် မူပိုင်ခွင့်အကာအကွယ်ရရှိရန် စာရင်း သွင်းလျှောက်ထားရာတွင် ကုန်ကျစရိတ်များ အတွက် ငွေကြေးမလုံလောက်ခြင်း စသည့် ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းရန် လိုအပ်လျက်ရှိသော စိန်ခေါ်မှု များစွာ ကျန်ရှိနေသေးပါသည်။

စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများအတွက် အဓိကအတားအဆီး

မြန်မာနိုင်ငံအတွင်း အမျိုးသမီးများ ဦးဆောင်၍ စီးပွားရေးလုပ်ကိုင်ခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ စီးပွားရေး မှတ်ပုံတင်ခြင်း၊ လိုင်စင်ယူခြင်း၊ ကုန်အမှတ်တံဆိပ် မှတ်ပုံတင်ခြင်း စသည့်စီးပွားရေးဆိုင်ရာအသိပညာ များ၊ သတ်မှတ်ချက်များ၊ ဥပဒေစည်းမျဉ်းများ၊ သတင်းအချက်အလက်များကို ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် လက်လှမ်းမီသည့်အရေအတွက်မှာ စစ်တမ်းများ အရ ၂၆ ရာခိုင်နှုန်းသာ ရှိသည်ဟု သိရသည်။ စစ်တမ်းတွင် ပါဝင်ဖြေဆိုသူ လုပ်ငန်းရှင်အမျိုးသမီး များမှ ပါဝင်ဖြေဆိုရာ၌ ပြည်ပဈေးကွက်များနှင့် ပတ်သက်သော သတင်းအချက်အလက်များနှင့် ထိုဈေးကွက်များအတွင်းသို့ မည်သို့မည်ပုံဝင်ရောက် နိုင်မည်ဟူသော သတင်းအချက်အလက်များကို လက်လှမ်းမီရန် ခက်ခဲလျက်ရှိပြီး ၎င်းတို့၏ စီးပွား ရေးလုပ်ငန်းများအတွက် အဓိက အတားအဆီးဖြစ် ကြောင်း ဖြေဆိုခဲ့ကြသည်။

ယခုအခါ အဆိုပါစိန်ခေါ်မှုများကို ကိုင်တွယ် ဖြေရှင်းရန်နှင့် မြန်မာနိုင်ငံတွင် မူပိုင်ခွင့်နှင့် စပ်လျဉ်း ၍ အမျိုးသမီးများ ပိုမိုပူးပေါင်းပါဝင်မှုကို မြှင့်တင်ရန် ရည်ရွယ်သည့် အစပျိုးလုပ်ဆောင်မှု များစွာရှိလာ သည်ကို တွေ့ရှိရသည်။ ဥပမာအားဖြင့် မူပိုင်ခွင့် ဦးစီးဌာနအနေဖြင့် အမျိုးသမီး စွန့်ခွေးတီထွင်သူများ အား ၎င်းတို့၏ မူပိုင်ခွင့်ဆိုင်ရာအခွင့်အရေးများ ကို နားလည်စေရန် အမှတ်တံဆိပ်မှတ်ပုံတင်ခြင်း ဆိုင်ရာသင်တန်းများနှင့် နီးနောဖလှယ်ပွဲများ ပြုလုပ်ပေးလျက်ရှိပြီး မူပိုင်ခွင့်ဆိုင်ရာအရင်းအမြစ် များ ပံ့ပိုးပေးလျက်ရှိသည်။ ထို့ပြင် မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသမီး စွန့်ခွေးတီထွင်သူများအသင်း (MWEA) သည် မူပိုင်ခွင့်ကာကွယ်ရေးအပါအဝင် စီးပွားရေး ကဏ္ဍအသီးသီးတွင် အမျိုးသမီးစွန့်ခွေးတီထွင် သူများကို ပံ့ပိုးကူညီရန် လုပ်ဆောင်လျက်ရှိ သည်။

အဆိုပါကြိုးပမ်းမှုများရှိနေသည့် ကြားမှပင် မြန်မာနိုင်ငံရှိ အမျိုးသမီးများအနေဖြင့် မူပိုင်ခွင့် ကာကွယ်ရေးနှင့် အခွင့်အလမ်းများကို တန်းတူ ရရှိစေရန် လုပ်ဆောင်ရမည့် အလုပ်များစွာ ကျန်ရှိနေသေးသည်မှာ အမှန်ပင်ဖြစ်သည်။ မူပိုင်ခွင့်ဆိုင်ရာ ကာကွယ်ပေးမှုနှင့် အခွင့်အရေး များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အသိပညာများ ပိုမိုသိရှိ လာစေခြင်းနှင့် ဥပဒေဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးကူညီမှုများ ပိုမိုရရှိလာစေခြင်းတို့သည် မူပိုင်ခွင့်နယ်ပယ်တွင် အမျိုးသမီးများ ပိုမိုပါဝင်လာစေရန်နှင့် ဆန်းသစ် တီထွင်မှုနှင့် တီထွင်ဖန်တီးမှုဆိုင်ရာ ကြိုးစားမှုများ ကို အသိအမှတ်ပြုတန်ဖိုးထားကြောင်း သိရှိလာ စေရန်ရည်ရွယ်၍ အရေးတကြီးလုပ်ဆောင်ရမည့် အချက်များဖြစ်ပေသည်။

အမျိုးသမီးများ၏ တီထွင်ဆန်းသစ်နိုင်စွမ်း၊ ထုတ်လုပ်မှုစွမ်းရည်နှင့် စွမ်းအားများအရ ထုတ်ယူမှု မပြုရသေးသော အရေးပါသည့် အလားအလာ များစွာသည့် မြန်မာနိုင်ငံအတွင်း တည်ရှိနေဆဲဖြစ် သည်။ “ပုခက်လှသောလက်သည် ကမ္ဘာကို အုပ်စိုး စေရမည်” ဆိုသည့်အတိုင်း အမျိုးသမီး စွန့်ခွေး

တီထွင်သူများ၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုသည် မြန်မာနိုင်ငံ တွင် အလုပ်အကိုင်များ၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းသစ်များ ပေါ်ထွန်းလာစေရန်အတွက် အဓိကကျသည့် အခွင့် အလမ်းဖြစ်ပြီး စီးပွားရေးနယ်ပယ်တွင် မတူကွဲပြား သည့်လုပ်ငန်းများကို ဖြစ်ပေါ်လာစေမည် ဖြစ်သည်။ ထိုသို့ စီးပွားရေးကဏ္ဍ၌ အမျိုးသမီးများ၏ ပါဝင်မှု ကို တိုးတက်လာစေခြင်းသည် မြန်မာနိုင်ငံတွင် အားလုံးပါဝင်သော ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် အဓိကလမ်းကြောင်းများပင် ဖြစ်ပေသည်။ ယနေ့ အထိ လက်ခံရရှိပြီးလျှောက်လွှာပေါင်း ၄၅၀၀၀ ကျော်အနက် အမျိုးသမီးများ၏ ဦးဆောင် လျှောက်ထားမှုကို လေ့လာသုံးသပ်ခြင်းအားဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံအတွင်း၌ မူပိုင်ခွင့်နယ်ပယ်တွင် အမျိုး သမီးများ၏ ပါဝင်မှုအခန်းကဏ္ဍကို သိရှိနိုင်မည် ဖြစ်သည်။

အလုံးစုံအကျိုးရှိ

မြန်မာနိုင်ငံရှိ အမျိုးသမီးစွန့်ခွေးတီထွင်သူများ၏

မြန်မာနိုင်ငံရှိ အမျိုးသမီးစွန့်ခွေးတီထွင်သူများ၏ အခြေအနေကို ပိုမိုနားလည် လာပြီး ဈေးကွက်၊ နည်းပညာ၊ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရန် လိုအပ်သောဝန်ဆောင် မှုများ ရရှိစေမှုတို့သည် ယင်းတို့၏စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ ကြီးထွားအောင် အထောက် အကူပြုမည့် လိုအပ်ချက်များဖြစ်သည်။ ထို့ပြင် အမျိုးသမီးများ၏ စွန့်ခွေးတီထွင်မှုများ မှသည် တစ်ပိုင်တစ်နိုင် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများမှတစ်ဆင့် အသေးစား၊ အငယ်စားနှင့် အလတ်စားစီးပွားရေးလုပ်ငန်း (MSME) အဆင့်အထိ ရောက်ရှိလာစေရန် ပံ့ပိုးပေးရ မည်ဖြစ်

အခြေအနေကို ပိုမိုနားလည်လာပြီး ဈေးကွက်၊ နည်းပညာ၊ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရန် လိုအပ် သော ဝန်ဆောင်မှုများ ရရှိစေမှုတို့သည် ယင်းတို့၏ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ ကြီးထွားအောင် အထောက် အကူပြုမည့် လိုအပ်ချက်များဖြစ်သည်။ ထို့ပြင် အမျိုးသမီးများ၏ စွန့်ခွေးတီထွင်မှုများမှသည် တစ်ပိုင်တစ်နိုင် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများမှတစ်ဆင့် အသေးစား၊ အငယ်စားနှင့် အလတ်စားစီးပွားရေး လုပ်ငန်း (MSME) အဆင့်အထိ ရောက်ရှိလာစေရန် ပံ့ပိုးပေးရမည်ဖြစ်သည်။ နိုင်ငံတော်အစိုးရအနေဖြင့် တိုင်းပြည်၏ စီးပွားရေးမြှင့်တင်ရန်ပြည်ပသွင်းကုန် များ အစားထိုးနိုင်ရန်နှင့် ပြည်ပသို့ ပြည်တွင်း ထုတ်ကုန်များ တင်ပို့နိုင်ရန်စသည့် ရည်ရွယ်ချက် များဖြင့် MSME လုပ်ငန်းများကို အားပေးဆောင်ရွက် နေခြင်းဖြစ်ရာ အမျိုးသမီးများ၏ ဆန်းသစ်တီထွင်မှု များဖြင့် ဆောင်ရွက်နေသည့် MSME လုပ်ငန်းများကို ပိုမိုအလေးထားအားပေးခြင်းဖြင့် နိုင်ငံတော်အစိုးရ လုပ်ငန်းရှင် အမျိုးသမီးနှင့် ၎င်း၏ ပံ့ပိုးမှုဖြင့် ရပ်တည်နေသော မိသားစုများ၊ ပြည်တွင်းစားသုံးသူ များ စသည်တို့ကို အလုံးစုံအကျိုးရှိစေခြင်း (all-around win)ကို ဖြစ်စေမည် ဖြစ်သည်။ အစိုးရ အနေဖြင့် စီးပွားရေးဦးတည်ချက် (၄) ရပ်တွင် “သွင်းကုန်အစားထိုးရန်နှင့် ပို့ကုန်မြှင့်တင်နိုင် ရေး ဒေသထွက်ကုန်ကြမ်းများကို အခြေခံသည့် အသေးစား၊ အငယ်စား၊ အလတ်စား စီးပွားရေး လုပ်ငန်း(MSME) များကို ရေရှည်အာမခံချက် ရှိအောင် အားပေးကူညီပြီး နိုင်ငံတော်၏ ထုတ်ကုန် များစွာ ထုတ်လုပ်နိုင်သည့် အလုပ်အကိုင် အခွင့် အလမ်းများ ဆောင်ရွက်ဖော်ဆောင်ရေး” ဟု ထည့်သွင်းချမှတ်ထားသည်။ အချုပ်အခြေ ကြည့်လျှင် သွင်းကုန်အစားထိုးဆောင်ရွက်၍ ပို့ကုန် မြှင့်တင်ရေးကို ဆောင်ရွက်ရန် အစိုးရမူဝါဒက

ချမှတ်ထားခြင်းဖြစ်ပြီး ယင်းအတွက် လုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ချက်အနေဖြင့် MSME များကို အားပေး တိုက်တွန်းခြင်းဖြစ်သည်။

ထို့ပြင် ဥပဒေစည်းမျဉ်းများအနေဖြင့် ပြည်တွင်းထုတ်လုပ်မှုမြှင့်တင်ရေး၊ သွင်းကုန် အစားထိုးဆောင်ရွက်နိုင်မည့် တီထွင်ဆန်းသစ်သူ များ၊ စွန့်ခွေးတီထွင်သူများ ပေါ်ပေါက်လာစေရေး အတွက် မဟာဗျူဟာချမှတ်ထားခြင်း၊ မူပိုင်ခွင့် ကဲ့သို့သောဥပဒေများကို ပြဋ္ဌာန်းခြင်းများဖြင့် လမ်း ဖောက်ပေးလျက်ရှိသည်။ အမျိုးသမီးများ အလုပ် အကိုင်ရရှိရေး၊ စီးပွားရေးဆိုင်ရာ အခွင့်အလမ်းများ ကို ရရှိရေးနှင့် လူ့အဖွဲ့အစည်းများအတွင်း အမျိုး သမီးများ၏အခန်းကဏ္ဍကို မြှင့်တင်ပေးနိုင်ရေး၊ ကျား/မတန်းတူညီမျှမှုရရှိရေးကိစ္စရပ်များ ဆောင်ရွက် ခြင်းဖြင့် ကုန်ထုတ်လုပ်ငန်းများ တိုးလာနိုင် သကဲ့သို့ အနာဂတ်မျိုးဆက်အတွက် အခွင့်အလမ်း များ ပိုမိုကောင်းမွန်လာစေမည်ဖြစ်ပြီး ကောင်းမွန်

သည့်မူဝါဒကို ချမှတ်ဆောင်ရွက်နိုင်မည် ဖြစ် သည်။

အကျိုးကျေးဇူးများကို ရရှိခံစားရမည်

ကုန်အမှတ်တံဆိပ် မှတ်ပုံတင်ခြင်းကဏ္ဍကို လေ့လာကြည့်မည်ဆိုလျှင် မှတ်ပုံတင်ခွင့်ရရှိသူများ အနေဖြင့် စီးပွားရေးဆိုင်ရာကုန်ပစ္စည်းများ ကြုံတွေ့ လာရပါက တရားမကြောင်းအရ တရားစွဲဆိုနိုင်ခြင်း၊ မမှန်ကန်သည့်ကုန်ပစ္စည်းများ ဈေးကွက်အတွင်းသို့ ဝင်ရောက်ခြင်းကို ဟန့်တားပေးနိုင်ခြင်း၊ အမှတ် တံဆိပ်ပိုင်ရှင်အတွက် ယှဉ်ပြိုင်မှုဖြင့်မားသည့် ဈေးကွက်တွင် မူပိုင်ခွင့်အကာအကွယ် ရယူထားနိုင် ခြင်း၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ ထိခိုက်ခြင်းမှ ကာကွယ်ဟန့်တားနိုင်ခြင်း၊ စဉ်ဆက်မပြတ်ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးအတွက် အခွင့်အရေးများကို ခံစား လာနိုင်ခြင်း စသည့်အကျိုးကျေးဇူးများကို ရရှိခံစား ရမည်ဖြစ်သည်။

တီထွင်ဖန်တီးသူများအတွက် ရလဒ်များ အားလုံးသည် ၎င်းတို့၏ ကြိုးစားအားထုတ်မှု ကြောင့် ရရှိလာသော အသီးအပွင့်များ ဖြစ်သည်။ ယင်းအသီးအပွင့်များကို တန်ဖိုးရှိလာစေရန်နှင့် အကြံဉာဏ်များကိုလက်တွေ့အကောင်အထည်ဖော် ၍ ပိုင်ဆိုင်မှုတစ်ခုအဖြစ် အသွင်ပြောင်းပေးနိုင်သည့် မှာ မူပိုင်ခွင့်သာ ဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့် မူပိုင်ခွင့်ကို နားလည်သဘောပေါက်ခြင်းနှင့် ကာကွယ်ပေးခြင်း သည် တစ်ဦးတစ်ယောက်ချင်းစီ၏ စီးပွားရေးကို ပိုမိုယှဉ်ပြိုင်လာနိုင်ရန် ပံ့ပိုးပေးနိုင်ပြီး မူပိုင်ခွင့်နှင့် ဆက်စပ်သည့် အခက်အခဲအဟန့်အတားများကို စီမံကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းလာနိုင်စေမည် ဖြစ်သည်။ မူပိုင်ခွင့်စနစ်ကို ထိတွေ့အသုံးပြုခြင်းဖြင့် ဆန်းသစ် တီထွင်ထုတ်ကုန်များနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများကို ကာကွယ်ပေးခြင်း၊ တရားဝင်ကုန်အမှတ်တံဆိပ် ဖြစ်ခြင်းကြောင့် အမြင်ပညာဒဂိုကား ဈေးကွက်၌

ထုတ်ကုန်များ၏တန်ဖိုးနှင့် ဆွဲဆောင်မှုတို့ကို မြှင့်တက်လာစေခြင်း၊ နည်းပညာနှင့် စီးပွားရေး ဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ၊ အသိပညာဗဟုသုတ များ ရရှိလာစေခြင်း စသည့်အကျိုးကျေးဇူးများကို ရရှိနိုင်ပေမည်။ ထို့ပြင် တစ်ဦးတည်းပိုင်ကုန်ထုတ် လုပ်မှုအကြောင်းတရားများကို တခြားသူများက မသိရှိဘဲ အသုံးပြုခြင်းဖြစ်စေ၊ ကုန်ထုတ်လုပ်သူ၏ ကိုယ်ပိုင်အချက်အလက်များ၊ ထုတ်လုပ်မှုများနှင့် တီထွင်ဖန်တီးမှုရလဒ်များကို မတော်တဆ ပျောက်ဆုံးခြင်း စသည်တို့ကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာ မည့်အန္တရာယ်များကို ရှောင်ရှားနိုင်စေမည် ဖြစ်သည်။

ကိုယ်ပိုင်လုပ်ငန်းများကို စတင်ဆောင်ရွက်

နိဂုံးချုပ်အနေဖြင့် အမျိုးသမီးများသည် တီထွင် ဖန်တီးမှုနှင့် ဆန်းသစ်တီထွင်မှုတွင် အရေးပါသော အခန်းကဏ္ဍမှ အမြဲပါဝင်နေသော်လည်း ၎င်းတို့၏ ပံ့ပိုးကူညီမှုများကို အမြဲအသိအမှတ်ပြုခံရခြင်း သို့မဟုတ် တန်ဖိုးထားခံရခြင်း မရှိခဲ့ပေ။ ပြောင်းလဲ လာသည့် ကမ္ဘာ့ရေးရာကြောင်းများအလိုက် ယနေ့ ခေတ်တွင် အမျိုးသမီးများသည် လူမှုအတားအဆီး များမှဖောက်ထွက် လွတ်မြောက်စေရန်အလို့ငှာ နည်းပညာဆန်းသစ်မှုနှင့် တီထွင်မှုစသည့် နှစ်ရပ် ဖြင့် ၎င်းတို့၏စွမ်းရည်ကို ဖော်ထုတ်ကာ ကိုယ်ပိုင် လုပ်ငန်းများကို စတင်ဆောင်ရွက်လာကြပြီ ဖြစ် သည်။ တီထွင်ဆန်းသစ်မှုတို့တွင် ကန့်သတ်ချက်များ ထားရှိခြင်းသည် အလားအလာရှိသည့် အကျိုးဖြစ် စေနိုင်သော အကြံဉာဏ်များအားလုံးကို ဆုံးရှုံးစေ နိုင်သည်။ ငယ်စဉ်မှစတင်၍ ဘဝတစ်လျှောက်လုံး ထိတွေ့ရမည့် ပညာရေးမှစတင်၍ ဆန်းသစ်တီထွင်မှု ကို အခြေခံသော ကျောင်းပတ်ဝန်းကျင်ကို ဖန်တီး ပေးခြင်းအားဖြင့် အမျိုးသမီးများ၏ တီထွင်ဖန်တီး ဆန်းသစ်နိုင်စွမ်းအားကို သန္ဓေတည်ပေးရာရောက် မည်ဖြစ်သည်။ အမျိုးသမီးများအတွက် လိုအပ် သော အရင်းအမြစ်များ၊ ပညာရေးနှင့် အခွင့်အလမ်း များကို ပံ့ပိုးပေးခြင်းဖြင့် ဤနယ်ပယ်တွင် ကျား/မ ရေးရာ ကွာဟမှုကိုဖြေရှင်းရန်နှင့် မတူကွဲပြားသည့် ပါဝင်မှုကိုမြှင့်တင်ရန် ကူညီပေးနိုင်မည်ဖြစ် သည်။

လက်ရှိတွင် အတည်ပြုထုတ်ပြန်ထားပြီးဖြစ် သည့် သိပ္ပံ၊ နည်းပညာနှင့် ဆန်းသစ်တီထွင်မှု မဟာဗျူဟာစီမံကိန်း(၂၀၂၂-၂၀၂၇)၏ အခန်း(၅) လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကဏ္ဍ၊ အဆင့်မြင့်သိပ္ပံနှင့် နည်းပညာကဏ္ဍပါ မဏ္ဍိုင်(၁)။ အခွင့်အလမ်းနှင့် လူတိုင်းအကျိုးဝင်မှုတွင် ကျား/မ ရေးရာ ထည့်သွင်းဆောင်ရွက်ထားသည့်မူဝါဒ ပါရှိ သည်ဖြစ်ရာ မူပိုင်ခွင့်နယ်ပယ်တွင် အမျိုးသမီးများ ၏ ပူးပေါင်းပါဝင်မှုကို မြှင့်တင်၍ ပိုမိုကောင်းမွန်သော ဆန်းသစ်တီထွင်မှုနှင့် တီထွင်ဖန်တီးနိုင်စွမ်းကို ဖြစ်ပေါ်စေရေးအတွက် တွန်းအားတစ်ရပ်ပင် ဖြစ် သည်။ အမျိုးသမီးများအနေဖြင့်လည်း ခေတ်နှင့် လျော်ညီစွာနေထိုင်နိုင်ရေးအတွက် ပညာရည်ပြည့်ဝ ရေးနှင့် အသိပညာဗဟုသုတ ပြည့်စုံကြွယ်ဝရေး စသည့် အချက်(၂) ချက်နှင့် ပြည့်စုံနေရန် လိုအပ် သည်။ သို့ဖြစ်၍ ပိုမိုကောင်းမွန်ပြီး ရေရှည်တည်တံ့ သည့် အနာဂတ်တစ်ခုအတွက် တီထွင်ဆန်းသစ်မှုကို မြှင့်တင်ပေးနိုင်မည့် ထိရောက်၍ မျှတမှုရှိသော မူပိုင်ခွင့်ဂေဟစနစ်တစ်ခု ဖွံ့ဖြိုးလာစေရန်နှင့် အမျိုးသမီးများ ယင်းစနစ်ကို ပိုမိုထိတွေ့လာကာ နိုင်ငံတော်က ရည်မှန်းလုပ်ဆောင်နေသည့် စီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကို အထောက်အကူပြုနိုင်ရေး ဆောင်ရွက်သွားရန် လိုအပ်မည်ဖြစ်ကြောင်း အကြံပြု ရေးသားအပ်ပါသည်။

ဓာတ်ခွဲနမူနာစုစုပေါင်း ၆၅၆ ခု စစ်ဆေးပြီးစီး၊ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာသစ် ၆၀ တွေရှိ

ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာနှင့်ပတ်သက်၍ သတင်းထုတ်ပြန်ခြင်း (၂၇-၄-၂၀၂၃) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီ

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနသည် ကိုဗစ်-၁၉ သံသယလူနာများ၊ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာနှင့် အနီးကပ်ထိတွေ့ခဲ့သူများနှင့် အသွားအလာကန့်သတ်ထားရှိသူများအား ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ရှိ မရှိ ဓာတ်ခွဲစစ်ဆေးခြင်း ပုံမှန်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး (၂၆-၄-၂၀၂၃) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီမှ (၂၇-၄-၂၀၂၃) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီအတွင်း ဓာတ်ခွဲနမူနာစုစုပေါင်း (၆၅၆) ခုအား စစ်ဆေးပြီးစီးခဲ့ရာ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာသစ် (၆၀) ဦး တွေ့ရှိရပါသည်။ ထို့ကြောင့် ယနေ့အတွက် ရောဂါပိုးတွေ့ရှိမှု ရာခိုင်နှုန်းမှာ (၀.၈၈) ရာခိုင်နှုန်း ရှိပါသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ ယနေ့အထိ ဓာတ်ခွဲနမူနာစုစုပေါင်း (၁၀,၃၃၁,၇၀၂)ခုအား စစ်ဆေးခဲ့ပြီး ကိုဗစ်-၁၉ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာ စုစုပေါင်း (၆၃၄,၅၉၉) ဦး ရှိပြီဖြစ်ပါသည်။

ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာများအား နေအိမ်တွင်သီးခြားထားရှိခြင်းနှင့် ဆေးရုံများတွင် သီးခြားထားရှိ ကုသမှုပေးခြင်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ယနေ့တွင် ပြန်လည်ကောင်းမွန်လာသူ (၃၀) ဦး ရှိသဖြင့် ယနေ့အထိ ပြန်လည်ကောင်းမွန်လာသူ စုစုပေါင်း (၆၁၄,၇၅၂) ဦး ရှိပြီဖြစ်ပါသည်။ ယနေ့တွင် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါဖြင့် သေဆုံးသူမရှိသဖြင့် ယနေ့အထိ သေဆုံးသူစုစုပေါင်း (၁၉,၄၉၀) ဦး ရှိပါသည်။

သုတေသနတွေ့ရှိချက်များအရ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကာကွယ်ဆေး ထိုးနှံထားသူများတွင် ရောဂါ ပြင်းထန်မှု၊ ဆေးရုံတက်ရောက်ကုသခံယူမှုနှင့် သေဆုံးမှုတို့ကို လျော့ချနိုင်ပြီး ထပ်ဆောင်းကာကွယ်ဆေး ထိုးနှံထားခြင်းဖြင့် ရောဂါပြင်းထန်မှု၊ ဆေးရုံတက်ရောက်ကုသခံယူမှုနှင့် သေဆုံးမှုတို့ကို ပိုမိုလျော့ချနိုင်ကြောင်းကို တွေ့ရှိရပါသည်။

ပြည်သူလူထုအနေဖြင့် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါနှင့်အတူယှဉ်တွဲပြီး (Living with COVID) နေထိုင်ရာတွင် နေထိုင်မှုပုံစံသစ်(New Normal) နည်းလမ်းအား လိုက်နာ၍ နေထိုင်ရမည်ဖြစ်သဖြင့် -

- အသက်(၅)နှစ်နှင့်အထက် ပြည်သူများအားလုံးသည် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ အခမဲ့ထိုးနှံပေးလျက် ရှိသော ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးကို အကြိမ်ပြည့်ထိုးနှံခြင်းနှင့် ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံပြီး (၆)လ ပြည့်ပြီးပါက ထပ်ဆောင်းကာကွယ်ဆေးများ ထိုးနှံခြင်းတို့ကို နီးစပ်ရာ ကျန်းမာရေးဌာနများ၊ ကျေးရွာ/ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးများနှင့် ဆက်သွယ်၍ မပျက်မကွက်ခံယူကြရန်၊
- အလုပ်အကိုင်အခန်းများ၊ လူထုထပ်သောနေရာများ၊ အများပြည်သူနှင့်သက်ဆိုင်သော နေရာများ၌ ရှိနေစဉ် ပါးစပ်နှင့်နှာခေါင်းစည်းကို စနစ်တကျတပ်ဆင်ရန်၊
- အလုပ်အကိုင်အခန်း၌ လူတစ်ဦးထက်ပို၍ရှိနေစဉ် လေဝင်/လေထွက်ကောင်းမွန်စေရေးအတွက် ဖြစ်နိုင်ပါက ပြတင်းပေါက်များအား ဖွင့်ထားရန်၊
- လက်ကို ဆပ်ပြာ၊ ရေ(သို့မဟုတ်) အယ်လ်ကိုဟော (အနည်းဆုံး ၆၀ ရာခိုင်နှုန်း) ပါဝင်သော လက်သန့်ဆေးရည်ဖြင့် စက္ကန့် (၂၀)ကြာ မကြာခဏ ဆေးကြောရန်၊
- လူတစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး ခပ်ခွာခွာနေရန်၊
- တတ်နိုင်သမျှ လူထုလူဝေးရှောင်ကြဉ်ရန်၊
- ပါးစပ်နှင့်နှာခေါင်းစည်း တပ်ဆင်မထားချိန်၌ ချောင်းဆိုး၊ နှာချေလျှင် တံတောင်ဆစ်ကွေးနှင့် အုပ်၍ ချောင်းဆိုး၊ နှာချေခြင်းစသည့် တစ်ကိုယ်ရေကာကွယ်ရေးနည်းလမ်းများကို ဆက်လက်လိုက်နာ ကြပါရန် တိုက်တွန်းနှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါဆိုင်ရာ သတင်းအချက်အလက်များကို ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ အင်တာနက် စာမျက်နှာ www.moh.gov.mm တွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန

ကရင်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများ ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

ဘားအံ ဧပြီ ၂၇
မြစ်ချောင်း ရေလမ်းကြောင်းများ တည်ငြိမ်စေပြီး မြို့ရွာများ ရေတိုက်စားကမ်းပြိုမှုမှ ကာကွယ်နိုင်ရန် ကရင်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးစောမြင့်ဦးသည် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးများနှင့် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများလိုက်ပါ၍ ဧပြီ ၂၆ ရက် နံနက်ပိုင်းက ဘားအံမြို့နယ် ဇာသပြင်ကျေးရွာ ကျိုက်ပိကရံ စေတီတော်ပရိသတ် (ဂျိုင်းမြစ်) ကမ်းပြိုကာကွယ်ရေး လုပ်ငန်းအပိုင်း (၁) နှင့် (၂) ရာနန်းပြည့် ဆောင်ရွက်ပြီးစီးမှုကို သွားရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ကြသည်။ ထိုသို့ သွားရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးရာတွင် ရေအရင်းအမြစ်နှင့် မြစ်ချောင်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ဒေသ(၁၁)ကရင်ပြည်နယ် ဦးစီးမှူးရုံး ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးလှမိုးက

လုပ်ငန်းစဉ်များကို ရှင်းလင်းတင်ပြရာ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က ကြိုတင်ကာကွယ် ဆောင်ရွက်သည့် ကမ်းပြိုကာကွယ်ရေး လုပ်ငန်းများကို ဘဏ္ဍာနှစ်အလိုက် လျာထားအကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်သွားရန် လမ်းညွှန်မှာကြားသည်။ အလားတူ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်သည် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးများ၊ ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများလိုက်ပါ၍ ဧပြီ ၂၅ ရက် နံနက်ပိုင်းက ထီလုံ-တာပေါင်-ပတ-နဘူး-ကော့ကရိတ် (တံတားကျိုး) လမ်းပေါ်ရှိ တံတားအထူးအဖွဲ့ (၁၄) က တာဝန်ယူတည်ဆောက်သော တံတားအမှတ် (၂/၃၀) အရည်ပေ ၈၀၊ အကျယ် ၃၁ ပေ၊ ယာဉ်သွားလမ်းအကျယ် ၂၈ ပေရှိ သံကူကွန်ကရစ် တံတားအမျိုးအစား ရာနန်းပြည့်တည်ဆောက်

ပြီးစီးမှု အခြေအနေတို့ကို သွားရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးရာ ပြည်နယ်လမ်းဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး (မြို့ပြ) ဦးအောင်ညို၊ တံတားအထူးအဖွဲ့ (၁၄) မှ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးဝေဖြိုးတို့က တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းတင်ပြကြပြီး ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က လိုအပ်သည်များကို လမ်းညွှန်မှာကြားသည်။ ယင်းနောက်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့်အဖွဲ့သည် ထီလုံ-တာပေါင်-ပတ-နဘူး-ကော့ကရိတ် (တံတားကျိုး) လမ်းပေါ်ရှိ တံတားအမှတ် (၅/၃၀) အရည်ပေ ၁၂၀၊ အကျယ် ၃၁ ပေ တည်ဆောက်နေမှုကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး တာဝန်ရှိသူများအား လိုအပ်သည်များကို မှာကြားခဲ့သည်။

ပြည်နယ်(ပြန်/ဆက်)



ရှမ်းပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် လားရှိုးခရိုင်/မြို့နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာများ၊ ရပ်မိရပ်ဖများ၊ ဒေသပြည်သူများနှင့်တွေ့ဆုံ

လားရှိုး ဧပြီ ၂၇
ရှမ်းပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ် ဦးအောင်ဇော်အေး၊ အရှေ့မြောက်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး ဗိုလ်ချုပ်နိုင်နိုင်ဦး၊ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးများနှင့် တာဝန်ရှိသူများသည် လားရှိုးမြို့၊ မြို့တော်ခန်းမတွင် ဧပြီ ၂၆ ရက် ညနေ ၄ နာရီခွဲက လားရှိုးခရိုင်/မြို့နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာများ၊ ရပ်မိရပ်ဖများ၊ ဒေသပြည်သူများနှင့် တွေ့ဆုံသည်။ တွေ့ဆုံပွဲတွင် လားရှိုးခရိုင် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမျိုးမင်းထွန်းက ဒေသဆိုင်ရာအချက်အလက်များကို ရှင်းလင်းတင်ပြပြီး ရှမ်းပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း) စက်မှုလက်မှုနှင့် ကုန်သည်ကြီးများအသင်း၊ ဟိုတယ်လုပ်ငန်းရှင်များ၊ ရပ်မိရပ်ဖများ၊ ဌာနဆိုင်ရာ

များက ဒေသလိုအပ်ချက်များကို တင်ပြရာ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က တင်ပြချက်များအပေါ် ဆောင်ရွက်ပေးရမည့်ကိစ္စရပ်များကို ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ ဒုတိယပြည်နယ် ခရိုင်၊ မြို့နယ်များတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်နေသော ဝန်ထမ်းများ၊ လားရှိုးတက္ကသိုလ်၊ ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်၊ နည်းပညာတက္ကသိုလ်၊ ပညာရေးဒီဂရီကောလိပ်၊ ရှမ်းပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း) မြို့နယ်များရှိ အမျိုးသမီးရေးရာ၊ မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအဖွဲ့ ၁၉ ဖွဲ့၊ တိုင်းရင်းသားစာပေယဉ်ကျေးမှု ၁၀ ဖွဲ့တို့အား ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ ထောက်ပံ့ငွေများကို ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တာဝန်

ရှိသူများက ပေးအပ်ပြီး ခင်းကျင်းပြသထားသော MSMEs အသေးစား၊ အလတ်စား၊ အငယ်စား၊ ဒေသထွက်ကုန်ပစ္စည်းပြခန်းများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုကြသည်။ ထို့နောက် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့်အဖွဲ့သည် လားရှိုးပြည်သူ့ဆေးရုံ၌ ဆေးကုသမှုခံယူနေသော ဒေသပြည်သူများကို ကြည့်ရှုအားပေးစကားပြောကြားကာ စားသောက်စရာများနှင့် ထောက်ပံ့ပစ္စည်းများ ပေးအပ်ခဲ့ကြပြီး ဆေးရုံအတွင်း လှည့်လည်ကြည့်ရှု၍ ဆေးရုံတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်နေသော ဝန်ထမ်းများအတွက် ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ငွေများကို ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ပြည်နယ်(ပြန်/ဆက်)



ငပုတောမြို့၌ အခြေခံတိုင်းရင်းဆေးပညာ ရက်တိုင်တန်းဖွင့်လှစ်

ငပုတော ဧပြီ ၂၇
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ငပုတောမြို့၌ အခြေခံတိုင်းရင်းဆေးပညာ ရက်တိုင်တန်းကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီက မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ဖွင့်လှစ်ကြောင်း သိရသည်။ ဦးစွာ မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်သူက အမှာစကားပြောကြားပြီး မြို့နယ်မိခင်နှင့်ကလေး စောင့်ရှောက်ရေးအသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်နီလာထွန်းက သင်တန်း

ဖွင့်လှစ်ခြင်းရည်ရွယ်ချက်ကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ သင်တန်းနည်းပြ မြို့နယ်တိုင်းရင်းဆေးကုဌာန မြို့နယ်တိုင်းရင်းဆေးမှူး ဒေါ်ခင်ဌေးနွယ်က မီးဖိုချောင်သုံးဆေးဖက်ဝင်ပစ္စည်းများ အသုံးပြုပုံ၊ မိမိပတ်ဝန်းကျင်ရှိ ဆေးဖက်ဝင်အပင်များအသုံးပြုပုံ၊ ရောဂါအတွက် ဆောင်ရန်၊ ရှောင်ရန်များကို ပို့ချခဲ့သည်။ အဆိုပါသင်တန်းသို့ သင်တန်းသူ ၄၄ ဦးတက်ရောက်ပြီး နှစ်ရက်ကြာ သင်ကြားပို့ချပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံက (၃၂)ကြိမ်မြောက် အရှေ့တောင်အာရှ အားကစားပြိုင်ပွဲ ကျင်းပရန် အဆင်သင့်ဖြစ်



ဖနောင်ပင် ဧပြီ ၂၇

ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံသည် (၃၂)ကြိမ်မြောက် အရှေ့တောင်အာရှ အားကစားပြိုင်ပွဲကို မေ ၅ ရက်မှ ၁၇ ရက်အထိ အိမ်ရှင်အဖြစ် လက်ခံ ကျင်းပရန် အဆင်သင့်ဖြစ်လျက်ရှိကြောင်း ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ အမျိုးသားအိုလံပစ်ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ခရီးသွားလုပ်ငန်းဝန်ကြီး သောင်ခွန် က ယနေ့တွင် ပြောကြားသည်။

လာမည့်အရှေ့တောင်အာရှအားကစားပြိုင်ပွဲတွင် အရှေ့တောင် အာရှ ၁၁ နိုင်ငံမှ အားကစားသမားပေါင်း ၅၀၀၀ ကျော် ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင် မည်ဟုသိရသည်။ (၃၂)ကြိမ်မြောက် ဆီးဂိမ်းအတွက် ဆောင်ပုဒ်မှာ "Sport: Live in Peace" ဖြစ်ပြီး အားကစားပြိုင်ပွဲအတွက် အထိမ်း

အမှတ်တံဆိပ်သည် ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ၏ အကျော်ကြားဆုံး အနံ့ကောဝပ်ကျောင်းတော်ကို ကိုယ်စားပြုကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါ အားကစားပြိုင်ပွဲကို ကမ္ဘောဒီးယားဝန်ကြီးချုပ် ဟွန်ဆန်က မေ ၅ ရက် တွင် ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ကြောင်းလည်း သိရသည်။

ပြီးခဲ့သည့် သီတင်းပတ်က အားကစားရွာကို တရားဝင်ဖွင့်လှစ်ခဲ့ သည်။ အားကစားပြိုင်ပွဲတစ်လျှောက် အားကစားသမားများ၊ နည်းပြ များ၊ ဒိုင်လူကြီးများ၊ အကဲဖြတ်ခိုင်းများနှင့် အားကစားကိုယ်စားလှယ် များ နေထိုင်ရေးအတွက် ဟိုတယ် ၁၁ လုံးကိုလည်း စီစဉ်ထားကြောင်း သိရသည်။

ကိုးကား-ဆင်ဟွာ၊ ဘာသာပြန်-စိုးသူရ

သီရိလင်္ကာနိုင်ငံရှိ အစိုးရဆေးရုံများ၌ မရှိမဖြစ်လိုအပ်သည့် ဆေးဝါးအမျိုးအစား ၁၀၀ ကျော် ပြတ်လပ်လျက်ရှိ

ကိုလံဘို ဧပြီ ၂၇
သီရိလင်္ကာနိုင်ငံရှိ အစိုးရဆေးရုံများ၌ မရှိမဖြစ် လိုအပ်သည့် ဆေးဝါးအမျိုးအစား ၁၀၀ ကျော် ပြတ်လပ်လျက်ရှိကြောင်း သီရိလင်္ကာကျန်းမာရေး ဝန်ကြီး ကီဟီလီယာ ရမ်ဘူဝီလာက လွှတ်တော်သို့ ယနေ့ပြောကြားသည်။
အစိုးရဆေးရုံများတွင် ဆေးဝါးအမျိုးအစား ပေါင်း ၁၃၄၇ ခန့်ကို အသုံးပြုလျက်ရှိသော်လည်း လက်ရှိတွင် ဆေးဝါးအမျိုးအစား ၁၂၅ မျိုး ပြတ်လပ်မှု နှင့် ရင်ဆိုင်နေရကြောင်း သီရိလင်္ကာကျန်းမာရေး ဝန်ကြီး ကီဟီလီယာ ရမ်ဘူဝီလာက ပြောကြားသည်။
အစိုးရသည် ဆေးဝါးတင်သွင်းမှုအတွက် တစ်နှစ်လျှင် ရူပီး ၅၀ ဘီလီယံ (အမေရိကန်ဒေါ်လာ

၁၅၅ သန်း)သုံးစွဲကြောင်း ဝန်ကြီးက ဆိုသည်။
ဆေးဝါးပြတ်လပ်မှုများကို ပြန်လည်ဖြည့်တင်း နိုင်ရန်အတွက် ရူပီးငွေ ၄၀ ဘီလီယံ (ဒေါ်လာ ၁၂၄ သန်း)ကို ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ တောင်းခံထား ကြောင်းနှင့် ဆေးဝါးပြတ်လပ်မှုများ မကြာမီ ပြီးဆုံးတော့မည်ဖြစ်ကြောင်း ဝန်ကြီးက ပြောကြား သည်။
သီရိလင်္ကာဆေးရုံများသည် နိုင်ငံ၏စီးပွားရေး အကျပ်အတည်းကြောင့် ၂၀၂၂ ခုနှစ်ကတည်းက ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ ပစ္စည်းများအပါအဝင် ဆေးဝါး ပြတ်လပ်မှုများနှင့် ရင်ဆိုင်နေရသည်။
ကိုးကား-ဆင်ဟွာ ဘာသာပြန်-အောင်ကျော်ကျော်



ထိုင်းနိုင်ငံသို့ တရုတ်ခရီးသည် ဝင်ရောက်မှုများပြား

ဗန်ကောက် ဧပြီ ၂၇
ထိုင်းနိုင်ငံသို့ တရုတ်ခရီးသည်များဝင်ရောက်မှု များပြားလာခြင်းသည် ထိုင်းနိုင်ငံ၏ ခရီးသွားလုပ်ငန်း အတွက် အပေါင်းလက္ခဏာပြသသည့် အခြေအနေဖြစ် ကြောင်း Kasikorn Research Center မှတာဝန်ရှိသူ Kevalin Wangpichayasuk က ပြောကြားသည်။
တရုတ်နိုင်ငံက ၎င်း၏ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါထိန်းချုပ်ရေး မူဝါဒများကို ပြင်ဆင်လိုက်ပြီးနောက် ယခုကဲ့သို့ ထိုင်းနိုင်ငံအတွင်း တရုတ်ခရီးသည် ဝင်ရောက်မှု များပြားလာခြင်းဖြစ်ပြီး နေ့စဉ်ပျမ်းမျှဝင်ရောက်သူ ဦးရေ ၁၀၀၀၀ ဝန်းကျင်ခန့်ရှိကာ ထပ်မံ၍လည်း များပြားလာနိုင်ကြောင်း သိရသည်။
ထိုင်းနိုင်ငံသို့ လာရောက်သည့် တရုတ်ခရီးသည် များတွင် လူငယ်များနှင့် အုပ်စုလိုက်ဝင်ရောက်လာ သည့် ခရီးသည်များကို အများဆုံးတွေ့ရှိရပြီး အဓိက

ရည်ရွယ်ချက်မှာ ထိုင်းရိုးရာအစားအသောက်နှင့် ဖက်ရှင်ဒီဇိုင်းများကို လေ့လာချင်၍ လာရောက် လည်ပတ်သူများပြားကြောင်း သိရသည်။
ဇန်နဝါရီ ၁ ရက်မှ ဧပြီ ၂၃ ရက်အတွင်း တရုတ် ခရီးသည် ၇၃၇၀၀၀ ကျော် ထိုင်းနိုင်ငံသို့လာရောက် ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ထိုင်းနိုင်ငံဘက်မှလည်း တရုတ်ခရီးသည်များ အားဆွဲဆောင်နိုင်ရန် ဆိုရှယ်မီဒီယာများမှ ဆောင် ရွက်နေပြီး တရုတ်နှင့် ထိုင်းနိုင်ငံများအကြား လေကြောင်းခရီးစဉ်များ တိုးချဲ့ပျံသန်းစေခြင်း၊ ခရီးသွားလုပ်ငန်း၌ တရုတ်ဘာသာစကားတတ်ကျွမ်း သည့်ဝန်ထမ်းများအား ခန့်အပ်ခြင်းနှင့် ဒေသထွက် ကုန်များကို ရောင်းချနိုင်ရန်ရည်မှန်းဆောင်ရွက်လျက် ရှိသည်။
ကိုးကား-ဆင်ဟွာ၊ ဘာသာပြန်-စိုးသူရ



ဂျပန်ပန်းချီဆရာများနှင့် ကာတွန်းဆရာများက ဉာဏ်ရည်တူ မှုပိုင်ခွင့်ဆိုင်ရာ ဥပဒေတစ်ရပ်ပြဋ္ဌာန်းပေးရန် တောင်းဆို

တိုကျို ဧပြီ ၂၇

ဂျပန်နိုင်ငံရှိ ပန်းချီဆရာများနှင့် ကာတွန်းဆရာများက ၎င်းတို့၏ မူပိုင်ခွင့်ရထားသော အနုပညာလက်ရာများကို ဉာဏ်ရည်တူအသုံးပြုကာ ပုံတူကူးချခြင်းမှ ကာကွယ်နိုင်ရန် အတွက် ဉာဏ်ရည်တူ မူပိုင်ခွင့်ဆိုင်ရာ ဥပဒေတစ်ရပ်ပြဋ္ဌာန်း ပေးရန် တောင်းဆိုလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ပန်းချီဆရာ Mokume Momoji နှင့် အနုပညာရှင် ၃၀ ခန့်ပါဝင်သော အနုပညာအဖွဲ့မှ အဖွဲ့ဝင်နှစ်ဦးသည် ယနေ့ ပြုလုပ်သည့် သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲတွင် ဉာဏ်ရည်တူဆိုင်ရာ ဥပဒေတစ်ရပ်ပြဋ္ဌာန်းပေးရန် တောင်းဆိုခဲ့သည်။

ပုံဖန်တီးမှုပြုလုပ်ပေးသည့် AI အမျိုးအစားအများစုသည် ၎င်းတို့၏ မူပိုင်ခွင့်ဆိုင်ရာဆောင်ရွက်မှုများထံမှ ခွင့်ပြုချက်မရရှိဘဲ ရုပ်ပုံများကို စုဆောင်းကာ ကူးယူအသုံးပြုမှုများရှိသည်ကို တွေ့ရှိရကြောင်း ၎င်းတို့က ထောက်ပြသည်။

ခွင့်ပြုချက်မရဘဲ အွန်လိုင်းမှ ပုံများကို ပြောင်းလဲခြင်းနှင့် ၎င်းတို့၏ ကိုယ်ပိုင်ဖန်တီးမှုအဖြစ် ပြသခြင်းစသည့် ပြဿနာ များသည် AI အသုံးပြုမှုများအကြား ဖြစ်ပွားလျက်ရှိကြောင်း ၎င်းတို့က ဆိုသည်။

AI ပရိုဂရမ်ရေးဆွဲသူများသည် ရုပ်ပုံဖန်တီးမှုများ မပြု

လုပ်မီ မူပိုင်ခွင့်ကိုင်ဆောင်ထားသူများထံမှ ခွင့်ပြုချက်ရယူစေ လိုကြောင်းလည်း ၎င်းတို့က ဆိုသည်။

ထို့ပြင် AI ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုနှင့် မူပိုင်ခွင့်ဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ် များအတွက် ဥပဒေတစ်ရပ်ပြဋ္ဌာန်းရန် လိုအပ်ကြောင်း ၎င်းတို့ က ဆက်လက်ပြောကြားသည်။

Generative AI မှ ဖန်တီးထားသော ရုပ်ပုံများကို သိသာ ရှင်းလင်းမှုရှိစေရန် ကိုယ်ပိုင်အမှတ်အသားပြုလုပ်သင့်ပြီး ဖန်တီးသူများသည် မူရင်းမူပိုင်ခွင့်ဆိုင်ရာဆောင်ရွက်မှုများကို အခကြေးငွေပေးဆောင်ရန် လိုအပ်ကြောင်းလည်း ပန်းချီဆရာ များက ဆိုသည်။

သူ၏ ပန်းချီလက်ရာအများအပြား အွန်လိုင်းတွင် ဖြန့်ချိ ထားသည်ကို တွေ့ရှိရပြီး ယင်းသို့လုပ်ဆောင်ခြင်းကို လုံးဝ လက်သင့်မခံနိုင်ပါကြောင်း ပန်းချီဆရာ Mokume က ဆိုသည်။ တီထွင်ဖန်တီးမှုဆိုင်ရာ လှုပ်ရှားမှုများနှင့် အနုပညာ ရှင်များ၏ အခွင့်အရေးများကို ဂျပန်အစိုးရအနေဖြင့် ကာကွယ် ပေးစေလိုပါကြောင်း ပန်းချီဆရာများက တောင်းဆိုထား ကြောင်း သိရသည်။

ကိုးကား-အင်န်အိတ်ချ်ကော ဘာသာပြန်-အောင်ကျော်ကျော်

ယခုနှစ်အတွင်း လျှပ်စစ်ကားရောင်းချမှု ၃၅ ရာခိုင်နှုန်းအထိ မြင့်တက်မည်ဟု မျှော်လင့်ရ

ပါရီ ဧပြီ ၂၇

ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ လျှပ်စစ်ကားရောင်းချမှုသည် ၂၀၂၃ ခုနှစ်အတွင်း ၃၅ ရာခိုင်နှုန်းအထိ မြင့်တက်လာလိမ့်မည်ဟု မျှော်လင့်ရကြောင်း နိုင်ငံတကာစွမ်းအင် အေဂျင်စီက ဧပြီ ၂၆ ရက်တွင် ပြောကြားသည်။

နိုင်ငံတကာစွမ်းအင်အေဂျင်စီ၏ ပြောကြားချက်အရ ၂၀၂၂ ခုနှစ်အတွင်းက ကမ္ဘာတစ်ဝန်းတွင် လျှပ်စစ်ကားအရေအတွက်စုစုပေါင်း ၁၀ သန်းကျော် ရောင်းချနိုင်ခဲ့ ကြောင်းနှင့် ၂၀၂၃ ခုနှစ်တွင် ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ လျှပ်စစ်ကားရောင်းချမှု ၁၄ သန်းအထိ ရှိလာမည်ဟု မျှော်လင့်ထားကြောင်း သိရသည်။

ထို့ပြင် ယခုနှစ် ပထမသုံးလပတ်ကာလအတွင်းမှာပင် လျှပ်စစ်ကားအရေအတွက် ၂ ဒသမ ၃ သန်းကျော် ရောင်းချခဲ့ကြောင်းနှင့် ယင်းအရေအတွက်သည် ပြီးခဲ့သည့်နှစ် အလားတူ ကာလနှင့်နှိုင်းယှဉ်ပါက ၂၅ ရာခိုင်နှုန်းခန့်မြင့်တက်လာခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။

တရုတ်နိုင်ငံသည် ၂၀၂၂ ခုနှစ်အတွင်းက လျှပ်စစ်ကားရောင်းချမှုတွင် ထိပ်ဆုံးက ရပ်တည်ခဲ့ပြီး ပြီးခဲ့သည့်နှစ် ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ လျှပ်စစ်ကားရောင်းချမှု၏ ၆၀ ရာခိုင်နှုန်းရှိကြောင်း သိရသည်။

တရုတ်နိုင်ငံနှင့် ဥရောပတို့သည် လျှပ်စစ်ကားနယ်ပယ်တွင် နီးကပ်စွာ ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး ဥရောပသည် တရုတ်နိုင်ငံ၏ လျှပ်စစ်ကားကုန်သွယ်မှုတွင် အကြီးမားဆုံးဈေးကွက်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ကိုးကား-ဆင်ဟွာ၊ ဘာသာပြန်-အလင်းသစ်

PDF Game ဆော့ကစားခြင်းကြောင့် ဥပဒေအရ အရေးယူခံရနိုင်သည်

အကြမ်းဖက်လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်နေသည့် PDF အဖွဲ့များအား တစ်ဖက် တစ်လမ်းမှ ထောက်ပံ့ပံ့ပိုးခြင်းစေရန်၊ လူငယ်လူရွယ်များ၏ မသိစိတ်များအတွင်း တပ်မတော်အပေါ် အထင်အမြင်လွှဲမှားစေရန်နှင့် တော်လှန်လိုစိတ်တိုးပွားလာ စေရန် စသည့်ရည်ရွယ်ချက်များဖြင့် NUG၊ CRPH လက်အောက်ခံ အကြမ်းဖက် အဖွဲ့အစည်းများက PDF Game Application များ တီထွင်ဖန်တီးအသုံးပြုလျက် ရှိကြောင်း စိစစ်တွေ့ရှိရသည့်အတွက် PDF Game ဆော့ကစားခြင်းသည် အကြမ်းဖက်အဖွဲ့အား ထောက်ပံ့ခြင်းဖြစ်၍ ဥပဒေအရ အရေးယူခံရနိုင်ကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။

အမုန်းစကားကို ဆန့်ကျင်ကြ၊ တားဆီးကြရမည်

လူမျိုး၊ ကိုးကွယ်ရာဘာသာ၊ ကျား/မ(သို့မဟုတ်) မည်သူမည်ဝါဖြစ်သည်ဆိုသည့် အကြောင်းအရာ တို့အပေါ်အခြေပြု၍ လူပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦး(သို့မဟုတ်) လူအုပ်စုတစ်စုကို မျှတမှုမရှိစွာ ဝေဖန်သည့် (သို့မဟုတ်) မလိုမုန်းထားမှုကို ဖော်ပြသည့် ဆက်ဆံ မှုတစ်မျိုးမျိုးကို ရည်ညွှန်းပြီး အကြမ်းဖက်ရန် လှုံ့ဆော်ခြင်းသည် အမုန်းစကားပင်ဖြစ်သည်။ အမုန်းစကားပြန့်ပွားခြင်းသည် လူ့အဖွဲ့အစည်း အတွင်း ခွဲခြားဆက်ဆံမှုနှင့် အကြမ်းဖက်မှုကိုဖြစ်ပေါ် စေပြီး ဂုဏ်သိက္ခာရှိစွာနေထိုင်ရန်နှင့် ငြိမ်းချမ်းပြီး ညီညွတ်သည့် လူ့အဖွဲ့အစည်းတည်ဆောက်ရန် မျှော်မှန်းချက်တို့ကို ထိခိုက်စေသည့်အပြင် အကျင့် စာရိတ္တကိုလည်း ထိပါးစေသည်။ သို့ဖြစ်၍ ပြည်သူများအနေဖြင့် အမုန်းစကား များကို ရှုတ်ချရန်နှင့်တားဆီးရန် စီမံဆောင်ရွက် ရမည်။ အမုန်းစကားဆန့်ကျင်သည့် လှုပ်ရှား မှုများတွင် အားလုံးပါဝင်ရန်နှင့် ပံ့ပိုးအားပေးရ မည်။

မအူပင်မြို့တွင် တိုင်းရင်းသားအခွင့်အရေးဆိုင်ရာပညာပေးဟောပြောခြင်းနှင့် ရပ်ရွာအခြေပြုအသက်မွေးဝမ်းကျောင်းဆိုင်ရာ နည်းပညာပေးသင်တန်း ဖွင့်လှစ်



မအူပင် ဧပြီ ၂၇ ရော့ဝတီတိုင်းဒေသကြီး တိုင်းရင်းသား ရေးရာဝန်ကြီး၏ ဦးဆောင်မှုဖြင့် မအူပင်မြို့တွင် တိုင်းရင်းသားအခွင့်အရေး များ ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးဦးစီးဌာနမှ ကြီးမှူးဖွင့်လှစ်သော တိုင်းရင်းသားအခွင့် အရေးဆိုင်ရာ ပညာပေးဟောပြောခြင်းနှင့် ရပ်ရွာအခြေပြု အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း ဆိုင်ရာ နည်းပညာပေးသင်တန်း ဖွင့်ပွဲအခမ်း

တိုးတက်စေရန် စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေးလုပ်ငန်း များဆောင်ရွက်ရာတွင်လည်း သက်ဆိုင်ရာ ဌာနများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ကြရန် မှာကြားသည်။ ယင်းနောက် မအူပင်ခရိုင် ဒုတိယအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဇော်နိုင်ဦးက မိတ်ဆက်စကားပြောကြားပြီး တိုင်းရင်းသား အခွင့်အရေးများ ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေး ဦးစီးဌာန တိုင်းဒေသကြီးတာဝန်ခံ ဒေါ်စန်းက တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ၏ အခွင့်အရေး ကာကွယ်စောင့်ရှောက်သည့်ဥပဒေ၊ နည်း ဥပဒေနှင့် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ချက်များ၊ တိုင်းရင်းသားစာပေနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဦးစီးဌာနမှ တိုင်းဒေသကြီးတာဝန်ခံ ဒေါ်အေးကျော်စိန်က မိမိတို့ ဦးစီးဌာန၏ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ချက် များအား ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ မွေးမြူရေးနှင့်ကုသရေး ဦးစီးဌာန မအူပင်ခရိုင်ဦးစီးမှူးနှင့်ငါးလုပ်ငန်း ဦးစီးဌာနခရိုင်ဦးစီးမှူးတို့က အသိပညာပေး ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး မအူပင်ခရိုင် စိုက်ပျိုး ရေးဦးစီးဌာန မြေအသုံးချရေးဌာနခွဲတာဝန်ခံ၊ မျိုးစေ့ဌာနခွဲတာဝန်ခံနှင့် သီးနှံကာကွယ်ရေး ဌာနခွဲတာဝန်ခံတို့က အသိပညာပေးရှင်းလင်း ပြောကြားပြီး သင်တန်းများ ပို့ချပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။



သနပ်ပင်မြို့နယ်၌ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ခုနှစ် လုပ်ငန်းရာသီအတွက် ဂရန်အင်းများ လေလံတင်ရောင်းချခြင်း အခမ်းအနားကျင်းပ

သနပ်ပင် ဧပြီ ၂၇ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သနပ်ပင်မြို့နယ်တွင် ၂၀၂၃-၂၀၂၄ခုနှစ် လုပ်ငန်းရာသီအတွက် ပထမအကြိမ် ဂရန်အင်းများ လေလံရောင်း ချခြင်းအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီက မြို့နယ်ငါးလုပ်ငန်း ဦးစီးဌာနရုံး၌ ကျင်းပသည်။ ရှင်းလင်းပြောကြား အခမ်းအနားတွင် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနမှူး ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးဇော်လွင်ဝင်းက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး ပဲခူးခရိုင် ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနမှူး ဦးဇော်မြင့်နိုင်က ဂရန်အင်းလေလံ တင်ရောင်းချခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းပြောကြားကာ မြို့နယ်စီမံ အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဇော်လင်းထက်က သနပ်ပင်မြို့နယ်သည် သားငါးကဏ္ဍဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သည့်အတွက် အင်းလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ရာတွင် အင်းသားကြီးများအနေဖြင့် ပိုမို၍ ဂရုတစိုက်လုပ်ကိုင်ပြီး လိုက်နာ ရမည့်စည်းကမ်းများကို သေချာစွာလိုက်နာကြရန် ရှင်းလင်းပြောကြား သည်။ သနပ်ပင်မြို့နယ်အတွင်း ဂရန်အင်း ၂၇ အင်းရှိပြီး ပထမအကြိမ် အင်းလေလံတွင် ဂရန်အင်း ၂၃ အင်းအား ဈေးပြိုင်စနစ်ဖြင့် လေလံတင် ရောင်းချရာ ဂရန်အင်း ၁၂ အင်း ရောင်းချနိုင်ခဲ့၍ စုစုပေါင်း အင်းခွန်ငွေကျပ် သိန်း ၃၀၀၀၀၀၀ ရရှိခဲ့ပြီး ယနေ့အချိန်အထိ စုစုပေါင်း အင်းခွန်ငွေကျပ် သိန်း ၄၃၄၀၀၀၀ နိုင်ငံတော်ဘဏ္ဍာငွေရရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကျိုက်ထိုမြို့၌ စာဖတ်ရုံနှင့်မြှင့်တင်ရေး စာအုပ်စာစောင်များ ငှားရမ်းပေး ကျိုက်ထို ဧပြီ ၂၇ မွန်ပြည်နယ် ကျိုက်ထိုမြို့နယ် တွင် စာဖတ်ရုံနှင့်မြှင့်တင်ရေး Mobile Library စနစ်ဖြင့် စာအုပ် စာစောင်များ အခမဲ့ငှားရမ်းပေး ခြင်းကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းက ကော့စံနိုင်ရပ်ကွက် ဘောဂနာ ပိုင်းသို့ သွားရောက်ငှားရမ်းပေး ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ထိုသို့ စာအုပ်၊စာစောင်များ အခမဲ့ငှားရမ်းပေးရာတွင် ကျိုက်ထို မြို့နယ် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ တိုးပွားစေရေးနှင့် စာအုပ်

စာပေများ ဖတ်ရှုသည့် အလေ့ အထကောင်းများ ရရှိစေရေး၊ စာဖတ်ရုံနှင့်မြှင့်တင်ရေးအတွက် သူတ၊ ရသ စာအုပ်များကို တစ်ပတ်ငှားစနစ်ဖြင့် ငှားရမ်း ပေးခဲ့သည်။ မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

အကြမ်းဖက်အုပ်စုအဖြစ်ကြေညာထားသော CRPH၊ NUG နှင့် ၎င်းတို့၏ လက်ဝေခံများ၏ လှုံ့ဆော်၊ ဝါဒဖြန့်ခြင်းများ လိုက်ပါလုပ်ဆောင်ခြင်း၊ အားပေးကူညီခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့သူများကို ဖော်ထုတ်အရေးယူ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇ အကြမ်းဖက်အုပ်စုအဖြစ်ကြေညာထားသော CRPH၊ NUG နှင့် ယင်းတို့၏ လက်အောက်ခံ အဖွဲ့အစည်းများ၊ ယင်းတို့နှင့် ဆက်သွယ်နေ သော အဖွဲ့အစည်းများ၊ လူပုဂ္ဂိုလ်များသည် နိုင်ငံတော် တည်ငြိမ် အေးချမ်းရေးကို ပျက်ပြားစေရန်နှင့် ပြည်သူ့လူထုကို အကြောက်တရား များ ဖြစ်ပေါ်စေပြီး အစိုးရယန္တရားများ ပျက်ပြားစေရန် ရည်ရွယ်လျက် လှုံ့ဆော်ခြင်း၊ ဝါဒဖြန့်ခြင်း၊ မြိမ်းခြောက်ခြင်းများကို လူမှုကွန်ရက်များမှ တစ်ဆင့် နည်းမျိုးစုံဖြင့် ပြုလုပ်လျက်ရှိသည်။ ပြည်သူများအနေဖြင့် ယင်းတို့၏ လှုံ့ဆော်မှု၊ ဝါဒဖြန့်မှုများအပေါ် မသိနားမလည်၍ဖြစ်စေ၊ ကြောက်ရွံ့၍ဖြစ်စေ လိုက်ပါလုပ်ဆောင်ခြင်း၊ အသံဖြင့်ဖြစ်စေ၊ ပြုလုပ်မှုဖြင့်ဖြစ်စေ၊ တစ်နည်းနည်းဖြင့်ဖြစ်စေ အများ ပြည်သူ အနှောင့်အယှက်ဖြစ်စေမည့် ပြုလုပ်မှုများ ပြုလုပ်ခြင်း၊ လှုံ့ဆော်ဝါဒဖြန့်မှုများကို ထပ်ဆင့်ဝေမျှခြင်း၊ အားပေးကူညီခြင်းများ

ပြုလုပ်ခဲ့လျှင် အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၂(က)၊ ရာဇသတ်ကြီးပုဒ်မ ၁၂၄-ကနှင့် ပုဒ်မ ၅၀၅-က၊ အီလက်ထရောနစ် ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်ရေးဥပဒေပုဒ်မ ၃၃ (က)နှင့် တည်ဆဲဥပဒေများ အရ အရေးယူခံရမည့်အပြင် ပြစ်မှုနှင့်သက်ဆိုင်သည့် ရွှေ့ပြောင်းနိုင် သောပစ္စည်း၊ မရွှေ့ပြောင်းနိုင်သောပစ္စည်းများကို အကြမ်းဖက်မှု တိုက်ဖျက်ရေးဥပဒေအရ သိမ်းဆည်းခံရနိုင်ပြီး ပြစ်မှုထင်ရှားစီရင်ခြင်း ခံရပါက နိုင်ငံတော်ဘဏ္ဍာအဖြစ် သိမ်းဆည်းခံရနိုင်ကြောင်း ၂၀၂၂ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၂၅ ရက်တွင် နိုင်ငံပိုင်မီဒီယာများမှတစ်ဆင့် အသိပေး သတင်းထုတ်ပြန်ခဲ့ပြီး ဖြစ်သည်။ ထိုကဲ့သို့ အသိပေးသတင်းထုတ်ပြန်ခဲ့ပြီး ဖြစ်သော်လည်း ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ရွှေ့ပြောင်းမြို့နယ် တံခွန်တိုင်ကျေးရွာနေ သီဟနိုင်(ခ) ကိုမန်းသည် ၎င်းအသုံးပြုသည့် “Thiha Naing” Facebook အကောင့် ဖြင့် အသိပေးသတင်းထုတ်ပြန်ချက်အပေါ် မျက်ကွယ်ပြု၍

နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးကို ပျက်ပြားစေရန် ရည်ရွယ်လျက် လှုံ့ဆော်ခြင်း၊ ဝါဒဖြန့်ခြင်းများ ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့်အတွက် တရား ဥပဒေနှင့်အညီ ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်း အမှုဖွင့်လှစ်အရေးယူခြင်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရသည်။ ထိုကဲ့သို့ CRPH၊ NUG နှင့် ယင်းတို့၏ လက်အောက်ခံအဖွဲ့အစည်း များ၊ ယင်းတို့နှင့် ဆက်သွယ်နေသော အဖွဲ့အစည်းများ၊ လူပုဂ္ဂိုလ်များသည် နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးကို ပျက်ပြားစေရန်နှင့် အစိုးရယန္တရား များ ပျက်ပြားစေရန် ရည်ရွယ်လျက် လှုံ့ဆော်ခြင်း၊ ဝါဒဖြန့်ခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့မှုအပေါ် အားပေးကူညီခြင်းပြုလုပ်ခဲ့သူများအား ဥပဒေနှင့်အညီ ထိရောက်စွာ အရေးယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ထိုသို့လှုံ့ဆော်သူ၊ ဝါဒဖြန့်သူများအား ဆက်လက်ဖော်ထုတ်အရေးယူသွားမည်ဖြစ် ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

၂၀၂၂ ခုနှစ် မိုးရာသီကာလအတွက် ယေဘုယျခန့်မှန်းချက်

အနောက်တောင်ပိုင်းဒေသဒေသစီမံကိန်းဌာန၊ ဆုတ်ခွာခြင်းအခြေအနေ

အနောက်တောင်ပိုင်းဒေသဒေသစီမံကိန်းဌာန (၁ - ၆) ရက်နေ့ (မြန်မာသက္ကရာဇ် ၁၃၈၅ ခုနှစ် နယုန်လဆန်း ၁၄ ရက်နေ့မှ နယုန်လပြည့်ကျော် (၄)ရက်နေ့)အတွင်း မြန်မာနိုင်ငံ တစ်ဝန်းလုံးသို့ ဝင်ရောက်ဖွယ်ရာရှိပြီး၊ ၂၀၂၂ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလ ပထမရက် သတ္တပတ် (မြန်မာသက္ကရာဇ် ၁၃၈၅ ခုနှစ် တော်သလင်းလပြည့်ကျော် ခန့်)တွင် မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံးမှ ပြန်လည်ဆုတ်ခွာသွားဖွယ်ရာ ရှိသည်။

မိုးဦးကာလ ခန့်မှန်းချက်

မိုးဦးကာလသည် ၂၀၂၂ ခုနှစ် မြန်မာနိုင်ငံအတွင်းသို့ အနောက် တောင်ပိုင်းဒေသစီမံကိန်းဌာနမှ နှစ်စဉ်ကုန်အထိ ဖြစ်ပါ သည်။ မိုးဦးကာလအတွင်း ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်တွင် လေဖိအား နည်းရပ်ဝန်း လေးကြိမ်ဖြစ်ပေါ်နိုင်ပြီး၊ နှစ်ကြိမ်တွင် ပိုမိုအားကောင်း လာကာ မုန်တိုင်းငယ်အဖြစ်သို့ ရောက်ရှိနိုင်သည်။ ယင်းကာလ အတွင်း အနောက်တောင်ပိုင်းဒေသသည် အားအနည်းငယ်မှ အားအသင့်အတင့်ရှိနိုင်သည်။ မိုးရွာသွန်းမှုအခြေအနေမှာ စစ်ကိုင်း တိုင်းဒေသကြီး၊ ကချင်ပြည်နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း)နှင့် ချင်းပြည်နယ်တို့တွင် ရွာသွန်းမြဲအောက် လျော့နည်းနိုင်ပြီး၊ နေပြည် တော်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသ ကြီး၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ တနင်္သာရီတိုင်း ဒေသကြီး၊ ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း)နှင့် အရှေ့ပိုင်း၊ ရခိုင်ပြည်နယ်၊ ကယားပြည်နယ်၊ ကရင်ပြည်နယ်နှင့် မွန်ပြည်နယ်တို့တွင် ရွာသွန်း မြဲခန့် မိုးထစ်ချရန်ရှိနိုင်သည်။

မိုးဦးကာလ မေလနှင့် ဇွန်လတို့တွင် ဧရာဝတီမြစ်၊ ချင်းတွင်းမြစ်၊ ဒုဋ္ဌဝတီမြစ်၊ မြစ်သာမြစ်၊ စစ်တောင်းမြစ်၊ ရွှေကျင်မြစ်၊ ပဲခူးမြစ်၊ သံလွင်မြစ်၊ သောင်ရင်းမြစ်၊ ငဝန်မြစ်၊ တိုးမြစ်၊ ကုလားတန်မြစ်၊ လေးမြို့မြစ်နှင့် ဘီးလင်းမြစ်တို့တစ်လျှောက်ရှိ မြို့များတွင် မြစ်ရေများ သည် လက်ရှိရေမှတ်များ၏အထက် မြင့်တက်လာနိုင်သော်လည်း ယင်းမြို့များ၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အသီးသီးသို့ ရောက်နိုင်ဖွယ်မရှိပါ။

မိုးလယ်ကာလ ခန့်မှန်းချက်

မိုးလယ်ကာလသည် ၂၀၂၂ ခုနှစ် ဇူလိုင်လ ၁ ရက်နေ့မှ ဩဂုတ် လကုန်အထိဖြစ်သည်။ မိုးလယ်ကာလအတွင်း ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော် တွင် လေဖိအားနည်းရပ်ဝန်း လေးကြိမ်ဖြစ်ပေါ်နိုင်ပြီး၊ နှစ်ကြိမ်တွင် ပိုမိုအားကောင်းလာကာ မုန်တိုင်းငယ်အဖြစ်သို့ ရောက်ရှိနိုင်သည်။ ယင်းကာလအတွင်း အနောက်တောင်ပိုင်းဒေသသည် အားကောင်း နိုင်သည်။ မိုးရွာသွန်းမှုအခြေအနေမှာ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူး တိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ကရင်ပြည်နယ်နှင့် မွန်ပြည်နယ်တို့တွင် ရွာသွန်းမြဲထက်ပိုနိုင်ပြီး၊ နေပြည်တော်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ ကချင်ပြည်နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်

နယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်နှင့် ကယားပြည်နယ်တို့တွင် ရွာသွန်းမြဲခန့် မိုးထစ် ချရန်ရှိနိုင်သည်။

မိုးလယ်ကာလ ဇူလိုင်လနှင့် ဩဂုတ်လတို့တွင် ဧရာဝတီမြစ်ရေ သည် ရွှေကျင်မြို့၊ ကသာမြို့၊ သပိတ်ကျင်းမြို့၊ မန္တလေးမြို့၊ စစ်ကိုင်းမြို့၊ မြင်းမူမြို့၊ ပခုက္ကူမြို့၊ ညောင်ဦးမြို့၊ ဆိပ်သာမြို့၊ ဟင်္သာတမြို့နှင့် ဇလွန်မြို့တို့တွင် တစ်ကြိမ်ခန့်၊ ချင်းတွင်းမြစ်ရေသည် ခန္တီးမြို့၊ ဟုမ္မလင်းမြို့၊ ဖောင်းပြင်မြို့၊ မော်လိုက်မြို့၊ ကလေးဝမြို့၊ မင်းကင်းမြို့၊ ကနီမြို့နှင့်မုံရွာမြို့တို့တွင် တစ်ကြိမ်ခန့်၊ မြစ်သာမြစ်ရေသည် ကလေး မြို့တွင် တစ်ကြိမ်ခန့်၊ ဒုဋ္ဌဝတီမြစ်ရေသည် မြစ်ငယ်မြို့တွင် တစ်ကြိမ်ခန့်၊ စစ်တောင်းမြစ်ရေသည် တောင်ငူမြို့နှင့် မဒေါက်မြို့တို့တွင် တစ်ကြိမ် ခန့်၊ ရွှေကျင်မြစ်ရေသည် ရွှေကျင်မြို့တွင် တစ်ကြိမ်ခန့်၊ ပဲခူးမြစ်ရေ သည် ပဲခူးမြို့တွင် တစ်ကြိမ်ခန့်၊ သံလွင်မြစ်ရေသည် ဖားဆောင်းမြို့နှင့် ဘားအံမြို့တို့တွင် တစ်ကြိမ်ခန့်၊ သောင်ရင်းမြစ်ရေသည် မြဝတီမြို့ တွင် တစ်ကြိမ်ခန့်၊ ငဝန်မြစ်ရေသည် ငါးသိုင်းချောင်းမြို့၊ သာပေါင်း မြို့နှင့် ပုသိမ်မြို့တို့တွင် တစ်ကြိမ်ခန့်၊ တိုးမြစ်ရေသည် မအူပင်မြို့တွင် တစ်ကြိမ်ခန့်၊ ကုလားတန်မြစ်ရေသည် ကျောက်တော်မြို့တွင် တစ် ကြိမ်ခန့်၊ လေးမြို့မြစ်ရေသည် မြောက်ဦးမြို့တွင် တစ်ကြိမ်ခန့်နှင့် ဘီးလင်းမြစ်ရေသည် ဘီးလင်းမြို့တွင် တစ်ကြိမ်ခန့် ယင်းမြို့များ၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အသီးသီးအထက်သို့ ကျော်လွန်ရောက်ရှိနိုင်သည်။

မိုးနှောင်းကာလ ခန့်မှန်းချက်

မိုးနှောင်းကာလသည် ၂၀၂၂ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလ ၁ ရက်နေ့မှ အနောက်တောင်ပိုင်းဒေသစီမံကိန်းဌာနမှ မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံးမှ ပြန်လည် ဆုတ်ခွာသွားသည့်နေ့အထိဖြစ်သည်။ မိုးနှောင်းကာလအတွင်း ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်တွင် လေဖိအားနည်းရပ်ဝန်း သုံးကြိမ် ဖြစ်ပေါ် နိုင်ပြီး၊ တစ်ကြိမ်တွင် ပိုမိုအားကောင်းလာကာ မုန်တိုင်းငယ်အဖြစ်သို့ ရောက်ရှိနိုင်သည်။ ယင်းကာလအတွင်း အနောက်တောင် ပိုင်းဒေသသည် အားအနည်းငယ်မှ အားအသင့်အတင့်ရှိနိုင်သည်။ မိုးရွာ သွန်းမှုအခြေအနေမှာ နေပြည်တော်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ မန္တလေး တိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီး၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ ကချင်ပြည်နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်၊ ကယား ပြည်နယ်၊ ကရင်ပြည်နယ်နှင့် မွန်ပြည်နယ်တို့တွင် ရွာသွန်းမြဲခန့် မိုးထစ်ချရန်ရှိနိုင်သည်။

မိုးနှောင်းကာလ စက်တင်ဘာလနှင့် အောက်တိုဘာလတို့တွင် ဧရာဝတီမြစ်ရေသည် ဆိပ်သာမြို့၊ ဟင်္သာတမြို့နှင့် ဇလွန်မြို့တို့တွင် တစ်ကြိမ်ခန့်၊ မြစ်သာမြစ်ရေသည် ကလေးမြို့တွင် တစ်ကြိမ်ခန့်၊ ဒုဋ္ဌဝတီမြစ်ရေသည် မြစ်ငယ်မြို့တွင် တစ်ကြိမ်ခန့်၊ စစ်တောင်းမြစ်ရေ သည် တောင်ငူမြို့နှင့်မဒေါက်မြို့တို့တွင် တစ်ကြိမ်ခန့်၊ ရွှေကျင်မြစ်ရေ သည် ရွှေကျင်မြို့တွင် တစ်ကြိမ်ခန့်၊ သံလွင်မြစ်ရေသည် ဘားအံမြို့တွင် တစ်ကြိမ်ခန့်၊ သောင်ရင်းမြစ်ရေသည် မြဝတီမြို့တွင် တစ်ကြိမ်ခန့်၊ ငဝန်မြစ်ရေသည် ငါးသိုင်းချောင်းမြို့နှင့် သာပေါင်းမြို့တို့တွင် တစ်ကြိမ်

ခန့်စီနှင့် တိုးမြစ်ရေသည် မအူပင်မြို့တွင် တစ်ကြိမ်ခန့် ယင်းမြို့များ၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အသီးသီးအထက်သို့ ကျော်လွန်ရောက်ရှိနိုင်သည်။

၂၀၂၂ ခုနှစ် မိုးဦးကာလအတွက် မိုးလေဝသနှင့် ဇလဗေဒခန့်မှန်းချက်

၂၀၂၂ ခုနှစ် မိုးဦးကာလ သတ်မှတ်ခြင်း
၂၀၂၂ ခုနှစ် မိုးဦးကာလသည် မြန်မာနိုင်ငံအတွင်းသို့ အနောက် တောင်ပိုင်းဒေသစီမံကိန်းဌာနမှ ၂၀၂၂ ခုနှစ် ဇွန်လကုန် အထိဖြစ်သည်။

၂၀၂၂ ခုနှစ် မုတ်သုံလေဝင်ရောက်နိုင်မှုအခြေအနေ
အနောက်တောင်ပိုင်းဒေသစီမံကိန်းဌာနမှ မြန်မာနိုင်ငံအရပ်ရပ်သို့ အောက်ပါအတိုင်း ဝင်ရောက်ဖွယ်ရာ ရှိပါသည်-

- (က) မေလ (၁၃ - ၁၈) ရက်နေ့အတွင်း မြန်မာနိုင်ငံတောင် ပိုင်းဒေသများ၊
- (ခ) မေလ (၁၉ - ၂၄) ရက်နေ့အတွင်း မြစ်ဝကျွန်းပေါ်ဒေသများ၊
- (ဂ) မေလ (၂၅ - ၃၁) ရက်နေ့အတွင်း မြန်မာနိုင်ငံအလယ်ပိုင်း ဒေသများနှင့်
- (ဃ) ဇွန်လ (၁ - ၆) ရက်နေ့အတွင်း မြန်မာနိုင်ငံမြောက်ပိုင်း ဒေသများ၊

ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်အခြေအနေ

ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်တွင် လေဖိအားနည်းရပ်ဝန်း လေးကြိမ် ဖြစ်ပေါ်နိုင်ပြီး၊ နှစ်ကြိမ်တွင် ပိုမိုအားကောင်းလာကာ မုန်တိုင်းငယ် အဖြစ်သို့ ရောက်ရှိနိုင်သည်။ ယင်းကာလအတွင်း အနောက်တောင် ပိုင်းဒေသသည် အားအနည်းငယ်မှ အားအသင့်အတင့်ရှိနိုင်သည်။

မိုးအခြေအနေ

မိုးရွာသွန်းမှုအခြေအနေမှာ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ကချင်ပြည် နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း)နှင့် ချင်းပြည်နယ်တို့တွင် ရွာသွန်းမြဲ အောက်လျော့နည်းနိုင်ပြီး၊ နေပြည်တော်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ ရှမ်းပြည်နယ် (တောင်ပိုင်း)နှင့် အရှေ့ပိုင်း၊ ရခိုင်ပြည်နယ်၊ ကယားပြည်နယ်၊ ကရင် ပြည်နယ်နှင့် မွန်ပြည်နယ်တို့တွင် ရွာသွန်းမြဲခန့် မိုးထစ်ချရန်ရှိနိုင် သည်။

မြစ်ရေအခြေအနေ

မိုးဦးကာလ မေလနှင့် ဇွန်လတို့တွင် ဧရာဝတီမြစ်၊ ချင်းတွင်းမြစ်၊ ဒုဋ္ဌဝတီမြစ်၊ မြစ်သာမြစ်၊ စစ်တောင်းမြစ်၊ ရွှေကျင်မြစ်၊ ပဲခူးမြစ်၊ သံလွင်မြစ်၊ သောင်ရင်းမြစ်၊ ငဝန်မြစ်၊ တိုးမြစ်၊ ကုလားတန်မြစ်၊ လေးမြို့မြစ်နှင့် ဘီးလင်းမြစ်တို့ တစ်လျှောက်ရှိ မြို့များတွင် မြစ်ရေ များသည် လက်ရှိရေမှတ်များ၏အထက် မြင့်တက်လာနိုင်သော်လည်း ယင်းမြို့များ၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အသီးသီးသို့ ရောက်နိုင်ဖွယ်မရှိပါ။

မိုး/ဇလ

မွေးမြူရေးထုတ်ကုန် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် တိရစ္ဆာန်ဆေးပညာလောက တိုးတက်ရေးညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇
မွေးမြူရေးထုတ်ကုန် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် တိရစ္ဆာန်ဆေးပညာလောက တိုးတက်ရေး ညှိနှိုင်း အစည်းအဝေးကို ယမန်နေ့နံနက်ပိုင်းက နေပြည်တော် ဧယျာသီရိမြို့နယ် ရေဆင်းတက္ကသိုလ်များနယ်မြေရှိ မွေးမြူရေးဆိုင်ရာဆေးတက္ကသိုလ်တွင် ကျင်းပသည်။

တက်ရောက် အစည်းအဝေးသို့ စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာ အောင်ကြီး၊ ဝန်ကြီးဌာနအောက်ရှိ ဦးစီးဌာနများမှ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ၊ မွေးမြူရေးဆိုင်ရာ ဆေးတက္ကသိုလ်ပါမောက္ခချုပ်နှင့် ပါမောက္ခဌာနမှူး များ၊ မြန်မာနိုင်ငံဆေးပညာကောင်စီနှင့် မြန်မာနိုင်ငံ တိရစ္ဆာန်ဆေးကုဆရာဝန်များအသင်းတို့မှ တာဝန်ရှိသူ များနှင့် ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက်ကြသည်။ အစည်းအဝေးတွင် ဒုတိယဝန်ကြီးက ပြည်သူ များ၏ စားသောက်မှုစနစ် ပြောင်းလဲလာမှုနှင့်အတူ

အသားစားသုံးမှု တိုးတက်လျက်ရှိရာ အစားအစာ ဘေးကင်းလုံခြုံပြီး အာဟာရပြည့်ဝသည့် အသား၊ ငါးလိုအပ်ချက် ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ရန် နိုင်ငံတော် အနေဖြင့် မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးလာရေး အတွက် အားပေးဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ တစ်ချိန်တည်းတွင် မွေးမြူရေးဆိုင်ရာတိုးတက်ရေး နှင့် တိရစ္ဆာန်ဆေးပညာလောက တိုးတက်ရေး အတွက် နိုင်ငံတော်က အကောင်းဆုံးရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု အဖြစ် လူသားအရင်းအမြစ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး လုပ်ငန်းများကို ဘက်စုံထောင့်စုံမှ အားပေးမြှင့်တင် ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ မွေးမြူရေးကဏ္ဍ၏ ထုတ်လုပ်မှုမြှင့်တင်ရေးနှင့် အရည်အသွေးကောင်း ထုတ်ကုန်များ တိုးတက်ထုတ်လုပ်နိုင်ရေးအတွက် ကျွမ်းကျင်သောလူသားအရင်းအမြစ်များ ယခုထက် များစွာလိုအပ်လျက်ရှိရာ မွေးမြူရေးဆိုင်ရာ ဆေးတက္ကသိုလ်အနေဖြင့် အထူးပြုဘာသာရပ် အလိုက်၊ နည်းပညာရပ်တစ်ခုချင်းအလိုက် ထူးချွန်



သူများပေါ်ထွန်းလာရေးအတွက် စူးစူးစိုက်စိုက် ကြိုးပမ်းကြစေလိုကြောင်း ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ၊ မွေးမြူ ရေးဆိုင်ရာဆေးတက္ကသိုလ် ပါမောက္ခချုပ်နှင့် အစည်း အဝေးတက်ရောက်လာကြသူများက သက်ဆိုင်ရာ ကဏ္ဍအလိုက် ဆောင်ရွက်ဆဲလုပ်ငန်းများနှင့် ဘဏ္ဍာ နှစ်အလိုက်လျာထားချက်၊ မွေးမြူရေးထုတ်ကုန် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် တိရစ္ဆာန်ဆေးပညာလောက တိုးတက်ရေးအတွက် ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ရမည့် ဦးစားပေးအလိုက် လုပ်ငန်းစဉ်များ ဆွေးနွေး တင်ပြကြရာ ဒုတိယဝန်ကြီးက လိုအပ်ချက်များ ဖြည့်စွက်ဆွေးနွေးပြီး သက်ဆိုင်ရာ ဌာနများနှင့် ညှိနှိုင်းပေါင်းစပ်ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

ကျောဖုံးမှ
အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်သို့ ဧပြီ ၂၆ ရက် ညနေ ၅ နာရီခွဲတွင် ဆိုက်ရောက်ခဲ့ရာ ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်မှ ဆိုက်ရောက်ခရီးသည်များအား အမှတ်တရလက်ဆောင်များနှင့် Key Chain များပေးအပ်၍ ဝမ်းမြောက်ပျူငှာနှေးထွေးစွာ ကြိုဆိုခဲ့ကြသည်။

Xiamen Airlines သည် ရန်ကုန်မြို့ - ရှုမာမြို့ တိုက်ရိုက်ခရီးစဉ်များကို အပတ်စဉ် တနင်္လာ၊ ဗုဒ္ဓဟူးနှင့် သောကြာနေ့တိုင်း ရက်သတ္တ တစ်ပတ်လျှင် သုံးကြိမ် တိုက်ရိုက်ပျံသန်းပြေးဆွဲပေးသွားမည် ဖြစ်ပြီး ခရီးသည်များအနေဖြင့် မိမိတို့၏ ခရီးစဉ်များနှင့်ပတ်သက်၍ သိရှိလိုသည်များကို <https://www.xiamenair.com/en-ww/> တွင် ဝင်ရောက်လေ့လာနိုင်ကြောင်း သိရသည်။

ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ် ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများကို စီမံခန့်ခွဲလျက်ရှိသည့် YACL အနေဖြင့်

မြန်မာနိုင်ငံ လေကြောင်းပို့ဆောင်ရေးညွှန်ကြားမှု ဦးစီးဌာနနှင့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ မြို့ပြလေကြောင်း အဖွဲ့အစည်းတို့၏ လမ်းညွှန်ချက်များနှင့်အညီ ဝန်ဆောင်မှုပေးလျက်ရှိကာ နိုင်ငံတကာ လေကြောင်းခရီးစဉ်များ ပျံသန်းပြေးဆွဲရာ၌ သက်ဆိုင်ရာ မိတ်ဖက်အဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

လေဆိပ်ဝန်ဆောင်မှုကို အသုံးပြုသူခရီးသွားများ သိရှိလိုက်နာရန် ခရီးသွားရာ နိုင်ငံအလိုက် လိုအပ်သော ဆိုက်ရောက်/ထွက်ခွာ ပြည်အဝင်အထွက် ကန့်သတ်ချက်များကိုလည်း စဉ်ဆက်မပြတ် စောင့်ကြည့်အသိပေးလျက်ရှိပြီး ၂၀၂၂ ခုနှစ်တွင် လေဆိပ်အသုံးပြုသူ ဆိုက်ရောက်/ထွက်ခွာ ခရီးသည်ပေါင်း ၂၁၄၉၂၀၂ ဦးနှင့် လေကြောင်းခရီးစဉ် ပျံသန်းပြေးဆွဲမှု အကြိမ်ရေ ၃၃၇၅၀ အထိ ဝန်ဆောင်မှုများ ပေးနိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ညိမ်းသူ(သတင်းစဉ်)၊ ဓာတ်ပုံ - ကနူး

ထားဝယ်မြို့နယ် အလယ်ကုန်းကျေးရွာသို့ သောက်သုံးရေ လှူဒါန်း

ထားဝယ် ဧပြီ ၂၇ တနင်္လာရက် တိုင်းဒေသကြီး ထားဝယ်မြို့နယ် ကျေးလက် ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနက အလယ်ကုန်းကျေးရွာတွင် ပြည်သူများ သောက်သုံးရေ ပြတ်လပ်မှုမရှိစေရေးအတွက် ဧပြီ ၂၇ ရက်က သောက်သုံးရေ ဂါလန် ၃၂၀၀ ကို ကျေးရွာအရောက် လှူဒါန်းခဲ့သည်။



ထားဝယ်ခရိုင် ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ခရိုင် ဦးစီးမှူး ဦးထက်အောင်နှင့် ဝန်ထမ်းများက အလယ်ကုန်း ကျေးရွာရှိ အိမ်ခြေ ၁၆၄ အိမ်၊ လူဦးရေ ၂၈၂ ဦးအတွက် သောက်ရေသန့်စင်ကား အသုံးပြုပြီး သောက်ရေဂါလန် ၃၂၀၀ ကို လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

၂၂၂

ဇေယျာသီရိမြို့နယ်၌ သန်းခေါင်စာရင်းယူနစ်များနှင့် စာရင်းကောက်ကွက်မြေပုံများ ဖွဲ့စည်းခြင်းလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်

ဇေယျာသီရိ ဧပြီ ၂၇
ဇေယျာသီရိမြို့နယ်၌ ၂၀၂၄ ခုနှစ် လူဦးရေနှင့် အိမ်အကြောင်းအရာ သန်းခေါင်စာရင်း ကောက်ယူခြင်း လုပ်ငန်း၏ ကြိုတင်ပြင်ဆင်ခြင်း လုပ်ငန်းတစ်ခုဖြစ်သည့် GIS နည်းပညာကို အသုံးပြုပြီး သန်းခေါင်စာရင်း ယူနစ်များ (Gensus Units) နှင့် စာရင်းကောက်ကွက်မြေပုံများ ဖွဲ့စည်းခြင်းလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်နေမှုကို ဧပြီ ၂၅ ရက်က နေပြည်တော် ကောင်စီအဖွဲ့ဝင် ဦးကျော်သိန်းဆိုင် ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့သည်။



အင်အား ဝန်ကြီးဌာနရုံး၌ အခြေပြု၍ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေး နှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန ပြည်သူ့အင်အား ဦးစီးဌာနမှ အဖွဲ့ခေါင်းဆောင် လက်ထောက် ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါ်လင်းလင်းမာ က လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အား ဝန်ကြီးဌာန လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့ မြို့နယ်ဦးစီးမှူးနှင့် တိုက်နယ်

ဇေယျာသီရိမြို့နယ်ရှိ မြို့ပေါ် ရပ်ကွက်များ ဖြစ်ကြသည့် အောင်ဇေယျာ ပြည်စံအောင်နှင့် ပုပ္ဖိုးကုန်းရပ်ကွက်များကို မြို့နယ် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့

မှူးများ၊ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ ရာအိမ်မှူးများနှင့် ပူးပေါင်း ညှိနှိုင်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ နေပြည်တော်ကောင်စီအဖွဲ့ဝင် ဦးကျော်သိန်းဆိုင် လာရောက် ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ပြီး လိုအပ်သည် များ လမ်းညွှန်မှာကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကြေးမုံ

အာရှဖလားမှ

အုပ်စု (F) တွင် သုံးသင်းပါဝင်ပြီး နိုင်ပွဲကိုယ်စီ ရထားသည့် မြန်မာနှင့် အိန္ဒိယပွဲမှာ ဒုတိယအဆင့် ခြေစစ်ပွဲတက်ရောက်ရေး အဆုံးအဖြတ်ပွဲကစားရ မည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာအသင်းနှင့် အိန္ဒိယအသင်းသည် အိမ်ရှင်ကာဂျစ်တန်အသင်းနှင့်ယှဉ်ပြိုင်သည့်ပွဲတွင် တစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိရလဒ်များဖြင့် အနိုင်ရထားပြီး ယခုပွဲ အနိုင်ရသည့်အသင်းမှာ နောက်တစ်ဆင့်တက်ရောက် ခွင့်ရမည်ဖြစ်သည်။ ယင်းနှစ်သင်းစလုံးမှာ ကာဂျစ်တန် ကို တစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိရလဒ်ဖြင့်သာ အနိုင်ရထားသဖြင့်

သရေကျနေပါက ပင်နယ်တီကန်၍ အဆုံးအဖြတ် ခံယူရမည်ဖြစ်သည်။

ပထမအဆင့်ခြေစစ်ပွဲကို အုပ်စုရစ်ခွဲ၍ ကျင်းပ လျက်ရှိပြီး ဧပြီ ၂၆ ရက်ပွဲစဉ်များအပြီးထိ ဒုတိယ အဆင့်ခြေစစ်ပွဲ တက်ရောက်ခွင့်ရသည့် အသင်း နှစ်သင်းသာ ထွက်ပေါ်သေးသည်။ အုပ်စု (C) နှင့် (G) ပွဲစဉ်များ ကျင်းပပြီးစီးထားပြီး အုပ်စု (C) တွင် ဗီယက်နမ်အသင်း၊ အုပ်စု (G) တွင် ဖိလစ်ပိုင်အသင်းတို့ ဒုတိယအဆင့်ခြေစစ်ပွဲ တက်ရောက်ထားပြီးဖြစ် သည်။

ကိုညီလေး

ရန်ကုန်မြို့နှင့် မန္တလေးမြို့အတွက် ရည်ညွှန်းလက်ကားဈေးနှုန်းများနှင့် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော်၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် မြို့တော်များအတွက် ရည်ညွှန်းလက်လီဈေးနှုန်းများ

၂၀-၄-၂၀၂၃

ကျပ်/လီတာ

Fuel (လက်လီဈေးနှုန်း)	ရန်ကုန်	မန္တလေး	နေပြည်တော်	ပဲခူး	မကွေး	ထားဝယ်	မုံရွာ	ပုသိမ်	မြစ်ကြီးနား	စစ်တွေ	ဘားအံ	မော်လမြိုင်	လားရှိုး	တောင်ကြီး	လွိုင်ကော်	ဟားခါး	ကျိုင်းတုံ
92 Ron	၂၀၁၀	၂၀၆၀	၂၀၅၅	၂၀၂၀	၂၀၆၀	၂၀၈၀	၂၀၆၅	၂၀၄၅	၂၁၄၀	၂၁၆၀	၂၀၅၀	၂၀၆၀	၂၀၉၅	၂၀၉၅	၂၁၀၀	၂၃၃၀	၂၈၁၀
95 Ron	၂၀၇၅	၂၁၂၅	၂၁၂၅	၂၀၈၅	၂၁၂၅	၂၁၅၀	၂၁၃၅	၂၁၁၀	၂၂၁၀	၂၂၂၅	၂၁၁၅	၂၁၃၅	၂၁၆၀	၂၁၆၅	၂၁၆၅	၂၃၉၅	၂၈၈၅
HSD (500 ppm)	၁၉၂၀	၁၉၇၀	၁၉၆၅	၁၉၃၀	၁၉၆၅	၁၉၉၀	၁၉၈၅	၁၉၅၀	၂၀၇၀	၂၀၆၅	၁၉၆၀	၁၉၇၀	၂၀၀၅	၂၀၀၅	၂၀၁၀	၂၂၃၅	၃၁၀၀
HSD (50 ppm)	၂၀၀၀	၂၀၅၀	၂၀၄၅	၂၀၁၀	၂၀၄၅	၂၀၇၀	၂၀၆၅	၂၀၃၀	၂၁၅၀	၂၁၄၅	၂၀၄၀	၂၀၅၀	၂၀၈၅	၂၀၈၅	၂၀၉၀	၂၃၁၅	၃၁၃၀
HSD (10 ppm)	၂၀၀၀	၂၀၅၀	၂၀၄၅	၂၀၁၀	၂၀၄၅	၂၀၇၀	၂၀၆၅	၂၀၃၀	၂၁၅၀	၂၁၄၅	၂၀၄၀	၂၀၅၀	၂၀၈၅	၂၀၈၅	၂၀၉၀	၂၃၁၅	၃၁၃၀

ကျပ်/လီတာ

Fuel (လက်ကားဈေးနှုန်း)	ရန်ကုန်	မန္တလေး
92 Ron	၁၉၀၆	၁၉၇၇
95 Ron	၁၉၇၀	၂၀၄၃
HSD (500 ppm)	၁၈၂၁	၁၈၈၇
HSD (50 ppm)	၁၈၉၅	၁၉၆၂
HSD (10 ppm)	၁၈၉၅	၁၉၆၂

မှတ်ချက်။ (၁) MOPS ဈေးနှုန်းပေါ်တွင် အခြေခံတွက်ချက်ထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။

(၂) သုံးစွဲသူမိဘပြည်သူများအနေဖြင့် စက်သုံးဆီများဝယ်ယူသုံးစွဲရာတွင် ကျေနပ်မှုမရှိပါက ကော်မတီ၏ အောက်ဖော်ပြပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ လုံခြုံစိတ်ချစွာဖြင့် သတင်းပေး တိုင်ကြားနိုင်ပါကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်-

၀၆၇- ၄၀၉၈၈၁၊ ၀၉-၆၉၉၆၁၁၁၆

၀၆၇- ၄၁၁၁၂၉၊ ၀၉-၄၄၀၄၃၃၃၃

စက်သုံးဆီတင်သွင်းသို့လှောင်ဖြန့်ဖြူးခြင်းလုပ်ငန်းကြီးကြပ်ရေးကော်မတီ

ကြေးမုံသတင်းစာ စာဖတ်ပရိသတ်များ စာပေရာသီ ခံစားဖတ်ရှုနိုင်ရန်အတွက် အခန်းဆက်ဝတ္ထုရှည်ကဏ္ဍကို ဖော်ပြပေးလျက်ရှိရာ စာရေးဆရာ မောင်မောင်ဖြူ၏ “နွေဦးကာလ မြူထသောခါ” အခန်းဆက်ဝတ္ထုရှည်ကို အပတ်စဉ် တနင်္လာနေ့၊ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့နှင့် သောကြာနေ့တို့တွင် ဖော်ပြပေးသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

၂၄-၄-၂၀၂၃ ရက်မှအဆက်

“သလိုကွ၊ ငါတော့ ကိုဖိုးလုံးကြီးကို သိပ်မသင်္ကာဘူး။ ငါ့ကို သလိုထန်းရည်ကောင်းတွေ ချန်ထားပြီး မကောင်းတာတွေကို စုပေါင်းတံပေးအောင် ပြောနေတာက ခဏခဏမဟုတ်လား။ ငါ့လိုပဲ တခြားလူအချို့ကိုလည်း ပြောတယ်ထင်တယ်ကွ”

“အေး ဟုတ်တယ်ဗျ။ ကျွန်တော်လည်း ဒီလိုပဲ ထင်တယ်။ ဒါကြောင့်မို့ထင်ပါရဲ့။ တစ်ခါတစ်ခါ စုပေါင်းတံကထန်းလျက်ဟာ သိပ်ဆိုးလာတာတွေ့ရတယ်”

“အေး၊ ဒီတော့ သူဟာ စေတနာလိုလိုနဲ့ စုပေါင်းလုပ်ငန်းကို ပျက်အောင်ဖန်တီးနေတာနဲ့ တူမနေဘူးလား”

ဆယ်ရင်၏ ထင်မြင်ချက်စကားများမှာ ကိုအေးဆွေအဖို့ စဉ်းစားစရာဖြစ်လာသည်။

“ငါတော့ သူ့စေတနာဟာ မရိုးသားဘူးလို့ ထင်တယ်ကွာ”

ကိုအေးဆွေ၏ ဦးနှောက်တွင်းဝယ် အတွေးတစ်ချက်က ဖျတ်ခနဲဝင်လာသည်။

“ကဲ ကိုဆယ်ရင်၊ ဒီကိစ္စဟာ ပေါ့နေလို့တော့ မဖြစ်ဘူးဗျ။ ဒီတော့ ခင်ဗျား တခြားလူတွေကိုလည်း အမှတ်မထင် တီးခေါက် မေးကြည့်စမ်းပါဦး။ ပြီးတော့ ကိုဖိုးလုံးကြီးရဲ့ ထန်းပိုင်ရှင်တွေနဲ့ ဆက်သွယ်မှုကိုလည်း အကဲခတ်စမ်းပါဦး၊ ဟုတ်လား”

x x x

“ဦးလေးစံ တော်တော် တလောက ကျွန်တော် ကိုဖိုးလုံးတို့အကြောင်းကို ပြောခဲ့တယ်မဟုတ်လား။ အဲဒါ ဒီပြင်လူတွေက အရင်လို ထန်းရည်ပေးတဲ့နေရာမှာ အမှန်အကန်ဖြစ်လာပေမဲ့ ကိုဖိုးလုံးနဲ့ ဦးဖိုးမိုန်တို့ကျ တစ်ခါတစ်ခါ ထန်းရည်ပေး မမှန်ဘူး။ နည်းတဲ့အခါ သိပ်နည်းပြီး ဆိုးတဲ့အခါ သိပ်ဆိုးတယ်။ ကျွန်တော်က အကျိုးအကြောင်း မေးလိုက်တိုင်း “ထန်းရည်မကောင်းဘူး။ ထန်းရည်ဆုတ်လာတယ်” နဲ့ချည်း ပြောပြောနေတယ်။ ကျွန်တော်လည်း အဲဒါ သူတို့ကို ဒီလို အများနဲ့ စုပေါင်းလုပ်တဲ့အခါမှာ ဒီလိုမလုပ်ဖို့အကြောင်း ပြောပါရဲ့။ ဦးဖိုးမိုန်တံက ဆင်ခြင်သွားပေမဲ့ ကိုဖိုးလုံးတဲကတော့ ဒီလိုပဲ မကြာခဏ လုပ်လုပ်နေတယ်။ အဲဒါ ဘယ်လိုလုပ်မလဲ ဦးလေးစံ”

ကိုအေးဆွေ၏ ပြောပြချက်များကို ဦးစံကျော်က ကြားရသောအခါ တွေ့ကြားပြီး စဉ်းစားနေသည်။

“ကျွန်တော်ထင်တာတော့ ဦးလေးစံ။ ဒီလို ကိုဖိုးလုံးတို့ မကြာမကြာ ညစ်ပတ်နေမှုကြောင့် ထန်းလျက်အထွက်နည်း၊ ထွက်တဲ့ထန်းလျက် ကျတော့လည်း မကောင်း။ ဒီတော့ ဈေးကျတော့လည်း ဈေးနှိမ်ခံရပြီး တစ်လပြီးတစ်လ ဆိုသလို



ဒီလမှာလည်း အရင်လတွေထက် ငွေကျန်နည်းသွားတယ်လို့ ထင်တာပဲ”

ဦးစံကျော်မှာ အတော်ပင် ဦးနှောက်ခြောက်သွားပုံရသည်။ အတန်ငယ်ကြာမှ -

နေပေါဦး မောင်အေးဆွေရဲ့။ သည်ကိစ္စနဲ့ပတ်သက်လို့ ဆရာကြီးဦးလှဒင်ဆီသွားပြီး မတိုင်ပင်ရသေးဘူးလား။ အင်း၊ ငါကလည်း အလုပ်တစ်ဖက်နဲ့ဆိုတော့ မင်းပြောမှပဲ ဒီအခြေအနေထိဖြစ်နေတယ်ဆိုတာကို သိရတော့တယ်ကွာ။ အိမ်က မယ်လှပိုင်ကတော့ ထန်းလျက်တွေ မကောင်းဘူး။ မကောင်းဘူးနဲ့ ခဏခဏ ပြောနေသံတော့ ကြားသားပဲ”

“ဟုတ်ကဲ့ ဦးလေးစံ၊ တမြန်နေက ကျွန်တော် ဆရာကြီးဆီသွားပြီးတော့ ဒီကိစ္စကို တင်ပြဆွေးနွေးခဲ့ပြီးပါပြီ”

“ဟင်၊ သလိုဆိုရင် ဆရာကြီးက ဘယ်လိုအကြံဉာဏ်တွေပေးလိုက်သလဲ”

ဦးစံကျော်က သိလိုစေပြင်းပြစွာဖြင့် ကိုအေးဆွေအား အလျင်စလို မေးလိုက်၏။

“ဆရာကြီးက ဒီလိုဆိုရင် အဖွဲ့ကတာဝန်ခံပြီး ထန်းရည်သိမ်းယူတဲ့။ ဒုတိယအဆင့်နဲ့ လုပ်လိုက်ရင် ကောင်းတဲ့ထန်းရည်ကိုယူထားပြီး မကောင်းတဲ့ထန်းရည်ကိုပေးတဲ့ ညစ်ပတ်မှုဟာ ပျောက်ပြီးသား ဖြစ်သွားလိမ့်မယ်တဲ့”

“အေး၊ ဟုတ်သယ် ဟုတ်သယ်”

ဦးစံကျော်က ဝမ်းသာအားရဖြင့် မြည်တမ်းရင်း ခေါင်းတဆတ်ဆတ် ညိတ်နေ၏။ သူ့မျက်နှာမှာလည်း ယခုမှ စိတ်လက်ပေါ့ပါးသွားဘိအလား ပြုံးပြုံးကြီး ဖြစ်နေပေတော့၏။

“ကဲ၊ မောင်အေးဆွေ။ သလိုဆိုရင် ဒီနေ့ညမှာ အမှုဆောင်အစည်းအဝေးခေါ်ပြီး သလို ဒုတိယအဆင့်ကိုလုပ်ဖို့ တင်ပြကွာ။ အမှုဆောင်အဖွဲ့က

သဘောတူတယ်ဆိုရင် နက်ဖြန်ခါ လချုပ်ရှင်းတမ်းအစည်းအဝေးမှာ တစ်ခါတည်း အများဆန္ဒယူပြီး လုပ်ရအောင်။ အင်း၊ ခုမှပဲ ငါ့ရင်ထဲ ပေါ့သွားတော့တယ်ကွာ။ တော်တော်လည်း အမြော်အမြင်ကြီးတဲ့ ပုဂ္ဂိုလ်ကြီးပဲဟေ့။ မောင်အေးဆွေတို့ဆရာကြီးကတော့”

[၁၉]

“ဘွမ်၊ ဘွမ်၊ ဘွမ်”
ထိုအသံနှင့်အတူ တောင်လေအပူတွင် ထန်းလျက်နွေးနွေးလေးသည် ထန်းလျက်ကျိုချက်နေသော စုပေါင်းတံဆီမှ သင်းယူလာသည်။

ကိုအေးဆွေသည် ခုတင်ပေါ်ရှိ အိပ်ရာထက်တွင် လဲလျောင်းနေရင်း မောင်စူးစမ်းရေးသည့် “မာ့ကစ်ဘောဂဗေဒ” စာအုပ်ကို ဖတ်လျက်ရှိ၏။ စာအုပ်မှာ ဝတ္ထုစာအုပ်မဟုတ်ပေ။ ဆိုရှယ်လစ်စီးပွားရေးအကြောင်းကိုရေးသည့် သဘောတရားရေး ပညာပေးစာအုပ်ဖြစ်သဖြင့် တစ်ခါတစ်ရံ ဖတ်ရင်းဖတ်ရင်းနားမလည်သော၊ မရှင်းလင်းသော နေရာသို့ ရောက်သွား၏။ ထိုအခါ ဦးနှောက်ခြောက်သွားပြီး စိတ်ဝင်စားမှုမရှိတော့။ စာအုပ်ကို ချထားလိုက်ရ၏။ ထိုနေ့က ဆရာကြီးဦးလှဒင်ထံ သွားရောက်၍ မေးမြန်းဆွေးနွေးရ၏။ သို့ဖြင့် ဤစာအုပ်ကို စိတ်ဝင်စားသည့်အခါမှသာ ကောက်ဖတ်ရတော့၏။ တကယ်တော့လည်း ကိုအေးဆွေမှာ ယခုမှ ဆရာကြီးဦးလှဒင်၏ ညွှန်ကြားချက်ဖြင့် မာ့ကစ်ဝါဒနှင့် ပတ်သက်သော ဆိုရှယ်လစ်စီးပွားရေးစနစ်ဆိုင်ရာ သဘောတရားစာအုပ်စာတမ်းများကို ကောင်းနိုးရာရာ ရွေးချယ်၍ ဖတ်နေရ၏။

ယခုလည်း ဖတ်ရင်းဖတ်ရင်း စိတ်ဝင်စားမှု မရှိတော့ပေ။ ကိုအေးဆွေ၏အာရုံထဲသို့ ထန်းလျက်အိုးမွှေသံများက ထိုးဖောက်လာလေ၏။

“ဘွမ် ဘွမ်၊ ဘွမ် ဘွမ်”

ဤအသံများကို အဆက်မပြတ် တရစပ်ကြားနေရ၏။ ဒယ်အိုးတစ်လုံးတည်း မွှေသံကားမဟုတ်။ နှစ်လုံး သုံးလုံး ပြိုင်၍မွှေနေသံများ ဖြစ်သည်။ ထိုကြောင့် ကိုအေးဆွေသည် စာအုပ်ကို စားပွဲပေါ်သို့ ပစ်တင်လိုက်ပြီးလျှင် စုပေါင်းတံဘက်ဆီသို့ ထွက်လာခဲ့လေသည်။

စုပေါင်းထန်းလျက်ကျိုချက်သော တံတန်းရှည်ကြီးနှစ်ခုသည် ဦးစံကျော်တို့နှင့် ဦးထွန်းဖေတို့တံတန်း၏ အရှေ့ဘက်တွင်ရှိသည်။ တံတန်းရှည်ကြီးများကို တောင်နှင့်မြောက် အရှည်ထား၍ ဆောက်လုပ်ထား၏။ တံတန်းကြီးများ၏အရှည်မှာ ၈ ပေခန့်၊ ၁၀ ခန့် ဖွင့်ထားသော ပေ ၈၀ စီရှိသည့် တံတန်းရှည်ကြီးများဖြစ်၍ အနံအကျယ်မှာ ၁၆ ပေစီ ရှိလေသည်။ ၎င်းတို့နှစ်ခုကို တံစက်မြိတ်ချင်းဆက်၍ ဆောက်လုပ်ထား၏။

တံတန်းကြီးထဲသို့ ကိုအေးဆွေဝင်မိလျှင်ပင် လုံးပြီးထန်းလျက်များကို တံရိပ်ထဲမှာပင် ထိုမှ ဤမှ

နေရာရွှေ့၍ လှန်းသူများ၊ ဒယ်အိုးထဲမှ ထန်းလျက်နွေးများကို ကြီးကြီးလုံးပေးနေသူများ၊ ၎င်းမှတစ်ဆင့် ထန်းလျက်အလုံးငယ်များအဖြစ်သို့ ရေကို ကိုင်လိုက်၊ ထန်းလျက်ကိုလုံးလိုက်ဖြင့် ယက်ပဲ့ (ဗန်း) ထဲသို့ပစ်ကာပစ်ကာ ထည့်နေသော ထန်းလျက်လုံးနေသူတို့အပြင် မီးလင်းဖိုများပေါ်၌ အငွေ့တထောင်းထောင်းထနေသော ဒယ်အိုးများထဲရှိ ထန်းရည်များကို အခြားဒယ်အိုးများထဲသို့ ခပ်ယူပြောင်းထည့်နေသူများအားလည်းကောင်း၊ မီးလင်းဖိုအဖျားဘက်တွင် တည်ထားသော ဖျဉ်းအိုးများထဲမှ ထန်းရည်များကို မီးဖိုအရင်းဘက်ရှိ ဒယ်အိုးများထဲသို့ ရွှေ့ပြောင်းထည့်နေသူများအားလည်းကောင်း မျက်စိရှုပ်ခမန်း တွေ့မြင်နေရသည်။

တံတန်းကြီး၏ တောင်ဘက်ဖျားတွင် အထက်ပါ မြင်ကွင်းမှ ခေါင်းတိုင်တပ် မီးလင်းဖိုသုံးခု ပြုလုပ်ထားလျက်ရှိ၏။ မီးဖိုတစ်ခုစီပေါ်တွင် ဒယ်အိုးကြီး ငါးလုံးစီနှင့် ဖျဉ်းအိုးကြီးသုံးလုံးစီ တင်ကာ တည်ထားကြသည်။ ၎င်းတို့ရှိ ထန်းရည်များမှ အငွေ့များသည် တလူလူထွက်လျက်ရှိ၏။ ဒယ်အိုးများမှ ထန်းရည်များသည် ကျိုက်ကျိုက်ဆူလျက်ရှိ၏။

၎င်းနေရာတွင် တာဝန်ကျသူများသည် တစ်ဦးနှင့် တစ်ဦး ရယ်ကာမောကာ ပြောဆိုကြရင်း မီးကြည့်၍ ထိုးနေသူက ထိုးနေသလို၊ ယောက်မကြီးများဖြင့် ဒယ်အိုးထဲရှိ ထန်းရည်ပူများကို မွှေနေသူများက မွှေနေသည်။ ထိုအတူ အရိုးရှည်တပ်ထားသော အုန်းမှုတ်ခွက်ဖြင့် ဖျဉ်းအိုးထဲမှ ထန်းရည်များကို အခြားဒယ်အိုးများထဲသို့ ခပ်ယူထည့်နေသူကလည်း သူ့တာဝန်အရ ထည့်နေသည်။ ဒယ်အိုးများကို အောက်ချ၍ ထန်းလျက်သားတက်လာအောင် မွှေနေသူများကလည်း မွှေနေသည်။

တံတန်းကြီး၏ အလယ်လောက်တွင်မူ စောစော မြင်ကွင်းထဲမှ ထန်းလျက်လုံးနေသူများအား တပျော်တပါးကြီး တွေ့နေရ၏။ တံတန်းကြီးထဲရှိ အလုပ်လုပ်နေသူများသည် အမျိုးသားအနည်းငယ်နှင့် အမျိုးသမီးများချည်းသာ လုပ်နေကြသည်။ ကပ်လျက် တစ်ဖက်ရှိတံတန်းရှည်ထဲမှာမူ အဆင့်ဆင့်ပြုလုပ်ထားသော စင်များပေါ်တွင် ထန်းလျက်များ လှန်းထားသည်တို့ကို တွေ့မြင်နေရသည်။

ဤမည်သော အလုပ်တွေကြားထဲမှ ထန်းလျက်လုံးနေသော အမျိုးသမီးအုပ်စုထဲတွင် ထွေးရီအား သနပ်ခါးအဖွေးသားဖြင့် တွေ့ရ၏။

ထွေးရီတို့ဝိုင်းတွင် ထွေးရီထက် အသက်သုံး၊ လေးနှစ်လောက်စီကြီးသော အပျိုလေး သုံးလေး ယောက်နှင့် အိမ်ထောင်သည်မိန်းမ သုံးလေးဦးတို့အား တွေ့ရ၏။ သူတို့သည် လက်ကလည်း လျင်မြန်ဖျတ်လတ်စွာ ထန်းလျက်များကို လုံးနေသလိုပါးစပ်ကလည်း ရယ်မောစရာများကိုပြောရင်း တသောသော ရယ်မောနေကြသည်။ သူတို့နားသို့ ကိုအေးဆွေရောက်လာလျှင် ပြောလက်စကားများကို အရှိန်သတ်ပစ်လိုက်သည်။ သို့တစေ အိမ်ထောင်သည်မိန်းမ တစ်ဦးနှစ်ဦးကမူ သူတို့ စကားကို အရှိန်နှင့် ဆက်လက်ပြောဆဲသာ။

“ထွေးရီ ဟိုဘက်နည်းနည်းတိုးဟာ၊ ငါလည်း လုပ်အားတစ်အားတော့ ဝင်ပေးဦးမှ။ ဒါမှ မြန်မြန်ပြီးမှာ”

ကိုအေးဆွေသည် ထွေးရီနှင့် မအုန်းတင်ကြားတွင် ဝင်ထိုင်ရန် ဟန်ပြင်ရင်း ပြောလိုက်၏။

ထွေးရီက နေရာအနည်းငယ်ရွှေ့ပေးသော်လည်း ကိုဆယ်ရင်မိန်းမ မအုန်းတင်ကမူ ရွှေ့မပေးဘဲ ကိုအေးဆွေအား မော့ကြည့်လိုက်ရင်း-

ဆက်လက်ဖော်ပြပါမည်။

ဆရာမောင်မောင်ဖြူ၏ “နွေဦးကာလ မြူထသောခါ” စာအုပ်အား စာရေးသူ၏ မိသားစု ခွင့်ပြုချက်ဖြင့် ကူးယူဖော်ပြခြင်းဖြစ်ပါသည်။
စာတည်း

စုပေါင်းထန်းလျက်ကျိုချက်သော တံတန်းရှည်ကြီးနှစ်ခုသည် ဦးစံကျော်တို့နှင့် ဦးထွန်းဖေတို့တံတန်း၏ အရှေ့ဘက်တွင်ရှိသည်။ တံတန်းကြီးထဲသို့ ကိုအေးဆွေဝင်မိလျှင်ပင် လုံးပြီးထန်းလျက်များကို တံရိပ်ထဲမှာပင် ထိုမှ ဤမှ နေရာရွှေ့၍ လှန်းသူများ၊ ဒယ်အိုးထဲမှ ထန်းလျက်နွေးများကို ကြီးကြီးလုံးပေးနေသူများ၊ ၎င်းမှတစ်ဆင့် ထန်းလျက်အလုံးငယ်များအဖြစ်သို့ ရေကို ကိုင်လိုက်၊ ထန်းလျက်ကိုလုံးလိုက်ဖြင့် ယက်ပဲ့ (ဗန်း) ထဲသို့ ပစ်ကာပစ်ကာ ထည့်နေသော ထန်းလျက်လုံးနေသူတို့အပြင် မီးလင်းဖိုများပေါ်၌ အငွေ့တထောင်းထောင်းထနေသော ဒယ်အိုးများထဲရှိ ထန်းရည်များကို အခြားဒယ်အိုးများထဲသို့ ခပ်ယူပြောင်းထည့်နေသူများအားလည်းကောင်း၊ မီးလင်းဖိုအဖျားဘက်တွင် တည်ထားသော ဖျဉ်းအိုးများထဲမှ ထန်းရည်များကို မီးဖိုအရင်းဘက်ရှိ ဒယ်အိုးများထဲသို့ ရွှေ့ပြောင်းထည့်နေသူများ . . .

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

နေပြည်တော်၊ ဥတ္တရသီရိမြို့နယ်၊ ၈၀၈၄၃၆ ဝတ်ကွက်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁)ဥတ္တရသီရိ အလယ်ရပ်၊ မြေကွက်အမှတ် (၃-၄၀၅၉၊ ၃-၄၀၆၃) ၊ ဧရိယာ(၀.၆၆၁)ဧကရှိ ဦးမြတ်ဦးအောင် (၁၁) ဦးတင်အေး၊ [၁/ပတ်တာ(နိုင်)၀၀၀၇၄၄]အမည်ပေါက် မြေကွက်များနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်ကို ဦးမြတ်ဦးအောင် ထံမှ ကျွန်ုပ်၏အိမ်ထောင်ဖြစ်သူက ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေပြီး ဖြစ်ပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုပါက တရားဝင်ခိုင်လုံသော မြေပိုင်ဆိုင်မှု စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထား များများဖြင့် ဤကြေညာပါသည့် နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ လူကုန်ထိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်နေ့ ကျော်လွန် သည့်အထိ ကန့်ကွက်မည်မရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများ သိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အခါအခါခေါင်းခေါင်း (LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၃၂၆/၂၀၁၇) အမှတ် (၂၆/၆)၊ ဒေါ်နုနုမိ၊ တပင်ရွာ၊ ရပ်ကွက်၊ ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်နေပြည်တော်။ ဖုန်း-၀၉-၄၄၁၁၂၄၀၊ ၀၉-၆၉၇၈၆၆၀၀

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

သာကောတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၂/တောင်၊ မြေကွက်အမှတ်-၁၁၁၉/က၊ ဧရိယာ ပေ (၁၀၆၈)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်-၁၁၁၉/က၊ မာန်မြေ (၅)လမ်းအကျော ၂/တောင်ရပ်ကွက်၊ သာကောမြို့နယ်၊ ဦးဝင်းရွှေ[၁/ပတ်တာ(နိုင်)၀၀၆၀၁၃]အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေအားအမည်ပေါက် ဦးဝင်းရွှေ[၁/ပတ်တာ(နိုင်)၀၀၆၀၁၃]၊ (အင်)နှင့် မိခင်မြစ်သူ ဒေါ်သန်းရွှေတို့ ကွယ်လွန်၊ ၎င်းတို့၏ သားသမီး(၆)ဦးအနက် သမီး(၂)ဦးဖြစ်သော ဒေါ်စန်းစန်းစန်းနှင့် ဒေါ်ဝင်းမြင့်တို့သည် နှစ်ဦးသည် အပျိုကြီးများဘဝဖြင့် ကိုတို့မိခင်၊ သမီးများမွေးစားခဲ့ခြင်းမရှိဘဲ ကွယ်လွန်သဖြင့် ကျန်သားသမီးများဖြစ်သော ဦးသန်းစန်းဝင်း(၁/ပတ်တာ(နိုင်)၀၀၆၀၁၃)၊ ဒေါ်အေးအေးဝင်း(၁/ပတ်တာ(နိုင်)၀၀၆၀၅၅)၊ ဦးစိုးဝင်း(၁/ပတ်တာ(နိုင်)၀၀၆၀၄၂)၊ ဒေါ်စိုးစိုးစိန်(၁/ပတ်တာ(နိုင်)၀၀၆၀၅၇)တို့ထံမှ အထွေထွေ ကိုယ်စားလှယ် လွှဲအပ်အမှုအမှတ်-၁၇၉၀၂/၂၀၁၂(၂၀-၉-၂၀)ရသူ ဦးမြစ်စိုး(၁/ပတ်တာ(နိုင်)၀၀၆၀၁၃)မှ အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာမူရင်း၊ ပါဝါပေးသူ တစ်ဦးတစ်ယောက်ဖြစ်ပြီး ပါဝင်ရပ်ကွက်ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း တရားရုံးကျွန်ုပ်တို့ကွယ်လွန်သူ မိဘများတွင် သား၊ သမီးအရင်းများအဖြစ် မောင်နှမ(၆)ဦးတည်းကိုသာ မွေးဖွားခဲ့ကြောင်း၊ အခြားသောသား၊ သမီးမွေးချင်းတစ်ဦးတစ်ယောက်မျှ မရှိကြောင်း၊ ကိုတို့မိခင်၊ သမီးများလည်းမွေးစားခဲ့ခြင်းမရှိကြောင်း၊ ကျွန်ုပ်တို့ မိမိတို့ မောင်နှမ (၄)ဦးသာလျှင် တရားဝင် အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်း၊ အခြားအမွေဆက်ခံမည့်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက်မျှမရှိပါကြောင်း၊ တရားရုံးကျွန်ုပ်တို့လျှောက်ထားသည့် လွှဲအပ်အမှုအမှတ် (၂)စောင်၊ ဂရန်မြေပိုင်ဆိုင်ခွင့်အသုံးပြုခွင့်အမည်ပေါက်အစီအစဉ်အစီအစဉ်၊ ဒေါ်စန်းစန်းစန်းနှင့် ဒေါ်ဝင်းမြင့်တို့၏ သေဆုံးမူရင်းမူပိုင်ဆိုင်ခွင့်အကျိုးခံစားခွင့်ကိုပေးပို့ပြီး အိမ်ထောင်စု လူဦးရေစာရင်းတို့ကိုတင်ပြ၍ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပိုင်ကူးလျှောက်ထားလာခြင်းအား တရားဝင်ခိုင်လုံသော အထောက်အထား များဖြင့် ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး(ဥတ်ယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်) ဦးမြတ်ဦး၏ ခန့်အပ်ချက်အရ ရန်ကင်းမြို့၊ တောင်ပင်သာယာရေကော်မတီ

ပျောက်ဆုံးကြောင်း
ဒေါ်ကေသီထွန်း (၇/လပတ (နိုင်) ၀၀၆၄၆၆) ကိုင်ဆောင်သော နိုင်ငံကူးလက်မှတ် အမှတ်-M 692694 သည် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။
Ph-09-451392444

စာအုပ်စာပေ လူ့မိတ်ဆွေ

ပျောက်ဆုံးကြောင်း
ကျွန်မ မမာမာကို [၁/ပတ်တာ(နိုင်) ၀၉၃၆၆၆] ကိုင်ဆောင်သော နိုင်ငံကူးလက်မှတ် (မမှတ်မိ) ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။
Ph-09-788841987

အမည်ပြောင်း
ပုဇွန်တောင် မြို့နယ်နေ ဦးစိုးလွင် [၁၀/မလမ(နိုင်) ၁၄၆၆၆၆] ၏ သမီးဖြစ်သူ မအိမ်မြင့်မြင့်အား ယနေ့ မှစ၍ မအိမ်မြင့်အိမ်ဟု ပြောင်းလဲခေါ်ဆိုပါရန်။
မအိမ်မြင့်အိမ်

အားကစား မြှင့်တင် စိတ်လန်းရွှင် ဆန့်ကျင် မူးယစ်ဆေး

အမည်ပြောင်း
အမည်ပြောင်း အကြောင်းအရာ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ကိုးကန့်ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသစီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့

လောကီကိုင်မြို့ (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

၁။ နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန၊ နယ်စပ်ဒေသနှင့်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်၊ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ရန်ပုံငွေဖြင့် ကိုးကန့်ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ၊ လောကီကိုင်မြို့နယ်အတွင်း အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မည့် ကျောက်လမ်းခင်းခြင်း၊ Box Culvert တည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ရန် မြန်မာနိုင်ငံသား လုပ်ငန်းရှင်များထံမှ မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်းရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။
၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါလျှောက်လွှာပုံစံနှင့် စည်းကမ်းချက်များကို ၂၈-၄-၂၀၂၃ ရက်မှ စတင်၍ ရောင်းချမည်ဖြစ်ပြီး အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများကို ၁၂-၅-၂၀၂၃ ရက် ညနေ ၄:၃၀ နာရီခန့်အထိ ဖြစ်နိုင်ပါသည်။
၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ ရောင်းချ/တင်သွင်းရမည့်လိပ်စာမှာ ကိုးကန့်ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသစီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ရုံး၊ လောကီကိုင်မြို့ဖြစ်ပြီး အသေးစိတ် အချက်အလက်များကို ဖုန်း-၀၉-၂၅၁၁၇၅၂၄၊ ၀၉-၂၅၇၉၄၇၈၅၊ ၀၉-၇၇၆၄၈၇၂၂ ထံသို့ နှိုင်းနှိုင်းတောင်း ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
တင်ဒါကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ FMI City အိမ်ရာစီမံကိန်း၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(FMI-8) မြေကွက်အမှတ်(၉၆ ၂)၊ ဧရိယာ(၀. ၁၁၀)ဧကရှိ ဒေါ်ခင်စိန်(၀ ၂/မရက(နိုင်)၀၀၉၀၆၀)အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ လှိုင်သာယာမြို့နယ် (၄)ရပ်ကွက်၊ FMI City အိမ်ရာ စွန့်စားခွင့်အရပ်ရပ်ကို အမည်ပေါက်ဒေါ်ခင်စိန်(ကွယ်လွန်)၏အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ်ကြီး ချုပ်ဆိုထားသူဒေါ်ယုဝင်း(၀ ၂/မရက(နိုင်)၀၀၉၀၆၀)ထံမှ ကျွန်ုပ်၏အိမ်ထောင်စုအဖြစ် အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်သူဖြစ်သူ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောစာရင်းစာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားများဖြင့် ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဒေါ်မာလာဆွေ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၆၄၆၆/၁၉၉၇) LL.B.,H.G.P.,D.B.L.,D.M.L.,D.L.P.Sy.,WIPO(Switzerland). အမှတ်(၁၁)ဦးတင်အေးလမ်း၊ သယ်နန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း-၀၉ ၅၁ ၂၇၅၂၊ ၀၉ ၅၁၅၄၆၉၂

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာချက်

ရန်ကင်းမြို့၊ သာကောတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၇၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ မြေကွက်အမှတ်-၄၄၀/က၊ (၂၀၀၆၀၆၀၆)၊ ဧရိယာ(၀.၂၀၀)ဧကရှိ ဝေအကျယ်အဝန်းရှိ နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ သာကောတမြို့နယ် (၇)အရပ်ကွက်၊ ရွှေခင်းသာမြို့ပတ် (၄)လမ်း၊ အမှတ်-၄၄၀/ကကူ ဒေါ်တင်အေး နေအိမ်နှင့် ရေ/မီး အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်ကို ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနရှိ မြို့မြေစာရင်းမှတ်တမ်းတွင် ဒေါ်လှ [၁/ပတ်တာ(နိုင်)၀၀၇၇၄၆] မှ အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်ပါသည်။ မြေအမည်ပေါက်သူ အဘွား(ဒေါ်လှ)၊ အဘိုး(ဦးနီ)၊ အဖေ(ဦးစိုးဝင်း)၊ အမေ(ဒေါ်မြကြည်)တို့ အသီးသီး ကွယ်လွန်ခဲ့ကြပြီးဖြစ်သဖြင့် (အဘွား)အမည်ပေါက် ပိုင်ဆိုင်သော အထက်ဖော်ပြပါမြေနှင့်အဆီအခါအကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချခြင်းဖြင့်စီမံခန့်ခွဲပိုင်ခွင့်ရှိသူများဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ(မြေပေး)ဖြစ်သော ဦးသန်းစိန်(၁/ပတ်တာ(နိုင်)၀၀၇၇၄၆)၊ ဦးခင်မောင်မြင့်(၁/ပတ်တာ(နိုင်)၀၀၇၈၅၆)၊ ဦးသန်းထွန်း(၁/ပတ်တာ(နိုင်)၀၀၄၆၉၈)နှင့် ဒေါ်အေးသိတာမိုး(၁/ပတ်တာ(နိုင်)၀၀၄၈၅၈)တို့က မိမိတို့(၄)ဦးကွယ်လွန်ပြီး အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ပြီး အခြားအမွေဆက်ခံခွင့်ရှိသူတစ်ဦးတစ်ယောက်မျှ မရှိကြောင်းနှင့် အပေါင်အနှံ အရပ်အရှင်းကင်းရှင်းကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုလျက် ကျွန်ုပ်၏အိမ်ထောင်စုထံသို့ အပြီးအိုင်လွှဲပြောင်း ရောင်းချရန် စကားကမ်းလှမ်းရာ ကျွန်ုပ်၏အိမ်ထောင်စု အပြီးအိုင်လွှဲမှုအတွက် အရောင်းအဝယ်ပြုသည့်တန်းဖွဲ့ငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ်ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုသူရှိပါက ဤကြေညာချက်ပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံ ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားများဖြင့် ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိုစွဲကွပ်ပေးသည့်အပြင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဒေါ်လှလှဝင်း(LL.B, D.B.L, D.I.L, D.M.L) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၄၃၃၂) အမှတ်-၁၀၈/၁၁၊ ၃၈-လမ်း(အောက်)၊ ၆-ရပ်ကွက်၊ ကျောက်တုံးကျေးမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။ ဖုန်း-၀၉-၄၄၀၆၄၆၄၆၊ ၀၉-၄၆၅၅၅၅၅၅

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဒေါ်လှလှဝင်း(LL.B, D.B.L, D.I.L, D.M.L) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၄၃၃၂) အမှတ်-၁၀၈/၁၁၊ ၃၈-လမ်း(အောက်)၊ ၆-ရပ်ကွက်၊ ကျောက်တုံးကျေးမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။ ဖုန်း-၀၉-၄၄၀၆၄၆၄၆၊ ၀၉-၄၆၅၅၅၅၅၅

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ဥက္ကလာမြို့နယ်၊ (၁၀)ရပ်ကွက်၊ သာမာလမ်း၊ တိုက်အမှတ် (၄၉၀/အ+၁)၊ အခန်းအမှတ်(4/A)၊ (၄)လွှာ၊ (၁၆၄)ဧကရှိ ဝေအကျယ်ရှိ ကုန်အိတ်အိတ် ခန့်နှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား လုံးတိုက်တရားဝင်လက်ဝယ်ထားပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိပြီးသော်လည်း ရောင်းချခွင့် မရှိသဖြင့် ကြောင်းဝန်ခံကတိပြုသူအား အောင်ဖော်လင်း(၁/ပတ်တာ(နိုင်)၀၀၇၆၅၂)ထံမှ ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေက အပြီးအိုင် လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန် စရန်ငွေ ထုတ်ပေးချီးမြှင့်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုပါက ယနေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်းအထောက်အထား(မူရင်း)များဖြင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ထက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဒေါ်ဝင်းအိဖြူ LL.B,D.B.L,D.I.L,D.L.P.L,WIPO(Switzerland) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၄၃၂၅) အမှတ် (၈၈၈)အခန်း(၃)၊ မေတ္တာလမ်းကွန်ဒို၊ မေတ္တာလမ်းမ(၁၀)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။ 09- 5080073 , 09- 76 5080073 , 09- 69 5080073 , 09- 50 577 14

စဉ်	ကုန်အမှတ်	လျှောက်ထားသူ			လျှောက်ထားသူ			ပြုနယ်	မြေပိုင်ပိုင်	မြေကွက်အမှတ်	မြေအမည်ပေါက်	လိပ်စာ	လျှောက်ထားသူ အကြောင်းအရာ
		ကိုယ်စားလှယ် လွှဲစာ(GP/SP)ရရှိသူ	မှတ်ပုံတင် အမှတ်	တင်ပြသည့် ကိုယ်စားလှယ် လွှဲစာအမှတ်နှင့်ရုံး	ကိုယ်စားလှယ် လွှဲစာလွှဲအပ်သူ	မှတ်ပုံတင် အမှတ်	မြေပိုင်ပိုင်						
၁	ဒေါ်လှလှစိန်	၁၂/ဇေယျ(နိုင်) ၀၉၉၃၃၁	၁၂/ဇေယျ(နိုင်) ၀၉၉၃၃၁	ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ နယ်စပ်ဒေသနှင့် တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၊ လောကီကိုင်မြို့နယ်၊ နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန၊ နယ်စပ်ဒေသနှင့်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၊ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်၊ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ရန်ပုံငွေဖြင့် ကိုးကန့်ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ၊ လောကီကိုင်မြို့နယ်အတွင်း အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မည့် ကျောက်လမ်းခင်းခြင်း၊ Box Culvert တည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ရန် မြန်မာနိုင်ငံသား လုပ်ငန်းရှင်များထံမှ မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်းရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။	ဒေါ်အေးအေး	၁/ပတ်တာ(နိုင်) ၀၆၀၅၀၅	၁/ပတ်တာ(နိုင်) ၀၆၀၅၀၅	၁/ပတ်တာ(နိုင်) ၀၆၀၅၀၅	၁/ပတ်တာ(နိုင်) ၀၆၀၅၀၅	ဒေါ်အေးအေး	၆/၅၅ ယင်းရံကျော်စွာလမ်း၊ (၄၄)ရပ်ကွက်	မြေပိုင်ကူး(အရောင်း)	
၂	ဦးတင်ထွန်း	၁/ပတ်တာ(နိုင်) ၀၉၄၄၄၄	၁/ပတ်တာ(နိုင်) ၀၉၄၄၄၄	ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ နယ်စပ်ဒေသနှင့် တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၊ လောကီကိုင်မြို့နယ်၊ နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန၊ နယ်စပ်ဒေသနှင့်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၊ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်၊ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ရန်ပုံငွေဖြင့် ကိုးကန့်ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ၊ လောကီကိုင်မြို့နယ်အတွင်း အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မည့် ကျောက်လမ်းခင်းခြင်း၊ Box Culvert တည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ရန် မြန်မာနိုင်ငံသား လုပ်ငန်းရှင်များထံမှ မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်းရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။	ဒေါ်အေးအေး	၁/ပတ်တာ(နိုင်) ၀၆၀၅၀၅	၁/ပတ်တာ(နိုင်) ၀၆၀၅၀၅	၁/ပတ်တာ(နိုင်) ၀၆၀၅၀၅	၁/ပတ်တာ(နိုင်) ၀၆၀၅၀၅	ဒေါ်အေးအေး	၆/၅၅ ယင်းရံကျော်စွာလမ်း၊ (၄၄)ရပ်ကွက်	မြေပိုင်ကူး(အရောင်း)	
၃	ဦးသန်းမြင့်	၁/ပတ်တာ(နိုင်) ၀၉၄၄၄၄	၁/ပတ်တာ(နိုင်) ၀၉၄၄၄၄	ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ နယ်စပ်ဒေသနှင့် တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၊ လောကီကိုင်မြို့နယ်၊ နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန၊ နယ်စပ်ဒေသနှင့်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၊ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်၊ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ရန်ပုံငွေဖြင့် ကိုးကန့်ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ၊ လောကီကိုင်မြို့နယ်အတွင်း အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မည့် ကျောက်လမ်းခင်းခြင်း၊ Box Culvert တည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ရန် မြန်မာနိုင်ငံသား လုပ်ငန်းရှင်များထံမှ မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်းရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။	ဒေါ်အေးအေး	၁/ပတ်တာ(နိုင်) ၀၆၀၅၀၅	၁/ပတ်တာ(နိုင်) ၀၆၀၅၀၅	၁/ပတ်တာ(နိုင်) ၀၆၀၅၀၅	၁/ပတ်တာ(နိုင်) ၀၆၀၅၀၅	ဒေါ်အေးအေး	၆/၅၅ ယင်းရံကျော်စွာလမ်း၊ (၄၄)ရပ်ကွက်	မြေပိုင်ကူး(အရောင်း)	

စဉ်	ကုန်အမှတ်	လျှောက်ထားသူ			လျှောက်ထားသူ			ပြုနယ်	မြေပိုင်ပိုင်	မြေကွက်အမှတ်	မြေအမည်ပေါက်	လိပ်စာ	လျှောက်ထားသူ အကြောင်းအရာ
		အမည်	မှတ်ပုံတင်	မြေအမည်ပေါက်	မြေကွက်အမှတ်	မြေပိုင်ပိုင်	မြေအမည်ပေါက်						
၁	ဒေါ်အေးအေးအိမ်	၁/ပတ်တာ(နိုင်) ၀၉၄၄၄၄	၁/ပတ်တာ(နိုင်) ၀၉၄၄၄၄	ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ နယ်စပ်ဒေသနှင့် တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၊ လောကီကိုင်မြို့နယ်၊ နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန၊ နယ်စပ်ဒေသနှင့်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၊ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်၊ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ရန်ပုံငွေဖြင့် ကိုးကန့်ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ၊ လောကီကိုင်မြို့နယ်အတွင်း အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မည့် ကျောက်လမ်းခင်းခြင်း၊ Box Culvert တည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ရန် မြန်မာနိုင်ငံသား လုပ်ငန်းရှင်များထံမှ မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်းရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။	ဒေါ်အေးအေး	၁/ပတ်တာ(နိုင်) ၀၆၀၅၀၅	၁/ပတ်တာ(နိုင်) ၀၆၀၅၀၅	၁/ပတ်တာ(နိုင်) ၀၆၀၅၀၅	၁/ပတ်တာ(နိုင်) ၀၆၀၅၀၅	ဒေါ်အေးအေး	၆/၅၅ ယင်းရံကျော်စွာလမ်း၊ (၄၄)ရပ်ကွက်	မြေပိုင်ကူး(အရောင်း)	
၂	ဒေါ်အေးအေးအိမ်	၁/ပတ်တာ(နိုင်) ၀၉၄၄၄၄	၁/ပတ်တာ(နိုင်) ၀၉၄၄၄၄	ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ နယ်စပ်ဒေသနှင့် တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၊ လောကီကိုင်မြို့နယ်၊ နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန၊ နယ်စပ်ဒေသနှင့်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၊ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်၊ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ရန်ပုံငွေဖြင့် ကိုးကန့်ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ၊ လောကီကိုင်မြို့နယ်အတွင်း အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မည့် ကျောက်လမ်းခင်းခြင်း၊ Box Culvert တည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ရန် မြန်မာနိုင်ငံသား လုပ်ငန်းရှင်များထံမှ မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်းရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။	ဒေါ်အေးအေး	၁/ပတ်တာ(နိုင်) ၀၆၀၅၀၅	၁/ပတ်တာ(နိုင်) ၀၆၀၅၀၅	၁/ပတ်တာ(နိုင်) ၀၆၀၅၀၅	၁/ပတ်တာ(နိုင်) ၀၆၀၅၀၅	ဒေါ်အေးအေး	၆/၅၅ ယင်းရံကျော်စွာလမ်း၊ (၄၄)ရပ်ကွက်	မြေပိုင်ကူး(အရောင်း)	
၃	ဒေါ်အေးအေးအိမ်	၁/ပတ်တာ(နိုင်) ၀၉၄၄၄၄	၁/ပတ်တာ(နိုင်) ၀၉၄၄၄၄	ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ နယ်စပ်ဒေသနှင့် တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၊ လောကီကိုင်မြို့နယ်၊ နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန၊ နယ်စပ်ဒေသနှင့်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၊ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်၊ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ရန်ပုံငွေဖြင့် ကိုးကန့်ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ၊ လောကီကိုင်မြို့နယ်အတွင်း အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မည့် ကျောက်လမ်းခင်းခြင်း၊ Box Culvert တည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ရန် မြန်မာနိုင်ငံသား လုပ်ငန်းရှင်များထံမှ မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်းရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။	ဒေါ်အေးအေး	၁/ပတ်တာ(နိုင်) ၀၆၀၅၀၅	၁/ပတ်တာ(နိုင်) ၀၆၀၅၀၅	၁/ပတ်တာ(နိုင်) ၀၆၀၅၀၅	၁/ပတ်တာ(နိုင်) ၀၆၀၅၀၅	ဒေါ်အေးအေး	၆/၅၅ ယင်းရံကျော်စွာလမ်း၊ (၄၄)ရပ်ကွက်	မြေပိုင်ကူး(အရောင်း)	

ဌာနမှူး(ဥတ်ယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)၊ မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန
ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာန
(အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

၁။ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်၊ ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေး ဦးစီးဌာနတွင် အသုံးပြုရန်လိုအပ်သော ပစ္စည်းများအား မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။

စဉ်	တင်ဒါအမှတ်	D.D.P
(က)	018/DHPI/Geology Spare /2023-2024	Paung Laung
(ခ)	019/DHPI/Tyre/2023-2024	Paung Laung
(ဂ)	020/DHPI/Lubricant/2023-2024	Paung Laung

၂။ တင်ဒါစတင်ရောင်းချမည့်ရက် - ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ရက် မှ ၁၉-၅-၂၀၂၃ ရက်အထိ

၃။ တင်ဒါရောင်းချမည့်အချိန် - ရုံးချိန်အတွင်း

၄။ တင်ဒါတင်သွင်းရမည့်နေ့ရက်နှင့်အချိန် - ၂၅-၅-၂၀၂၃ ရက် (တနင်္လာနေ့) မွန်းတည့် (၁၂:၀၀) နာရီမှတိုင် စတင်သွင်းရမည်။

၅။ တင်ဒါရောင်းချ/တင်သွင်းရမည့်နေရာ - ပစ္စည်းဖြည့်တင်းရေးဌာနခွဲ၊ ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာန၊ (၃)ထပ်ဆောင်၊ ရုံးအမှတ်(၂၇)၊ နေပြည်တော်။

၆။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို ရုံးချိန်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါလိပ်စာသို့ လာရောက်စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။
တင်ဒါလက်ခံရေးနှင့်စီမံရေးကော်မတီ
ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာန
ရုံးအမှတ်(၂၇)၊ နေပြည်တော်
ဖုန်း-၀၆၇-၈၀၄၃၉၁၊ ၀၆၇-၈၀၄၃၉၀

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန
လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပို့လွှတ်ရေးနှင့် ကွပ်ကဲရေးဦးစီးဌာန
(အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

၁။ လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပို့လွှတ်ရေးနှင့် ကွပ်ကဲရေး ဦးစီးဌာနမှ အောက်ဖော်ပြပါတင်ဒါများအား (မြန်မာကျပ်ငွေ)ဖြင့် တင်ဒါခေါ်ဆို ဆောင်ရွက်လိုပါသည်။

စဉ်	တင်ဒါအမှတ်	စီမံကိန်း/လုပ်ငန်းအမည်
က	10(T)/DPTSC(PSD)/23-24	230/132/11KV, 150MVA Three Phase Booster Transformer နှင့် 132/66/11KV, 100MVA Three Phase Transformer များဝယ်ယူခြင်း
ခ	11(T)/DPTSC(PSD)/23-24	245 KV, 145KV Switchgear & Accessories များဝယ်ယူခြင်း
ဂ	12(T)/DPTSC(PSD)/23-24	ပင်မဓာတ်အားခွဲများတွင် အစားထိုးလဲလှယ်တပ်ဆင်အသုံးပြုရန် အတွက် Conductor, Cable and Earthing Materials, Marshalling Kiosk များ၊ Plugin Type Termination Kit များနှင့် Bus Gantry & Accessories များဝယ်ယူခြင်း
ဃ	13(T)/DPTSC(PSD)/23-24	Protection Relay, Testing Instrument များနှင့် Time Synchronization and Switching များဝယ်ယူခြင်း
င	14 (T)/DPTSC(PSD)/23-24	ဓာတ်အားလိုင်းများ အရောင်းပေါ် ထိန်းသိမ်းပြုပြင်ရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရာတွင် အသုံးပြုရန်အတွက် ဓာတ်အားလိုင်းထိန်းသိမ်း ပြုပြင်ရေး အရန်ပစ္စည်းနှင့် လုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများဝယ်ယူခြင်း
စ	15 (T)/DPTSC(PSD)/23-24	၁၃၂ ကေဗီ အင်းကုန်း-ဘဲလင်း (၁၂.၆၆)မိုင် ဓာတ်အားလိုင်းရှိ ACSR 336.4 MCM Conductor ကြိုးအား ACCC ကြိုးဖြင့် အစားထိုးလဲလှယ်တပ်ဆင်ခြင်းလုပ်ငန်း

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါအား လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပို့လွှတ်ရေးနှင့် ကွပ်ကဲရေးဦးစီးဌာန၊ ပစ္စည်းစီမံရေးဌာန၊ ရုံးအမှတ်(၂၇)၊ နေပြည်တော်သို့ တင်ဒါပိတ်ရက် (၁၁-၅-၂၀၂၃)ရက် (၁၄:၀၀)နာရီ နောက်ဆုံးထား၍ (လူကွပ်ကဲစီမံရေး) လာရောက် တင်သွင်းရမည်။

၃။ သတင်းစာတွင် ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစတင်၍ တင်ဒါပုံစံများအား ရုံးချိန်အတွင်း လာရောက်စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။ တင်ဒါကြော်ငြာအား ဝန်ကြီးဌာန၏ Web-Portal (www.moep.gov.mm) တွင်လည်း ကြော်ငြာသည်ဖြစ်ပါ သည်။
တင်ဒါလက်ခံရေးနှင့်စီမံရေးကော်မတီ
လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပို့လွှတ်ရေးနှင့် ကွပ်ကဲရေးဦးစီးဌာန
ပစ္စည်းစီမံရေးဌာန
ရုံးအမှတ်(၂၇)၊ နေပြည်တော် ဖုန်း-၀၆၇-၈၀၄၃၉၁၊ ၀၆၇-၈၀၄၃၉၀

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြေညာခြင်း

နေပြည်တော်၊ ဧပြီလ ၂၀ ရက်၊ ရွှေကြာပင်ရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ် (၄/ရွှေကြာပင်)၊ မြေကွက်အမှတ် ZC-၀၀၉(၄၄)၊ ဧရိယာ(၀.၂၂၉) ဧကရှိ မနန်းပြည်တံခွန်ကုမ္ပဏီလီမိတက် အမည်ပေါက် နှစ်(၃၀) မြေငှား စာချုပ်မြေကွက်အား အမည်ပေါက်သူ၏ အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာရရှိသူ ဦးနွယ်ဦး (၁) ဦးသန်း[၁၃/လ/လန(နိုင်)၂၀၂၃(၆)မှ မြေငှားစာချုပ်၊ အထူး ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာရအမှတ်(၄၄၄၁/၂၀၂၂)၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကော်မတီ အိမ်ထောင်စုလူဦးရေစာရင်းများတင်ပြပြီး ဦးကောင်းခန့်မျိုးသိန်း (၁) ဦးမျိုးမင်းကြည်ဝင်း[၁၂/မရက(နိုင်)၁၇၈၃၁]နှင့် မှတ်ပုံတင်အရောင်း အဝယ်စာချုပ် ချုပ်ဆိုရန်အတွက် မြေပုံ/မြေရာဇဝင် ရေးကူးနှင့် လျှောက်ထား လာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှု စာချုပ် စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်၊ ကိစ္စများ အထောက်အထား ခိုင်လုံစွာတင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့် ခွဲခြားရေးဌာနသို့ ဤကြေညာချက်ပါရှိသည့်ရက်မှစ၍ (၁၅)ရက်အတွင်း လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ မြေပုံ/မြေရာဇဝင်ရေးကူးနှင့် လျှောက်ထားလာမှုအား ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန
ရေန်ထွက်ပစ္စည်းကြီးကြပ်စစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာန
(အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း(၁/၂၀၂၃)

၁။ ရေန်ထွက်ပစ္စည်းကြီးကြပ်စစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာနအတွက် အောက်ဖော်ပြပါ ပစ္စည်းများအား မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါ၍ အိတ်ဖွင့် တင်ဒါအား တင်သွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

စဉ်	တင်ဒါအမှတ်	ပစ္စည်းအမျိုးအမည်	မှတ်ချက်
(၁)	PPRD/LP/LAB/CAP/ T/1 (2023-2024)	Fuel Lab Equipment (6) Items	(DDP UP to PPRD, Yangon, Mandalay)
(၂)	PPRD/LP/LAB/CAP/ T/2 (2023-2024)	Laboratory Furniture & Accessories (11) Items	(DDP Up to PPRD, Yangon, Mandalay, Myeik)
(3)	PPRD/LP/MCY/CAP/ T/1 (2023-2024)	400 KVA Soundproof Diesel Generator (1)No	(DDP Up to PPRD, Nay Pyi Taw)

၂။ တင်ဒါပုံစံစတင်ဝယ်ယူနိုင်သည့် ရက်မှ စတင်၍ ရုံးပိတ်ရက်များမှအပ နေ့စဉ် နံနက် ၁၀:၀၀ နာရီမှ ၁၆:၃၀ နာရီအတွင်း ဤဦးစီးဌာန၊ တာဝန်ကုန်ခွဲ (ရုံးချုပ်) နေပြည်တော်တွင် တင်ဒါပုံစံ တစ်စောင်လျှင် ကျပ် ၁၀၀,၀၀၀/- (ကျပ်တစ်သိန်းတိတိ)ဖြင့် လာရောက် ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

၃။ တင်ဒါလျှောက်လွှာစာအုပ်ဆုံး တင်သွင်းရမည့်နေ့ရက်၊ အချိန်နှင့်နေရာ - ၁၆-၅-၂၀၂၃ ရက်၊ မွန်းလွဲ ၁၄:၀၀ နာရီ နောက်ဆုံးထား၍ ဤဦးစီးဌာန၊ စီမံရေးဌာနခွဲ (ရုံးချုပ်) နေပြည်တော်) တွင်တင်သွင်းရပါမည်။ E-mail/mail ဖြင့်အိတ်ဖွင့်တင်ဒါတင်သွင်းခြင်းအား လက်မခံပါ။

၄။ တင်ဒါဖွင့်ဖောက်မည့်ရက် - ၁၆-၅-၂၀၂၃ရက်နေ့၊ မွန်းလွဲ ၁၅:၀၀ နာရီ

၅။ သတ်မှတ်ရက်/အချိန်ထက် နောက်ကျတင်သွင်းသောလျှောက်လွှာများ အား လက်ခံစဉ်စာမည်မဟုတ်ကြောင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်။

၆။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါနှင့်ပတ်သက်၍ အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို သိရှိ လိုပါက ရုံးအမှတ်(၆) ရေန်ထွက်ပစ္စည်းကြီးကြပ်စစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာန (ရုံးချုပ်) နေပြည်တော်သို့ လူကွပ်ကဲစီမံရေးဦးစီးဌာန၊ ဖုန်းနံပါတ်၊ ၀၆၇၄၃၁၄၀၇ သို့လည်း ဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါလက်ခံရေးနှင့်စီမံရေးကော်မတီ
ရေန်ထွက်ပစ္စည်းကြီးကြပ်စစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာန
စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန၊ ရုံးအမှတ်(၆)၊ နေပြည်တော်

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၁၇)ရပ်ကွက်၊ မြေကွက် အမှတ်(၇၉၆)၊ အလျား(၄၀)ပေ၊ အနား(၆၀)ပေရှိသော မြေကွက်နှင့် ယင်း မြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို လက်ရှိရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူဟု ပြောဆိုလာသူ ဦးခင်စင်(၁၃/လ/ရန(နိုင်)၂၀၂၃(၆)မှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

ယင်းအရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ခြင်းကို ကန့်ကွက်လိုသူရှိပါက ပိုင်ဆိုင်မှု စာချုပ်စာတမ်းများအထောက်အထားခိုင်လုံစွာဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သို့ ဤကြေညာ ပါသည့်နေ့ရက်မှစပြီး (၇)ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်လှနန်းဦး(အထက်တန်းရှေ့နေ)
(စဉ်-၄၇၉၇၇)၃၁-၈-၂၀၁၆
အမှတ်(၄၉၈)၊ အိမ်ပတ်လမ်း၊ (၅၂)ရပ်ကွက်၊
ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၇၉၇၅၀၄၂၀၊ ၀၉-၇၆၀၄၀၅၇၇

"ကန့် ကွက် နိုင် ပါ သည်"

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊မြေ တိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၉)မြေကွက်အမှတ်(၁၀၁၀/ခ)ဧရိယာ(၂၀ပေx၆၀ပေ)မြို့နယ်မြေအောင်အမည်ပေါက်)ပါမစ်မြေကွက် အနက်မှမြေကွက်(၁)ခေါင်းရှင်းခြင်းအကျယ်(၁၀ပေx၆၀ပေ)ရှိ မြေကွက်နှင့်ယင်းမြေကွက်တည်ရှိရာ အမှတ်-၁၀၁၀/ခ၊ အောင်သိရိလမ်း၊၀၉ရပ်ကွက်၊ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့ဟုခေါ်တွင်သောအကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား အရောင်းအဝယ်ဆက်စပ်စာချုပ်စာတမ်းများဖြင့် တရားဝင် ဝယ်ယူလက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူဒေါ်သန်းသန်းနွယ်(၁၂/ဥကတ(နိုင်)၀၄၀၇၇၇) ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေကတိပြုအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

သို့ပါ၍ အဆိုပါမြေကွက်နှင့်မြေကွက်ပေါ်ရှိအကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်နှင့်ပတ်သက်၍ ဆိုင်ရောင်းဆိုင်ခွင့်ရှိသူမည်သူမဆို ဤကြေညာချက်ပါသည့်နေ့မှစ၍(၇)ရက်အတွင်းခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထား(မူရင်း)များဖြင့်ကျွန်ုပ် တို့ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်နေ့ အတွင်းကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စပေးနှင့် အညီဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိ စေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဒေါ်နန်းဆင့်ဆင့်ထွန်း (LLB) ဒေါ်မိုးမိုးအေး (LLB) D.B.L.D.M.L D.B.L.D.M.L.D.L.L WIPO.DL-101 Switzerland (စဉ်-၁၂၆၃၉) (စဉ်-၈၅၅၈)

(တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ) အမှတ်-၈၃၊ မနန်းဆိုင်ကမ်းလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ (ဖုန်း-၀၉-၄၂၅၄၅၈၂၃၀)

ဖခင်အမည်မှန်

မြစ်ကြီးနားမြို့၊ အထကခွဲ၊ အာလမ်(၁)၊ Grade-6၊ ခုံအမှတ် ဆ-၂၉ ဖြင့် ဖြေဆိုအောင်မြင်ခဲ့ သော မဆိုင်မိုင်၏ ဖခင်အမည် မှန်မှာ ဦးတူးဂျာ[၁/မကန(နိုင်) ၂၇၂၆၇၈]ဖြစ်ပါသည်။

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ဦးပြည့်စုံ [၁၄/လပတ(နိုင်)၁၄၉၉၅၇]ကိုဆောင်သော CDC.93838-Passport MD 026011 နှင့် All in One လက်မှတ် များပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေး ပါရန်။

Ph:09-680059661

ပတ်စ်ပို့ပျောက်

ကျွန်တော် မောင်စောမျိုး ရစ် [၁/မကန(နိုင်)၂၃၁၈၅၀] ၏ ပတ်စ်ပို့နံပါတ် (မမှတ်မီ) မှာ ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြား ပေးပါရန်။

ဖုန်း-၀၉-၄၀၄၂၄၅၅၉

ပတ်စ်ပို့ပျောက်

ကျွန်မ မရွယ်ရာ [၁/ပတအ(နိုင်)၀၆၀၉၉၂၂]၏ ပတ်စ်ပို့ နံပါတ် (မမှတ်မီ) မှာ ပျောက်ဆုံး သွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။

ဖုန်း-၀၉-၇၉၃၆၀၄၄၉၉

အမည်ပြောင်းလဲခြင်း

ရန် ကုန် တိုင်း ဒေသ ကြီး၊ သန့်လျင်မြို့နယ်နေ ဦးထွန်းဝေ [၁၂/သလန(နိုင်)၀၃၂၉၁၆၂]၏ သားဖြစ်သူ မောင်သန်းဇော်[၁၂/ ဒပန(နိုင်)၀၅၄၉၄၇] အား မောင်သန်းဇော်ဦးဟု ပြောင်းလဲ ခေါ်ဆိုပေးပါရန်။

မောင်သန်းဇော်ဦး

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ဦးခွန်လှိုင် ထူး [၇/ထတပ(နိုင်)၀၅၇၃၆၇]ကိုဆောင် သော နိုင်ငံကူးလက်မှတ် (နံပါတ်မမှတ်မီ)ပျောက်ဆုံး သွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။

Ph-09-254292382

စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန
ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့်ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန ပိုင်ပြည်သူ့ဘဏ္ဍာသိမ်းယူထိန်းသိမ်းထားသော ငါးဖမ်း၊ ငါးသယ်ရေးယာဉ်(၄၉) စင်းနှင့် Lot(1),Lot(2),Lot(3) တို့အား မျက်မြင်အခြေအနေအတိုင်းရောင်းချမည် ဖြစ်၍ ဝယ်ယူလိုသူ နိုင်ငံသားများအနေဖြင့် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ဆိုခြင်း လေလံ တင်သွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

၂။ ပြည်သူ့ဘဏ္ဍာသိမ်းယူထိန်းသိမ်းထားသော ရေယာဉ်များအတွက် တင်ဒါ(လေလံ)လျှောက်လွှာတစ်စောင်လျှင် ၅,၀၀၀/- (ကျပ်ငါးထောင်)ဖြစ်ပြီး ရေယာဉ်အချက်အလက်များအား တင်ဒါ(လေလံ) လျှောက်လွှာစဉ်းကမ်းချက် ပုံစံတွင် ပူးတွဲဖော်ပြထားပါသည်။

၃။ တင်ဒါ(လေလံ)လျှောက်လွှာနှင့်စဉ်းကမ်းချက်ပုံစံရောင်းချမည့် - (က) နေ့ရက် - (၈-၅-၂၀၂၃)ရက်မှ(၁၉-၅-၂၀၂၃) ရက်အထိ။

(ခ) အချိန် - နေ့စဉ်ရုံးဖွင့်ချိန်များတွင်နံနက်(၉:၃၀) နာရီမှ (၁၅:၃၀)နာရီထိ။

(ဂ) နေရာ - ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန (ရုံးချုပ်)၊ ရုံးအမှတ်(၃၆)၊ ပဏ္ဍိတလမ်း၊ နေပြည်တော်။

၄။ ရေယာဉ်များ၏မျက်မြင် အခြေအနေအားကြည့်ရှု ရမည့်နေရာ - ကော့သောင်းခရိုင်တွင်(၂၃)စင်း၊ မြိတ်ခရိုင်တွင်(၁၇)စင်း၊ ထားဝယ်ခရိုင် တွင်(၅)စင်း၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး (၃)စင်း၊ ရခိုင်ပြည်နယ်(၃)စင်း၊ Lot(1) ဘုတ်ပြင်းခရိုင်နှင့် ကော့သောင်းခရိုင်၊ Lot(2)မြိတ်ခရိုင်နှင့် Lot(3)ထားဝယ် ခရိုင်တို့အား သက်ဆိုင်ရာငါးလုပ်ငန်း ဦးစီးဌာနတွင် ဆိုက်ကပ်ထားပြီး ရေယာဉ်များအား မျက်မြင်ကြည့်ရှု နိုင်ပါသည်။

၅။ အဆိုပြုလွှာတင်သွင်းရမည့် နေရာ - ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန (ရုံးချုပ်)၊ ရုံးအမှတ်(၃၆)၊ ပဏ္ဍိတလမ်း၊ နေပြည်တော်။

၆။ အဆိုပြုလွှာတင်သွင်းရမည့် ရက်/အချိန် - (၂၅-၅-၂၀၂၃)ရက်နေ့၊ နံနက်(၉:၃၀) နာရီ

၇။ အဆိုပြုလွှာဖွင့်မည့် ရက်/အချိန် - (၂၅-၅-၂၀၂၃)ရက်နေ့၊ နံနက် (၁၀:၀၀) နာရီ

၈။ တင်ဒါ(လေလံ)ဝယ်ယူသည့် ဝယ်ယူမည့်ရေယာဉ်အား ကမ်းလှမ်းအဆိုပြု သည့် ရေယာဉ်တန်းစား ၁၀% ကိုစပေါ်ပေးပြီး နေပြည်တော်မြန်မာစီးပွားရေး ဘဏ်တွင် Payment Order Cheque(P.O)ဝယ်ယူ၍ တင်ဒါ(လေလံ)ပွဲမတိုင်မီ (၁)ရက်ကြိုတင်၍ တင်ဒါလက်ခံရေးနှင့်စီမံရေးကော်မတီသို့တင်ပြရမည်။

၉။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို သိရှိလိုပါက ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန (ရုံးချုပ်)၊ ဖုန်းနံပါတ် ၀၆၇-၄၀၅၃၁၊ ၀၆၇-၄၀၆၄၇၇ တို့တွင် ဆက်သွယ်စုံစမ်း နိုင်ပါသည်။

တင်ဒါလက်ခံရေးနှင့် စီမံရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ

"ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်"

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၅၅)ရပ်ကွက်၊ ရွှေကော်(၂) လမ်း၊ အမှတ်(၅၀၆)ဟုမှတ်သားတည်ရှိသော ဦးသန်းထွန်း(A6-၁၂၅၀၆) အမည်ပေါက် အကျယ်အဝန်း (၄၀ ပေ x ၆၀ ပေ)ပါမစ်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေပေါ်ရှိ အဆောက်အဦးတို့ကို ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူဟုပြောဆိုခဲ့သူ ဒေါ်မိမိနွယ်ဦး [၉/မထလ(နိုင်)၂၇၃၇၉၅]မှ အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဖြစ်သူမှ စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ရာ ထိုအရောင်းအဝယ်အပေါ်ကန့်ကွက် လိုသည့်မည်သူမဆို ခိုင်လုံသောစာတမ်းအထောက်အထားများဖြင့် ဤကြေညာပါသည့်ရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံလာရောက်ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ပြီးမြောက်သည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးခင်စင်အေး (စဉ်-၅၂၄၄၅)
အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၅၂၄၄၅)
အမှတ်(၆၈၂)၊ ရွှေဂွံလမ်းလမ်း၊ ၆၈-ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အိမ်ကမ်း)မြို့နယ်၊
ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၄၀၅၉၀၆၀၆၊ ၀၉-၄၅၇၄၉၅၂၇

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၃၇)၊ မြေကွက်အမှတ်(၆၅၇)၊ လိုင်ထိပ်ခေါင်တင် လမ်းဟုခေါ်တွင်သော အကျယ်အဝန်း(ပေ၄၀xပေ၆၀)၊ ဧရိယာ(၀.၀၅၅)ဧက၊ (၂၄၀၀)စတုရန်းပေရှိ နှစ်(၆၀)ဂရုနမြေနှင့် မြေပေါ်ရှိ အိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့အား အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်လှနီ[၉/သစန(နိုင်)၀၀၀၇၆၀] က ရောင်းချခွင့်ရှိပြီး ပိုင်ဆိုင်မှုအရပ်အရင်းကင်းရှင်းကြောင်း ဒေါ်လှနီ၏ထမ်းဖြစ်သူ ဒေါ်မြသက် [၉/သစန(နိုင်)၀၀၀၇၆၀] က မိမိလက်ဝယ်ထားရှိစဉ် ရောင်းချခွင့်ရှိကြောင်း ကတိပြုရေးအချာဖြင့် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ပိုင်ဆိုင်မှုနှင့် ပတ်သက်ပြီး ရောင်းချခွင့် မရှိကြောင်းနှင့် ဆိုင်ရောင်းဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှ(၁၄)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှု အထောက်အထား စာချုပ်စာတမ်းများတင်ပြပြီး ကျွန်ုပ်တို့သို့ လူကွပ်ကဲစီမံရေးဦးစီးဌာန၊ ဖုန်းနံပါတ်(၀၆၇၄၃၁၄၀၇) သို့ သတ်မှတ် ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည်မရှိပါက အရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်သန်းအေး LL.B, D.B.L, D.I.L, D.I.R တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၈၃၃၂)
အမှတ်(၁၅၉၅)၊ ဖိုးရာစာ(၃)လမ်း၊ ၄၃-ရပ်ကွက်၊ မြောက်ပုဂံ၊ ဖုန်း-၀၉-၄၅၃၃၇၈၀၀၇

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၂၈)၊ သခင်မစိန်လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၆၁၇)၊ အကျယ်အဝန်း (၄၀ပေ x ၆၀ပေ)ရှိ ဒေါ်သန်းသန်းနွယ် (၁၂/မကတ(နိုင်) ၀၅၂၄၄၅) အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရုနမြေကွက်နှင့် ယင်းမြေပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား လုံးတို့ကို ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဒေါ်မြမြအေးဆု (၁၂/ဒဂမ(နိုင်) ၀၁၀၆၃၉)ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန် အတွက်စရန်ငွေ ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ အရောင်းအဝယ်အား ကန့်ကွက်လိုပါက ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ယနေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်းလာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ထိုရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဒေါ်လင်းလင်းထက် LL.B, အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၄၈၃၃၈) ၀၉ ၅၅၀ ၆၁ ၄၆ ၊ ၀၉ ၄၅ ၅၅၀ ၆၁၄၆

“အများသိစေရန်ကြေညာချက်”

ရန်ကုန်မြို့၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၄၂/စက်မှု)၊ မြေကွက်အမှတ် (၂၉၀)၊ အကျယ်အဝန်း ၈၆ယာ (၀.၂၉၈)ဧက၊ (၁၀၃၈၈)စတုရန်းပေ အကျယ်ရှိ နှစ်(၆၀) မြေငှားဂရုဏ်အမျိုးအစားမြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးနှင့်ပတ်သက်၍ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်နနနီ(ခ)အာဝီ [၁၂/လသာ(နိုင်)၀၁၅၉၈၃]မှ သားဖြစ်သူ ဦးခင်အောင် [၁၂/လသာ(နိုင်)၀၁၈၀၆၀]အား မေတ္တာဖြင့် အပိုင်ပေးအပ်ခြင်း မှတ်ပုံတင်စာချုပ်ဖြင့် အပိုင်ပေးအပ်ခြင်းအပေါ် ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားစာချုပ်စာတမ်းများဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံ ဤကြေညာချက်ပါရှိသည့် နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက မေတ္တာဖြင့် ပေးအပ်ခြင်း မှတ်ပုံတင်စာချုပ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

**လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ-
ဒေါ်နနနီ LL.B, D.B.L., D.I.L**
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ စဉ်- ၉၂၀၉
အမှတ် (၅၅)၊ အခန်း (၁၄/အေ)၊ ပထမထပ်၊ မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း - ၀၁-၃၃၄၃၇၆၊ ၀၉-၅၄၀၆၆၁၀

“အများသိစေရန်ကြေညာချက်”

ရန်ကုန်မြို့၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ (၈) ရပ်ကွက်၊ ဗိုလ်အောင်ကျော်လမ်း၊ အမှတ်(၁၁၇/ခ)နေ့ မြတ်တုံဇွန်ဂျပန်ဘာသာ သင်တန်းကျောင်းမှ ဦးစော်မျိုးအေး၏ လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်- မြတ်တုံဇွန်ဂျပန်ဘာသာသင်တန်းကျောင်းသည် ထိုင်းနိုင်ငံ Thai Union လက်အောက်ရှိ ပင်လယ်စာထုတ် စက်ရုံ များသို့ Zero Cost (ဝန်ဆောင်မှုအခမဲ့)ဖြင့် MOU လုပ်ထားများစေလွှတ်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ Htay Service Agent Company Limited အမည်ဖြင့် စာချုပ်ချုပ်ဆိုမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းတိုးတက်အောင် ချိတ်ဆက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း စည်းရုံးပြီး လူဦးရေ (၂၉၅)ဦးထံမှ မြတ်တုံဇွန်ဂျပန်ဘာသာ သင်တန်းကျောင်း၏ မန်နေဂျာဖြစ်သူ ဒေါ်ခင်မျိုးနိုင်မှ ငွေကြေးများကောက်ခံ၍ လက်ဝယ်ရယူခဲ့ပြီး Htay Service Agent Company Limited နှင့် မည်သို့မျှ သက်ဆိုင်မှုမရှိဘဲ အလုပ်သမားများအား စည်းရုံးသိမ်းသွင်း၍ ငွေယူခဲ့သည်မှာမှန်ကန်ပြီး အဆိုပါကိစ္စရပ်များကြောင့် Htay Service Agent Company Limited ၏ နာမည်ရုတ်သိတောင်းပန်ခြင်း၊ ငွေယူခဲ့သည်မှာမှန်ကန်ပြီး အဆိုပါကိစ္စရပ်များကြောင့် Htay Service Agent Company Limited ၏ နာမည်ရုတ်သိတောင်းပန်ခြင်း၊ ငွေယူခဲ့သည်မှာမှန်ကန်ပြီး အဆိုပါကိစ္စရပ်များကြောင့် Htay Service Agent Company Limited ၏ နာမည်ရုတ်သိတောင်းပန်ခြင်း၊ ငွေယူခဲ့သည်မှာမှန်ကန်ပြီး အဆိုပါကိစ္စရပ်များကြောင့် Htay Service Agent Company Limited ၏ နာမည်ရုတ်သိတောင်းပန်ခြင်းနှင့် ထပ်မံဖြစ်ပေါ်လာသောမည် သည့်ကိစ္စရပ်အပေါ်တွင်မဆို မြတ်တုံဇွန်ဂျပန်ဘာသာသင်တန်းကျောင်းမှ တာဝန်ခံ၍ ပြေလည်အောင်ဖြေရှင်းဆောင်ရွက်မည် ဖြစ်ကြောင်း Htay Service Agent Company Limited နှင့် အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

**မြတ်တုံဇွန်ဂျပန်ဘာသာသင်တန်းကျောင်းမှ ဦးစော်မျိုးအေး၏ လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ
ဒေါ်ခင်မျိုးနိုင် LL.B**
အထက်တန်းရှေ့နေ စဉ်-၅၂၉၆၈
အမှတ် (၄၁/က)၊ ခုညိုလမ်း၊ (၁၈/က)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ် (တောင်ပိုင်း)၊ မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း - ၀၉-၄၂၂၅၅၆၈၀

အများသိစေရန် ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ၁၄/၁ ရပ်ကွက်၊ မြင်သာ (၇)လမ်း၊ အမှတ်- ၈၂/၁၊ (၂)ခန်းတွဲ RC ၅-ထပ်အဆောက်အဦ၏ ဒုတိယထပ်(သုံးလွှာ)၊ တိုက်ကုန်ရက်အရ မူလျှင် (ညာဘက်အခန်း)၊ ၈၆ယာ (၆၃၇) စတုရန်းပေရှိ တိုက်ခန်းနှင့် ငှားထိုက်ခန်း၏ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့် ရှိသည့်ဟု ဝန်ခံကတိပြုသဖြင့်အသေးအခြေအဆောင် [၁၂/တမ(နိုင်)၁၆၁၅၇၉]ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်သဒါထွန်း [၁၂/၁၈(နိုင်)၀၁၅၉၈၅]က အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေ ထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာချက်သည်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း တိကျခိုင်လုံသော စာရွက် စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့ ကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်နေ့ရက်အထိ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

**ဒေါ်သဒါထွန်း၏ လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ -
ဒေါ်စန်းစန်းတင် (LL.B)**
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၂၅၈)
အမှတ် - ၁၆၅၊ ပထမထပ်၊ ၃၈-လမ်း (လယ်)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း- ၀၉-၄၂၀၄၈၀၂၃

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ကျောက်မြောင်းကြီးရပ်ကွက်၊ သီတာလမ်း၊ အိမ်အမှတ်(၅၁)ဟု ခေါ်တွင်သော (၂)ခန်းတွဲ ၈၂ ထပ် မိန့်ကွန်အဆောက်အဦ၏ ရွှေသာ (ခေါင်းရင်းခန်း)၊ အကျယ်အဝန်း (၁၅၇၀ x ၇၀၀)ပေရှိ စာတံလှေကားပါဝင်သည့် တိုက်ခန်း(၁)ခန်းနှင့်တကွ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်ကို ယခုလက်ရှိပိုင်ဆိုင်၍ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု ပြောဆိုသူ ဦးမြတ်သူထွန်း [၁၂/၀တ(နိုင်)၀၁၅၉၈၅]ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် ရောင်းကြေးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေပြီးဖြစ်ပါ၍ ပိုင်ရေးဆိုင်ခွင့်ရှိသူများအနေဖြင့် အရောင်းအဝယ်အား ကန့်ကွက် လိုပါက ဤကြေညာချက်ပါရှိသည့် ယနေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ထက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

**လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ-
ဦးအောင်စာနည်စို (LL.B, Dip in Business English)**
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ စဉ်-၁၀၁၁၀ (၂၀၁၄)
အမှတ် (၃၇/၁)၊ လှိုင်ရတနာလမ်း၊ အိမ်အမှတ်၊ သစ်လမ်း၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း- ၀၉-၄၂၂၅၅၆၈၀

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ ဈေးကြီး(အနောက်)ရပ်ကွက်၊ ပိတောက်ပင်လမ်း၊ အမှတ်- ၁၆၊ ပထမထပ် (ခြေရင်းခန်း)၊ အကျယ်အဝန်း (၁၂ပေ x ၇၀ပေ)ရှိ တိုက်ခန်းနှင့် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးကို (၁၉-၁-၂၀၂၃) ရက်စွဲပါစာချုပ်အရ ဒေါ်အိအိစိုး [၁၂/လသာ(နိုင်)၀၁၆၈၇၈]မှ တရားဝင် ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် လွှဲပြောင်းရောင်းချလိုကြောင်း အဆိုပြုကမ်းလှမ်းချက်အပေါ် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဦးအေးမော်က အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် သဘောတူညီပြီး ရောင်းကြေးငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

အဆိုပါအရောင်းအဝယ်ကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုပါက တိကျခိုင်လုံသောပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်းမူရင်း အထောက်အထားများနှင့် ယခုကြေညာပါရှိသည့်နေ့မှ(၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

**လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ -
ဒေါ်အိအိစိုး (LL.B)**
အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၅၅၃၇၇)
အမှတ်-၃၅၊ ၃-လွှာ(ယာ)၊ ၃၅-လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း - ၀၉-၂၅၄၂၅၃၂၄

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်မြို့၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ စမ်း/မြောက်ရပ်ကွက်၊ စမ်းချောင်းလမ်း၊ အမှတ် (၁၄)ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော (၂)ခန်းတွဲ (၆)ထပ်တိုက်၏ စတုတ္ထထပ်၊ (၅-လွှာ)၊ (ခြေရင်းခန်း)၊ အကျယ်အဝန်း (၁၅၇၀ x ၇၀၀)ပေရှိ တိုက်ခန်းတစ်ခန်းနှင့် ရှေး မီး အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်များကို အပျောက်စနစ်ဖြင့် ဝယ်ယူရန် လက်ရှိ တရားဝင်ပိုင်ရှင် ဒေါ်ညိုစိုင်းညိုစိုင်းစိုး [၁၀/မဒန(နိုင်)၁၃၁၅၀၈]အား ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေမှ စရန်ငွေ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ စရန်ငွေပေးချေထားခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ မည်သူမဆို ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထား စာချုပ်စာတမ်း(မူရင်း)များနှင့် ယနေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံ လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အထက်ဖော်ပြပါ တိုက်ခန်းကို တရားဝင်နည်းလမ်းတကွ အရောင်းအဝယ် စာချုပ် ဆက်လက်ချုပ်ဆို၍ ဝယ်ယူသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ညွှန်ကြားချက်အရ-

ဒေါ်စိုစိုဖြင့်	ဒေါ်အိအိစိုစို
LL.B (စဉ်-၁၀၀၆၃)	LL.B, DBL (စဉ်-၁၅၉၇၇)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ	တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ
အမှတ် (၈၆)၊ ၇-လွှာ (စီ)၊ ဝါးတန်းလမ်း၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။	ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း ၀၉ - ၄၂၁၀၃၇၉၃	၀၉ - ၇၉၀၂၃၄၈၀

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ သင်္ဃန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ (၁၆/၂) ရပ်ကွက်၊ အေးရတနာလမ်း၊ အမှတ် (၄၉၆) မြေပေါ်ရှိ (၃) ခန်းတွဲ (၅) ထပ်တိုက်၏ (A)မြိမ်း၊ စတုတ္ထထပ် (ခေါင်းရင်းခန်း)၊ အခန်းအမှတ် (A-4)၊ အကျယ် (၁၃ x ၅၅)ပေရှိ တိုက်ခန်းအကျိုး ခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား (၂၄-၁၀-၂၀၁၃) ရက်စွဲပါ “၃-ခန်းတွဲ RC (၅)ထပ် တိုက်ခန်း ဆောက်လုပ်ရန်အတွက် မြေရှင်/အိမ်ရှင်နှင့် ကန်ထရိုက်တာတို့ နှစ်ဦး သဘောတူကတိစာချုပ်” အရ မြေပိုင်ရှင်များခွဲဝေရရှိသော အခန်းဥပဒေဖြစ်ပြီး မြေပိုင်ရှင်တစ်ဦးဖြစ်သူ ဦးတင်အောင် [၁၂/သယက(နိုင်)၀၂၀၇၇၉] (ကွယ်လွန်)၏ ဇနီး ဒေါ်စန်းစန်းမော် [၁၂/သယက(နိုင်) ၀၂၀၇၈၀]က လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့် ရှိကြောင်း ဝန်ခံပြောဆိုသဖြင့် ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန် နှစ်ဖက်သဘော တူညီထားသည့် ရောင်းဖိုးငွေအနက် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါ၍ အကျိုးသက်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူမဆို ခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက် အရေးဆိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ် ဆက်လက်ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိစေအပ်ပါသည်။

**လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ
ဦးသန်းဇော်**
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၇၃၄၁)
**အမှတ် (၄၆)၊ ပထမထပ် (၆)၊ မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံလမ်း၊
ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။**

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၁၀)ရပ်ကွက်၊ ရှေးသင်္ဃန်းကျွန်း(၁)လမ်း၊ အမှတ်(၁၀/ခ)မြေကွက်ပေါ်တွင်တည်ရှိ ဆောက်လုပ်ထားသော(၆)ထပ်တိုက်၏ စတုတ္ထထပ် (၅-လွှာ) (၁၈ x ၅၅)ပေအကျယ်ရှိ တိုက်ခန်းသည်မြေပိုင်ရှင် ဒေါ်ခင်ပေ (၁၂/ကတ(နိုင်)၀၁၅၉၉၉) နှင့် ကန့်ကွက်ကတိ စာချုပ် (၅/ကန(နိုင်)၀၁၅၉၉၉) တို့၏(၆)ထပ်တိုက်သစ်ဆောက်လုပ်ခြင်းသဘောတူစာချုပ်အရ ကန့်ကွက်တိုက်ခန်းတွင် ခွင့်ရှိသော အခန်းအမြောက်အမြားအဆင့်ပတ်ပတ်အား ကန်ထရိုက်တာထံမှ အရောင်းအဝယ် စာချုပ်ဖြင့်ဝယ်ယူထားသူ ဒေါ်ခင်သန်းဇော် (၁၂/သယက(နိုင်)၀၂၀၇၈၀) က ၎င်းသားလျှင် လက်ရှိပိုင်ဆိုင်သူဖြစ်သူ ဒေါ်ခင်ခင်ညိုသည်တရားရုံးတွင်တရားကြား ပြန်လည်ခွင့် အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသပေးချေ ထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ဖော်ပြပါကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ကျွန်ုပ်တို့ ထံသို့ တိကျခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ဤကြေညာချက်ပါရှိသည့် နေ့မှ စ၍ (၇)ရက် အတွင်းလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည့် ယနေ့မှစ၍ ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက ဥပဒေ နှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ကို ဥပဒေ နှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ပါရှိသည့် ယနေ့မှစ၍ ကြေညာ အပ်ပါသည်။

**လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ
ဦးစင်မင်းထိုက် LL.B, D.B.L. ဒေါ်ခင်ခင်ညို LL.B**
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၀၃၄၀) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၀၃၆၀)
အမှတ်(၉၅)၊ အင်းဝ(၉)လမ်း၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း - ၀၉၄၉၄၅၂၀၂၊ ၀၉၂၅၃၅၉၅၂၊ ၀၉၄၂၀၇၇၄၇

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၄၅)၊ ဓမ္မစေတီလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၅၆)၊ မြေပေအကျယ် (၄၀ x ၆၀)ပေ၊ (၂၅၀၀)စတု ရန်းပေအကျယ်ရှိ ဒေါ်ခင်မာလာအောင် [၁၂/စခန(နိုင်)၀၀၇၇၅] အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀) မြေငှားဂရုဏ်မြေကွက်အား အဆောက်အအုံအား အရောင်းအဝယ်စာချုပ်အထက်ဆက်ပြု ဝယ်ယူထားသူ ဦးစင်မင်းထိုက် [၁၂/သယက(နိုင်)၀၁၅၉၉၉] က အထက်ပါမြေကွက် အား အဆောက်အအုံအား ၎င်းသားလွှဲအပ်သူဖြစ်သူ ဒေါ်ခင်ခင်ညိုသည်တရားရုံးတွင် တရားကြား ပြန်လည်ခွင့် အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေတစ်စိတ် တစ်ဒေသပေးချေ ထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ဖော်ပြပါကိစ္စနှင့် ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လို သူများရှိပါက ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ တိကျခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်း မူရင်းများနှင့် တကွ ယခုကြေညာချက်ပါရှိသည့် နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။ ယင်းအခွင့်အလမ်းကို ဥပဒေနှင့်အညီ အပြီးဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ် ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

**လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ
ဦးစင်မင်းထိုက် LL.B, D.B.L. ဒေါ်ခင်ခင်ညို LL.B**
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၀၃၄၀) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၀၃၆၀)
အမှတ်(၉၅)၊ အင်းဝ(၉)လမ်း၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း - ၀၉၄၉၄၅၂၀၂၊ ၀၉၂၅၃၅၉၅၂၊ ၀၉၄၂၀၇၇၄၇

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၄၅)ရပ်ကွက်၊ ဓမ္မစေတီ လမ်း၊ အမှတ်(၇၄/၁) အကျယ်အဝန်း (၂၀ပေ x ၆၀ပေ)ရှိ မြေကွက်နှင့် နေအိမ် အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား တရားဝင်လက်ရောက်ရရှိပိုင်ဆိုင် ထားပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံပြောဆိုသူ ဦးထွန်းမန် [၁၂/သယက (နိုင်)၁၈၀၈၄၅]မှ ရောင်းချရန်ကမ်းလှမ်းခဲ့၍ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဦးမြတ်သူ [၁၂/ပထမ(နိုင်)၀၁၅၉၈၅]မှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေအချို့အား ပေးချေထားပြီးဖြစ်သဖြင့် အရောင်းအဝယ်အား ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြေညာ ချက်ပါရှိသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း အထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံသို့ ဆက်သွယ်ကာ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ် ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်အား ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးမြတ်သူ၏
လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ
(တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ) စဉ်-၁၅၈၃၅
**အမှတ်(၅၈)၊ ဒုတိယထပ်မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံလမ်း၊
ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။**
ဖုန်း-၀၉-၄၂၁၀၃၇၄၇

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၁၉)၊ မြေကွက်အမှတ် (၅၈၀)၊ အကျယ်အဝန်း (၄၀ပေ x ၆၀ပေ)၊ (၂၅၀၀)စတုရန်း ပေရှိ နှစ်(၆၀)ဂရုဏ်မြေကွက်ကြီးအနက်မှ တရားဝင်မခွဲစိတ်ရသေးသော မြေကွက်အမှတ် (၅၇၉) နှင့် ကပ်လျက်အခြမ်း၊ အကျယ်အဝန်း (အလျား ၁၀ပေ x အနံ ၆၀ပေ)ရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ နေအိမ်အပါအဝင် အကျိုး ခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို ရှေးဦးစွာ အဆောက်အအုံများဖြင့် တရားဝင် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်စိုစိုင်း ဝင်းထွေး [၁၂/တမ(နိုင်)၁၅၇၈၅] ကို အဆောင်အယူမှု ကျွန်ုပ် ဒေါ်တာရာမှန်ဖြင့် [၁၂/သခန(နိုင်)၁၀၇၈၈] က အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အထက်ဖော်ပြပါ မြေနှင့်အိမ် အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို မည်သူမဆိုကန့်ကွက်လိုပါက ကျွန်ုပ် ဒေါ်တာရာမှန်ဖြင့် ထံသို့ ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားမူရင်း များဖြင့် ဤကြေညာချက်ပါရှိသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်းလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင် ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ထက်ကျော်လွန်ပါက မြေကွက်အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ **ဒေါ်တာရာမှန်ဖြင့် [၁၂/သခန(နိုင်)၁၀၇၈၈] အမှတ် (၇)၊ သုံးခွံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း - ၀၉ ၇၉၀၄၄၄၄၉**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော်

ရန်ကုန်မြို့

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အင်းစိန်ခရိုင်တရားရုံးအဆောက်အဦ နှင့် ဆက်စပ်လုပ်ငန်းများ တည်ဆောက်ခြင်းဆောင်ရွက်ရမည့် လုပ်ငန်းများနှင့် ရွှေပြည်သာမြို့နယ်တရားရုံး အခြားနှင့်မျက်နှာကြက် ပြုပြင်ခြင်းလုပ်ငန်းတို့အတွက် ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း ပြည်ထောင်စုငွေလွှဲငွေရင်း တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းရန်ပုံငွေ များမှ တည်ဆောက်မည်ဖြစ်ပါသဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံသားပုဂ္ဂလိက လုပ်ငန်းရှင်များအား အိတ်ဖွင့်တင်ဒါတင်သွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်အပ် ပါသည်။

၂။ တင်ဒါပုံစံနှင့် စည်းကမ်းချက်များကို တစ်စုံလျှင် ငွေကျပ် ၁၀၀၀/- (ကျပ်တစ်သောင်းတိတိ)ဖြင့် ရုံးချိန်အတွင်း ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော်၊ ထောက်ပံ့ဌာနတွင် စတင် ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်-

(က) စတင်ရောင်းချမည့်နေ့ရက် - ၂၅-၂၀၂၃ ရက် (အင်္ဂါနေ့)

(ခ) လျှောက်လွှာအရောင်း - ၁-၆-၂၀၂၃ ရက် (ပိတ်မည့်ရက်) (ကြာသပတေးနေ့)

(ဂ) တင်ဒါနှုတ်ဆုံး - ၂၆-၂၀၂၃ ရက် (သောကြာနေ့)

တင်သွင်းမည့်ရက် - ထောက်ပံ့ဌာန၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော်

(ဃ) တင်ဒါလျှောက်လွှာ - ထောက်ပံ့ဌာန၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော်

၃။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များ သိရှိလိုပါက ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီးဦးစီးမှူးရုံး၊ ထောက်ပံ့ဌာနသို့ လူကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ၀၁-၈၃၇၇၇၈၃ သို့ဖြစ်စေ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်မေးမြန်း နိုင်ပါသည်။

တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရေးအဖွဲ့

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ် (၃၉ B)၊ ရှေးစာခရစ်လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၀)၊ ဧရိယာ (၀.၀၅၅) ဧကရှိ ဂရုဏ်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော အဆောက်အဦ အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်ကို ပိုင်ဆိုင်ရောင်းချ ပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်ကျော်စို [၁၃/သန(နိုင်)၀၂၀၅၇၈] ထံမှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေက စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ် ပါသည်။ စရန်ငွေပေးချေထားခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ မည်သူမဆို ကန့်ကွက်လို ပါက ယနေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောအထောက်အထား စာရွက် စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ကို ဆက်လက်ချုပ်ဆို၍ ဝယ်ယူသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

**လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ
ဦးမောင်မောင်မျိုးလှိုင်(LL.B)**
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၆၀၄)
**အမှတ်(၂၆/ဒုတိယထပ်)၊ ပိပေပလာစာ၊ ဦးစိစာရလမ်း၊
ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ဖုန်း - ၀၉-၄၂၁၀၃၇၇၄**

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၁၄၊ မြေကွက်အမှတ်-၁၃၈၊ လူနေရပ်ကွက်အမှတ်- ရွှေပေါက်ကံ ဟုခေါ်တွင် သော အကျယ်အဝန်း (အလျား ၄၀ပေ x အနံ ၆၀ပေ)၊ နှစ်(၆၀)ဂရုဏ် ခေါ်ငွေ [၁၂/ဗဟန(နိုင်)၀၃၁၄၅၇] အမည်ပေါက် မြေကွက်ကြီးနှင့် အကျိုး ခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို စာချုပ်အထက်ဆက်ပြု၍ လက်ရောက် ရရှိပိုင်ဆိုင်ပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချခံခွင့်ရှိသည့်ဟု ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်ကြည်ကြည်ဝင်း [၇/တမ(နိုင်)၁၁၂၀၃၈]ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန် ရောင်းဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ပိုင်ရေးဆိုင်ခွင့်အတွက် ကန့်ကွက် လိုပါက ခိုင်လုံသောစာချုပ်စာတမ်းမူရင်းများဖြင့် ဤကြေညာချက်ပါရှိ သည့်နေ့ရက်မှ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ အထက်ပါ ကန့်ကွက်ရန်သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်း အဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

**လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ-
ဦးအောင်မော်ဝင်း (B.A,H.G.P,D.B.L (Dip in Korean(Y,U,F,I)**
အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၁၃၄၂၅)
အမှတ်-၇၀၃(ခ)၊ ခိုင်ရွှေလမ်း၊ ၄၅-ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း) မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း ၀၉ ၄၂၁၀၃၁၆၂

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ရန်ကုန်မြို့၊ မြောက်ဒဂုံမြို့နယ်၊ ဗိုလ်ဗထူးအိမ်ရာ၊ အခန်း(၁၀)၊ တိုက်အမှတ် (A/4)နေ ဦးအောင်မြင့် [၁၂/စခန(နိုင်)၀၁၅၀၈၈]၏ လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ အောက်ပါ အတိုင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်-

ရန်ကုန်မြို့၊ မြောက်ဒဂုံမြို့နယ်၊ ဗိုလ်ဗထူးအိမ်ရာ၊ အခန်း(၁၀)၊ တိုက်အမှတ် (A/4)တိုက်ခန်းနှင့် ယင်းတိုက်ခန်း၏ အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်ကို ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဦးအောင်မြင့်နှင့် ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်နန္ဒာ တို့ ပိုင်ဆိုင်ပြီး ယခုအခါတွင် ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်နန္ဒာ မှာ ကျန်းမာရေး မကောင်းသူတစ်ဦးဖြစ်နေ၍ အထက်ဖော်ပြပါတိုက်ခန်းနှင့် ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်နန္ဒာ ၏ ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်စဉ်က ဝတ်ဆင်ခဲ့သည့် လက်ဝတ် ရတနာများနှင့် အခြားပိုင်ဆိုင်သောပစ္စည်းများအား ခင်ပွန်းဖြစ်သူ ဦးအောင်မြင့် သိရှိသဘောတူညီခြင်းမရှိဘဲ တစ်နည်းနည်းဖြင့် လွှဲပြောင်းရောင်းချခြင်း၊ ပေါင်နှံခြင်း၊ ငှားရမ်းခြင်းမပြုလုပ်ရန် အများ သိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

**လွှဲအပ်သူကြားသူ-
ဦးအောင်မြင့်**
[၁၂/စခန(နိုင်)၀၁၅၀၈၈]

**လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ-
ဒေါ်သစန္ဒာဦး**
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၀၇၈၀)
ဖုန်း- ၀၉-၅၀၃၃၂၇၊ ၀၉-၂၅၀၅၈၇၃၇

ရတနာဟူသည် ရတနာတန်ဖိုးသိသူတို့၏ မြတ်နိုးရာဖြစ်သကဲ့သို့ ပညာရှင်ဟူသည် ပညာတန်ဖိုးသိသူတို့၏ တိုင်ပင်ရာဖြစ်သည်။



Professor Dr. ဦးစံတင်အောင် (ရွှေဘို)၏ တပည့်
ဂုဏ်ထူးဆောင်လက္ခဏာပညာပါရဂူဆရာကြီး

ဒေါက်တာကျော်လွင် Hony . Doctor of Palmistry (Ph-D)

သင့်လက်ဖဝါးအစုံကို စက္ကန့်ပိုင်းမျှ ဆရာထံမှာ ပြကြည့်ပါ။ သင့်ဘဝ
အတွက်ဆိုးကျိုးများကိုရှောင်ဖျက်၍ ကောင်းကျိုးများကို ဆောင်ရွက်
ခွင့်ရရှိစေပါမည်။ ကလေးအမည်၊ ဆိုင်အမည်၊ လုပ်ငန်းအမည်၊ ကုမ္ပဏီ
အမည်၊ ခွဲစိတ်ဖွားရက်၊ အိမ်ဆောက်ပုံနှင့်တစ်သက်လောအခါ နေကောင်း
ရက်မြတ်မင်္ဂလာအခါရွေးချယ်ပေးပါသည်။ တိုက်၊ အိမ်၊ မြေ၊ ယာဉ်၊
ကား၊ ရောင်းထွက်ရန်ဆောင်ရွက်ပေးပါသည်။ ပိုင်ရှင်၏ကံစာတာကို
တွက်ချက်၍ ဆရာကိုယ်တိုင်သတ်မှတ်ပေးသောရက်အတွင်းရောင်းထွက်ပြီးမှ ညက်ပူဇော်ခပေးရပါမည်။
ဟောခန်း - အခန်း(၆/၁၀)မြောက်ဘက်မုခ်မဟာဝိယေဝေတီ၊ ရန်ကင်း၊ ဟောပြောချိန် - နံနက်(၈နာရီမှ ၉နာရီအထိ)
အိမ် - တိုက်အမှတ် ၅၆ (မြေညီထပ်)၊ သီတာလမ်း၊ ၁၃-ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်း။ (၁)ရက်
(၁၀)ဦးသာဟောပါသည်။ (၁)ရက်ကြိုတင်စာရင်းပေးသွင်းပါရန်။ Ph-09 450025482 Online မှ မေးလိုသူများ
K-pay 09450025482 သို့ ဘဏ်ပို့ဆောင်ပေးသောအခါ Vilt ဖြစ်လက်ပုံစံရက်ထားသောခေါ်ပုံပေးသောကုမ္ပဏီပိုင်ဆိုင်ပါသည်။

ဒေါက်တာကျော်လွင် (လက္ခဏာပညာပါရဂူ)
(Ph-D) Palmistry Kol-India(2009)

- သာသနဓမ္မာစရိယာ(၁၉၇၁)၏
- ဓမ္မဒါန - အဘိဓမ္မာအခြေခံသင်တန်း
 - ပိဋကပညာ - အင်္ဂါ၊ ကြာသပတေး၊ စနေ
 - ပညာဒါန - လက္ခဏာပညာအတတ်သင်တန်း
 - ပိဋကပညာ - တနင်္လာ၊ ဗုဒ္ဓဟူး၊ သောကြာ
 - အချိန် - မွန်းလွဲ (၂ နာရီမှ ၃ နာရီအထိ)
 - စုံစမ်းရန် - ၀၉ ၄၅၀၀၂၅၄၈၂

တစ်ဦးတည်းဖြစ်
ပါကြောင်း
လှိုင်သာယာမြို့နယ်အ.ထ.က
(၃)Grade(10)မှ မထွန်း
နန္ဒာလင်း၏ ဖခင် ဦးခင်မောင်
သိန်း (ခ) ဦးခင်မောင်သင်း [၁၂/
လသာယာ(နိုင်)၁၀၆၈၄၁] မှာ
တစ်ဦးတည်း ဖြစ်ပါကြောင်း။
ဦးခင်မောင်သိန်း(ခ)
ဦးခင်မောင်သင်း

ပျောက်ဆုံးကြောင်း
ကျွန်တော် ဦးနေမျိုးလတ်
[၁၂/ပာတ (နိုင်) ၀၃၀၆၁၃]
(CDC-၄၈၂၆၄)ကို ခံဆောင်
သည့် Master (F.G) လက်မှတ်
အမှတ်-1120 အပါအဝင် ၎င်း
နှင့်သက်ဆိုင်သော ရေကြောင်း
သင်တန်း လက်မှတ်များမှာ
ပျောက် ဆုံး သွား ပါ သဖြင့်
တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြား
ပေးပါရန်။
Ph:09-5062729

အစုရှယ်ယာလျှော့ချခြင်းအား
ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
ကျွန်တော်များ K Empire Co.,Ltd မှ အစုရှယ်ယာများလျှော့ချရန်
အောက်ပါအတိုင်း ရှယ်ယာရှင်များမှ သဘောတူ ဆုံးဖြတ်ခဲ့သည်-
အစည်းအဝေးဆုံးဖြတ်ချက်
(၁) ယခင် မတည်ငွေရင်းမှာ တစ်ဦးလျှင် သိန်း ၃၀၀ ကျပ်မှ သိန်း ၂၅၀
လျှော့ချသွားမည်ဖြစ်သည့်အတွက် တစ်ဦးလျှင် မတည်ငွေရင်း သိန်း ၅၀
ကျပ် (၅၀၀၀,၀၀၀)တိတိ စုစုပေါင်းမတည်ငွေ သိန်း ၁၀၀ ကျပ်တိတိ
ဖြစ်သည်။
(၂) ထိုသို့ လျှော့ချခြင်းသည် စည်းကြပ်မှုမလွတ်ကင်းနေသောငွေ
သားဖြစ်သည့်အတွက် အခွန်စည်းကြပ်ခြင်းကို ခံယူမည်ဖြစ်သဖြင့်
ပေးဆောင်ရမည့် အခွန်ပမာဏအရ ငွေကြေးချိန်ဆရသည့်အတွက်
လျှော့ချခြင်းဖြစ်သည်။
ဦးအောင်ပြည့်စုံ
မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
ရန်ကင်းမြို့၊ သယ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ကြီးပွားရေး (မြောက်)ရပ်ကွက်၊ ရှင်စောပု
လမ်း၊ အမှတ်(၃၁၈/ခ)၊ သုံးခန်းတွဲအနက် အလယ်အခန်း(ပထမထပ်) ဟုခေါ်တွင်
သော တိုက်ခန်းအပါအဝင် ယင်းတိုက်ခန်းနှင့် ဆက်စပ်လျက်ရှိသော အကျိုးခံစား
ခွင့် အားလုံးတို့ကို အဆက်အစပ်စာချုပ်များဖြင့် တရားဝင်ဝယ်ယူ လက်ရှိပိုင်ဆိုင်
၍ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဒေါ်နန်းအေးအေး(၁၂/၁၈၈(နိုင်)၀၀၄၂၅၄)ထံမှ အပြီးအပိုင်
ဝယ်ယူရန် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက စရန်ငွေပေးချေပြီးဖြစ်ပါသဖြင့် ကန့်ကွက်
လိုပါက ခိုင်လုံသော တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှုစာရွက်စာတမ်း (မူရင်း)များနှင့်တကွ
ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လူကိုယ်တိုင်
လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အဆိုပါ
အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်
သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဦးကြည်သာဦး (LLB)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၇၈၄၄/၂၀၂၁)
အမှတ်(၂၀၈) (ပထမထပ်)၊ ဆိပ်ကမ်းသာလမ်း(အလယ်ဘလောက်)
ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
ဖုန်း-၀၉-၈၈၇၅၈၇၈၉, ၀၉-၇၆၈၂၁၁၁၂

အမည်ပြောင်းလဲခေါ်ဆိုရန်
ရန်ကင်းမြို့၊ မြောက်ဥက္ကလာပ
မြို့နယ်၊ (ဃ)ရပ်ကွက်၊ ခေမာသီ
လမ်းမကြီးနေ (အဖ) ဦးဝင်းမြင့်
(အမိ) ဒေါ်မြသန်းတို့၏ သမီး
မမုမြတ်ဝင်းအား ယနေ့မှစ၍
မမုမြတ်ဝင်းဦးပျောင်းလဲခေါ်ဆိုပါ
ရန်။
မမုမြတ်ဝင်း

တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါ
ကြောင်း
မင်္ဂလာမြို့နယ်၊ အဖ
ဦးဘုန်းမြင့် [၇/သဝတ (နိုင်)
၀၀၉၂၄၈]၏ သားဖြစ်သူ ဦးစွာမန်
အောင်(၇/သဝတ(နိုင်) ၀၆၆၁၄၈)
နှင့် ဦးစွာမင်းဘုန်းသည် တစ်ဦး
တည်းဖြစ်ပါကြောင်း။
ဦးစွာမန်အောင်(ခ)ဦးစွာမင်းဘုန်း

သားအဖြစ်မှအမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း
ရန်ကင်းမြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ကျောက်ပြားစက်လမ်း၊
(၂)ရပ်ကွက်နေ ဦးညောင်လင်းအောင် [၁၂/မရက(နိုင်) ၁၀၈
၀၀၉]၏ သားဖြစ်သူ မောင်သီဟကို [၁၂/မရက(နိုင်) ၁၇၄
၈၀၈]သည် မိဘအားအကြိမ်ကြိမ်စိတ်ဆင်းရဲအောင်ပြုလုပ်နေ
ပါသဖြင့် (၂၇-၄-၂၀၂၃)ရက်မှ စ၍ သားအဖြစ်မှ အမွေပြတ်
စွန့်လွှတ်ကြောင်းနှင့် ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သောကိစ္စအဝဝများ
အားတာဝန်ယူ ဖြေရှင်းပေးမည် မဟုတ်ပါကြောင်း အများ
သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဦးညောင်လင်းအောင်

“ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းကြေညာခြင်း”
ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ စမ်း/မြောက်ရပ်ကွက်၊
မင်္ဂလာလမ်း၊ အမှတ်(၅၁)၊ မြေညီတိုက်ခန်းကို ပိုင်ဆိုင်လက်ရှိထားသူ
ဦးမင်းအောင်(၁၂/စခန(နိုင်)၀၀၇၂၅၄)ထံမှ ပြန်လည်ဝယ်ယူရန် ၎င်း၏
(GP ရသူ) ဦးမိုးဇော်သွင်(၁၂/တမန(နိုင်)၀၀၃၁၁၀)ထံ ရောင်းဖိုးစရံငွေ
အချို့အဝက်ကို ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေကပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။
ထို့ကြောင့်အထက်ပါတိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်ကို ကန့်ကွက်လိုသူရှိပါက
(၁၄)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံ
လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက ဥပဒေနှင့်
အညီ အရောင်းအဝယ်ကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း
သက်ဆိုင်သူများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဦးအောင်ကျော်ဦး(စဉ်-၈၅၄၄)၊ (တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ)
နံး၊ အမှတ်(၁၀၁) ပထမထပ်၊ စက်တွင်းလမ်း၊ အလုံမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
ဖုန်း-၀၉ ၇၆၉၃၂၀၃၆၊ ၀၉ ၄၅၀၀၂၅၄၄

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
ရန်ကင်းမြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၄)၊ ပိန်းနင်း(၂)လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၂၅၄)
ဒေါ်နုကြည်(KTN-၁၇၉၄၇၀)အမည်ပေါက် အကျယ်အဝန်း(၄၀၀ x ၆၀)ပေရှိ ပါမစ်မြေကွက်ထဲမှ တရားဝင်ခွဲစိတ်ရသောသော
မြေကွက်ကို မျက်နှာမူလှိုင်(ယာဘက်) အကျယ်အဝန်း(၂၀' x ၆၀')ရှိ ပါမစ်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ
အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးကို တရားဝင်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်မမူ
မြင့် [၁၂/ဥကမ(နိုင်)၂၅၄၈၂၅]မှ လွှဲပြောင်းရောင်းချ လိုကြောင်းကမ်းလှမ်းရာ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေဖြစ်သူမှ ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေ
တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤ ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း
ခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထား(မူရင်း)များဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်
ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဒေါ်ဟောမာန်စိုး (LLB) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၅၈၀)
တိုက်(A-2)၊ အခန်း(၁၀၃)၊ ဗိုလ်မှူးဗထူးအိမ်ရာ၊ ၄၈၂၀၀ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)၊ ရန်ကင်းမြို့။
ဖုန်း-၀၉-၂၅၀၀၀၉၃၀၉၊ ၀၉-၂၅၀၀၂၁၀၂၅

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း
ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်ခရိုင်၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ အေးသစ္စာ
ရပ်ကွက်၊ အေးသစ္စာလမ်းမကြီးတွင် တည်ရှိသည့် မြေကွက်အမှတ်(၉၇၈)၊
ဒေါ်လှညွန့် အမည်ပေါက် မြို့ရွာနှင့်အိမ်ပုံဖြူးရေးဦးစီးဌာနမှ မြေနေရာချ
ထားပေးသော ပေ(၄၀x၆၀)ရှိ မြေကွက်ကြီးအတွင်းမှ ပါမစ်မြေ၊ ပေ(၂၀x၆၀)
အကျယ်ရှိ မြေကွက်နှင့် မြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ် အားလုံးတို့
ကို တရားဝင် လက်ဝယ်ထားပိုင်ဆိုင်၍ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူမှာ ဝန်ခံ
ကတိပြုသူများဖြစ်သော ဦးအောင်မိုးမြင့် (၁၂/ဦးဘုန်းမြင့်[၁၂/၁၈၈(နိုင်)၀၀၇
၈၅၂] ဒေါ်ချိုချိုလှိုင် (၁၂/ဦးစိန်လှိုင်[၁၂/ဥကတ(နိုင်)၀၀၈၄၅၆]ထံမှ ကျွန်ုပ်
တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်နီနီအေး [၁၂/တမန(နိုင်)၁၀၆၉၆၆]မှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်
အတွက် စရန်ငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေထားပြီးဖြစ်သောကြောင့် ကန့်ကွက်
မည့်သူရှိပါက တိုက်ခွင့်လိုသော စာချုပ်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများ
နှင့်တကွ ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့ရက်မှ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လာရောက်
ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက ဥပဒေနှင့်
အညီ အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးမြောက်အောင်မြင်သည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်
ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဒေါ်နီနီအေး၏လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဦးထွန်းလှ (LLB) ဒေါ်သိရီဦး (LLB) (LLM)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၉၃၃၄) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၁၂၃၀)
အမှတ်(၉)၊ မဂ္ဂင်လမ်း၊ ပဲခူးရပ်ကွက်၊ သန်လျင်မြို့။
ဖုန်း-၀၉-၇၃၁၀၀၃၃၂ ၀၉-၇၉၉၂၅၃၀၃

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၁၊
မြေကွက်အမှတ် ၇၀၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်-၇၀၊ သခင်ခင်ဇော်(၁)
လမ်း၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ဒေါ်နော်လားထူး
(ISN-၅၃၇၇၃)အမည်ပေါက် (၀.၀၅၅၅)ဧက၊ နှစ်(၆၀)မြေငှားဂရန်မြေအား
အမည်ပေါက် ဒေါ်နော်လားထူးသည် (၁၂-၁၁-၂၀၁၈)ရက်နေ့တွင်လည်း
ကောင်း၊ အမည်ပေါက်(ပထမအိမ်ထောင်ဖြစ်သူ)ဦးတင်လတ်သည်
(၄-၄-၁၉၈၈)ရက်နေ့တွင်လည်းကောင်း၊ (ဒုတိယအိမ်ထောင်ဖြစ်သူ)
ဦးတင်နိုင်သည် (၁၅-၅-၂၀၂၂)ရက်နေ့တွင်လည်းကောင်း၊ ပထမ
အိမ်ထောင်ဖြစ်သူ ဦးတင်လတ်နှင့် အမည်ပေါက် ဒေါ်နော်လားထူးတို့တွင်
သားသမီး ၂ ဦးမွေးဖွားခဲ့ပြီး ၎င်းသားသမီး ၂ ဦးအနက် သားဖြစ်သူ ဦးအောင်
အောင်လတ်(ခ) အောင်သစ်သည် (၁၁-၆-၂၀၂၁)ရက်နေ့တွင်လည်းကောင်း၊
အသီးသီးကွယ်လွန်ခဲ့ကြပြီး၊ ဒုတိယအိမ်ထောင်ဖြစ်သူ ဦးတင်နိုင်နှင့်
အမည်ပေါက်တို့တွင် သားသမီးမွေးဖွားခဲ့ခြင်းမရှိကြောင်း၊ ကျန်အမွေ
ဆက်ခံပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဒေါ်နော်အေးအေးလတ်[၁၂/ပမန(နိုင်)၀၀၇၂၃၁]၊(သမီး)
နှင့် ဒေါ်ချောစုလှိုင် [၁၂/၁၈၈(နိုင်)၀၀၅၃၂]၊(မိန်းမ)၊[သားဖြစ်သူ
ဦးအောင်အောင်လတ်(ခ)အောင်သစ်]၏(ဇနီး)တော်စပ်သူတို့မှ နှစ်(၆၀)
မြေငှားဂရန်၊ သေစာရင်းများ၊ ကျမ်းကျိန်လွှာများ၊ ထောက်ခံကျမ်းကျိန်လွှာ
များ၊ အိမ်ထောင်စုလွှဲရေးစာရင်းများ၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်များ၊ မြေခွန်
ပြေစာတိုက်ပြုစီမံခန့်ခွဲရေးနှင့် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန်
မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ မြေပြင်ကွင်းဆင်းစစ်ဆေး
ခဲ့ရာ မြေပေါ်တွင် RC (၂)ထပ် (၁)လုံးတွင် ဒေါ်နော်အေးအေးလတ်နေထိုင်ပြီး၊
(၁)ထပ်သွပ်မိုးကျောက်ပြားကာ (၁)လုံးတွင် ဒေါ်ချောစုလှိုင်နေထိုင်ပါသည်။
ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးသည်ကိုသိရှိကြောင်း လျှောက်ထားသူတို့မှ လက်မှတ်
ရေးထိုးပေးပါသည်။ သို့ဖြစ်၍ ဒေါ်နော်အေးအေးလတ်နှင့် ဒေါ်ချောစုလှိုင်တို့မှ
ပူးတွဲ၍ ပိုင်ဆိုင်၊ အရောင်းမြေပုံကူးလျှောက်ထားလာခြင်းအား တရားဝင်
ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)
ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံး
လုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေး
ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)
မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကုန်အမှတ်တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားကိုအများသိစေရန်
အသိပေးကြေညာချက်
ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၊ မြန်မာနိုင်ငံကုမ္ပဏီများဥပဒေအရ ယနေ့တိုင် ဖွဲ့စည်း
တည်ရှိနေသည့် LA PYAE SAN COMPANY LIMITED (Registration No-107359605)သည်
အောက်တွင် ဖော်ပြထားသည့် ကုန်အမှတ်တံဆိပ် အမည်အမှတ်အသားကို ကုမ္ပဏီ၏ ကိုယ်ပိုင်ဥပဒေ
ဖြင့် တီထွင်ဖန်တီး၍ ရန်ကင်းမြို့၊ စာချုပ်စာတမ်းများ မှတ်ပုံတင်ရုံးတော်တွင် မှတ်ပုံတင်စာချုပ်အမှတ်-
(၃၅၃၂ /၂၀၂၃) ဖြင့် (၂၈-၃-၂၀၂၃) ရက်နေ့တွင် မှတ်ပုံတင်သွင်းဖြတ်ဟာ ကြေညာပြီးဖြစ်ကြောင်း
အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည် -

မှတ်ပုံတင်အမှတ်- ၃၅၃၂ /၂၀၂၃
အထက်ဖော်ပြပါ ကုန်အမှတ်တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားကို LA PYAE SAN COMPANY
LIMITED သည် NICE CLASSIFICATION 2023 ၏ အမှတ်စဉ်(၂၉)၊ (၃၁)နှင့် အကျိုးဝင်သည့်
လုပ်ငန်းများဖြစ်သော အသား၊ ငါးမွေးမြူ ရောင်းချရေးလုပ်ငန်းနှင့် အသက်ရှင်လျက်ရှိသော တိရစ္ဆာန်
များ မွေးမြူရောင်းချခြင်း လုပ်ငန်းများတွင် အသုံးပြုသွားမည့်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ ကုန်အမှတ်တံဆိပ်
အမည်အမှတ်အသားကို အရွယ်အစားအမျိုးမျိုးဖြင့် ဆိုင်းဘုတ်၊ မဂ္ဂဇင်း၊ ဂျာနယ်၊ ငွေရပြေစာ၊
ဖြတ်ပိုင်း၊ တံဆိပ်တုံး၊ Letterhead၊ ဝီဒီယို၊ Website၊ Email၊ ရုပ်မြင်သံကြား၊ သတင်းစာ၊ Social
Media Platform အစရှိသည့် ကဏ္ဍများအပြင် လူ့အသုံးအဆောင်ပစ္စည်းများ၊ အထုပ်အပိုးပစ္စည်းများ၊
သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးယာဉ်များနှင့် အဆောက်အအုံများတွင် ရိုက်နှိပ်၊ ကပ်နှိပ်၊ ဖိနှိပ်၍ ရန်ကင်းမြို့၊
နှင့်တကွ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်တစ်ဝန်းလုံးတွင် ကျယ်ပြန့်စွာ အသုံးပြုမည်ဖြစ်
ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
သို့ဖြစ်ပါ၍ အထက်ပါကုမ္ပဏီ၏ ကိုယ်ပိုင်အသိဥပဒေဖြင့် တီထွင်ထားသောအထက်ပါ
ကုန်အမှတ်တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားကို တီထွင်သူ ကုမ္ပဏီမှတစ်ပါး အခြားမည်သူတစ်ဦး
တစ်ယောက်မျှ (သို့မဟုတ်) အသင်းအဖွဲ့တစ်ခုမျှ တိုက်ရိုက်ဖြစ်စေ၊ သွယ်ဝိုက်၍ဖြစ်စေ၊ ဆင်တူ
လှီးမှား ထင်ယောင်ထင်မှားဖြစ်စေရန် ရည်ရွယ်၍ (သို့မဟုတ်) မရည်ရွယ်ဘဲ တူပုံပြုလုပ်သုံးစွဲသည်ကို
တွေ့မြင်ကြားသိရပါက ယင်းကဲ့သို့ ပြုလုပ်သူမည်သူကိုမဆို ဆင်တူလှီးမှား၊ တူပုံပြုလုပ် ထားသည့်
အမှတ်တံဆိပ်အား ဖျက်သိမ်းသည်အထိ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၏ တည်ဆဲဥပဒေ
များအရ အရေးယူမည်ဖြစ်ပြီး ဥပဒေပါ အခွင့်အရေးများအား အပြည့်အဝ ရရှိနိုင်ရန် ဆောင်ရွက်
သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်များအရ-
ဒေါ်လှီဝင်း အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၅၃၀၅၈)
အခန်း-(၃၀၂)၊ တိုက်အမှတ်- A 2၊ ရတနာအိမ်ရာ၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
Ph-09-964555099, 09-253025069

ရွှေတိဂုံစေတီတော်ဂေါပကအဖွဲ့ရုံး

ဆိုင်ထွက်ခွင့်ရရှိသူအမည်ပေါက်ပြောင်းလဲခြင်းဆိုင်ရာကြော်ငြာ

၁။ ရွှေတိဂုံစေတီတော်ဂေါပကအဖွဲ့သည် စောင်းတန်းများအတွင်း ဆောက်လုပ်ထားသော ဆိုင်ခန်းများ၌ ဈေးရောင်းချရန် ဆိုင်ထွက်ခွင့်ရရှိသူများကို မှတ်ပုံတင်၍ သတ်မှတ်ခွင့်ပြုထားပါသည်။ ယခုအခါ အရှေ့ဘက်စောင်းတန်းမှ (၂၄)ဆိုင်၊ တောင်ဘက် စောင်းတန်းမှ (၁)ဆိုင်၊ မြောက်ဘက်စောင်းတန်းမှ (၃)ဆိုင်၊ မြောက်ဘက်ဆိုင်ခန်း(၅၀)ဈေးတော်ရုံမှ (၃)ဆိုင်နှင့် အရှေ့ဘက် ဆိုင်ခန်း(၄၀)ဈေးတော်ရုံမှ (၁)ဆိုင် စုစုပေါင်းဆိုင်(၃၂)ဆိုင်မှ ဆိုင်ထွက်ခွင့်ရရှိသူအမည်များ ပြောင်းလဲပေးရန် စီမံဆောင်ရွက် နေပါသည်။

၂။ အောက်ဖော်ပြပါ ဆိုင်ခန်းအမှတ်များ၌ ဆိုင်ထွက်ခွင့်ရရှိသူ အမည်ပေါက်ပြောင်းလဲခြင်းကိစ္စနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ကန့်ကွက်လို သူရှိပါက ဤကြော်ငြာသည်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသော အထောက်အထားတင်ပြ၍ ကန့်ကွက်နိုင်ပြီး၊ ကန့်ကွက်မည့် သူမရှိပါက သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်လျှင် အမည်ပေါက်ပြောင်းလဲခြင်းအား ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ကြော်ငြာ အပ်ပါသည်-

- (က) အရှေ့ဘက်စောင်းတန်းမှ ဆိုင်အမှတ် - ၇၊ ၈၊ ၉၊ ၁၁၊ ၂၄၊ ၂၆၊ ၄၀၊ ၄၈၊ ၄၉၊ ၇၀၊ ၇၂၊ ၇၆၊ ၈၁၊ ၈၂၊ ၈၃၊ ၈၄၊ ၈၆၊ ၉၈၊ ၁၀၁၊ ၁၀၄၊ ၁၁၃၊ ၁၁၄၊ ၁၁၈၊ ၁၂၉၊
- (ခ) တောင်ဘက်စောင်းတန်းမှ ဆိုင်အမှတ် - ၉
- (ဂ) မြောက်ဘက်စောင်းတန်းမှ ဆိုင်အမှတ် - ၄၂၊ ၆၄၊ ၆၇၊
- (ဃ) မြောက်ဘက်ဆိုင်ခန်း(၅၀)ဈေးတော်ရုံမှဆိုင်အမှတ် - ၁၃၊ ၃၉၊ ၄၉၊
- (င) အရှေ့ဘက်ဆိုင်ခန်း(၄၀)ဈေးတော်ရုံမှဆိုင်အမှတ် - ၂၃

ဘဏ္ဍာတော်ထိန်းဂေါပကအဖွဲ့

အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာရုပ်သိမ်းခြင်း

ကျွန်တော် ဦးလေတန်ငြိမ်းချမ်း (ဘ) ဦးဝင်းမြင့် (ခ) ဦးခင်မောင်ဝင်း (၁၂/အစန (နိုင်) ၀၀၂၇၄၁) အား ရန်ကုန်မြို့၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ သံလွင်လမ်း၊ အမှတ်-၁၃၅(L)နေ ဦးဝင်းမြင့် (ဘ) ဦးကျော်မင်း (၁၂/တမန (နိုင်) ၀၂၂၇၅၂)မှ ၎င်းကိုယ်စား လုပ်ငန်းကိစ္စများဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ဒီပဲယင်းမြို့စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံးတွင် (၂-၁-၂၀၂၀)ရက်စွဲပါ အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ်- (၁/၂၀၂၀)ကို လွှဲအပ်ခဲ့ပါသည်။

ယခုအခါ ကျွန်တော် ဦးလေတန်ငြိမ်းချမ်းသည် ဦးဝင်းမြင့်မှ ကိုယ်စားလှယ်လွှဲထားသော လုပ်ငန်းကိစ္စများ ဆောင်ရွက်ရန် မလိုအပ်တော့ပါသဖြင့် အထက်အပိုဒ်-(၁)ပါ အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအား ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ ရုပ်သိမ်းပြီးဖြစ်ပါကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာရုပ်သိမ်းသူ

ဦးလေတန်ငြိမ်းချမ်း (ဘ) ဦးဝင်းမြင့် (ခ) ဦးခင်မောင်ဝင်း ၁၂/အစန (နိုင်) ၀၀၂၇၄၁

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

တောင်ငူတက္ကသိုလ်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၁၄/၂၊ မြေကွက်အမှတ် ၁/၁၊ မြေကွက်အမှတ်အမှတ်-၁/၁၊ ကျေးတမာလမ်း၊ ၁၄/၂၊ ရပ်ကွက်အမှတ်(၁၄)၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ဒေါက်တာရွှေခင်(၇/ကကန(နိုင်)၀၀၃၅၆၉)၊ ဒေါ်မိမိ(၇/ကကန(နိုင်)၀၀၃၅၇၁)၊ နှစ်(၆၀)ဂရုနိမြေအားအမည်ပေါက်-ဒေါက်တာရွှေခင်၊ ဒေါ်မိမိမြေကွက်အား-ဦးရွှေခင်(ခင်ပွန်း)ကွယ်လွန်သဖြင့်ဒေါ်မိမိမှတစ်ဦးတည်း သောဇနီးတော်စပ်ကြောင်းကျမ်းကိုးကွန်လွှာအမှတ်-၁၃၈၁/၂၀၂၃(၁၁-၁-၂၀၂၃)ထောက်ခံကျမ်းကိုးကွန်လွှာ (၂)စောင်၊ ဂရုနိ(နိုင်)က/က/သေစာရင်း၊ ဝန်ဆောင်ခ တို့တင်ပြ၍ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းမြေပုံကူးလျှောက်ထားလာခြင်းအားတရားဝင် ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့်ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက် အတွင်းကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါကလုပ်ထုံးလုပ်နည်း အတိုင်းဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်းအသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်) မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းကြော်ငြာ

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၄၁)၊ ဂန္ဓမာလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၄၂၈)၏ မြေအကျယ်အဝန်း(၄၁ x ၆၀) ပေထဲမှ တရားဝင်မခွဲစိတ်ရသေးသော မြေကွက်အမှတ်(၁၄၃၀)နှင့်ကပ် လျက်ဘက်ခြမ်း၏ မြေအကျယ်အဝန်း(၂၅ x ၆၀)ပေရှိ ဦးခေဝ(အေ-၂၃၂၇၈၇) အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရုနိမြေအမျိုးအစား မြေကွက်နှင့်တကွ အဆောက်အဦအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့အား ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း အဆိုပြုသူ ဒေါ်စုစုလှိုင် [၁၂/သလန(နိုင်)၀၂၇၄၈၈]ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေ ဖြစ်သူက ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေအချို့အား ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ယခုကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားများဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်အရေးဆိုနိုင်ပါသည်။ အကယ်၍ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဆက်လက် ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူ(ဒုတိယ) ဦးခေဝ(စဉ်-၁၄၄၆၂) ဒေါ်ခင်အေးသန်း(စဉ်-၂၃၁၉၉) (LL.B, D.I.L) (LL.B, D.B.L, D.I.L, WIPO Switzerland)

(တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ) အမှတ်(၁၀၁/၂)၊ ပထမထပ်၊ ၃၅-လမ်း(အောက်)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

ဖုန်း- ၀၉-၄၂၀၂၆၀၆၀၊ ၀၉-၂၅၃၁၀၈၀၁၊ ၀၉-၄၅၇၇၅၂၄၁

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ရွှေနံသာပြရပ်ကွက်၊ လမ်း ၂၀၊ မြေကွက်အမှတ်-၅၈၆၅ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီမှ ထုတ်ပေးသော ဦးစိုးစိုးအမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရုနိမြေကွက်(၈၀ပေ x ၆၅ ပေ)အနက်မှ အလယ် (၂၀ပေ x ၆၅ပေ)အား ဦးစိုးစိုးမောင်၏သမီး ဒေါ်ငြိမ်း ငြိမ်းမျိုး(၁၂/မဂဒ(နိုင်)၁၂၅၇၁၈)မှ ကတိစာချုပ်ဖြင့် ပိုင်ဆိုင်ပြီး တရားဝင် စီမံ ပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ထုတ်ဖော်၍ရောင်းချရန်ကမ်းလှမ်းလာသည့်အပေါ် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်မေမြတ်သူ(၁၂/ဒဂတ(နိုင်)၀၄၆၇၈၇)မှ သဘောရိုးဖြင့် ယုံကြည်သောကြောင့် အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ (၁၄)ရက်အတွင်း တရားဝင်ခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထား မှုရင်းများဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ အကယ်၍ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက ဤအရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်မေမြတ်သူ(၁၂/ဒဂတ(နိုင်)၀၄၆၇၈၇)၏ လွှဲအပ်သူ(ဒုတိယ) ဒေါ်ခင်စာမောင်(LL.B, D.B.L)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၁၆၃၃/၀၅-၁၂-၂၀၁၆)

အမှတ်(၁၈၆)၊ ချယ်ရီလမ်း၊ ဉာဏရပ်ကွက်၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

Ph-09-448003160

အသိပေးကြေညာချက်

၁။ ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၄၈)ရပ်ကွက်၊ ဗိုလ်မှူး ဗထူးလမ်းဘေးရှိ မြေနေရာတွင် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီ၏ ကြီးကြပ်မှုဖြင့် Myanmar V-Pile Co., Ltd မှဆောင်ရွက်သော ဗိုလ်ဗထူးတန်ဖိုးမျှတအိမ်ရာစီမံကိန်း (ဒုတိယအဆင့်)တွင် အပ်နှံရန်ကျန် ရှိသော ၄ခန်းတွဲ စထပ်တိုက် U-900 အဆောက်အဦ (၁၉)လုံး အခန်းပေါင်း (၆၀၈)ခန်းမှာ ဆောင်ရွက်ပြီးစီးပြီဖြစ်ပါသည်။ တိုက်ခန်းတန်ဖိုး အကျေ ပေးသွင်းပြီးသည့် အခန်းရှင်များအား ၄-၅-၂၀၂၃ ရက်မှစ၍ အခန်းသေ့ စတင်ထုတ်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

၂။ သို့ဖြစ်ပါ၍ တိုက်ခန်းဖိုးပေးသွင်းရန် ကျန်သူများမှ တိုက်ခန်းဖိုး ကျသင့်ငွေများအား ပေးသွင်းပါရန် အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ အမှတ်(၃)အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်းလက်အောက်ရှိ ချည်ထုတ်လုပ်သည့် အောက်ဖော်ပြပါစက်ရုံများမှ ၁/၄၀ စီချည်(အခင်)စုစုပေါင်းအရေအတွက် (၇၄၈၉၈)ပေါင်အား တင်ဒါ အမှတ်စဉ် (၂/၂၀၂၃-၂၀၂၄)ဖြင့် ရောင်းချလိုပါ၍ တင်ဒါအဆိုပြုလွှာများ တင်သွင်းရန်ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်-

စဉ်	စက်ရုံအမည်	ရေတွက်ပုံ	၁/၄၀ စီချည်(အခင်)အရေအတွက်
(က)	စစ်ကိုင်းချည်	ပေါင်	၁၅၀၀၀
(ခ)	ဗွင်ဖြူ	ပေါင်	၂၂၆၁၃၃
(ဂ)	ပခုက္ကူ	ပေါင်	၄၂၀၀၀
(ဃ)	မြစ်သား	ပေါင်	၁၇၉၇၆၅
(င)	ပျော်ဘွယ်	ပေါင်	၂၈၀၀၀၀
		စုစုပေါင်း	၇၄၈၉၈

တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်ရက် - ၄-၅-၂၀၂၃(ကြာသပတေးနေ့)
တင်ဒါပိတ်ရက် - ၁၈-၅-၂၀၂၃(ကြာသပတေးနေ့)

၂။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ပါဌာနတွင် စုံစမ်းနိုင်ပါသည်- ရောင်းချခြင်းရေးဌာန၊ အမှတ်(၃)အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်း၊ စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ ရုံးအမှတ်(၃၇)၊ နေပြည်တော်။

ဖုန်း - ၀၆၇-၄၀၈၁၅၇၊ ၀၆၇-၄၀၈၂၀၂၊ ၀၆၇-၄၀၈၃၆၂

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၁၅)ရပ်ကွက်၊ ရှင်ထွေးညိုလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၀၂)၊ အကျယ် အဝန်းပေ(၄၀x၆၀)ရှိ ဦးတင်သောင်း အမည်ပေါက်မြေအကျယ်အဝန်းမြေကွက်မှ တရားဝင်မခွဲစိတ်ရသေးသည့် မြေကွက်အမှတ်(၁၀၁) နှင့်ကပ်လျက်ဘက်ခြမ်းပေ(၂၀x၆၀)အကျယ်ရှိ မြေကွက်(မြေအကျယ်အဝန်းမညီ)နှင့်တကွယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို ဆက်စပ်စာချုပ်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးမြင့်နိုင်ဦး [၁၄/ ဗပန(နိုင်)၀၄၂၄၀၀]ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူကအပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အရောင်းအဝယ်အား ကန့်ကွက်လိုပါက ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားများရင်းများနှင့်တကွ ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်းလူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာ ပါသည်။

လွှဲအပ်သူ(ဒုတိယ) ဒေါ်မျိုးမမခင် (LL.B)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ် - ၁၄၀၂၄)

အမှတ်(၄၄)၊ အောင်သီရိလမ်း၊ (၁၄၀)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း) မြို့နယ်။

Ph:09-975643348, 09-443043490

“ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်”

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ သောက်တော်တွင်းရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်း ရပ်ကွက်အမှတ်-၇ (အညာစု ကွက်)၊ မြေကွက်အမှတ်-၁၂/၁၊ အကျယ်အဝန်း (၆၀ပေ x ၃၀ပေ)၊ စရိယာ(၀.၁၄၄၈၈၇)၊ ရ/န-၃(ခ)ရပြီး မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေ ကွက်ပေါ်ရှိ ပျဉ်ထောင်(၂)ထပ်အိမ် အပါအဝင်အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးအား ဆက်စပ်စာချုပ်များဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင် အကျိုးခံစားလျက် ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးဘဝင်း (ခ) မာမတ်ဘီလာ(လ်) [၁၂/ဗဘတ(နိုင်)၀၀၀၃၂၄] ထံသို့ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက ဝယ်ယူရန်အတွက် အရောင်းအဝယ်ပြုမည့် ရောင်းဖိုးငွေအား တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသဖြင့် အထက်ဖော်ပြပါ မြေကွက်နှင့် ငှမ်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ ပျဉ်ထောင် (၂) ထပ်အိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်နှင့် ပတ်သက်၍ အကျိုးသက်ဆိုင်ခွင့်ရှိသည်ဆိုပါက မည်သူမဆိုအထောက်အထားခိုင်မာစွာဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇) ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံလာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူ(ဒုတိယ) ဒေါ်ယုမင်းလတ်

LL.B, D.B.L, WIPO (Switzerland)

စဉ်-၁၄၄၄၉/၂၀၁၈

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ

ရုံး - အမှတ် (၉/၁၁)၊ ပထမထပ်၊ (၁၀၃-H)၊ ၃၆-လမ်းတို၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

ဖုန်း - ၀၉-၅၅၇၃၄၆၈၊ ၀၉-၇၇၇၅၅၃၄၆၈၊ ၀၉-၅၅၇၈၁၂၀၀

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၃၆)၊ ဦးဘဝင်းလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၉၃၃)၊ မြေအကျယ်အဝန်း (၄၀ပေ x ၆၀ပေ)ရှိမြေအကျယ်အဝန်းမြေကွက်နှင့်ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ နေအိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုမြေယာဌာနရှိ မြို့မြေစာရင်းတွင် ဗိုလ်မှူးမောင်ဦး [၁၄/ဗပန(နိုင်)၀၀၆၉၆၉] အမည်ဖြင့် အမည်ပေါက်မှတ်သားတည်ရှိပြီး အမည်ပေါက်ကိုယ်တိုင်မှ မိမိစီမံဦးတည်သည့် တရားဝင် လက်ရှိပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် လွတ်လပ်စွာ ပြန်လည်လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု၍ အပြီးအပိုင် လွှဲပြောင်းရောင်းချရန် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေထံသို့ စကားကမ်းလှမ်းရာ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန်အတွက် အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သောတန်ဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေ အဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက် အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား (မူရင်း)များဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိုပြီးမြောက်အောင်မြင်သည်အထိဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူ(ဒုတိယ) ဒေါ်ယုညိုညိုကြည်(LL.B) (စဉ်-၁၁၄၀၆)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ

အမှတ်(၅၄၄/ခ)၊ သဒ္ဓါလမ်း(၂၀)၊ (၄)ရပ်ကွက်၊ တောင်ငူတက္ကသိုလ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

ဖုန်း-၀၉-၄၃၁၁၄၆၅၄၊ ၀၉-၇၉၅၆၀၈၆၃၊ ၀၉-၇၉၆၃၀၈၀၂

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၃၆၆)၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၇အေ/၂)၊ စရိယာ(၀.၁၆၆)၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ဒေါက်တာရွှေခင်(၇/ကကန(နိုင်)၀၀၃၅၆၉)၊ ဒေါ်မိမိ(၇/ကကန(နိုင်)၀၀၃၅၇၁)၊ နှစ်(၆၀)ဂရုနိမြေအားအမည်ပေါက်-ဒေါက်တာရွှေခင်၊ ဒေါ်မိမိမြေကွက်အား-ဦးရွှေခင်(ခင်ပွန်း)ကွယ်လွန်သဖြင့်ဒေါ်မိမိမှတစ်ဦးတည်း သောဇနီးတော်စပ်ကြောင်းကျမ်းကိုးကွန်လွှာအမှတ်-၁၃၈၁/၂၀၂၃(၁၁-၁-၂၀၂၃)ထောက်ခံကျမ်းကိုးကွန်လွှာ (၂)စောင်၊ ဂရုနိ(နိုင်)က/က/သေစာရင်း၊ ဝန်ဆောင်ခ တို့တင်ပြ၍ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းမြေပုံကူးလျှောက်ထားလာခြင်းအားတရားဝင် ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့်ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက် အတွင်းကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါကလုပ်ထုံးလုပ်နည်း အတိုင်းဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်းအသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး(ဒုတိယ) ဒေါ်မျိုးမမခင် (LL.B)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ် - ၁၄၀၂၄)

အမှတ်(၄၄)၊ အောင်သီရိလမ်း၊ (၁၄၀)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း) မြို့နယ်။

Ph:09-975643348, 09-443043490

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ရန်ကုန်မြို့၊ သာကောတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁/ထုပါရုံ)၊ ထုပါရုံ (၁၆)လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၅၄၉)၊ လူနေရပ်ကွက်အမှတ်(၁/ထုပါရုံ)ရှိ မြေကွက်ပေါ်ရှိ ဆောက်လုပ်ထားသော တိုက်ခန်းများထဲမှ ဒုတိယထပ်၊ လမ်းထောင့်ဘက်အခြမ်းရှိတိုက်ခန်းကို ဒေါ်နန်းရည်ဦး [၁၂/လမတ(နိုင်)၀၃၁၈၃၇] သည် တရားဝင်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်းဝန်ခံလျက် ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်ခမ်းစမ်းအေး [၆/မအရ(နိုင်)၀၅၇၃၇၀]မှ ဝယ်ယူရန်သဘောတူညီခဲ့သည့်အလျောက် (၂၄-၄-၂၀၂၃)ရက်နေ့တွင် တိုက်ခန်းအရောင်း အဝယ်စရန် ပေးကတ်စာချုပ်ကို ပြုလုပ်ချုပ်ဆိုခဲ့ပြီး စရန်ငွေ တချို့တစ်စက်ကို ပေးချေထားခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါတိုက်ခန်းနှင့် ပတ်သက်၍ ပိုင်ဆိုင်မှု အငြင်းပွားခြင်း၊ ပြဿနာ တစ်စုံတစ်ရာ၊ အရှုပ်အရှင်းတစ်စုံတစ်ရာရှိပါက သက်ဆိုင်သူများသည် ဤကြော်ငြာ စာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်တိုင်အတွင်း ခိုင်မာသည့် စာရွက်စာတမ်းမှရင်းများ နှင့်တကွ ကျွန်ုပ်နှင့် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်ခမ်းစမ်းအေးထံသို့ လူကိုယ်တိုင် တိုက်ရိုက်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း၊ ကန့်ကွက်သူမရှိပါက သတ်မှတ် ရက်ကျော်လွန်လျှင် ကတ်စာချုပ်ပါနေ့ရက်အတိုင်း ဆက်လက်အရောင်းအဝယ် ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးကျော်စွာထက် (တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ) (စဉ် - ၁၂၈၉၁)
ဖုန်း-၀၉-၇၉၅၀၅၀၄၀၊ ၀၉-၄၂၂၁၂၀၂၀
ရုံးခန်းလိပ်စာ-အမှတ်(၅၆၆)၊ မြို့မလမ်း၊ (မြေညီ)၊ ၄/တောင်ရပ်ကွက်၊ သာကောတမြို့နယ်။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် အများသိစေရန်ကြေညာချက်

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူးခရိုင်၊ ပဲခူးမြို့၊ မြို့ဦးခင်းတောင်ကွင်း၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၂၄/၄)၊ ကွင်းအမှတ် (၆/၈/က) ဟုခေါ်တွင်သော (၅.၀၈)ဧက အကျယ်အဝန်းရှိသော လယ်မြေနှင့်အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံး တို့အား အမည်ပေါက် လက်ရှိပိုင်ဆိုင်သူ ဦးစိန်မြင့် (ဘ)ဦးထွန်းကြိုင် [၇/ပခန(နိုင်)၀၃၂၇၇၇]က မြေအား စီမံခန့်ခွဲလျက် လက်ဝယ်ရှိကြောင်း၊ အရှုပ်အရှင်းလုံးဝမရှိကြောင်း၊ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း၊ ဝန်ခံ၍ ကမ်းလှမ်းရောင်းချရာတွင် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက ယင်းမြေအား ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ရာ အဆိုပါ မြေနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ဤကြော်ငြာပါသည့် နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း တိကျ ခိုင်လုံသော အထောက်အထား စာရွက် စာတမ်းမှရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။ အကယ်၍ သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်သူမရှိပါက ဤအရောင်းအဝယ်ကိစ္စအား ပြီးမြောက်သည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာ အပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးထွန်းလင်းနိုင် (LLB, D.B.L) ဦးရဲလင်းထွဋ် (LLB, D.B.L)
(စဉ် - ၂၆၄၄၄) (စဉ် - ၅၅၁၃၇)
ဖုန်း- ၀၉-၅၅၀၀၉၀၇ ဖုန်း- ၀၉-၄၂၂၇၅၅၂၅
အထက်တန်းရှေ့နေများ
အမှတ်(၂၀၄)၊ (၁၀)လွှာ၊ The Leaf Tower ၊ မေ့သုခကျောင်းလမ်း၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် အများသိစေရန်ကြေညာချက်

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူးခရိုင်၊ ပဲခူးမြို့၊ မြို့ဦးခင်းတောင်ကွင်း၊ ဦးပိုင် အမှတ်(၁၄)၊ ကွင်းအမှတ်(၆/၂၈/မ)ဟုခေါ်တွင်သော (၂.၅)ဧက အကျယ် အဝန်းရှိသော လယ်မြေနှင့်ဆက်စပ်သော အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံး တို့အား ဒေါ်နန်းမာရီ[၇/ပခန(နိုင်)၀၃၁၃၁၃]က အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်ခဲ့ ကြောင်း၊ ၎င်းသည် ကွယ်လွန်ပြီးဖြစ်သဖြင့် ဝန်ခံခြင်းဖြစ်သူ ဦးစိန်မောင်ထွန်း (ဘ) ဦးသန်းစိန် [၇/ပခန(နိုင်)၀၃၁၃၀၈]က မြေအား ဆက်လက်စီမံခန့်ခွဲ လျက် လက်ဝယ်ရှိကြောင်း၊ အရှုပ်အရှင်းလုံးဝမရှိကြောင်း၊ လွှဲပြောင်း ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံ၍ ကမ်းလှမ်းရောင်းချရာ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ယင်းမြေအား ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါမြေနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း တိကျခိုင်လုံသော အထောက် အထား စာရွက်စာတမ်းမှရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက် ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။ အကယ်၍ သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်မည်သူမရှိပါက ဤအရောင်းအဝယ်ကိစ္စအား ပြီးမြောက်သည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးထွန်းလင်းနိုင် (LLB, D.B.L) ဦးရဲလင်းထွဋ် (LLB, D.B.L)
(စဉ် - ၂၆၄၄၄) (စဉ် - ၅၅၁၃၇)
ဖုန်း- ၀၉-၅၅၀၀၉၀၇ ဖုန်း- ၀၉-၄၂၂၇၅၅၂၅
အထက်တန်းရှေ့နေများ
အမှတ်(၂၀၄)၊ (၁၀)လွှာ၊ The Leaf Tower ၊ မေ့သုခကျောင်းလမ်း၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် အများသိစေရန်ကြေညာချက်

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူးခရိုင်၊ ပဲခူးမြို့၊ မြို့ဦးခင်းတောင်ကွင်း၊ ဦးပိုင် အမှတ် (၂၄/၂)၊ ကွင်းအမှတ် (၆/၂၈/က)ဟု ခေါ်တွင်သော (၅.၂၆)ဧက အကျယ် အဝန်းရှိသော လယ်မြေနှင့်အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးတို့အား အမည်ပေါက် လက်ရှိပိုင်ဆိုင်သူ ဦးစိန်ထွတ်(ဘ)ဦးမြ [၇/ပခန(နိုင်)၀၈၃၅၄၈] က မြေအား စီမံခန့်ခွဲလျက် လက်ဝယ်ရှိကြောင်း၊ အရှုပ်အရှင်းလုံးဝမရှိကြောင်း၊ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံ၍ ကမ်းလှမ်းရောင်းချရာတွင် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက ယင်းမြေအား ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသ ကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ရာ အဆိုပါ မြေနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း တိကျခိုင်လုံ သော အထောက်အထားစာရွက်စာတမ်းမှရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ အကယ်၍ သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်သူမရှိပါက ဤအရောင်းအဝယ်ကိစ္စအား ပြီးမြောက်သည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးထွန်းလင်းနိုင် (LLB, D.B.L) ဦးရဲလင်းထွဋ် (LLB, D.B.L)
(စဉ် - ၂၆၄၄၄) (စဉ် - ၅၅၁၃၇)
ဖုန်း- ၀၉-၅၅၀၀၉၀၇ ဖုန်း- ၀၉-၄၂၂၇၅၅၂၅
အထက်တန်းရှေ့နေများ
အမှတ်(၂၀၄)၊ (၁၀)လွှာ၊ The Leaf Tower ၊ မေ့သုခကျောင်းလမ်း၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့ရေနံဓာတုဗေဒလုပ်ငန်း အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း (၂/၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်)

၁။ စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့ရေနံဓာတုဗေဒလုပ်ငန်း၊ အမှတ်(၅) ဓာတ်မြေဓာတ်ရုံ (ကန်ကြီးထောင့်)မှ 33 / 10.5 KV 20 MVA Main Transformer (A) ၏ On Load Tap Changer (OLTC)ပွင့်ထွက်သွားပါ သဖြင့် စစ်ဆေးပြုပြင်ခြင်းလုပ်ငန်းကို ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် မြန်မာ့ကျပ်ငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်ရန် တင်ဒါဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။
၂။ တင်ဒါပုံစံစာတင်ရောင်းချမည့်နေ့ရက် - ၂၈-၄-၂၀၂၃ ရက်
၃။ တင်ဒါတင်သွင်းရမည့်ရက်/အချိန် - ၁၂-၅-၂၀၂၃ရက်(၁၂:၀၀နာရီ)
၄။ တင်ဒါတင်သွင်းရမည့်နေရာ - မြန်မာ့ရေနံဓာတုဗေဒ လုပ်ငန်း၊ ရုံးအမှတ်(၄၄)၊ နေပြည်တော်။
၅။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါကို ၂၈-၄-၂၀၂၃ ရက်မှစ၍ မြန်မာ့ရေနံဓာတုဗေဒ လုပ်ငန်း၊ ရုံးအမှတ် (၄၄)ဘဏ္ဍာရေးဌာန(နေပြည်တော်)နှင့်အမှတ်(၁) ရေနံချက်စက်ရုံ(သန်လျင်)၊ သန်လျင်မြို့တွင်(၁၀:၀၀)နာရီ မှ (၁၆:၀၀)နာရီအတွင်း လာရောက် ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။
၆။ တင်ဒါတင်သွင်းသူများသည် အမှတ်(၅) ဓာတ်မြေဓာတ်ရုံ (ကန်ကြီးထောင့်)သို့ သွားရောက် စစ်ဆေးကြည့်ရှုပြီးမှ တင်ဒါပေးသွင်း ရမည်ဖြစ်ပါသည်။

မြန်မာ့ရေနံဓာတုဗေဒလုပ်ငန်း၊ စီမံခန့်ခွဲရေးဌာန
ဖုန်း-၀၆၇-၃၄၁၁၂၂၊ ၀၆၇-၃၄၁၁၉၃

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းကြော်ငြာ

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၆)၊ ဖားရွှေကျော်လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၈)၏ မြေအကျယ်အဝန်း(၄၀x ၆၀)ပေရှိ ဒေါ်ကောသီထွန်း [၁၂/ပစတ(နိုင်)၀၃၃၇၀၉] အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀) ဂရန်မြေအမျိုးအစား မြေကွက်နှင့်တကွ အဆောက်အအုံအပါအဝင် အကျိုး ခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့အား ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်းအဆိုပြုသူ ဒေါက်တာ သက်ထွဋ်တင်[၁၂/စခန(နိုင်)၀၆၅၅၉၃]ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန် အတွက် စရန်ငွေအချို့အား ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုသူများ ရှိပါက ယခုကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသော စာရွက် စာတမ်း အထောက်အထားများဖြင့် လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက် အရေးဆိုနိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက ဥပဒေ နှင့်အညီ အရောင်းအဝယ် ဆက်လက်ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြော်ငြာ အပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးစော်မျိုးအောင်(စဉ်-၁၁၄၆၂) ဒေါ်ခင်အေးသန်း(စဉ်-၉၁၀၉)
(LLB,D.B.L) (LLB,D.B.L,D.I.L,WIPO Switzerland)
(တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ)
အမှတ်(၁၀၁/၂)၊ ပထမထပ်၊ ၃၇-လမ်း(အောက်)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း- ၀၉-၂၅၃၁၈၀၄၄၊ ၀၉-၄၂၂၂၆၀၆၁၊ ၀၉-၄၅၇၇၅၂၄၁

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် အများသိစေရန်ကြေညာချက်

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူးခရိုင်၊ ပဲခူးမြို့၊ မြို့ဦးခင်းတောင်ကွင်း၊ ဦးပိုင် အမှတ်(၂၄/၅)၊(၂၄/၁)၊ ကွင်းအမှတ် (၆/၂၈/က) ဟုခေါ်တွင်သော (၃.၀)ဧက အကျယ်အဝန်းရှိသော လယ်မြေနှင့်အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ အား အမည်ပေါက်လက်ရှိ ပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်ခင်(ဘ)ဦးဘိုဟန် [၇/ပခန(နိုင်) ၀၂၀၂၃၁၂]က မြေအားစီမံခန့်ခွဲလျက် လက်ဝယ်ရှိကြောင်း၊ အရှုပ်အရှင်းလုံးဝ မရှိကြောင်း၊ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်းဝန်ခံ၍ ကမ်းလှမ်းရောင်းချ ရာတွင် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက ယင်းမြေအား ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ် တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ရာ အဆိုပါမြေနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အကျိုးခံစား ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း တိကျ ခိုင်လုံသော အထောက်အထားစာရွက်စာတမ်းမှရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ် ထံသို့ လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ အကယ်၍ သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်သူမရှိပါက ဤအရောင်းအဝယ်ကိစ္စအား ပြီးမြောက်သည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးထွန်းလင်းနိုင် (LLB, D.B.L) ဦးရဲလင်းထွဋ် (LLB, D.B.L)
(စဉ် - ၂၆၄၄၄) (စဉ် - ၅၅၁၃၇)
ဖုန်း- ၀၉-၅၅၀၀၉၀၇ ဖုန်း- ၀၉-၄၂၂၇၅၅၂၅
အထက်တန်းရှေ့နေများ
အမှတ်(၂၀၄)၊ (၁၀)လွှာ၊ The Leaf Tower ၊ မေ့သုခကျောင်းလမ်း၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် အများသိစေရန်ကြေညာချက်

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူးခရိုင်၊ ပဲခူးမြို့၊ မြို့ဦးခင်းတောင်ကွင်း၊ ဦးပိုင် အမှတ်(၉/၂)၊ ကွင်းအမှတ်(၆/၂၈/မ)ဟု ခေါ်တွင်သော(၃.၀၈)ဧက အကျယ် အဝန်းရှိသော လယ်မြေနှင့် ဆက်စပ်သော အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံး တို့အား ဦးထွန်းလှိုင် [၇/ပခန(နိုင်)၀၃၂၆၉၈]က အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်ခဲ့ ကြောင်း၊ ၎င်းသည် ကွယ်လွန်ပြီးဖြစ်သဖြင့် ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်ခင်(ဘ) ဦးဘို ဟန် [၇/ပခန(နိုင်)၀၃၂၇၃၁]က မြေအား ဆက်လက်စီမံခန့်ခွဲလျက် လက်ဝယ် ရှိကြောင်း၊ အရှုပ်အရှင်းလုံးဝမရှိကြောင်း၊ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံ၍ ကမ်းလှမ်းရောင်းချရာကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက ယင်းမြေအား ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါမြေနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူမည်သူမဆို ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း တိကျခိုင်လုံသော အထောက်အထား စာရွက်စာတမ်းမှရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ အကယ်၍ သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်မည်သူမရှိပါက ဤအရောင်းအဝယ် ကိစ္စအား ပြီးမြောက်သည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးထွန်းလင်းနိုင် (LLB, D.B.L) ဦးရဲလင်းထွဋ် (LLB, D.B.L)
(စဉ် - ၂၆၄၄၄) (စဉ် - ၅၅၁၃၇)
ဖုန်း- ၀၉-၅၅၀၀၉၀၇ ဖုန်း- ၀၉-၄၂၂၇၅၅၂၅
အထက်တန်းရှေ့နေများ
အမှတ်(၂၀၄)၊ (၁၀)လွှာ၊ The Leaf Tower ၊ မေ့သုခကျောင်းလမ်း၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တွံတေးမြို့နယ်၊ မရမ်းတပင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ကွင်းအမှတ် (၈၈-B.E) ၊ ကွင်းအမည်(ကျောက်ခိုင်းတောင်ကွင်း)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၅/၁၉) ဧရိယာ (၂၀.၄၅)ဧကရှိသည့်၊ ပုံစံ(၅)လက်မှတ်တွင် ဦးစောတင်ဝင်း(၁၂/ကမန(နိုင်)၀၂၁၅၈၈)အမည်ပေါက်သော၊ ဥယျာဉ်ခြံမြေကွက်ကြီးအတွင်းမှ (အရှေ့မြောက်ဘက်ခြမ်း)ပန်းပင်စမ်းတန်းကြီးကျောင်းလမ်းတန်းရှိဧရိယာ(၀.၂၃၀)ဧက ကိုအရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ခြင်းအတွက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းကြေညာခြင်း

အထက်ပါဥယျာဉ်ခြံမြေကွက်ကို ပုံစံ(၇)လက်မှတ်တွင် တရားဝင်အမည်ပေါက်သူ-ဦးစောတင်ဝင်း (၁၂/ကမန(နိုင်)၀၂၁၅၈၈)ကိုယ်တိုင်က တရားဝင်ပိုင်ရှင်အဖြစ် အရှုပ်အရှင်းကင်းစွာ လက်ဝယ်ထားရှိ ပိုင်ဆိုင်ပါကြောင်းနှင့် လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိပါကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသည့်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေများက အပြီးအတိုင်ဝယ်ယူရန်(စရန်ငွေ)များပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါဥယျာဉ်ခြံမြေကွက် နှင့်ပတ်သက်၍ ပိုင်ဆိုင်အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း တိကျခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်းမှရင်းများနှင့်တကွ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်နေ့ရက်ကျော်လွန်ပါက ဥယျာဉ်ခြံမြေအရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီပြီးဆုံး သည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်းကြေညာပါသည်။ (လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်များအရ)

ဦးသန်းဇင် (LL-B) ဒေါ်ဟန်ဇေနီဇင် (LL-B) အမှတ်(၅၀)ပထမထပ်၊အခန်း(D-2)
အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၂၅၆၆၈) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၂၅၇၄၄) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၂၅၇၄၄) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၂၅၇၄၄)
Ph-09 253995848 , 09-798420119 Ph-09-4200 73685

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းအများသိစေရန်ကြော်ငြာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၁၃)၊ လူနေရပ်ကွက်အမှတ် (၁၃)၊ မြေကွက်အမှတ် (၇၀၁/၁)၊ ဧရိယာ(၂၀၀၀ x ၆၀၀၀)၊ (၁၂၀၀)စတုဂံပုံအပေါ် အကျယ်အဝန်းရှိ ဦးစံသိန်း အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေ အမျိုး အစား မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အမှတ်(၇၀၁/၁)၊ အနော်မာလမ်း၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ် ဟုခေါ် တွင်သော အဆောက်အအုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်ကို မြေအမည်ပေါက် ဦးစံသိန်းထံမှ ဦးလင်းက မှတ်ပုံတင် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားကြောင်းနှင့် လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုပြောဆိုသဖြင့် ဦးလင်းက [၁၂/လမန(နိုင်)၀၇၁၅၅၀]ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်နန်းအိအိဦး [၈/အလန(နိုင်)၀၃၁၉၀၄၇]က ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေ၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့ရက်မှ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား စာချုပ်စာတမ်းမှရင်းများနှင့်တကွ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်နေ့ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဦးကိုကိုစော် LL.B, W.I.P.O (Swit) ဒေါ်နန်းစာခြည်ဖြင့် LL.B,D.B.L,D.M.L, D.I.L, D.I.P.L, W.I.P.O (Swit)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၇၇၆၂) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၂၂၄၁)
အမှတ် (၆/၂)၊ ပထမထပ်၊ အခန်း (၁၆)၊ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း - ၀၉-၅၅၀၉၃၉၇၊ ၀၉-၂၅၄၅၄၆၃၆၅၊ ၀၉-၄၄၃၁၀၅၅၈၃

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ တာမွေမြို့နယ်၊ မေတ္တာညွန့်ရပ်ကွက်၊ ခေမာသီရိလမ်း၊ အမှတ်- ၄၉၈/၄၉၉ မြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော (၂)ခန်းတွဲ (၆)ထပ်တိုက်အဆောက်အအုံ၏ ၃လွှာ (ဒုတိယထပ်)အခန်း၊ ဧရိယာ(၂၃၀၀ x ၅၀၀ ပေ) ရှိ တိုက်ခန်းတစ်ခန်းနှင့် ယင်းတိုက်ခန်း၏ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို မိမိတို့ကသာလျှင် လက်ရှိထားပိုင်ဆိုင်ပြီး အရှုပ်အထွေးကင်းရှင်းပါ၍ ပြန်လည်လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူများဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုလျက် ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းလာသူ ဒေါ်ဝတ်နုညွန့် [၁၂/ဂကန(နိုင်)၀၇၀၉၇၆]နှင့် ဒေါ်စန်းစန်း [၁၂/ဂကန(နိုင်)၀၂၅၉၇၆] ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေ များ ဖြစ်ကြသော ဒေါ်ခင်မျိုးလှိုင် [၁၄/ဝခမ(နိုင်)၀၃၀၆၀၆၉၂]နှင့် ဒေါ်နန္ဒာစိန် [၁၄/ဝခမ(နိုင်)၀၃၀၆၀၆၉၂]တို့က အပြီးအတိုင်ဝယ်ယူ ရန်အတွက် ရောင်းကြေးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာ ပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ တိကျခိုင်လုံသော အထောက်အထားမှရင်းများနှင့်တကွ လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်သူမရှိပါက ဤအရောင်းအဝယ်ကို ပြီးမြောက်သည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင် ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဒေါ်ခင်ခင်မော်(LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၁၆၅၇၁၆)၊ ဖုန်း-၀၉-၂၅၀၄၃၉၃၆၀
ရုံးခန်း(၇၃၇/၇၄၁)၊ အခန်း-၀၀၅၊ မာလာနွယ်လမ်း၊ မေတ္တာညွန့်ရပ်ကွက်၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

“ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းအသိပေးကြော်ငြာခြင်း”

ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ မင်္ဂလာလမ်း၊ တိုက်အမှတ်(၂၄၈)(၂)ခန်းတွဲ(၆)ထပ် တိုက်၏ အခန်း(B)၊ တတိယထပ်(မြေရင်းဘက်အခြမ်း)၊ (၁၈)ပေ x (၅၅)ပေ ကျယ်ဝန်းသော ရေ၊ မီး၊ ဆေးအပြည့် အစုံပါရှိသည့် တိုက်ခန်းနှင့်အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို ဦးတေဇအောင်[၁၂/ကမန(နိုင်)၀၃၅၇၅၆]မှ လက်ရောက် ပိုင်ဆိုင်ပြီး စီမံခန့်ခွဲပိုင်ခွင့်နှင့် ရောင်းချပိုင်ခွင့် ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု၍ ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းလာသဖြင့် ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေ ဒေါ်အေးအေးမာ [၁၂/သယက(နိုင်)၀၃၃၇၂၇] မှ အပြီးအတိုင်ဝယ်ယူရန် ရောင်းချသည့် တန်ဖိုးငွေအတန်မှ အချို့ကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ အရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက် အတွင်း ခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားမှရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဒေါ်လှလှထွေး (LLB, D.B.L) (တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ)(စဉ်-၀၀၉၅၇)
အမှတ် (၄၄၆/၆)၊ မေ့သုခကျောင်းလမ်း၊ (၁၆/၃)ရပ်ကွက်၊ သယ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း - ၀၉-၂၅၄၄၀၀၉၀၃

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ရန်ကုန်မြို့၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ စမ်းချောင်း(တောင်)ရပ်ကွက်၊ ဆီဆုံလမ်း၊ အမှတ်(၁၆)ဟုခေါ်တွင်သော (၂) ခန်းတွဲ၊ (၆)ထပ်တိုက်၏ ၄-လွှာ(မြေရင်းခန်း)၊ အကျယ်အဝန်း (၁၂၂.၀၀ x ၅၀.၀၀)ပေရှိ တိုက်ခန်းနှင့်တကွ အကျိုးခံ စားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေမှ အဆိုပါတိုက်ခန်းအား တရားဝင်လက်ရှိထားပိုင်ဆိုင်သူဖြစ်သည့် ဦးအောင်မင်း [၁၂/စခန(နိုင်)၀၆၀၉၉၇] ထံမှ အပြီးအတိုင် လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ဤလွှဲပြောင်းဝယ်ယူခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူမည်သူမဆို ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄) ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ အထောက်အထားခိုင်လုံစွာဖြင့် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ပြည့်မြောက် သည့်အထိ ကန့်ကွက်မည်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဒေါ်သန္တာမြင့်ဆွေ (LLB, D.B.L, D.I.)
အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ် - ၄၄၉၅၈)
အမှတ်-၂၇/၂၉၊ ဒုတိယထပ်၊ ၃၇-လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း-၀၉-၆၇၆၃၅၅၇၆၊ ၀၉-၇၅၄၅၄၅၆၆

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ ၀၅၈(၄)လမ်း၊ အမှတ်(၅၉၄/၁)ဟုခေါ်တွင်သော အကျယ်အဝန်း (၂၀၀၀x၆၀၀)ရှိ ဦးရဲလှ[၁၂/ကမန(နိုင်)၀၃၃၇၂၂] အမည်ပေါက် မြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသည့် တစ်ခန်းတည်း(၅) ထပ်တိုက်အဆောက်အအုံ၏ ပထမထပ်တိုက်ခန်းအား လက်ရှိတရားဝင်ပိုင်ဆိုင်သော ဦးထွန်းလင်းအောင် [၁၂/ဂကတ(နိုင်) ၁၃၂၃၉၀၆]က ရောင်းချရန်ကမ်းလှမ်းရာ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်အိဖြူ [၈/ပမန(နိုင်)၀၃၀၇၀၇] မှ အပြီးအတိုင်ဝယ်ယူရန် အတွက် စရန်ငွေ၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ခိုင်လုံသော စာရွက် စာတမ်းမှရင်းများနှင့်အတူ သတင်းစာကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။ ကန့်

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါသကင်းထွေးဟန်
အသက် (၅၂) နှစ်

နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ သံတမန်ရေးရာဦးစီးဌာန
ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးဝဏ္ဏဟန် ၏ ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါသကင်းထွေးဟန်
အသက်(၅၂)နှစ်သည် ၂၇-၄-၂၀၂၃ ရက်(ကြာသပတေးနေ့) ညနေ ၅:၅၀
နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့်
ကျန်ရစ်သူ မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့်ဇနီး၊
ဝန်ထမ်းမိသားစုများ၊
နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါသကင်းထွေးဟန်
အသက် (၅၂) နှစ်

နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ သံတမန်ရေးရာဦးစီးဌာန
ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးဝဏ္ဏဟန် ၏ ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါသကင်းထွေးဟန်
အသက်(၅၂)နှစ်သည် ၂၇-၄-၂၀၂၃ ရက်(ကြာသပတေးနေ့) ညနေ ၅:၅၀
နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့်
ကျန်ရစ်သူ မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့်ဇနီး၊
ဝန်ထမ်းမိသားစုများ၊
အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဝန်ကြီးဌာန

အရာခံပိုလ်ဌေးဝင်း (တပ်မတော်ရေးငြိမ်း)
အသက်(၆၅)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်နေ (ဦးကျင်သိန်း-ဒေါ်ခင်တုတ်)
တို့၏သားကြီး၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ဝေမြို့နယ်နေ (ဦးအောင်မြင့်-ဒေါ်နုနု)
တို့၏သားသမက်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်နေ (ဦးနိုင်ဝင်း)-
ဒေါ်ခင်ဌေး၊ ဦးသိန်းတန်-ဒေါ်အေးအေးမော်၊ ဦးကျော်ရဲဝင်း-(ဒေါ်ခင်မျိုးစင်)-
မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်နေ (ဦးချစ်ကို)-ဒေါ်နိုင်နိုင်မော်တို့၏ အစ်ကိုကြီး၊ သန်လျင်
မြို့နယ်နေ ဦးမင်းကိုကို၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်နေ ဒေါက်တာဝေယံကိုကို
(အကြောအဆစ်ရောဂါကုဆေးပညာဌာန၊ ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး)-
ဒေါ်ထက်ထက်ဦး (အင်ဂျင်နီယာဌာန- အဆောက်အအုံ၊ ရန်ကုန်မြို့တော်
စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ)တို့၏ ချစ်လှစွာသောကျေးဇူးရှင်ဖခင်ကြီး၊
သန်လျင်မြို့နယ်နေ ဒေါ်စန်းစန်းမြင့်၏ ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်းသည် ၂၆-
၄-၂၀၂၃ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) ည ၁၀:၁၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်အနိစ္စရောက်သွားပါ
သဖြင့် ၂၈-၄-၂၀၂၃ (သောကြာနေ့) မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့
ကောင်းမွန်စွာ ပို့ဆောင်သင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးအကြောင်း
ကြားအပ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။)
[ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၂၅-၂၀၂၃ (အင်္ဂါနေ့) နံနက်တွင် ရန်ကုန်
တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ ဗိုလ်ချုပ်ကျေးရွာ၊ နယ်မြေ(၁)၊
ကျောင်းလမ်း၊ အမှတ် (၁/၁၇၀)နေ (ဦးဌေးဝင်း)-ဒေါ်စန်းစန်းမြင့်တို့၏
နေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြား
အပ်ပါသည်။
ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး
ဒေါ်သီတာမိုး
အသက်(၆၈)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ ဘုရင့်နောင်ပွဲရုံဝင်း၊
စိန်ပန်းလမ်း၊ (၈၅၅)၊ ဦးချစ်ဖေပွဲရုံနေ (ဦးချစ်ဖေ-ဒေါ်မြရင်)တို့၏သမီး၊
(ဦးမောင်ဌေး-ဒေါ်တင်လှ)တို့၏ သမီးချွေးမ၊ ဦးမြန်းချမ်းမောင်၊ ဦးဝေ
ဖြိုးမောင်-ဒေါ်မြူးပွင့်ဖြူ၊ ဒေါ်မောင်ကျော်တို့၏ မွေးသမီးခင်၊ မယုန်းရတီ၏
အဘွား၊ ဦးကြည်ဝင်း၏ ချစ်လှစွာသောဇနီးသည် ၂၇-၄-၂၀၂၃
(ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၈ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၉-၄-၂၀၂၃
ရက်တွင် ထောက်ကြွန့်၊ မြို့ပတ်လမ်း၊ တရုတ်သံချိုင်းသို့ ပို့ဆောင်ရသွင်း
သင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၉ နာရီတွင် ထွက်ပါ
မည်။) [ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၃၅-၂၀၂၃ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)တွင် ရက်လည်
ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာယုမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုး
မိတ်သင်္ဂဟများအား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။
ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒလမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၅)၊
မြေကွက်အမှတ်(၈၄၈)၊ (၄၀၈၀)ပေရှိ ဒေါ်ခင်မြင့် (CK-၀၂၀၈၀) အမည်ပေါက်
ပါမစ်မြေအမျိုးအစားမြေကွက်၏ ခေါင်းရင်းခြမ်းရှိ အမှတ်- ၈၄၈၊ မြစ်သာလမ်း၊
ညောင်ကုန်းရပ်ကွက် ဟုခေါ်တွင်သော အကျယ်အဝန်း (၂၀x၆၀)ပေရှိ မြေကွက်
နှင့် နေအိမ်အား လက်ရောက်ရရှိထားကြောင်းနှင့် ပြန်လည်ရောင်းချပိုင်ခွင့်
ရှိကြောင်း အဆိုပြုသူ ဦးလှမျိုးနိုင် [၁၅/၃၀၈(နိုင်)၁၅၆၄၆၅]ထံမှ ကျွန်ုပ်
မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေအချို့ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်
လိုပါက စာရွက်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ဤကြေညာခြင်းပါသည့်နေ့မှစ၍
(၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံလာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ကာလ
ကျော်လွန်ပါက တရားဝင်အရောင်းအဝယ်ပြီးမြောက်သည်အထိ ဆက်လက်
ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဒေါ်အေးမြတ်သူ (စဉ်-၁၄၀၆၀/၂၀၁၈)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ
အမှတ်-၅၈၊ ပထမထပ်၊ မဟာမန္တလပ်ရုံးမြို့နယ်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊
ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း- ၀၉-၄၂၁၁၃၅၂၀

ညအချိန်အိပ်နေချိန်တွင်
လျှပ်စစ်မီးများပိတ်ထားခြင်းဖြင့်
လျှပ်စစ်ကို နေ့စဉ် ချွေတာသင့်ပါသည်

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး
ဒေါ်သက်ထွေးဟန်
အသက် (၅၂) နှစ်

နေပြည်တော်နေ (ဦးထွေးဟန်-ဒေါ်ယဉ်ယဉ်မွန်း)တို့၏ သမီးထွေး၊
ဦးသိန်းဟန်-ဒေါ်ခင်သော်တာဟန်တို့၏ သမီးချွေးမ၊ ဦးစိုးလင်းဟန်-
ဒေါ်လှလှဝင်း၊ ဒေါက်တာယဉ်မိုးဟန်တို့၏ ညီမ၊ ဦးဝဏ္ဏဟန် ၏ ချစ်လှစွာ
သောဇနီး၊ မောင်ကျော်သက်ဟန်၊ မနှင်းရတေဟန်တို့၏ မိခင်သည်
၂၇-၄-၂၀၂၃ ရက်(ကြာသပတေးနေ့) ညနေတွင် ကွယ်လွန်အနိစ္စရောက်ရှိ
သွားပါသဖြင့် ၂၉-၄-၂၀၂၃ ရက်(စနေနေ့)တွင် မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း
ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟအပေါင်းတို့အား အသိပေးအကြောင်းကြား
အပ်ပါသည်။
ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးထင်အောင်မြင့် (ခ) ဦးပီတာလှမြင့်
သင်္ဘောအရာရှိ(အငြိမ်းစား)
စိန်ပွန်းကျောင်းသားဟောင်း
အသက်(၇၄)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့နေ (ဦးလှမြင့်-ဒေါ်ရန်ရန်)တို့၏သားကြီး (ဒေါ်သီတာမြင့်)၊
ဒေါ်သူဇာမြင့်၊ ဦးခင်မောင်သန်း-ဒေါ်သန္တာသွင်၊ Dr. ဝင်းထွန်း-ဒေါ်နန်း
သက်လွင်တို့၏ ချစ်လှစွာသောအစ်ကိုကြီး၊ ဒေါ်မွန်မွန်အောင်(ခ) ဒေါ်အေး
နန္ဒာအောင် (ခေတ္တ-UK)တို့၏ ချစ်လှစွာသောဖခင်ကြီး၊ တူ/တူမ
ကိုးယောက်တို့၏ ဘကြီး၊ မြေး ရှစ်ယောက်တို့၏ဘိုးဘိုးကြီး၊ (၄/၃)၊
အခန်း(၁၃)၊ ရွှေအုန်းပင်အိမ်ရာ(၄)၊ (၃)ရပ်ကွက်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်နေ
ဦးထင်အောင်မြင့်(ခ)ဦးပီတာလှမြင့်သည် ၂၆-၄-၂၀၂၃ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) ညနေ
၃:၃၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၈-၄-၂၀၂၃ (သောကြာနေ့)
ညနေ ၅ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါသည်။
(နေအိမ်မှကားများ ညနေ ၃:၃၀ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) [ကွယ်လွန်
သူအားရည်စူး၍ ၂၅-၂၀၂၃ (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၇ နာရီမှ ၁၁ နာရီထိ အထက်ပါ
နေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြား
အပ်ပါသည်။
ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း
ကြော်ငြာ

တောင်ငူကွယ်လွန်မှု၊ မြေ
တိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၇၊ မြေကွက်
အမှတ်- ၆၈၁/က၊ မြေကွက်တည်
နေရာအမှတ်(၆၈၁/က)၊ (၁၂)လမ်း၊
(၇)ရပ်ကွက်၊ တောင်ငူကွယ်လွန်မှု
မြေနယ်၊ ဒေါ်အုန်းကြည် (CF-
067378) အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)
မြေငှားရန် အမည်ပေါက်
ဒေါ်အုန်းကြည်(မိခင်)နှင့် ဦးလှတင်
(ဖခင်)တို့ ကွယ်လွန်သဖြင့် ဒေါ်မြင့်
မြင့်မော် [၁၂/၂၅ကတ (နိုင်)
၀၀၃၂၅(၇)၊ ဦးမြင့်စိုး(၁၂/၂၅ကတ
(နိုင်)၀၀၆၆၆၅)တို့မှ သား/သမီး
တော်စပ်ကြောင်း၊ ကျမ်းကျိန်လွှာ၊
ထောက်ခံကျမ်းကျိန်လွှာ(၂)စောင်၊
ဂရုန၊ နိုင်/ကတ်၊ သေစာရင်း၊
အိမ်ထောင်စုစာရင်း၊ ဝန်ဆောင်ခ
တို့တင်ပြ၍ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း
စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန်နှင့် စွန့်လွှတ်
စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူး
လျှောက်ထားလာခြင်းအားတရားဝင်
ခိုင်လုံသော အထောက်အထား
များဖြင့် ဤကြေညာခြင်းပါသည့်နေ့မှ
စ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်
ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက
လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်
လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါ
ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်
ပါသည်။
ဌာနမှူး
(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်
မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်
သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်ရန်ရှိ/မရှိ အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် -
၃၆-အက်၊ မြေကွက်အမှတ်- ၉၀၂/၂ + ၉၉-၆/၅၊ ဝေယျာ (၀.၂၆၆)ဧက
အနက်မှ တရားဝင်မခွဲမတ်ရသေးသော အကျယ်အဝန်း (အလျား ၄၅ x
အနက် ၁၀၀) မြေပိုင်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အမှတ် (၉၀၂/၂)
ဦးအောင်ကိန်းလမ်း၊ ရွှေတောင်ကြား(၁)ရပ်ကွက်၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့ဟု
ခေါ်တွင်သည့် ၂-ထပ်ခွဲတိုက်အပါအဝင်အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အားလုံး
တို့သည် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့မြေစာရင်းတွင်
ဦးမိုးယုဝင်း၊ ဒေါ်မိုးမဝင်းတို့ အမည်ဖြင့်တည်ရှိသော မြေပိုင်မြေကွက်ဖြစ်ပြီး
ဆက်စပ်စာချုပ်များဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားသူ ဒေါ်သီတာ (၁၂/၂၀မန (နိုင်)
၀၀၃၃၀၂)ထံမှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက တစ်ဖန်ဝေ
တစ်စိတ်တစ်ဒေသပေးချေပြီးဖြစ်ပါသဖြင့် အဆိုပါမြေနှင့်အဆောက်အအုံ
အရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်ပြီး ကန့်ကွက်ရန်ရှိပါက ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်
အထား ခိုင်လုံမှုဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ဤကြေညာခြင်းပါသည့်နေ့မှ (၁၄)ရက်အတွင်း
လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်
ကန့်ကွက်ချက်တစ်စုံတစ်ရာမရှိပါက မြေနှင့်အဆောက်အအုံအရောင်းအဝယ်
ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်
အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဒေါ်ခင်သီတာမိုး
အမှတ်-၅၈၊ အခန်း (A-၂၀) ပ-ထပ်၊ ဘက်လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊
ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း- ၀၉-၄၂၁၁၃၅၂၀၊ ၀၉ ၉၆၆၆၈၅၅၅၆

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၃၁)၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၉၉)၊ မြေအကျယ်
အဝန်း (အလျားxအနက်(၄၆ပေx၆၀ပေ)၊ ရေယာ (၀.၀၆၃)ဧက၊ (၂၇၆၀)စတုရန်းပေရှိ ဦးကျင်လှိုင် (CE-၀၆၆၇၀၇) အမည်ပေါက်
နှစ်(၆၀)မြေငှားစာချုပ် ဂရုနမြေကွက်ကြီးအနက်မှ တရားဝင်မခွဲမတ်ရသေးသောမြေကွက်ကြီး၏ (ခေါင်းရင်းဘက်အခြမ်း)၊
မြေကွက်အမှတ် (၅၀၀)နှင့် ကပ်လျက်ဘက်အခြမ်းဖြစ်သော မြေအကျယ်အဝန်း(အလျားxအနက်) (၂၁x၆၀)ပေရှိ မြေကွက်နှင့်
ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ ယခုအဆိုအမှတ် (၄၉၉/က)၊ ဧယျာသုခလမ်း၊ (၃၁)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်ဟု
ခေါ်တွင်သည့် (၃)ထပ်တိုက်(RC)နေအိမ်(၁)လုံးအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အားလုံးတို့ကို နှစ်(၆၀)မြေငှားစာချုပ်
ဂရုနမြေကွက်၊ ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားစာချုပ်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ တရားဝင်လက်ရောက်ပိုင်ဆိုင်ထားပြီး ပြန်လည်
လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသည့်ဟု ဝန်ခံသဖြင့်သော ဒေါ်တင်တင်ဌေး [၁၁/သတန (နိုင်)၀၅၀၅၆၆၅]ထံမှ ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေ
ဖြစ်သူက (၂၆-၄-၂၀၂၃) ရက်စွဲပါ "မြေနှင့်အိမ်အရောင်းအဝယ်စရန်ပေးကတ်စာချုပ်"ဖြင့် တန်ဖိုးငွေများအနက်မှ စရန်ငွေ
တစ်စိတ်တစ်ဒေသကိုပေးချေ၍ ဝယ်ယူထားပါသည်။ အဆိုပါပစ္စည်းနှင့် ပတ်သက်၍ အပြီးသတ်ငွေအပြေအကျ ပေးချေပြီး
တရားဝင်လက်ရောက်ပိုင်ဆိုင်ရေးကိစ္စရပ်များကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသောကြောင့်
ကန့်ကွက်လိုသူရှိပါက ဤကြေညာခြင်းပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသည့်အထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့
ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ရေးကိစ္စရပ်များကို ဥပဒေနှင့်
အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဒေါ်အေးသန္တာမြင့် ဒေါ်ခင်နီလာဦး
LL.B.,W.I.P.O (Switzerland) LL.B., D.B.L., B.D.S (MOFA)(Dip in English), W.I.P.O (Switzerland)
အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၅၅၀၃၇) အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၃၃၀၃၃)
အမှတ်- ၁၁၀၆/ခ၊ အတ္ထုပ္ပတ္တိလမ်းနှင့် ကန်သာယာ(၂)လမ်းထောင့် (၃၇)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊
ဖုန်း- ၀၉-၂၆၄၅၀၉၄၅၅ ၀၉-၄၄၇၂၇၃၃၆၅၅

- ❖ သွားတိုက်နေစဉ် ဘုံဘိုင်းခေါင်း ဖွင့်မထားပါနှင့်။
- ❖ သွားတိုက်လျှင် ရေဖန်ခွက် အမြဲသုံးပါ။
- ❖ ယာဉ်များဆေးကြောလျှင် ရေပိုက်မသုံးပါနှင့်။
- ❖ ရေဖြည့်ထားသောပုံးဖြင့် ယာဉ်များကို ဆေးကြောပါ။

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ လမ်း၊ တံတား ဒါယကာကြီး
ဦးညွန့် (B.A,B.L)
ညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း)၊ အလုပ်ရုံနှင့် အလုပ်သမားဥပဒေစစ်ဆေးရေး
ဦးစီးဌာန၊ အလုပ်သမားဝန်ကြီးဌာန
အသက်(၉၀)

မိတ္ထီလာမြို့နေ (ဆရာကြီးဦးအောင်မြင်-ဒေါ်သန်းတင်)တို့၏သား၊
ဦးမြတ်နိုင် (ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ မိုးဇလ)-ဒေါ်ခင်အောင် (အထက်တန်းပြ)၊
မန္တလေးမြို့နေ ဦးစိုးလှိုင် (ဗိုလ်ကြီး-ငြိမ်း)-ဒေါ်ခင်အောင်(တို့၏ညီ)၊ ဦးစိုးမြင့်-
ဒေါ်မြင့်မြင့်တင်၊ ဦးကျော်ဝင်း-ဒေါ်ခင်စန်းရီ (ကန်သွယ်လယ်ယာ)၊ ဦးစိုးညွန့်
(ကန်သွယ်လယ်ယာ)-ဒေါ်ခင်စန်းရီ၊ ဦးမြင့်သိန်း-ဒေါ်ရီစာ၊ (ဦးကျော်သန်း)-
ဒေါ်ခင်လှကြည် (ကန်သွယ်ရေး)၊ ဦးတင်အောင်(သစ်တော)-ဒေါ်ခင်မာကြူ
တို့၏အစ်ကို၊ ရန်ကုန်မြို့နေ ဒေါ်မြင့်မြင့်သန်း၏ခင်ပွန်း၊ ဦးအေးဇော်မိုး
(Phyo Moe Thinkha Photo Studio)-ဒေါ်အေးမွန်နိုင် (MD-AMCO LTD)၊
(ဦးအောင်ကျော်သူ)-ဒေါ်သီရိဇော်(Director-AMCO LTD)၊ (ဦးဇေယျာထွန်း)
တို့၏ ချစ်လှစွာသောဖခင်၊ မောင်အိမ်သင်မြတ်၏ ချစ်လှစွာသောအဘိုးသည်
၂၆-၄-၂၀၂၃ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) မွန်းလွဲ ၂:၄၆ နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့နေအိမ်၌ ဘဝ
တံတားသို့ ကူးပြောင်းသွားပါ၍ ၂၈-၄-၂၀၂၃ (သောကြာနေ့) နံနက် ၁၀ နာရီ
တွင် ရေဝေးသုသာန်ခန်းမ(၁-က)မှ ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်သင်္ဂြိုဟ်မည်
ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟအပေါင်းတို့အား အသိပေး
အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ [ရန်ကုန်မြို့၊ အမှတ် (၉၀)၊ လမ်း(၅၀)
(အလယ်ဘလောက်)၊ ပထမထပ်၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်နေအိမ်မှ ကားများ
နံနက် ၈:၁၅ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။] ကျန်ရစ်သူမိသားစု

မြတ်ပွင့်ဖြူ
အသက်(၃၁)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ (၁၁၂)လမ်း၊ အမှတ်(၃)၊
မြေညီ(ယာ)နေ ဦးအောင်နိုင်-ဒေါ်ချိုချိုမော်တို့၏ သမီးလတ်၊
မလန်းအိဖြူ (ပန်းပျိုးအိမ်စာသင်ပိုင်း)၏ညီမ၊ မမိုးပွင့်ဖြူ၏အစ်မ
မြတ်ပွင့်ဖြူသည် ၂၆-၄-၂၀၂၃ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၉:၀၇ နာရီတွင်
(၉၆)ပါးသောရောဂါဖြင့် ဘဝတစ်ပါးသို့ ကူးပြောင်းကွယ်လွန်သွား
ပါသဖြင့် ၂၈-၄-၂၀၂၃ (သောကြာနေ့) မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ရေဝေး
သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ
ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများအား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။
(နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၁၁ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။)
ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်မိမိအေး

အသက်(၅၉)နှစ်
ကိုမိုး-ဗိုလ်မှူးမိုးသန်းအောင်(ငြိမ်း) (ယာယီရဲမှူးချုပ်
ဟောင်း)၏ ချစ်လှစွာသောဇနီး ဒေါ်မိမိအေးသည် ၂၄-၄-၂၀၂၃
ရက်နေ့တွင် ပျဉ်းမနားမြို့၊ ရှမ်းစုလေး(မဟာယောရကျွေမြို့)
နေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူ
မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ဦးအုန်းမြင့်-ဒေါ်သန်းမြင့် မိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာမကြီး

ဒေါက်တာဒေါ်ညိုညိုမင်း
Deputy Country Director (Retired)
Population Services International Myanmar
အသက်(၇၉)နှစ်
ရန်ကုန်မြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ မြစ်ပယ်ရိပ်သာလမ်း၊ အမှတ်(၈)
နေ (ဦးထွန်းတင်-ဒေါ်မုန်း)တို့၏ သမီး၊ ဦးမြတ်စိုး(ဆည်မြောင်း)၏ဇနီး၊
ဒေါက်တာမင်းမင်းစိုး၊ ဒေါ်နန်းချီစန္ဒာထွန်း၊ ဒေါ်မာလာစိုးတို့၏ ချစ်လှစွာ
သောကျေးဇူးရှင်မိခင်ကြီး ဒေါက်တာဒေါ်ညိုညိုမင်းသည် ၂၅-၄-၂၀၂၃
(အင်္ဂါနေ့) မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့်
မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဖောင်ဒေးရှင်း
အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့နှင့်
1976 DP & TM ကျောင်းနေဖက်များ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်မြို့၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ကျွန်းတောင်ရပ်ကွက်၊ မအူဝင်
လမ်း၊ အမှတ်(၅၆)(၃လွှာ-အေ) (ခေါင်းရင်းခန်း) အကျယ်အဝန်း
(၁၂x၅ x ၅၃)ပေရှိ တိုက်ခန်းတစ်ခန်းနှင့် ရေမီးအပါအဝင် အကျိုး
ခံစားခွင့်များကို အပျောက်စနစ်ဖြင့် ဝယ်ယူရန် လက်ရှိတရားဝင်ပိုင်ရှင်
ဒေါ်လင်းလင်းစိုး[၁၂/ဗတထ(နိုင်)၀၃၃၃၄၁]အား ကျွန်ုပ်မှ စရန်ငွေ
ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ စရန်ငွေပေးချေထားခြင်းနှင့်ပတ်သက်
၍ မည်သူမဆို ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထား
စာချုပ်စာတမ်း(မူရင်း)များနှင့် ယနေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း
လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အထက်ဖော်ပြပါတိုက်ခန်းကို တရားဝင်
နည်းလမ်းတကျ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ဆက်လက်ချုပ်ဆို၍ ဝယ်ယူ
သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဝယ်ယူမည့်သူ
ဒေါ်တင်စာအောင်
[၁/မကတ(နိုင်)၀၅၀၅၅၇၂]
အမှတ်-၃၁၊ စမ်းချောင်းလမ်း၊ မြေညီထပ်၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊
ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း- ၀၉-၉၆၆၇၈၅၅၅

သင့်သွေးဖြင့် အသက်ကယ်ပါ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဦးတည်ချက်(၁၂)ရပ်

၁။ နိုင်ငံရေး

- (က) စစ်မှန်၍စည်းကမ်းပြည့်ဝသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ်ကို တရားမျှတမှုအပြည့်ကျင့်သုံးပြီး ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကိုအခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုကို တည်ဆောက်နိုင်ရေး။
- (ခ) တစ်နိုင်ငံလုံးထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိရေးအတွက် တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ်(NCA)ပါအတိုင်း အလေးထားလုပ်ဆောင်ရေး။
- (ဂ) လွတ်လပ်၍တက်ကြွပြီး ဘက်မလိုက်သော နိုင်ငံခြားရေးမူဝါဒကိုကျင့်သုံးပြီး နိုင်ငံများအကြား ငြိမ်းချမ်းစွာ အတူယှဉ်တွဲနေထိုင်ရေး “မူ”ကို ဆက်လက်လိုက်နာကျင့်သုံးရေး။
- (ဃ) ပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်း တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး၊ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးနှင့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်မှု လုံခြုံချောမွေ့စေရေး။

၂။ စီးပွားရေး

- (က) စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေးကိုအခြေခံသည့် ကုန်ထုတ်လုပ်မှု ခေတ်မီနည်းစနစ်များဖြင့် ပိုမိုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် ဆောင်ရွက်ပြီး အခြားစီးပွားရေးကဏ္ဍများကိုလည်း ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်အောင် တည်ဆောက်ရေး။
- (ခ) ဈေးကွက်စီးပွားရေးစနစ် တည်ငြိမ်အောင်ဖော်ဆောင်ပြီး နိုင်ငံတကာရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများကို ဖိတ်ခေါ်၍ တိုင်းရင်းသားပြည်သူတစ်ရပ်လုံး၏ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် တည်ဆောက်ရေး။

- (ဂ) သွင်းကုန်အစားထိုးရန်နှင့် ပို့ကုန်မြှင့်တင်နိုင်ရေး ဒေသထွက်ကုန်ကြမ်းများကို အခြေခံသည့် အသေးစား၊ အငယ်စား၊ အလတ်စားစီးပွားရေးလုပ်ငန်း(MSME)များကို ရေရှည်အာမခံချက် ရှိအောင် အားပေးကူညီပြီး နိုင်ငံတော်၏ထုတ်ကုန်များစွာ ထုတ်လုပ်နိုင်သည့် အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်းများ ဆောင်ရွက်ဖော်ဆောင်ရေး။
- (ဃ) တိုင်းပြည်သာယာဝပြောရေးနှင့် စားရေရိက္ခာဖူလုံရေးတို့အတွက် ပြည်သူ့လူမှုစီးပွားဘဝဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်အောင် ဆောင်ရွက်ရေး။

၃။ လူမှုရေး

- (က) စစ်မှန်သောမျိုးချစ်စိတ်ဓာတ်ဖြစ်သည့် ပြည်ထောင်စုစိတ်ဓာတ် ရှင်သန်ထက်မြက်ရေး။
- (ခ) တိုင်းရင်းသားလူမျိုးအပေါင်းတို့၏ ဓလေ့ထုံးတမ်းအစဉ်အလာများကို လေးစားလိုက်နာပြီး အမျိုးသားရေးစိတ်ဓာတ်ကိုအခြေခံသည့် ကိုးကွယ်ယုံကြည်မှု၊ ယဉ်ကျေးမှု၊ အမျိုးသားရေး စရိုက်လက္ခဏာများ မပျောက်ပျက်အောင် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေး။
- (ဂ) နိုင်ငံ၏အခြေခံကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုကို ပိုမိုခိုင်မာအောင်တည်ဆောက်၍ တစ်မျိုးသားလုံး သက်ရှည်ကျန်းမာသည့် ကျန်းမာရေးစနစ်ဖြစ်ပေါ်လာရေး။
- (ဃ) ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သော ဒီမိုကရေစီနိုင်ငံတော်တည်ဆောက်ရေးအတွက် လိုအပ်သည့် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်များ မွေးထုတ်နိုင်ရန် ဘက်စုံပညာရေးကဏ္ဍမြှင့်တင်ရေး။

- ❖ နိုင်ငံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် နိုင်ငံရေးအရတည်ငြိမ်အေးချမ်းရန်နှင့် လုံခြုံရေးအရတည်ငြိမ်အေးချမ်းရန် လိုအပ် . . .
- ❖ အလားတူ ဥပဒေအရ တည်ငြိမ်ရေးအတွက်လည်း ဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ် . . .
- ❖ နိုင်ငံတည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးအတွက် တပ်မတော်မှတာဝန်ယူဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့များနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမှုများကိုလည်း အမြဲမပြတ်ဆောင်ရွက်အကောင်အထည်ဖော်လျက်ရှိ . . .
- ❖ အကြမ်းဖက်မှုဖြစ်စဉ်များလျော့နည်းစေရေးအတွက် လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များ အနေဖြင့် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိ . . .

(နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်၏ ၂၀၂၂ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၂၈ ရက်နေ့တွင် ပြုလုပ်သော မကွေးတပ်နယ်မှ အရာရှိ၊ စစ်သည် မိသားစုများအား တွေ့ဆုံအမှာစကားပြောကြားမှုမှ ကောက်နုတ်ချက်)

အကြမ်းဖက်မှုပျောက်ရေးအတွက် ပြည်သူ့သို့ အသိပေးနှိုးဆော်ချက်

၁။ ပြည်သူ့အတွက်ဟု သုံးနှုန်း၍ ရဟန်းသံဃာများ၊ ဆရာ၊ ဆရာမများ အပါအဝင် နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများနှင့် ပြည်သူ့ကိုသတ်ဖြတ်၊ လုယက်ခြင်းကို CRPH၊ NUG၊ PDF အမည်ခံ အကြမ်းဖက်အုပ်စုများက ဥပဒေမဲ့ကျူးလွန်နေသည်။

၂။ ခြိမ်းခြောက်၊ လူသတ်၊ အဖျက်အမှောင့်လုပ်ရပ်များ လုပ်ဆောင်နေသည့် CRPH၊ NUG၊ PDF အကြမ်းဖက်သမားများကို အားပေးမှု၊ ထောက်ခံမှု၊ ကူညီထောက်ပံ့မှုမပြုခြင်းသည် ပြည်သူ့လူထု၏ အသက်အိုးအိမ်စည်းစိမ်ကို ကာကွယ်ပေးခြင်းဖြစ်သည်။

၃။ ယင်းတို့၏ လက်နက်/ခဲယမ်း ကိုင်တွယ်သယ်ဆောင်မှုနှင့် အကြမ်းဖက်သမားတို့၏ သတင်းကို လျှို့ဝှက်ပေးပို့ခြင်းသည် အပြစ်မဲ့ပြည်သူများ၏ အသက်အိုးအိမ်စည်းစိမ်ကို ကာကွယ်ပေးခြင်းဖြစ်သည်။

Xiamen Airlines ၏ ရှာမန် - ရန်ကုန် တိုက်ရိုက်လေကြောင်းခရီးစဉ်များ ပြန်လည်ပြေးဆွဲ

ရန်ကုန် ဧပြီ ၂၇
Xiamen Airlines ၏ ရှာမန်-ရန်ကုန် တိုက်ရိုက်လေကြောင်းခရီးစဉ်များကို ဧပြီ ၂၆ ရက်တွင် ပြန်လည်ပြေးဆွဲခဲ့ကြောင်း ရန်ကုန် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ် ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းများကို စီမံခန့်ခွဲလျက်ရှိသည့် Yangon Aerodrome Company Limited (YACL) မှ သိရသည်။

ရှာမန်-ရန်ကုန် တိုက်ရိုက်လေကြောင်းခရီးစဉ် ပြန်လည်ပြေးဆွဲမှုအနေဖြင့် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ ရှာမန်မြို့မှ ခရီးသည် ၁၅၂ ဦး လိုက်ပါသည့် Xiamen Airlines ၏ လေယာဉ်အမှတ်-MF8669/70 သည် ရန်ကုန်စာမျက်နှာ ၁၆ ကော်လံ ၁ သို့



ရှာမန်-ရန်ကုန် တိုက်ရိုက်လေကြောင်းခရီးစဉ်ပြန်လည်ပြေးဆွဲသည့် Xiamen Airlines ရန်ကုန် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်သို့ဆိုက်ရောက်စဉ်။

အာရှဖလား ယူ-၁၇ အမျိုးသမီးခြေစစ်ပွဲအဖြစ် မြန်မာနှင့် အိန္ဒိယ ယနေ့ ယှဉ်ပြိုင်မည်

ရန်ကုန် ဧပြီ ၂၇
၂၀၂၄ အာရှဖလား ယူ-၁၇ အမျိုးသမီးခြေစစ်ပွဲ အုပ်စု(F) နောက်ဆုံးနေ့အဖြစ် မြန်မာအသင်းနှင့် အိန္ဒိယအသင်းတို့ ဧပြီ ၂၈ ရက် (ယနေ့) မြန်မာစံတော်ချိန် ၂ နာရီခွဲတွင် ကာဂျစတန်နိုင်ငံ ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည်ဖြစ်သည်။ စာမျက်နှာ ၁၆ ကော်လံ ၄ သို့

မန်စီးတီးအသင်းက အာဆင်နယ်အသင်းကို လေးဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရရှိ

မန်စီးတီးအသင်းနဲ့ အာဆင်နယ်အသင်းတို့ ဧပြီ ၂၇ ရက်နံနက်ပိုင်းက ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့တဲ့ ပရီမီယာလိဂ်ပွဲစဉ်မှာ မန်စီးတီးအသင်းက အာဆင်နယ်အသင်းကို လေးဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့ပါတယ်။ စာမျက်နှာ ၁၇ ကော်လံ ၁ သို့



ယနေ့ ဖတ်စရာ

ယခုနှစ်အတွင်း လျှပ်စစ်ကားရောင်းချမှု ၃၅ ရာခိုင်နှုန်းအထိ မြင့်တက်မည်ဟု မျှော်လင့်ရ စာမျက်နှာ » ၁၃

၂၀၂၃ ခုနှစ် မိုးရာသီကာလအတွက် ယေဘုယျခန့်မှန်းချက် စာမျက်နှာ » ၁၅